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SAMENVATTING 

De Radboud Universiteit belooft aan haar studenten dat ‘studeren aan de Radboud Universiteit niet 

tijdelijk is’. Om deze belofte waar te maken, ontwikkelde de universiteit een service waarin al het 

aanbod voor alumni wordt verzameld: Radboud Recharge. De universiteit wil de service graag laten 

doorgroeien tot 20.000 gebruikers voor het eind van collegejaar 2018/2019, maar met de huidige 

5.000 gaat dit nog een flinke uitdaging worden. Een groep die nog weinig gebruik maakt van Radboud 

Recharge is de groep alumni onder 34 jaar. Dit onderzoek is daarom gericht op het verbeteren van de 

communicatie met deze doelgroep over het online platform van Radboud Recharge. 

De hoofdvraag van dit onderzoek luidde: ‘Hoe kan de Radboud Universiteit persuasieve communicatie 

inzetten zodat meer alumni onder 34 jaar gebruik maken van de service Radboud Recharge en zij zich 

verbonden voelen met de universiteit?’. Om het antwoord te vinden zijn twee studies uitgevoerd. 

Studie 1 diende ter voorbereiding op studie 2 en richtte zich op het verkrijgen van inzicht in de 

onderliggende gedragsdeterminanten van het gebruik van Radboud Recharge. Daarnaast werd 

onderzocht of er een emotionele verbondenheid bestond tussen de alumni en de universiteit. Studie 

2 was een experiment waarin de effecten van pragmatische argumenten en het verband tussen de 

verbondenheid en het gebruik van Radboud Recharge onderzocht werden. 

Er bleken drie redenen te zijn waarom alumni Radboud Recharge willen gebruiken. Dankzij Radboud 

Recharge blijf je op de hoogte van wat er zich afspeelt op de universiteit, kun je ook over andere 

vakgebieden interessante artikelen lezen en zit je niet vast aan een account waar je constant spam 

van ontvangt. Deze primaire overtuigingen dienden in studie 2 als argumenten, maar bleken geen 

effect te hebben op de evaluatie van Radboud Recharge of Radboud Universiteit en de intentie om 

Radboud Recharge te gebruiken. Daarnaast bleek dat de verbondenheid tussen alumni en de 

universiteit waarschijnlijk geen uitkomst is van het gebruik van de service. Het lijkt er meer op dat de 

verbondenheid functioneert als gedragsdeterminant.  

Hoewel de verwachte effecten niet werden gevonden, schetst het onderzoek toch een positief beeld. 

Zowel de niet-gebruikers als gebruikers waren positief over Radboud Recharge, positief over de 

Radboud Universiteit en voelden zich verbonden met de universiteit. Het grootste nadeel was dat de 

meeste alumni nog niet van de service hadden gehoord, laat staan nagedacht hadden of zij de service 

willen gebruiken. Daarom is het verstandig als de universiteit zich nu eerst richt op het vergroten van 

de bekendheid van Radboud Recharge, onder andere door andere communicatiekanalen te benutten. 

Kernwoorden 

Online Platform | Alumni | Persuasieve communicatie | Gedragsbeïnvloeding |Pragmatische 

argumentatie | Customer engagement 
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INLEIDING 

In het collegejaar 2017/2018 volgden bijna 21.000 studenten een bachelor- of masteropleiding aan de 

Radboud Universiteit (RU) in Nijmegen. Ongeveer 5.500 studenten behaalden een diploma (Radboud 

Universiteit, 2018). Na hun studie deed de RU aan hen de belofte dat “studeren bij de Radboud 

Universiteit niet tijdelijk is” (Plan Radboud Recharge, persoonlijke communicatie, 2 oktober 2018). 

Alumni kunnen zich namelijk na hun afstuderen op meerdere manieren blijven verrijken met kennis. 

Om zich aan haar belofte te kunnen houden, ontwikkelde de RU het afgelopen jaar een nieuwe service 

voor alumni: Radboud Recharge. 

PRAKTISCHE AANLEIDING 

Doel van Radboud Recharge 

Voorheen verzorgden allerlei organisatieonderdelen van de Radboud Universiteit, zoals Radboud 

Reflects en de faculteiten, de informatievoorziening en bijscholingsmogelijkheden voor alumni. Zij 

werkten niet samen, dat zorgde voor een gefragmenteerd aanbod dat verschilde per faculteit of zelfs 

per studie. Door alle voorzieningen samen te voegen in één service en op één platform hoopt de RU 

dat zij het aanbod voor alumni beter kan overbrengen. Op deze manier kunnen alumni ook gebruik 

maken van het aanbod van andere faculteiten dat aansluit bij hun interesses.  

Op het platform van Radboud Recharge geven alumni hun interessegebieden aan en ontvangen zij 

(populair)wetenschappelijke artikelen en activiteiten op maat. Het aanbod aan activiteiten varieert 

van lezingen tot kortlopende trainingen en workshops. Begin 2019 voegde de RU hier langlopende 

gecertificeerde (vervolg)opleidingen aan toe. Uiteindelijk hoopt de universiteit dat dit leidt tot een 

hoger aantal deelnemers aan de trainingen, workshops en (vervolg)opleidingen.  

Het achterliggende idee is dat de universiteit door middel van Radboud Recharge haar alumni aan zich 

kan blijven binden. Als stip aan de horizon hanteert de universiteit het onderstaande 

betrokkenheidsmodel (zie: figuur 1). “Het model laat zien dat we de verbinding zoeken met studenten 

en alumni op hun interessegebied” (Plan Radboud Recharge, persoonlijke communicatie, 2 oktober 

2018). Aan de hand van het betrokkenheidsmodel werkte de universiteit uit hoe het platform van 

Radboud Recharge moet bijdragen aan het betrekken van alumni en aantrekken van cursisten. 

Allereerst nemen de alumni een kijkje op het platform en selecteren zij hun interessegebieden. Zij 

bevinden zich dan in de aluminium fase, waarin zij het aanbod van de universiteit verkennen. 

Vervolgens biedt de RU laagdrempelige artikelen en activiteiten op basis van de interessegebieden die 

de alumni selecteerden. Dit is de bronzen fase, waarin de eerste ‘verbreding’ plaatsvindt. Wanneer de 
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alumni naar aanleiding van de uitnodigingen op het platform deel gaan nemen aan een workshop of 

training, bevinden zij zich in de zilveren fase. In deze fase ontstaat er ‘verbinding’ met de universiteit. 

Zij gaan pas over op de gouden fase wanneer zij gaan investeren in de Radboud Universiteit, door 

bijvoorbeeld een cursus bij een profit-unit als Radboud in’to Languages te volgen. Dit is de fase van 

‘verdieping’. Dit model is voor de universiteit daarmee vergelijkbaar met een ROI-model (return on 

investment), dat de commerciële waarde van een band met de alumni aantoont. 

 

Figuur 1. Model Radboud Recharge (Plan Radboud Recharge, persoonlijke communicatie, 2 oktober 2018).   
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Ontwerp Radboud Recharge 

De inspiratiebron voor het concept van Radboud Recharge was de nieuwsservice Blendle. Blendle 

biedt de mogelijkheid om artikelen uit meerdere kranten en over meerdere onderwerpen te lezen. In 

lijn met Blende kunnen gebruikers op het platform van Radboud Recharge geen reacties plaatsen bij 

de artikelen of in een chat met elkaar communiceren. Zij consumeren enkel de informatie die op het 

platform beschikbaar is. Een belangrijk verschil is dat iedereen vrijblijvend gebruik kan maken van 

Radboud Recharge, waar men op Blendle moet betalen voor artikelen. Gebruikers van Radboud 

Recharge zijn niet verplicht om een account aan te maken en hoeven niet aan de Radboud Universiteit 

afgestudeerd te zijn. Degenen die wel een account aanmaken krijgen een e-mail met een selectie van 

de artikelen die voor hen interessant zijn. Ook worden zij actief op de hoogte gehouden van 

activiteiten die voor hen interessant zijn. Zij kunnen zelf de frequentie van deze e-mails bepalen. 

Het platform van Radboud Recharge, radboudrecharge.nl, bestaat uit drie gebruikersonderdelen: de 

interesselijst, het artikeloverzicht en de activiteitenagenda. Gebruikers kunnen eenvoudig hun 

interessegebieden aangeven door in de interesselijst de voor hen relevante onderwerpen aan te 

klikken en op te slaan (zie afbeelding 1). Uit een gebruikersanalyse van Radboud Recharge bleek dat 

gebruikers gemiddeld tien interessegebieden aanvinken, wat bevestigt dat gebruikers geïnteresseerd 

zijn in meer onderwerpen dan hun eigen vakgebied of studierichting. Gebruikers zijn niet verplicht om 

interessegebieden aan te klikken om gebruik te maken van Radboud Recharge. Zij krijgen dan alle 

artikelen en activiteiten te zien zonder dat deze gefilterd worden.   

 

   Afb 1. Interessegebieden kiezen op Radboud Recharge (Radboud Recharge, 2018) 

Op de homepage staan blokken met alle artikelen en activiteiten die aansluiten bij de aangegeven 

interesses (zie afbeelding 2). Wil je verder lezen, dan hoef je enkel op dat blok te klikken. Onderaan 
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ieder artikel staan enkele aanbevelingen voor gerelateerde artikelen en activiteiten. Vanaf de 

homepage navigeer je naar de activiteitenagenda door op een van de activiteitenblokken te klikken of 

door direct op de agendaknop te klikken. De agenda met geselecteerde activiteiten vormt het derde 

deel van Radboud Recharge. De activiteiten zijn op dezelfde wijze gepresenteerd als de artikelen. Wil 

je meer weten, dan hoef je enkel op dat blok te klikken (zie afbeelding 3). 

 

Afb 2. Homepage Radboud Recharge (Radboud Recharge, 2018) Afb 3. Agendaoverzicht Radboud Recharge (Radboud Recharge, 2018) 

Probleemstelling 

De lancering van Radboud Recharge vond plaats in maart 2018. Met de huidige 5.000 gebruikers heeft 

de RU de ambitie om het platform te laten doorgroeien tot 20.000 gebruikers aan het eind van het 

collegejaar 2018/2019. De RU differentieert drie doelgroepen: alumni onder 34 jaar, tussen 35 en 54 

jaar en de alumni ouder dan 55 jaar. Uit de gebruikersanalyse van de universiteit (persoonlijke 

communicatie met Linda de Jonge, 21 september 2018) blijkt dat alumni die jonger zijn dan 34 jaar 

minder gebruikmaken van de service dan de oudere alumni. Deze sub-doelgroep is van groot belang 

voor het realiseren van de ambitie van de universiteit. Echter, de reden voor de lage participatie van 

de jongste groep alumni is niet bekend.  

De Radboud Universiteit vermoedt dat de mate van interesse in Radboud Recharge afhankelijk is van 

de fase van hun carrière waarin alumni zich bevinden. De jongste alumni zijn nog niet lang geleden 

afgestudeerd, waardoor hun kennis nog voldoende up-to-date is. Ze zetten nog de eerste stappen in 

hun professionele carrière. In deze jaren zullen zij dan ook meer bezig zijn met de ontwikkeling van 

professionele vaardigheden. Dit heeft als consequentie dat er minder ruimte en interesse overblijft 

voor ontwikkeling via de universiteit. Kortom, de jongste groep alumni lijkt minder behoefte aan 

kennis en contact met de Radboud Universiteit te hebben dan oudere alumni.  

Hoewel de universiteit deze verschillen tussen de groepen alumni erkent, maakt zij nauwelijks 

onderscheid in de communicatie over de service. De middelen die de RU inzet om alumni te 
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informeren over Radboud Recharge bevatten slechts één of twee regels die speciaal gericht zijn op 

een van de doelgroepen. De rest van de inhoud is identiek voor alle drie de subdoelgroepen. Hierdoor 

sluiten de berichten over de service wellicht niet op de juiste manier aan bij de jongste groep alumni.  

Daarnaast wil de Radboud Universiteit dat Radboud Recharge een verbindende functie vervult. Hoe 

meer de alumni zich verbonden voelen met de universiteit, hoe groter de kans is dat zij ook betrokken 

blijven. Zoals het betrokkenheidsmodel (zie: Figuur 1) liet zien is de betrokkenheid van haar alumni 

van commercieel belang voor de universiteit. Echter, het is nog niet bekend of het platform van de 

service dit daadwerkelijk bereikt.  

DOELSTELLING EN ONDERZOEKSVRAAG 

De Radboud Universiteit wil haar communicatie aanpassen, zodat de berichten over Radboud 

Recharge beter aansluiten bij de behoeften van de alumni jonger dan 34 jaar. De universiteit weet 

echter nog niet welke boodschappen effectief zijn voor deze doelgroep. Het hoofddoel van dit 

onderzoek is inzicht krijgen in welke boodschappen ervoor kunnen zorgen dat de jongste alumni 

gebruik gaan maken van Radboud Recharge. Daarnaast is het voor de Radboud Universiteit van belang 

om te weten in hoeverre Radboud Recharge verbondenheid creëert met haar alumni. Daarom is het 

tweede doel van dit onderzoek inzicht krijgen in hoeverre Radboud Recharge bijdraagt aan de 

verbondenheid tussen de universiteit en haar alumni. Dit leidt tot de volgende onderzoeksvraag: 

Hoe kan de Radboud Universiteit persuasieve communicatie inzetten zodat meer alumni onder 34 jaar 

gebruik maken van de service Radboud Recharge en zij zich verbonden voelen met de universiteit? 

TWEE STUDIES: WAAROM? 

De universiteit wil door middel van haar communicatie een gedragsverandering tot stand brengen, 

zoals ook af te leiden is uit de onderzoeksvraag. De jongste alumni moeten immers gebruik gaan 

maken van Radboud Recharge na het lezen van een bericht over de service. Je kunt er echter niet 

vanuit gaan dat een campagne zomaar een gedragsverandering tot stand laat komen. Daarvoor is ons 

gedrag te gecompliceerd. Je kunt als communicatieprofessional wel rekening houden met factoren 

die bepalend kunnen zijn voor het succes van jouw boodschap. 

Om een campagne optimaal vorm te geven biedt Noar (2006) handvaten. Hij concludeerde op basis 

van zijn literatuurstudie van gezondheidscampagnes dat goed uitgevoerde campagnes wel degelijk 

een effect kunnen hebben op onze kennis, overtuigingen en gedrag. De kans dat een boodschap hierin 

slaagt is het grootst wanneer je in de ontwikkeling van de boodschap een aantal stappen doorloopt. 
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Het huidige onderzoek sluit aan bij de eerste stap die Noar (2006) specificeerde, namelijk formatief 

onderzoek. Dit onderzoek bestaat uit twee delen. Hij stelt dat het onderzoek allereerst de 

gedragsdeterminanten en condities waaronder het gedrag wordt vertoond in kaart moet brengen. 

Daarnaast dien je specifieke boodschappen te pretesten bij de doelgroep op geschiktheid en 

effectiviteit.  

In opvolging van het advies van Noar (2006) wordt het huidige onderzoek verdeeld in twee studies. 

Studie 1 dient ter voorbereiding op studie 2. Studie 1 is gericht op het achterhalen van de 

gedragsdeterminanten door middel van diepte-interviews met de doelgroep. De focus van studie 2 

lag op het pretesten van vijf persuasieve teksten door middel van een grootschalige online enquête. 

STUDIE 1 

Twee soorten gedrag: automatisch en beredeneerd 

Het menselijk gedrag is ontzettend complex. Wat beweegt ons om een Audi te kopen, om de dag te 

beginnen met een goed ontbijt of om te kiezen voor een vakantie in Venezuela in plaats van Duitsland? 

En wat beweegt alumni om in contact te blijven met hun universiteit? Om te begrijpen waarom 

mensen bepaalde keuzes maken, is het van belang om inzicht te krijgen in hoe ons gedrag werkt.  

We beginnen met het onderscheiden van twee cognitieve processen die voorafgaan aan ons gedrag; 

´Systeem 1´ en ´Systeem 2´. Kahneman (2003) ziet de twee systemen als enerzijds een intuïtieve en 

anderzijds een analytische manier van denken. Systeem 1 werkt “automatisch en snel, met weinig tot 

geen moeite en zonder gevoel van vrijwillige controle” (Kahneman, 2003, p. 1450). Daartegenover 

staat Systeem 2. Dit systeem werkt bewust, langzaam, gecontroleerd en intentioneel (Renes et al., 

2011).  

Doordat de systemen verschillend functioneren, bepalen deze ook op een verschillende wijze ons 

gedrag. Waar systeem 1 automatisch werkt, zijn de analytische processen van systeem 2 bewust 

(Renes et al., 2011). Systeem 1 wordt beheerst door gewoonte en is daarom moeilijk te controleren 

of aan te passen (Kahneman, 2003). Systeem 2 is daarentegen flexibeler dan de onbewuste 

denkprocessen en daarmee beïnvloedbaarder (Renes et al., 2011).  

Het soort gedrag dat voortkomt uit systeem 1 wordt ook wel als automatisch gedrag aangeduid. Dit is 

het gedrag dat “gedachteloos wordt uitgevoerd en wordt opgeroepen door elementen uit de context” 

(Hoeken, Hornikx, & Hustinx, 2012, p. 54). Denk hierbij aan het aansluiten van je telefoon aan de 

oplader voor het slapengaan, pakken van een mandje voordat je de supermark inloopt en omdoen 

van de autogordel voor het wegrijden. Daar staat beredeneerd gedrag tegenover, dat resulteert uit 

systeem 2. “Beredeneerd gedrag is het resultaat van een proces waarbij een afweging van de voor- en 
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nadelen van het gedrag (attitude), de druk die men voelt van de sociale omgeving om het gedrag uit 

te voeren (waargenomen norm) en de mate waarin men zich in staat acht om het gedrag uit te voeren 

(eigeneffectiviteit) een belangrijke rol spelen” (Hoeken et al., 2012, p. 54). Je vertoont beredeneerd 

gedrag bijvoorbeeld bij het uitzoeken van een verjaardagscadeau voor je moeder. Je denkt bewust na 

over wat zij leuk zou vinden, of dat binnen je budget past en of je het kunt vervoeren op de fiets zonder 

dat het kapot gaat.  

Gebruik van Radboud Recharge: automatisch of beredeneerd? 

Het moge duidelijk zijn dat er twee soorten gedrag te onderscheiden zijn en dat deze op verschillende 

wijze tot stand komen. Nu rest de vraag tot welke soort het gedrag behoort dat de Radboud 

Universiteit de alumni graag ziet vertonen. Het antwoord hierop vinden we door het doelgedrag te 

analyseren.  

Het doelgedrag dat de universiteit beoogt, is dat alumni onder 34 jaar gebruik gaan maken van 

Radboud Recharge. De nadruk ligt hierbij op ´gebruik gaan maken´. Voor de alumni is het namelijk de 

eerste keer dat zij dat gedrag moeten vertonen. Dit betekent dat zij niet terug kunnen vallen op 

gewoontegedrag, er is immers nog geen gewoonte ontwikkeld. Bovendien zullen de alumni niet 

gedachteloos gebruik gaan maken van Radboud Recharge. Zij zullen bewust de keuze moeten maken 

om het gewenste gedrag te vertonen. Dit betekent dat we te maken hebben met beredeneerd gedrag. 

Daarom lijkt het niet meer dan logisch om de communicatie te richten op het proces dat aan 

beredeneerd gedrag voorafgaat. 

Uiteindelijk wil de universiteit natuurlijk ook dat de alumni gebruik blijven maken van Radboud 

Recharge. Er moet dus een blijvende gedragsverandering plaatsvinden. Het is vergelijkbaar met het 

kopen van een nieuw soort product. Wanneer je voor het eerst kwark koopt voor je ontbijt zal je een 

beredeneerde keuze maken. Je kiest bijvoorbeeld voor de kwark die jou het lekkerste lijkt, waarvan je 

moeder zegt dat die het lekkerste is of die het best bij jouw budget past. Als je tevreden was over de 

kwark, dan zal je de keren daarna steeds gemakkelijker voor diezelfde kwark kiezen. Uiteindelijk 

ontstaat daarmee de nieuwe gewoonte om voor die kwark te kiezen. Daarmee verandert je 

koopgedrag van een beredeneerde keuze in automatisch gedrag. Dit betekent dat er aan de 

verwerving van het automatische gedrag een beredeneerde keuze vooraf is gegaan (Hoeken et al., 

2012).  

De Radboud Universiteit wil een vergelijkbare, blijvende gedragsverandering creëren bij de alumni die 

Radboud Recharge gaan gebruiken. Blijvend gedrag is in dit geval het herhaaldelijk gebruiken van de 

service. Dit doen de alumni door uit zichzelf vaker op de website van Radboud Recharge te kijken of 
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door zich te registreren en regelmatig updates te ontvangen. Zij kunnen pas vaker op de website kijken 

of zich aanmelden voor de updates als zij eerder de website hebben bezocht. Dit betekent dat de 

universiteit, ook voor het tot stand brengen van het gewoontegedrag, eerst het beredeneerde gedrag 

dient te beïnvloeden. Net zoals met het voorbeeld van de kwark, zal een alumnus eerst de keuze 

moeten maken om Radboud Recharge een keer uit te proberen. Als diegene de eerste keer tevreden 

was, dan zal die eerder de neiging hebben om nogmaals gebruik te maken van Radboud Recharge of 

om zich te registreren. Naarmate de oud-student vaker artikelen leest via Radboud Recharge, 

verandert het gebruik van de service steeds meer in een gewoonte.  

Determinanten van beredeneerd gedrag 

Zoals hierboven is geschetst, wil de Radboud Universiteit het beredeneerde gedrag van de alumni 

beïnvloeden. Echter, we kunnen het gedrag niet zomaar beïnvloeden door te communiceren dat het 

gedrag goed is. Communicatie kunnen we wél inzetten om de factoren die het gedrag bepalen te 

beïnvloeden (Hoeken et al., 2012). In de gedragswetenschap worden deze factoren ook wel 

gedragsdeterminanten genoemd.  

 

Figuur 2. Integrative model of behavioral prediction. (Overgenomen uit Using theory to design effective health 

behavior interventions, (p. 167) door M. Fishbein en M.C. Yzer, 2003) 

Fishbein en Yzer (2003) ontwikkelden het integrative model of behavioral prediction, waarin de 

gedragsdeterminanten van beredeneerd gedrag zijn weergegeven (zie: figuur 2). Uit dit model kun je 

opmaken dat er drie directe factoren zijn die het menselijk gedrag vormen: de situationele 

omstandigheden, vaardigheden en gedragsintentie. Dit betekent dat de kans dat de doelgroep het 

doelgedrag zal vertonen het grootst is wanneer er geen beperkende omstandigheden zijn, de 

doelgroep beschikt over de juiste vaardigheden en de intentie heeft om het gedrag te vertonen 
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(Fishbein & Yzer, 2003). In het geval van de alumni moeten zij bijvoorbeeld een wifi-abonnement 

hebben om op de webpagina te komen (situationele omstandigheden), om kunnen gaan met een 

computer (vaardigheden) en de neiging hebben om gebruik te maken van een service als Radboud 

Recharge (intentie).  

Zoals te zien is in het model, vormen drie onderliggende gedragsdeterminanten de gedragsintentie: 

de eigeneffectiviteitsperceptie, waargenomen norm en attitude. De eigeneffectiviteitsperceptie is de 

mate waarin men zelf controle denkt te hebben over het uit te voeren gedrag (Hoeken et al., 2012, p. 

40). Dit wil zeggen dat de alumni zelf ervan overtuigd moeten zijn dat zij gebruik kunnen maken van 

Radboud Recharge.  

De waargenomen norm bestaat uit de normatieve waargenomen norm en de descriptieve 

waargenomen norm. Het heeft namelijk betrekking op wat een persoon denkt dat anderen ergens van 

vinden (normatieve norm) én wat verglijkbare anderen daadwerkelijk doen (descriptieve norm) 

(Hoeken et al., 2009). De kans dat de waargenomen norm invloed heeft op de gedragsintentie is 

afhankelijk van het belang dat diegene aan de mening en het gedrag van anderen hecht. Het kan 

bijvoorbeeld voorkomen dat een oud-studiegenoot een slechte ervaring heeft met Radboud Recharge 

en dat de mening van de oud-studiegenoot heel belangrijk is voor een alumnus. In dat geval zal de 

negatieve waargenomen norm de gedragsintentie negatief kunnen beïnvloeden. Als de mening van 

de oud-student helemaal niet belangrijk is voor de alumnus, dan is de kans veel kleiner dat de 

negatieve waargenomen norm de gedragsintentie negatief zal beïnvloeden.  

De laatste gedragsdeterminant is de attitude. Dat is de eigen evaluatie van gedrag: hoe positief of 

negatief je denkt over het gedrag (Fishbein & Yzer, 2003). Als een attitude positief is wil dit nog niet 

zeggen dat het direct leidt tot de intentie om het gewenste gedrag te vertonen. De attitude ten 

opzichte van dat gedrag kan namelijk bestaan uit allerlei attitudes die te maken hebben met dat 

gedrag. Zo kan een alumnus positief denken over het gebruik van een service als Radboud Recharge, 

maar negatief denken over het ontwerp ervan. Aan de ene kant heeft die alumnus een positieve 

gedragsattitude. Dat is het soort attitude dat betrekking heeft op gedrag (Hoeken et al., 2012). Aan de 

andere kant heeft de alumnus een negatieve doelattitude. Dat is het soort attitude dat betrekking 

heeft op objecten (Hoeken et al., 2012). In het voorbeeld kan de negatieve doelattitude ervoor zorgen 

dat de alumnus geen gebruik zal maken van Radboud Recharge, ook al was hij wel positief over het 

gedrag. Het kan ook andersom werken. De alumnus kan bijvoorbeeld ook positief zijn over hoe 

Radboud Recharge eruitziet, maar negatief denken over het gebruik van services als Radboud 

Recharge. Als de alumnus de website ziet, dan kan dit wellicht eraan bijdragen dat diegene toch 
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positief gaat denken over de service. Een positieve doelattitude kan zo ook leiden tot een positieve 

gedragsattitude (Hoeken et al., 2012).  

Het doel van het gedrag: verbondenheid 

Naast het doel om het aantal gebruikers te vergroten, hoopt de universiteit uiteindelijk dat de alumni 

zich verbonden gaan voelen met de universiteit door het gebruik van Radboud Recharge.  

Zoals het betrokkenheidsmodel (zie: figuur 1) liet zien, zoekt de universiteit de verbinding met 

studenten en alumni op hun interessegebied om potentiële cursisten aan te trekken. Vanuit de 

zilveren fase stappen de gebruikers over naar de gouden fase wanneer zij (betaalde) cursussen gaan 

volgen bij een profit-unit van de Radboud Universiteit. De verbondenheid die in de zilveren fase is 

ontstaan, vergemakkelijkt de stap naar de volgende fase. Dit komt doordat gebruikers van online 

platforms die betrokken worden bij de organisatie onder andere een grotere loyaliteit, tevredenheid, 

emotionele verbintenis, vertrouwen en toewijding laten zien (Brodie, Ilic, Joric, & Hollebeek, 2013).  

 

Figuur 3. Integrative model of behavioral prediction (Overgenomen uit Using theory to design effective health 

behavior interventions, (p. 167) door M. Fishbein en M.C. Yzer, 2003) met toevoeging van ‘engagement’. 

Hieruit is af te leiden dat de verbondenheid volgens de universiteit voort zou moeten komen uit het 

doelgedrag, namelijk uit het gebruik van Radboud Recharge. In figuur 3 is weergegeven waar de 

verbondenheid geplaatst zou moeten worden in het integrative model of behavioral prediction 

(Fishbein & Yzer, 2003). Bij het opstellen van het betrokkenheidsmodel (zie: figuur 1) deed de 

universiteit de aanname dat er een dergelijke verbondenheid kan ontstaan met de universiteit. Echter, 

het is niet bekend of de alumni zich inderdaad verbonden voelen met de Radboud Universiteit. 

Engagement 
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Aangezien de universiteit nog niet weet óf en op welke manier de alumni zich verbonden voelen aan 

de universiteit, dient deze verbondenheid allereerst nader onderzocht te worden. De verbinding waar 

de universiteit op doelt is een band tussen de alumni en de universiteit, die het niveau van een simpele 

klantrelatie overstijgt. De universiteit verwacht immers dat de alumni niet alleen artikelen 

consumeren op Radboud Recharge, maar ook een vorm van betrokkenheid ontwikkelen die verder 

gaat dan de consumptie. De verbinding die de universiteit zoekt is daarom het best te definiëren als 

customer engagement.  

Customer engagement is “de intensiteit van iemands deelname aan- en connectie met het aanbod 

en/of de organisatorische activiteiten, die door de klant of organisatie geïnitieerd worden” (Vivek, 

Beatty, Dalela, & Morgan, 2014, p. 133). Zoals blijkt uit deze definitie, maken Vivek et al. (2014) 

onderscheid tussen de gedragscomponent en emotionele component van de customer engagement. 

De deelname aan het aanbod of organisatorische activiteiten is het gedrag dat de klant vertoont. De 

connectie met het aanbod of organisatorische activiteiten is de emotionele component, oftewel het 

gevoel dat de klant erbij heeft. Dit idee wordt ondersteund door Pansari en Kumar (2017), die een 

literatuurstudie deden die gericht was op het bieden van een raamwerk voor onderzoek naar 

customer engagement. Zij stellen dat de emotionele verbondenheid, naast de tevredenheid met de 

relatie, de verbondenheid tot stand laat komen.  

Door gebruik te maken van Radboud Recharge neemt iemand deel aan het aanbod van universiteit. 

Of zij gebruik maken van Radboud Recharge zegt echter nog niks over de emotionele connectie die de 

alumni ervaren. Deze connectie is precies wat de universiteit probeert te bereiken en waar nog niks 

over bekend is. Of een dergelijke connectie mogelijk is onder de alumni zal in deze studie nader 

worden onderzocht. 

DOELSTELLING & VRAAGSTELLING 

Noar (2006) stelt dat een campagne die gericht is op gedragsverandering de grootste kans op succes 

heeft als de gedragsdeterminanten voorafgaand aan het ontwerp van de campagne onderzocht zijn. 

Daarom is het eerste doel van deze studie inzicht verkrijgen in de gedragsdeterminanten die ten 

grondslag liggen aan het gebruik van Radboud Recharge. Dit leidt tot de volgende onderzoeksvraag: 

Onderzoeksvraag 1: Welke determinanten liggen ten grondslag aan het gebruik van Radboud 

Recharge door alumni onder 34 jaar? 

Daarnaast ziet de Radboud Universiteit graag dat het gebruik van Radboud Recharge resulteert in een 

verbondenheid tussen de alumni en de universiteit. Alvorens de rol van Radboud Recharge hierin 

onderzocht kan worden, dient er bekend te zijn of een dergelijke band wel bestaat en van welke aard 
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deze dan zou zijn. Daarom is het tweede doel van dit onderzoek verdiepen in de relatie en mogelijke 

verbondenheid tussen de alumni en hun universiteit. Dit leidt tot de volgende onderzoeksvraag: 

Onderzoeksvraag 2: In hoeverre is er sprake van (een gevoel van) verbondenheid met de universiteit 

bij de alumni onder 34 jaar? 

METHODE 

Instrumentatie 

Studie 1 was kwalitatief en exploratief van aard. Om de onderzoeksdoelen te bereiken zijn vijftien 

diepte-interviews afgenomen aan de hand van een interviewschema (zie: bijlage 1). Deze vorm van 

kwalitatief onderzoek is namelijk zeer geschikt om een beeld te krijgen van wat er in de 

onderzoekssituatie speelt (Baarda, Kalmijn, & De Goede, 2015).  

Het interviewschema bestond uit vijf topics, zoals weergegeven in Tabel 1. De onderzoeker baseerde 

de interviewtopics op het integrative model of behavioral prediction van Fishbein en Yzer (2003). In 

de volgorde van de topics is rekening gehouden met een logische opbouw. Ieder interview begon met 

algemene vragen over de universiteit, waarna werd toegewerkt naar vragen over specifieke 

onderdelen van Radboud Recharge. Ook is er gelet op de mogelijkheid dat de volgorde van de topics 

de antwoorden beïnvloeden. Om te voorkomen dat de mening van anderen hun eigen oordeel over 

Radboud Recharge (RR) zou beïnvloeden, kwamen de subtopics ‘waargenomen norm’ en ‘belang van 

mening van anderen’ als laatste aan bod.  

 

Tabel 1. Topiclist interviews 

Nummer Concept Onderwerp  

1 Situationele omstandigheden Studie en faculteit 

Huidige contacten met universiteit 

Huidige contacten via de universiteit 

2 Verbondenheid met de 

universiteit 

Tijdens de studie 

Na de studie 

Reden voor verandering 

Belang van verbondenheid 

3 Alumnibeleid van de universiteit Mening over het beleid 

Mening over de uitvoering van het beleid  

4 Radboud Recharge Kennis over RR + huidig gebruik van RR 

Mening over het concept van RR 

Mening over onderdelen van RR (doelattitudes) 

- Interessegebieden 

- Artikelen 

- Agenda 

Mening over registratie (gedragsattitude) 

5 Gebruiksintentie Gedragsintentie 
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Voor/nadelen van gebruik (gedragsattitude) 

Mening van anderen (normatieve norm) 

Belang van mening van anderen 

 

Elk interview begon met een aantal algemene vragen. Deze algemene vragen (topic 1) dienden voor 

het vaststellen van de meest relevante situationele omstandigheden. De daaropvolgende exploratieve 

vragen dienden een indruk te geven van de verbondenheid met de universiteit (topic 2). Aangezien 

Radboud Recharge deel uit maakt van het alumnibeleid dat de universiteit voert, bevroeg de 

onderzoeker ook de attitude ten opzichte van het alumnibeleid (topic 3). Dit topic functioneerde 

daarnaast als overbrugging naar de vragen over Radboud Recharge. Vervolgens bekeken de 

participanten alle drie de onderdelen van de website van Radboud Recharge. Zij gaven bij elk 

onderdeel hun mening en beantwoorden vragen over Radboud Recharge als geheel (topic 4). In het 

laatste gedeelte van het interview kwamen de gedragsintentie, normatieve en descriptieve 

waargenomen norm en de gedragsattitudes aan bod (topic 5). De eerste gedragsattitude die bevraagd 

werd is de attitude ten opzichte van het gebruik van Radboud Recharge. Daarnaast is de attitude ten 

opzichte van registratie voor de service ook bevraagd, aangezien de universiteit een blijvende 

gedragsverandering beoogt.  

Participanten 

Er namen vijftien participanten deel aan studie 1. Daarvan maakten er zeven nog geen gebruik van 

Radboud Recharge. De niet-gebruikers konden een beeld geven van de indruk die Radboud Recharge 

maakt op degenen die het gewenste gedrag moeten gaan vertonen en welke redenen voor hen 

belangrijk waren voor de keuze van hun gedrag. De gebruikers boden daarnaast inzicht in hun 

gebruikerservaring, hoe hun gedrag tot stand kwam en welke factoren daarbij een rol speelden.   

Alle participanten waren alumni van de Radboud Universiteit en jonger dan 34 jaar. Om een zo volledig 

mogelijk beeld te krijgen van de doelgroep, zijn participanten geselecteerd die varieerden in hun jaar 

van afstuderen en studierichting. De zeven mannen en acht vrouwen studeerden aan vijf verschillende 

faculteiten en studeerden in verschillende jaren tussen 2007 en 2018 af. Ook was er voldoende 

diversiteit in woonplaats, waarvan uit de eerste interviews bleek dat het een relevante factor kon zijn. 

De een bleef wonen in Nijmegen, een ander verhuisde naar een andere stad en een enkeling verhuisde 

zelfs naar het buitenland.   

Procedure 

Niet-gebruikers 
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De interviews met de zeven niet-gebruikers vonden plaats in de periode van 16 oktober tot 22 oktober 

2018. Vier van de participanten maakten deel uit van het persoonlijke netwerk van de onderzoeker.  

De overige drie participanten werden benaderd door iemand uit het persoonlijke netwerk van de 

onderzoeker, maar maakten daar zelf geen deel van uit. Alle participanten ontvingen een kort bericht 

via WhatsApp. Hierin stond het doel van het onderzoek omschreven als ‘onderzoek naar het contact 

van alumni met hun universiteit’. Daarnaast werden de doelgroep, alumni onder 34 jaar, en de 

geschatte duur van het interview benoemd. Via WhatsApp maakten de participanten een afspraak 

met de interviewer.  

De interviews werden telefonisch afgenomen op de overeengekomen tijdstippen. Alle participanten 

kregen voorafgaand aan het interview de instructie dat zij zich in een rustige omgeving moesten 

bevinden. Daarnaast was ook een internetverbinding vereist, zodat zij naar de website van Radboud 

Recharge konden navigeren. Op deze manier werd de kans op mogelijke storende factoren 

geminimaliseerd. 

De interviewer opende het interview door zichzelf en het onderwerp de introduceren. Daarna gaf zij 

een toelichting over de procedure. Alle respondenten gaven hun toestemming om de interviews op 

te nemen. De introductie van het onderwerp was gelijk voor de gebruikers en niet-gebruikers. De niet-

gebruikers kregen voorafgaand aan de vragen over Radboud Recharge een aanvullende introductie 

op dit onderwerp, zoals te lezen is in het interviewschema (zie: bijlage 1). Dit was een korte 

beschrijving van de voornaamste kenmerken, gebaseerd op de informatie die Radboud Recharge 

beschikbaar stelt op de website.  

Gebruikers 

De acht gebruikers van Radboud Recharge werden geïnterviewd in de periode van 31 oktober tot 7 

november 2018. De procedure voor de gebruikers verschilde op een paar punten van de interviews 

met de niet-gebruikers. Allereerst werden de gebruikers van Radboud Recharge benaderd door 

middel van een e-mail van de universiteit. Participanten melden zich aan voor het onderzoek door te 

reageren op de e-mail. De onderzoeker maakte vervolgens een afspraak met hen. Het tweede verschil 

was dat de onderzoeker meer afweek van het interviewschema en de volgorde van topics. Dit had er 

voornamelijk mee te maken dat de gebruikers zelf al vroeger in het interview een link legden met 

Radboud Recharge. Daarom werd er vroeger in het interview doorgevraagd over Radboud Recharge. 

Het derde verschil was dat de gebruikers geen introductietekst over Radboud Recharge te horen 

kregen. Zij waren immers al bekend met de service. Tot slot vroeg de onderzoeker niet naar de 

gedragsintentie, omdat zij al het doelgedrag vertonen.  
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Gegevensanalyse 

Alle interviews zijn getranscribeerd (zie: bijlage 2) in het programma oTranscribe.  Aan de hand van 

een codeerschema (zie: bijlage 3) zijn alle relevante antwoorden per thema geselecteerd. Zoals 

weergegeven in tabel 2, bestond het codeerschema uit tien thema’s. Alle gecodeerde antwoorden zijn 

vervolgens verzameld in tabellen bij elk thema (zie: bijlage 4). Alle antwoorden bij elk van de tien 

thema´s zijn vervolgens samengevat.  

Tabel 2. Thema’s codeerschema 

Nummer Concept 

1 Situationele omstandigheden 

2 Verbondenheid met de universiteit 

3 Attitude t.o.v. alumnibeleid van de universiteit 

4 Huidige kennis (vaardigheden) en gedrag 

5 Gedragsintentie 

6 Doelattitude t.o.v. Radboud Recharge 

7 Gedragsattitude t.o.v. gebruik van Radboud Recharge 

8 Gedragsattitude t.o.v. registratie voor Radboud Recharge 

9 Waargenomen norm 

10 Praktische aanvullingen 

Het eerste thema omvatte alle situationele omstandigheden. Voorafgaand aan de interviews stelde 

de onderzoeker een aantal situationele omstandigheden vast, die mogelijk invloed hadden op het 

gedrag. Dit waren de studie, tijd sinds afstuderen en de mate waarin zij nog in aanraking kwamen met 

de universiteit en degenen die zij kenden via de universiteit. Naar aanleiding van de vraag naar de 

gedragsintentie kwamen overige situationele omstandigheden ter sprake. Na de situationele 

omstandigheden volgden de thema´s verbondenheid met de universiteit (thema 2) en de attitude ten 

opzichte van het alumnibeleid (thema 3). Het vierde thema omvatte de huidige kennis van Radboud 

Recharge en het huidige gebruik van de service. Dit kwam met name ter sprake naar aanleiding van 

de vraag of de alumni bekend waren met Radboud Recharge. De gedragsintentie (thema 5) werd als 

apart thema gecodeerd, hoewel hier minder concrete uitspraken over werden gedaan. Het zesde 

thema was de doelattitude ten opzichte van Radboud Recharge. Hiertoe behoorden alle uitspraken 

over het ontwerp en de inhoud van alle aparte webpagina´s van de service: de interessegebieden, de 

agenda en de artikelen. Na de doelattitude volgde de gedragsattitude ten opzichte van het gebruik 

van Radboud Recharge (thema 7). Om een zo volledig en genuanceerd mogelijk beeld te krijgen zijn 

ook alle algemene opmerkingen over het concept van Radboud Recharge hierbij opgenomen. Thema 

acht was de gedragsattitude ten opzichte van de registratiemogelijkheid en thema negen betrof de 

waargenomen norm. Daarnaast zijn ook alle overige antwoorden over de mogelijke waarde van 

Radboud Recharge voor anderen onder dit thema geplaatst, omdat het een beeld geeft van de 
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normatieve waargenomen norm wanneer zij Radboud Recharge wel zouden kennen. Tot slot zijn alle 

praktische aanvullingen samengevoegd in het laatste thema.  

RESULTATEN 

Situationele omstandigheden 

De alumni komen over het algemeen in mindere mate in contact met de universiteit dan tijdens hun 

studie, met als uitzondering degenen die inmiddels werkzaam zijn bij de universiteit. Sinds hun 

afstuderen horen de alumni voornamelijk over de universiteit in berichten via sociale media of 

nieuwsbrieven voor alumni. Een aantal van de alumni die nog in Nijmegen wonen maakt wel nog 

gebruik van universitaire faciliteiten, zoals het sportcentrum of lezingen van Radboud Reflects. Tot 

slot zijn enkelen ook lid van een facultaire alumnivereniging waarvan zij post ontvangen. Dit contact 

is voor de meesten van hen beperkt.  

Er bestaan grote verschillen tussen de alumni in de mate waarin zij contact onderhouden met degenen 

die zij kennen via de universiteit, met wie zij nog contact hebben en of dit contact sociaal of 

professioneel van aard is. Participant 2 heeft bijvoorbeeld onregelmatig en professioneel contact met 

oud-studiegenoten: “Ik moet zeggen dat het sociale gedeelte wel verwaterd. Je ziet ze niet regelmatig. De 

keren dat je met andere studenten contact opneemt is dat je het werk als aanleiding hebt” (transcript 2, r.54-

55). Participant 10 heeft daarentegen dagelijks sociaal contact en af en toe professioneel contact met 

oud-studiegenoten: “Dagelijks. Mijn vriendin dus ja. En natuurlijk ook wel veel vrienden. Wel wekelijks. […] 

Daarbuiten ook nog wel professioneel. Je komt altijd nog wel mensen tegen die je nog kent van de studie in mijn 

werk” (transcript 10, r.41-46). Naast oud-studiegenoten hebben de alumni nog contact met een oud 

studiebegeleider (transcript 3, r.36), mensen van hun studentensportvereniging (transcript 6, r.23-24; 

transcript 7, r.23) en een stagebegeleider (transcript 8, r.39-40).  

Uit de interviews kwamen drie situationele omstandigheden naar voren die mogelijk de gewenste 

gedragsintentie belemmeren. Ten eerste bleek dat een aantal alumni op andere manieren in de 

behoefte aan wetenschappelijke nieuwtjes wordt voorzien. Participant 1, 9 en 14 benoemden de 

alternatieven. 

- P1: “Omdat ik op een andere manier hetzelfde bereik zonder hier op te kijken of in te loggen. Via sociale 

media en contacten in je netwerk, zowel professioneel als vriendschappelijk, wordt je al gewezen op 

interessante artikelen en upcoming events in het eigen vakgebied” (transcript 1, r.238-240). 

- P9: “Dus op die manier krijg ik misschien de artikelen van RR al op een andere manier op mijn tijdlijn op 

Facebook, omdat ik ook VOX volg en dat soort dingen” (transcript 9, r.106-107). 

- P14: “Nou ik kijk veel op medium. En af en toe lees ik de Correspondent” (transcript 14, r.202). 
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De tweede belemmerende factor is het gebrek aan tijd om (populair)wetenschappelijke artikelen te 

lezen, zoals participant 7 toelicht: “Ik ga niet drie uur achter mijn computer zitten om een artikel te lezen ofzo. 

Het lezen vind ik wel interessant, maar dan moet het wel in de planning passen” (Participant 7, r.295-297). 

De laatste belemmerende factor is de fysieke afstand tot de universiteit. De agenda-functie valt weg 

voor bijvoorbeeld participant 13, omdat zij te ver weg wonen om naar de activiteiten te gaan: “Maar 

het probleem is dat we bijna allemaal aan de andere kant van het land wonen. De afstand is gewoon de barrière 

om daar aan deel te nemen. Als ik nou toevallig een keer in het midden of het westen van het land geweest zou 

zijn, dan is het makkelijker om deel te nemen” (transcript 13, r.174-177). 

Verbondenheid met de universiteit 

De alumni bleken de band met de universiteit tijdens hun studie verschillend te ervaren. Enkele niet-

gebruikers van Radboud Recharge geven aan dat zij geen band voelden, zoals participant 6, of slechts 

met een gedeelte van de universiteit, zoals participant 2. De gebruikers van Radboud Recharge geven 

vaker aan dat zij wel een band met de universiteit voelden, zoals participant 13 omschreef. 

- P6: “Eerlijk gezegd niet. Niet via mijn opleiding in elk geval” (transcript 6, r.68, 69). 

- P2: “Ik denk het wel ja. Ik denk dat de faculteit zelf al iets persoonlijker voelt en daar heb ik meer binding 

mee dan met de universiteit zelf” (transcript 2, r.94-95). 

- P13: “Wat ik bij de Radboud heel erg vond is dat je onderdeel van de Radboud bent als het ware. Dat gevoel 

krijg je wel een beetje” (transcript 13, r.53-54). 

Opvallend is dat beide groepen aangeven dat hun band met de universiteit na hun afstuderen is 

verzwakt of veranderd. Dit heeft twee oorzaken. Op de eerste plek is de woonplaats bepalend, zoals 

participant 1 en 9 illustreren: “Ik kan me goed voorstellen dat het over drie jaar anders is, als ik misschien aan 

de andere kant van Nederland woon” (transcript 1, r.139-140), “Ik denk dat er zich een zekere afstand gaat 

vormen tussen de universiteit zoals die voor je is als je studeert of als je gaat werken en bijvoorbeeld weg gaat 

uit Nijmegen” (transcript 9, r.84-85). De tweede factor die meespeelt in de mate waarin alumni een 

band met de universiteit voelen is het aantal contacten dat zij daar hebben, zoals participant 15 

benoemde: “Ik weet niet of ik nu nog heel sterk het gevoel heb dat ik deel uitmaak van de Radboud, maar 

doordat k wel nog de contacten hier heb voelt dat wel nog een beetje zo” (transcript 15, r.58-60). 

Tot slot gaf participant 8 commentaar over hoe Radboud Recharge ingezet kan worden om de 

verbondenheid met de alumni te vergroten: “Maar ik denk toch, als het gaat om het verbinden van alumni, 

dat je dan iets specifiekere informatie zou willen hebben. Dus dat het bijvoorbeeld iets meer gaat over jouw 

studie of vakgebied, of studenten die net als jij..” (transcript 8, r.127-131). Participant 4 gaf bovendien het 

volgende commentaar: “Het zou voor mij in ieder geval iets zijn om dagelijks of wekelijks even een keertje te 
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checken en dat houdt voor mij in dat het relevant is om nog contact te houden met de universiteit” (transcript 

4, r.298-300). 

Attitude t.o.v. alumnibeleid 

De attitude ten opzichte van het beleid werd passend omschreven door participant 1: “Ik vind het een 

mooie ambitie, maar het gaat erom hoe het geïnterpreteerd wordt” (transcript 1, r.180). Hoewel de alumni 

het een mooie belofte vonden, waren zij het niet altijd eens met de stelling. Participant 13 omschreef 

dit als volgt: “Het is heel grappig dat ze dat zeggen, maar op een gegeven moment stopt het studeren dus die 

belofte is niet helemaal waar” (transcript 13, r.126-127). 

Over de manier waarop de universiteit het beleid in de praktijk brengt zijn de meningen verdeeld en 

ook de mate waarin zij gebruik maken van de voorzieningen verschilt nogal. Participant 2 was 

bijvoorbeeld positief over de uitvoering, maar maakte er geen gebruik van: “Nu ik erover nadenk denk ik 

dat zij wel hun best doen. Toen ik afgestudeerd was kreeg ik een voucher dat je cursussen kan volgen. En 

kortingen voor vervolgcursussen. […] Ik weet dat ze ook een platform hebben met actualiteit en bijeenkomsten 

en dat soort dingen. Ze doen wel hun best, maar ik moet eerlijk zeggen dat ik nog nooit van die dingen gebruik 

heb gemaakt” (transcript 2, r.50-53). Participant 13 was daarentegen minder positief over de 

uitvoering, maar wilde er wel gebruik van maken: “Ik weet niet hoe vaak daar gebruik van wordt gemaakt, 

maar als je afstudeert krijgt je volgens mij van die vouchers om in te zetten om een bepaalde cursus aan het 

Radboud nog een keer te volgen. Maar die zijn volgens mij maar een jaar geldig, dus ik weet niet hoe vaak daar 

gebruik van wordt gemaakt. Ik wilde er zelf nog een keer gebruik van maken, maar toen bleek dus dat die 

geldigheid was verlopen. Het is dus een hele leuke belofte, maar ik denk niet dat het in de praktijk helemaal waar 

is” (transcript 13, r.128-133). 

Huidige kennis (vaardigheden) en gedrag 

Het merendeel van de niet-gebruikers had nog nooit gehoord van Radboud Recharge. Drie van hen 

hadden wel van het concept gehoord, maar wisten er het fijne niet van. Er ging dan wel een belletje 

rinkelen, zoals bij participant 2: “Ik heb er wel eens mailtjes over langs zien komen ja. De naam zegt me wel 

wat, maar ik heb er nooit iets mee gedaan. Volgens mij heb ik 1 keer in het begin inlogcodes gekregen en heb ik 

er even naar gekeken. Hoe zat het ook alweer?” (transcript 2, r.61-63). 

Alle gebruikers maakten op vrijwel dezelfde wijze gebruik van Radboud Recharge als participant 8: 

“Nou ja ik kijk dus af en toe wel eens naar een artikeltje, maar ik krijg ook een nieuwsbrief af en toe. Als ik daar 

iets op zie waarvan ik denk ´oh dat is interessant´, dan klik ik door. Maar ik moet zeggen dat ik niet echt vaak 

naar de website toe ga” (transcript 8, r.153-155).  
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Gedragsintentie 

De helft van de niet-gebruikers hadden een positieve gedragsintentie, zoals participant 4: “Ja ik vind 

het er eigenlijk heel mooi en leuk uit zien. […] Ik zit net even rond te kijken, maar ik denk het wel ja. Ik zat zelfs te 

bedenken om mijn favorieten meteen even aan te klikken. Dus ja, zeker” (transcript 4, r.136-138). De andere 

helft was minder enthousiast, zoals participant 1: “Nee vind ik niet interessant” (transcript 1, r.236). De 

enige niet-gebruiker die al ooit gebruik had gemaakt van Radboud Recharge, participant 6, had de 

intentie om haar gedrag te veranderen: “Maar ik zal er nog wel eens een keertje op gaan kijken” (transcript 

6, r.91-92). De gebruikers hadden niet de intentie om hun gedrag te veranderen. 

Doelattitude t.o.v. Radboud Recharge 

De alumni waren zeer positief over het ontwerp van Radboud Recharge. Participanten  4 en 5 somden 

de pluspunten op: “Ik vind het er eigenlijk heel mooi en leuk uit zien. […] Ik vind de originele website van de RU 

altijd heel ouderwets overkomen en dit ziet er wel heel hip en nieuw uit. Het trekt me meteen een stuk meer 

daardoor” (transcript 4, r.136-144), “Het is wel overzichtelijk. Qua ontwerp vind ik het wel mooi in dit geval, 

omdat het wel strak is. Omdat je ook afbeeldingen erbij hebt die passen bij de artikelen. Het maakt het 

overzichtelijk voor mij. En fijn dat ze de thema´s bij de artikelen hebben staan” (transcript 5, r.149-151). 

Wat betreft de interessegebieden, waren de alumni het met elkaar eens: “Ik vind het wel echt heel veel” 

(transcript 3, r.155). zij waren het er niet over eens of dit positief was of niet. De een vond dit namelijk 

precies goed, terwijl de ander er juist meer of minder wilde: 

- “Ik denk dat er van elk interessegebied ook een bijbehorende studie is op de Radboud. Je wil natuurlijk wel 

al je alumni tevreden houden, maar dan moet je nog wel een bepaalde focus hebben, anders wordt het 

gewoon te veel” (transcript 3, r.157-161). 

- “Misschien dat je het nog wat meer kan opsplitsen in verschillende stapjes” (transcript 2, r.113). 

- “Als het er minder zijn, dan krijg je meer artikelen die minder relevant zijn. En als het er heel veel meer zijn, 

dan moet je echt gaan zoeken. Dit is denk ik wel een mooi lijstje. Het kan iets langer, maar dat hoeft eigenlijk 

niet naar mijn idee” (transcript 6, r.208-210). 

Een ander punt waarover de alumni van mening verschillen is de formulering van de 

interessegebieden. De niet-gebruikers waren kritisch hierover, omdat zij het lastig vonden om een 

beeld te vormen bij de content die bij elk interessegebied hoorde. Participant 1 schetste dit probleem 

als volgt: “Eigenlijk ga je bij jezelf na wat interessant is om hier op te halen. Iets als innovatie is heel breed. Dat 

is eigenlijk een onderwerp dat alle andere onderwerpen beslaat. Dus dan zou ik het alleen daarom al niet 

aanvinken. Je krijgt dan heel veel informatie toegezonden die eigenlijk totaal irrelevant is” (transcript 1, r.304-

307). De gebruikers hadden hier al een beter idee van, maar bleven kritisch. Zo begon participant 15 

bij het bekijken van de website te twijfelen over haar geselecteerde interessegebieden: “Zeker als ik 
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het nu weer zo zie. Ik zou misschien voor iets grotere thema´s gekozen hebben, omdat ik het nu lastig vond en er 

veel dingen waren waarbij ik dacht ´dat vind ik ook wel interessant” (transcript 15, r.130-132). 

Over de artikelen waren de alumni voornamelijk positief. De schrijfstijl beviel goed en ook over de 

relevantie en diversiteit waren ze positief: 

- P12: “Het wordt wat populairder gebracht, zonder echt populairwetenschappelijk te worden. Het is wel echt 

wetenschappelijk. Maar het zijn wel interessante onderwerpen waar je echt wel wat aan hebt” (transcript 

12, r.128-130). 

- P2: “Ja nu ik dit zie zou dit best interessant zijn” (transcript 2, r.137). 

- P9: “Ja ze zijn soms best wel verschillend in stijl of dat ze een YouTube filmpje als artikel posten. Ik denk dat 

het wel een soort diversiteit displayed” (transcript 9, r.118-119). 

Toch volgde nog kritiek op de artikelen. Participant 4 merkte bijvoorbeeld het volgende op: “Voor mij 

is het niet meteen duidelijk wat de bron precies is” (transcript 4, r.225). Naast de bronvermelding mist 

participant 14 een praktisch perspectief: “De standaard valkuil waar de universiteit vaak intrapt is dat dit 

soort artikelen en publicaties altijd redelijk theoretisch gemaakt zijn. Dat is natuurlijk ook de insteek van de 

universiteit. Maar alumni zijn heel vaak mensen die in het werkveld actief zijn, en toch in een soort praktischer 

modus verschoven zijn daardoor” (transcript 13, r.162-166). 

Tot slot bekeken de alumni de agenda. Participant 3 zag het nut ervan wel in: “Ja, leuk. [….] Als je denk 

van ´nou ik wil wel een keer weer naar een lezing in Nijmegen, wat is er te doen?´, dan is dit wel een goede optie” 

(transcript 3, r.200-201). Participant 15 voegde hieraan toe: “En het is redelijk verspreid over de dagen van 

de week, wat goed is denk ik” (transcript 15, r.186-187). Verder volgde er voornamelijk negatief 

commentaar op de agenda. Verschillende participanten noemden de agenda “zeer beperkt” 

(transcript 1, r.323; transcript 5, r.186; transcript 7, r.225). Ook bleek de mogelijkheid om vooruit te 

plannen een gemis: “Ik denk dat mensen die afgestudeerd zijn steeds meer vooruit aan het plannen zijn. Ik 

denk dat het wat dat betreft vrij korte-termijn is” (transcript 5, r.208-209). Tot slot liet de manier waarop 

de evenementen gepresenteerd werden te wensen over: “Als ik al interesse zou hebben voel ik me niet 

direct aangesproken. […] Ik mis gewoon iets van een introductietekstje of een leuk plaatje, waardoor je denkt ´oh 

wat interessant, ik klik erop” (transcript 5, r.187-193). 

Gedragsattitude t.o.v. gebruik van Radboud Recharge 

Over het concept van Radboud Recharge zijn de alumni positief. “Als je student bent, ben je vaak met iets 

heel specifieks bezig. Het leuke aan Radboud Recharge is dat je echt iets hoort van een heel ander vakgebied, 

waar je misschien ook wel interesse in hebt maar op dat moment niet zo mee bezig bent” (transcript 9, r.143-

145). “Sowieso vind ik het interessant om soms naast normale nieuwtjes ook wetenschappelijk (onderbouwd) 

nieuws te lezen” (transcript 4, r.140-141). Bovendien vonden de alumni het een groot voordeel dat alle 
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artikelen en activiteiten te maken hebben met de universiteit of de stad. “Voor mijn gevoel heb ik wel 

een iets beter idee van wat er gebeurt op de universiteit. Ik zie ook wel wat meer over dingen die georganiseerd 

worden” (transcript 8, r.184-185), zoals participant 8 het verwoorde. 

De alumni zien ook enkele nadelen van het gebruik van Radboud Recharge. Zo ziet participant 3 de 

meerwaarde van Radboud Recharge in vergelijking met vakbladen niet: “Qua artikelen denk ik dat ze heel 

erg moeten concurreren met websites die zich echt heel erg op één vakgebied focussen en daar echt alles over 

vertellen, vergeleken met dit platform” (transcript 3, r.190-192). Participant 2 legt uit dat Radboud 

Recharge daardoor zelfs minder toegankelijk wordt: “Op zich heb ik wel interesse in algemene zin, maar ik 

had het idee dat die specifieke onderwerpen wel echt voor de mensen zijn die in dat veld bezig zijn. Dat het niet 

heel toegankelijk is voor de mensen die er gewoon een keertje naar willen kijken” (transcript 2, r.108-110). De 

reden dat het aanbod van Radboud Recharge toch interessant is voor andere alumni is simpel: “Omdat 

het specifiek gaat om onderzoek dat wordt gedaan op de universiteit Nijmegen” (transcript 11, r.196). 

Participant 15 vult dit verder aan: “De echt diepgaande artikelen begrijp je toch niet en van je eigen vakgebied 

weet je wel waar je die kan vinden” (transcript 15, r.152-153). 

De tweede reden om Radboud Recharge niet te gebruiken was dat het onduidelijk is wat de plaats van 

Radboud Recharge binnen het aanbod voor alumni is. “Kijk, het is natuurlijk beiden iets vanuit de Radboud 

Universiteit. Het is ook beiden gericht op onder andere alumni. En dat loopt dan toch in het hoofd van de mens 

door elkaar heen” (transcript 14, r.128-130). Participant 8 herkent de verwarring die Radboud Recharge 

oproept: “Het is me niet altijd even duidelijk wat precies het doel is. Ik zou dus denken dat het doel is om alumni 

geïnformeerd te houden over wat er gebeurt op de Radboud universiteit, qua onderzoek en wat daar omheen 

zit. Maar als daar ook andere artikelen bij zitten die van een andere richting komen, dan is mij niet helemaal 

duidelijk wat voor een plaats die hebben daarin” (transcript 8, r.142-146). 

De derde reden om Radboud Recharge niet te gebruiken was dat de aanpak van de service ouderwets 

is. “Niemand zit op dit moment meer te wachten op alleen maar zenden, alleen maar ontvangen van informatie. 

We krijgen al zo veel informatie op ons afgestuurd op alle mogelijke manieren en alleen maar zenden werkt 

gewoon niet” (participant 1, r.283-285).  

Gedragsattitude t.o.v. registratie voor Radboud Recharge 

De alumni willen zich om twee redenen aanmelden bij Radboud Recharge. De eerste reden is heel 

simpel: “Het zou voor mij prettig zijn als het gewoon mijn interesses zou onthouden” (transcript 4, r.272). De 

tweede reden was dat zij updates ontvangen. “Ik denk dat als ik het zou willen gebruiker, dat het fijner is als 

je een overzicht krijgt van wat er is gepubliceerd dan als je zelf op de site moet kijken wat erbij gekomen is. Dus 

meer en nieuwsalert, zodat je het zelf niet hoeft te houden” (transcript 2, r.166-169). Waar participant 2 de 

mailing als een extra service zag en participant 11 als “een stukje toegankelijkheid” (transcript 11, 
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r.149), doet participant 14 er nog een schepje bovenop: “Mensen hebben het te druk om op websites te 

kijken uit eigen beweging, dus je hebt zo´n berichtgeving nodig” (transcript 14, r.111-112). 

De meningen over de mailing zijn echter verdeeld. Zo is participant 11 enerzijds positief: “Er zit altijd 

wel zeker iets leuks bij wat ik graag lees” (transcript 11, r.142-143), maar tegelijkertijd kritisch: “Ik vind het 

niet per se heel persoonlijk, maar wel in de zin dat het aangepast is op jouw voorkeuren” (transcript 11, r.141-

142). De mailing was voor participant 6 de reden dat zij niet meer gebruik maakte van Radboud 

Recharge: “Ik was vrij snel gestopt omdat ik het idee had dat ze me aan het spammen waren. […] Van die ´must-

read´ dacht ik echt ´gaan we nu libelle-artikelen lezen?” (transcript 6, r.240-244). De mailing bleek voor de 

niet-gebruikers zelfs de belangrijkste reden te zijn om zich juist niet te registreren voor Radboud 

Recharge. “Ik zou dat echt niet in mijn mailbox willen, omdat ik dan zo veel dingen binnen krijg via mijn mail die 

niet de prioriteit hebben” (transcript 1, r.255-257). Participant 4 vult aan: “E-mails hoeven voor mijn niet 

persé en probeer ik juist zelfs altijd te beperken” (transcript 4, r.271). 

Tot slot was de toegevoerde waarde van een inlogfunctie niet duidelijk voor alle alumni, zoals 

participant 4: “Want ik kan nu al interessegebieden selecteren, de agenda gebruiken. Wat biedt het meer als ik 

inlog?” (transcript 4, r.254-265). 

Waargenomen norm 

Drie gebruikers wisten vrij zeker dat zij anderen kennen die gebruik maken van Radboud Recharge. De 

overige alumni hadden nog nooit iemand in hun omgeving over de service horen praten. Daarop 

volgde de vraag of Radboud Recharge voor andere wel interessant zou kúnnen zijn. “Mensen die daarin 

geïnteresseerd zijn zeker, maar de vraag is of je dat wel moet willen” (transcript 13, r.142-143), zo reageerde 

participant 10. Voor participant 14 was het antwoord hierop duidelijk: “Ik denk dat RR meer iets is voor 

alle alumni” (transcript 14, r.136). Participant 7 gaf verdere toelichting: “Als je het ook voor een 60-jarige 

bankdirecteur probeert te organiseren is dat een heel andere doelgroep, tone of voice en andere interesses dan 

die van jongere alumni en studenten” (transcript 7, r.265-268). Aan de andere kant zagen enkele alumni 

de waarde van Radboud Recharge voor anderen in. Zo zou de service ook geschikt zijn voor de huidige 

studenten (transcript 9, r.174-175; transcript 11, r.113-114) en voor iedereen die verbonden is met de 

universiteit (transcript 5, r.129-130; transcript 7, r.270-272). Participanten 8 en 10 waren ervan 

overtuigd dat het voor een nog breder publiek mogelijk is: “Ik denk dat er genoeg mensen kunnen zijn die 

net als ik een beetje bij te houden wat er speelt” (transcript 8, r.136-137), “Er zijn toch mensen die de website 

lezen over sociale vraagstukken. En weblogs met wetenschappelijk maatschappelijk nieuws. Ja mensen die daar 

in geïnteresseerd zijn zouden natuurlijk ook nieuws dat hierop komt kunnen lezen” (transcript 10, r.195-197).  
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Daarop volgt de vraag: in hoeverre hechten de alumni waarde aan het oordeel van de universiteit en 

andere alumni? “Nou op een schaal van 1 tot 10 een 4 ofzo. Het maakt me verder echt niet uit of ze het wel of 

niet lezen, maar we voelen allemaal wel een soort van verbondenheid onderling met de Radboud” (transcript 

13, r.187-189). Toch zouden zij de service eerder gebruiken als anderen om hen heen dat ook zouden 

doen, zoals participant 10 toegaf (transcript 10, r.207). Ook de persoon die de service aan hen 

aanraadt kan een belangrijke rol spelen: “Ja, of misschien zelfs de opleiding zelf vanuit de professor. Hoe 

persoonlijker de benadering is, hoe beter het is denk ik. Hoe kleiner het is, hoe beter iemand het over kan brengen. 

Hoe meer je daar binding mee hebt” (transcript 7, r.205-207). Hoewel participant 4 het met hem eens 

was (transcript 4, r.163-164), dacht participant 5 er anders over: “Ik denk niet dat het uitmaakt” 

(transcript 5, r.144). 

Praktische aanvulling 

Uit de interviews kwam een aantal praktische aanvullingen naar voren: 

- Op de homepage zou gekozen moeten worden voor artikelen of activiteiten, in plaats van beiden 

daar te plaatsen (transcript 15, r.195-199). 

- Het is handig om de updates ook op sociale media voorbij te zien komen (transcript 11, r.159-

162). 

- Er mag vaker dan één keer een mail over Radboud Recharge naar de alumni verstuurd worden, 

ter herinnering (transcript 12, r.187-196) 

- Er mist een melding dat er geen activiteiten beschikbaar zijn voor bepaalde interessegebieden 

(transcript 4, r.256-259). 

- ´Misschien heb je al een account´ mag bij de inlogpagina verduidelijkt (transcript 10, r.190-192). 

 

CONCLUSIE & DISCUSSIE (STUDIE 1) 

Gedragsdeterminanten 

De eerste onderzoeksvraag luidde: ´Welke determinanten liggen ten grondslag aan het gebruik van 

Radboud Recharge door alumni onder 34 jaar?´. Om het antwoord te vinden op deze vraag zijn vijftien 

diepte-interviews afgenomen met alumni onder de 34 jaar. De belangrijkste uitkomsten zijn 

geselecteerd en zullen hieronder aan bod komen. 

Op de eerste plek gaven de vragen over de doelattitude ten opzichte van Radboud Recharge een 

wisselend beeld. Hoewel de alumni positief waren over het ontwerp en over artikelen, noemden zij 

ook een aantal punten van kritiek. Zo kreeg met name de agendafunctie veel kritiek, omdat deze te 

veel gericht zou zijn op de korte-termijn en omdat het de evenementen niet aantrekkelijk genoeg 
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weergeeft. Daarnaast waren de onderwerpen van de artikelen wel goed, maar zouden deze te 

theoretisch worden geschreven en niet voldoende aansluiten bij de praktijk. Tot slot gaven de alumni 

aan dat het aantal interessegebieden wel heel groot was en dat de begrippen erg breed of vaag waren.  

Met name het laatste punt van kritiek was opvallend, omdat uit de vragen naar de gedragsattitude 

t.o.v. het gebruik van Radboud Recharge een ander beeld naar voren komt. Voor de alumni was de 

mogelijkheid om interessegebieden aan te geven een van de drie redenen om de service te gebruiken. 

Zij waren positief over het feit dat ze op deze manier niet enkel over hun eigen vakgebied konden 

lezen, maar over alle onderwerpen in hun interessegebied. De tweede reden om Radboud Recharge 

te gebruiken was dat het wetenschappelijk onderbouwde artikelen biedt. De derde reden was dat de 

alumni op deze manier op de hoogte kunnen blijven van wat er zich afspeelt op de universiteit.   

Er bleken drie redenen te zijn waarom de alumni geen gebruik zouden maken van Radboud Recharge. 

Allereerst gaven zij aan dat de vakbladen over hun studiegebied een bron van concurrentie is voor de 

service. De beschikbare alternatieve bronnen voor (populair)wetenschappelijke artikelen werden 

besproken als een belemmering. Op de tweede plek kwam naar voren dat het de alumni niet duidelijk 

was welke plek Radboud Recharge inneemt binnen het alumniaanbod. Daardoor kan het zo zijn dat zij 

eerder kiezen voor het aanbod van hun eigen faculteit. Tot slot noemde een alumnus dat het 

ouderwets is om enkel informatie te zenden, zoals Radboud Recharge dat doet. 

Het enkel zenden van informatie bleek gelukkig niet voor alle alumni een rol te spelen. De gebruikers 

gaven aan dat zij voornamelijk gebruik maakten van de nieuwsbrieven en updates die zij via de e-mail 

ontvangen van Radboud Recharge. Vanuit die mail klikten zij nog wel eens door naar een interessant 

artikel, maar verder gebruikten zij het platform van Radboud Recharge nauwelijks. Het was 

overduidelijk dat de registratie een belangrijke rol speelde in hun gebruik van de service. 

Naar aanleiding van de vragen naar de gedragsintentie t.o.v. registratie kwamen twee motivaties voor 

registratie aan het licht. Voor enkele alumni zou het al voldoende zijn dat de interessegebieden die zij 

selecteerden bewaard bleven. Zo hoefden zij deze niet steeds opnieuw aan te vinken. Daarnaast was 

de mail mat updates de belangrijkste reden. Sommigen noemden deze e-mails zelfs ´onmisbaar´, 

omdat zij niet uit zichzelf steeds op het platform van Radboud Recharge zouden kijken. 

Daarom is het extra jammer dat de e-mailupdates tevens de belangrijkste reden vormden om zich niet 

te registreren. Met name de hoeveelheid mails die zij zouden ontvangen, stond de alumni tegen. 

Daarnaast gaven enkele gebruikers ook aan dat zij de e-mails niet altijd meer lazen, omdat de 

geselecteerde artikelen niet interessant genoeg waren of omdat de titel van de e-mails een verkeerde 

indruk gaven. Deze zorgen kan de universiteit gelukkig wegnemen, omdat deze problemen te 
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verhelpen zijn met een aantal functies die Radboud Recharge biedt. Zo kunnen de alumni op elk 

moment zelf instellen hoe vaak en over welke onderwerpen zij een update willen ontvangen. Echter, 

van deze functie zijn zij dus niet voldoende op de hoogte.  

Tot slot bleek de waargenomen norm voor de alumni niet van belang te zijn. Waar zij wel over 

nadachten, was wie er gebruik mogen maken van Radboud Recharge. Enkele alumni vonden dat de 

service alleen beschikbaar moet zijn voor alumni. De reden hiervoor was dat artikelen voor een breder 

publiek niet voldoende interessant meer zouden zijn voor de alumni. Anderen vonden dat iedereen 

die betrokken is bij de universiteit gebruik kan maken van Radboud Recharge, omdat de service 

informatie biedt over wat er zich op de universiteit afspeelt. Twee alumni zagen zelfs een nog breder 

publiek voor zich. Volgens hen kan iedereen met een interesse in (populair)wetenschappelijke 

artikelen op het platform Radboud Recharge terecht. 

Verbondenheid 

De tweede onderzoeksvraag luidde: ´ In hoeverre is er sprake van (een gevoel van) verbondenheid met 

de universiteit bij de alumni onder 34 jaar?´. Het antwoord op de vraag is dat er zeker sprake is van 

verbondenheid tussen de universiteit en haar alumni. Zoals verwacht op basis van de onderzoeken 

van Vivek et al. (2012) en Pansari en Kumar (2017), bleek er inderdaad een emotionele waarde te 

kleven aan de band tussen de alumni en de universiteit. De alumni omschreven de band namelijk als 

een gevoel van trots en het gevoel dat zij onderdeel uitmaakten van de universiteit.  

Deze verbondenheid is echter anders dan tijdens de studieperiode van de oud-studenten. De alumni 

vertelden dat zij zich tijdens hun studie verbonden voelden met de universiteit of een gedeelte van de 

universiteit, zoals een faculteit of studiegroep. Een enkeling ook gaf aan deze verbondenheid niet 

gevoeld te hebben. Sinds hun afstuderen was deze band veranderd, zo vertelden ze eensgezind.  

De reden dat de verbondenheid met de universiteit veranderde, was dat zij minder contacten hadden 

binnen de universiteit. Daardoor hadden zij het gevoel dat zij niet meer deel uit maakten van de 

bezigheden op de universiteit. Daarnaast was ook de fysieke afstand een belangrijke reden dat de 

verbondenheid met de universiteit veranderde. Doordat veel alumni verhuisden na hun studie 

kwamen zij minder op de campus, waardoor zij niet meer wisten wat er zich daar afspeelt.  

Tot slot is het mogelijke bestaan van een verband tussen het gebruik van Radboud Recharge en de 

verbondenheid bevraagd. Enerzijds leek Radboud Recharge in de huidige vorm dit niet te kunnen 

bewerkstelligen, omdat een alumnus aangaf dat er dan specifiekere informatie nodig zou zijn. 

Anderzijds gaf een andere alumnus reden tot voorzichtig optimisme. Zij gaf namelijk aan dat zij het 
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wel dagelijks of wekelijks wilde gebruiken, wat voor haar reden gaf om contact te houden met de 

universiteit.  

Vervolgonderzoek 

Men kan stellen dat dit onderzoek een diep inzicht heeft gegeven in de beweegredenen van de alumni. 

Hiermee, en met de beantwoording van beide onderzoeksvragen, zijn beide onderzoeksdoelen 

bereikt. Dit wil echter niet zeggen dat er voldoende inzicht is in de effecten van Radboud Recharge, 

aangezien de verschillen tussen de niet-gebruikers en gebruikers nog niet voldoende zijn belicht. 

Bovendien zijn de verkregen inzichten door individuen aangedragen. Wellicht denken niet alle alumni 

hetzelfde als de geselecteerde participanten. Daarom is er aanvullend kwantitatief onderzoek nodig 

om de gevonden resultaten aan te vullen en de inzichten te vergroten. 

Hoewel de focus van de vervolgstudie voornamelijk op de communicatie over Radboud Recharge zal 

liggen, is het van belang om het functioneren van het platform niet uit het oog te verliezen. Wellicht 

kan een goede manier van communiceren ervoor zorgen dat meer alumni de service zullen gebruiken, 

maar dit zal tevergeefs zijn als zij vervolgens niet tevreden zijn over Radboud Recharge.  

Om een zo genuanceerd mogelijk beeld te verkrijgen van het gebruik van Radboud Recharge is verder 

onderzoek vereist. In de vervolgstudie zal het communicatieaspect verder in beeld komen, op basis 

waarvan er antwoord kan worden gegeven op de hoofdvraag: ´ Hoe kan de Radboud Universiteit 

persuasieve communicatie inzetten zodat meer alumni onder 34 jaar gebruik maken van de service 

Radboud Recharge en zij zich verbonden voelen met de universiteit?´. Adviezen op basis van de 

resultaten van studie 1 zullen daarom pas aan bod komen wanneer de resultaten van de vervolgstudie 

in kaart zijn gebracht.  
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STUDIE 2 

De persuasieve kracht van communicatie 

De Radboud Universiteit stelde een concreet doel vast voor het collegejaar 2018/2019, namelijk het 

behalen van viermaal het huidige aantal gebruikers van Radboud Recharge. Om deze ambitie te 

realiseren moet er een gedragsverandering plaatsvinden bij een belangrijke doelgroep van de 

universiteit, namelijk alumni jonger dan 34 jaar. De universiteit wil communicatie inzetten om de 

gedragsverandering tot stand te laten komen, maar is dit wel reëel? 

Een belangrijke beperking aan de beïnvloedende kracht van communicatie is dat het niet rechtstreeks 

het gedrag kan beïnvloeden. Communicatie kan indirect leiden tot een gedragsverandering, door te 

richten op de vorming of verandering van een attitude. Door de onderliggende attitudes te 

veranderen, beïnvloed je uiteindelijk hopelijk ook het gedrag (Hoeken et al., 2012). ´Hopelijk´ is een 

belangrijke toevoeging aan voorgaande zin, want zelfs als je de attitudes weet te beïnvloeden, dan wil 

dat niet altijd zeggen dat het gedrag ook verandert.  

Dat het lastig is om door middel van communicatie gedrag te beïnvloeden, vonden Webb en Sheeran 

(2006) in hun meta-analyse. Uit dit onderzoek komt naar voren dat een gemiddelde tot grote 

verandering in de gedragsintentie vaak zorgt voor een kleine tot gemiddelde verandering in het 

daadwerkelijke gedrag. Ook Snyder en Hamilton (2002) en Snyder et al. (2004) deden een meta-

analyse, waaruit bleek dat de persuasieve effecten van communicatiecampagnes beperkt zijn. Slechts 

8% van de doelgroep bleek na de campagne het gewenste gedrag te vertonen.  

Hoewel het gedragseffect van deze campagnes niet groot lijkt, betekent het zeker niet dat 

communicatie geen geschikte manier is om gedrag te beïnvloeden. Noar (2006) voerde een 

literatuurstudie uit waarin hij een overzicht geeft van de persuasieve effecten van 

gezondheidscampagnes. Hij concludeerde dat goed uitgevoerde campagnes wel degelijk kleine tot iets 

grotere effecten kunnen hebben op kennis, overtuigingen, attitudes en gedrag. Dit klinkt nog niet heel 

indrukwekkend, maar Noar (2006) voegt hieraan toe dat er reden is om optimistisch te zijn over de 

persuasieve mogelijkheden van communicatiecampagnes. Hij ziet namelijk de effecten van dergelijke 

campagnes positiever in als 1) ze een groot bereik hebben en 2) de campagnes vooraf zorgvuldig 

worden ontwikkeld en gepretest op basis van theoretische inzichten.  

Wat willen we beïnvloeden? 

Eén van de succesfactoren die Noar (2006) noemde zal in deze studie aan bod komen, namelijk het 

ontwikkelen en pretesten van de boodschap op basis van theoretische inzichten. Alvorens we de 
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boodschap zelf kunnen ontwikkelen, moet duidelijk zijn welke determinanten de boodschap dient te 

beïnvloeden.  

Hiervoor pakken we terug op het integrative model of behavioral prediction van Fishbein en Yzer 

(2003), zoals hieronder weergegeven in figuur 4. Op basis van de resultaten van studie 1 kunnen we 

ervanuit gaan dat de waargenomen norm in mindere mate invloed zal hebben op de gedragsintentie. 

De alumni bleken namelijk weinig waarde te hechten aan de mening of het gedrag van anderen als 

het om het gebruik van Radboud Recharge gaat. Wat betreft de eigeneffectiviteitsperceptie, bleek 

enkel een gebrek aan tijd een factor te zijn die de gedragsintentie zou kunnen belemmeren. Wellicht 

zou je met communicatie kunnen richten op het wegnemen van deze zorg over het gebrek aan tijd, 

maar het bleek niet de belangrijkste factor te zijn om geen gebruik te maken van Radboud Recharge. 

Daarom is het, op basis van de resultaten van studie 1, verstandiger om de communicatie te richten 

op de attitudes die ten grondslag liggen aan de gedragsintentie.  

 

Figuur 4. Integrative model of behavioral prediction. (Overgenomen uit Using theory to design effective health 

behavior interventions, (p. 167) door M. Fishbein en M.C. Yzer, 2003) 

Uit figuur 4 is af te leiden dat de attitude voortkomt uit twee overtuigingen: hoe waarschijnlijk men 

het acht dat het gedrag leidt tot een bepaald gevolg en hoe wenselijk men dat gevolg vindt (Hoeken 

et al., 2012). Uit studie 1 bleek dat er meerdere redenen waren om Radboud Recharge te gebruiken 

of om zich voor de service te registreren. Daarnaast bleken er verschillende redenen te zijn om dit 

gedrag juist niet te vertonen. Al deze redenen hadden te maken met de gevolgen van het gedrag.  

Zo wilden de alumni Radboud Recharge gebruiken, omdat zij als gevolg hiervan op de hoogte konden 

blijven van wat er zich afspeelt op de universiteit. Een andere reden voor het gebruik van Radboud 

Recharge bleek de mogelijkheid om de interessegebieden aan te vinken. De echte reden was dat het 
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gevolg hiervan was dat je over alle vakgebieden kan lezen waar je interesse in hebt en niet beperkt 

bent tot specifieke informatie van een vakblad. En de belangrijkste reden dat zij zich niet wilden 

registreren? Omdat de alumni verwachten als gevolg hiervan te veel spam in hun mailbox zouden 

ontvangen.  

Het mag duidelijk zijn dat de overtuigingen over de uitkomsten van het gedrag een belangrijke rol 

spelen bij de totstandkoming van de attitude en gedragsintentie. Hierop volgt de vraag: hoe beïnvloed 

je deze overtuigingen dan? 

Beïnvloeding van de attitude: pragmatische argumentatie 

Het antwoord op bovenstaande vraag is door middel van persuasieve communicatie. Dit omvat alle 

communicatie “met als doel de attitude van de lezer te beïnvloeden door middel van 

informatieoverdracht waarbij de lezen een zekere mate van vrijheid heeft” (O´Keefe, 2002, in: Hoeken 

et al., 2012). In persuasieve communicatie wordt vaak gebruik gemaakt van pragmatische 

argumentatie (Schellens & De Jong, 2004). Deze vorm van argumentatie gaat over consequenties, 

“waarin de wenselijkheid van een actie, gedrag of maatregel wordt bepleit op basis van de voor- en/of 

nadelen ervan” (Schellens & De Jong, 2004, p. 299). 

De voor- en nadelen vloeien voort uit allerlei gevolgen van het gedrag (Hoeken et al., 2012), zoals uit 

de resultaten van studie 1 ook bleek. Het is onmogelijk om over alle gevolgen van het gedrag te 

communiceren. Daarom wil je de argumenten kiezen die de attitude bepalen. Deze worden ook wel 

de primaire overtuigingen genoemd (Hoeken et al., 2012). Een voorbeeld van een primaire overtuiging 

is dat de alumni door middel van Radboud Recharge op de hoogte kunnen blijven van wat er speelt 

op de universiteit. Dit noemden de alumni namelijk als een van de belangrijkste redenen om gebruik 

te maken van Radboud Recharge.  

Daarnaast is het belangrijk om bij de keuze voor bepaalde argumenten de volgende vraag in gedachten 

te houden: ´welke overtuigingen over voor- en nadelen zou ik kunnen veranderen?´. Daarnaast kun je 

kiezen voor argumenten op basis van de voor- of nadelen waar de doelgroep nog niet van op de 

hoogte is (Hoeken et al., 2012).  

Zoals uit studie 1 bleek, is er geen reden voor de alumni om bang te zijn dat zij overdadig veel de e-

mailupdates zullen ontvangen. Zij kunnen namelijk op ieder moment zelf instellen hoe vaak en over 

welke onderwerpen zij de e-mails toegestuurd krijgen. Dit betekent dat het belangrijkste 

tegenargument om zich niet te registreren ontkracht kan worden door deze functie uit te leggen. 

Hiermee breng je de alumni op de hoogte van een voordeel dat zij nog niet kenden en kun je wellicht 

de overtuiging over het nadeel veranderen.  
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Een ander argument waar dit voor op gaat is dat alumni op het platform van Radboud Recharge allerlei 

toegankelijke artikelen kunnen lezen over allerlei onderwerpen en vanuit allerlei bronnen. De alumni 

wisten nog niet dat Radboud Recharge een verzameling van artikelen bood die afkomstig waren van 

verschillende bronnen. Daardoor belicht je met dit argument een voordeel waarvan zij nog niet op de 

hoogte waren. Het argument kan bovendien een van de redenen om de service niet te gebruiken 

ontkrachten, namelijk dat ze liever artikelen lazen van andere bronnen dan Radboud Recharge. Deze 

kunnen immers net zo goed ook op het platform van Radboud Recharge staan. 

Verbondenheid dankzij Radboud Recharge? 

Uit studie 1 bleek ook dat er inderdaad een verbondenheid bestaat tussen de alumni en hun 

universiteit. Dat deze verbondenheid mogelijk is, wil echter nog niet zegen dat Radboud Recharge 

ervoor kan zorgen dat de alumni zich meer verbonden zullen voelen.  

Dat de Radboud Universiteit hoopt dat het online platform van Radboud Recharge bij kan dragen aan 

de verbondenheid is niet gek. In verschillende onderzoeken is aangetoond dat online platforms allerlei 

positieve effecten teweeg kunnen brengen. Zo concludeerden Brodie et al. (2013) dat gebruikers van 

online platforms die betrokken worden bij de organisatie onder andere een grotere loyaliteit, 

tevredenheid, emotionele verbintenis, vertrouwen en toewijding laten zien. Uit een ander onderzoek 

naar de motivatie om te leren via een online platform bleek dat gebruikers een sociale betrokkenheid 

ontwikkelden, waardoor zij gemotiveerder waren om de cursus te voltooien (Barak, Watted, & Haick, 

2016).  

Echter, de onderzoeken naar de effecten van online platforms richtten zich veelal op online 

communities of brand communities. Dit zijn “gespecialiseerde en geografisch ongebonden online 

gemeenschappen en relaties tussen de consumenten van een merk” (Brodie et al., 2013, p. 105). 

Radboud Recharge biedt geen mogelijkheid voor de alumni om onderling te communiceren en een 

relatie op te bouwen. Aangezien het online platform van Radboud Recharge niet kan worden gezien 

als online community, is het maar de vraag of het platform van de service dergelijke effecten teweeg 

kan brengen.  

Alumni van de Radboud Universiteit gaven in studie 1 zelf aan dat zij zich verbonden voelden met de 

universiteit doordat zij betrokken waren bij wat er zich daar afspeelde. Dit suggereert dat de service 

toch verbondenheid kan creëren dankzij het specifieke aanbod op het platform van Radboud 

Recharge. Of Radboud Recharge de juiste informatie hiervoor biedt, daar kunnen de onderzoeken van 

Barnard, Rensleigh en Niemann (2005) en Barnard en Rensleigh (2008) mogelijk meer over aantonen. 
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Barnard et al. (2005) onderzochten namelijk de informatiebehoefte van alumni van de University of 

Johannesburg in Zuid-Afrika. De onderzoekers toonden aan dat overgrote deel, maar liefst 86.7% van 

de alumni, informatie over de universiteit wilde ontvangen via e-mail en websites. De universiteit 

ontwikkelde uiteindelijk een online portal op basis van dit onderzoek dat gericht was op deze 

informatiebehoefte. Vervolgens onderzochten Barnard en Rensleigh (2008) hoe de universiteit de 

nieuwe online portal kon inzetten om het delen van informatie mogelijk te maken. Meer dan de helft 

van de alumni (58.6%) bleek geïnteresseerd te zijn in informatie over de huidige onderzoeken van de 

universiteit. Ook informatie over academische activiteiten was voor 57% van de alumni een 

belangrijke behoefte. Kortom, er bleek er een duidelijke behoefte te bestaan aan informatie over 

onderzoek van de universiteit en over academische activiteiten. Daar komt nog bij dat het onderzoek 

aantoonde dat een online portal waarin informatie wordt verstrekt de netwerkrelaties van de 

universiteit en alumni aanzienlijk kan versterken.  

Radboud Recharge deelt artikelen over huidig onderzoek van de universiteit en academische 

activiteiten, net zoals de University of Johannesburg deed in haar online portal. Als het delen van de 

informatie ook voor de Radboud Universiteit kan leiden tot versterkte netwerkrelaties, dan kan het 

wellicht ook de verbondenheid versterken.  

DOELSTELLING & VRAAGSTELLING 

De tweede stap in de ontwikkeling van een succesvolle campagne is volgens Noar (2006) het pretesten 

van specifieke boodschappen bij de doelgroep op geschiktheid en effectiviteit. In deze studie zullen 

boodschappen getest worden die verschillende argumenten bevatten. Het doel van deze studie is 

inzicht verkrijgen in de effectiviteit van argumenten die aansluiten op de onderliggende 

gedragsdeterminanten van het gebruik van Radboud Recharge. Dit leidt tot de volgende 

onderzoeksvraag: 

Onderzoeksvraag 1: In hoeverre leiden pragmatische argumenten die inspelen op de onderliggende 

gedragsdeterminanten van het doelgedrag tot een positieve gedragsintentie bij alumni onder 34 jaar? 

Uit de interviews bleek dat er verbondenheid kan bestaan tussen de alumni en de universiteit. De 

band die studenten hebben met hun universiteit verandert dan wel na hun afstuderen, maar verdwijnt 

niet helemaal. Hoewel niet alle alumni deze verbondenheid hetzelfde ervaarden, gaven de resultaten 

wel aanleiding om te vermoeden dat Radboud Recharge verbindend kan werken. Het tweede doel van 

deze studie is het onderzoeken van het verband tussen het gebruik van Radboud Recharge en de 

verbondenheid tussen de alumni en hun universiteit. Dit leidt tot de volgende onderzoeksvraag: 
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Onderzoeksvraag 2: In hoeverre speelt de verbondenheid met de universiteit die de alumni onder 34 

jaar ervaren een rol bij het gebruik van Radboud Recharge?  

METHODE 

Design 

Om een antwoord te kunnen geven op de eerste onderzoeksvraag zijn de effecten van verschillende 

persuasieve teksten op niet-gebruikers van Radboud Recharge onderzocht. Op basis van de resultaten 

van studie 1 zijn drie argumenten geformuleerd die aansluiten op de onderliggende 

gedragsdeterminanten van het gebruik van Radboud Recharge. Zoals weergegeven in onderstaand 

onderzoeksontwerp (zie: figuur 5), was de argumentatie de onafhankelijke variabele. In de studie zijn 

de effecten hiervan op een drietal afhankelijke variabelen getest, namelijk de attitude t.o.v. de 

Radboud Universiteit, de attitude t.o.v. Radboud Recharge en de intentie om gebruik te maken van 

Radboud Recharge.  

 

 

 

 

Figuur 5. Onderzoeksontwerp onderzoeksvraag 1 

Om de tweede onderzoeksvraag te kunnen beantwoorden is onderzocht in hoeverre er een verschil 

bestaat tussen de niet-gebruikers en gebruikers in de mate waarin zij zich verbonden voelen met de 

universiteit. Zoals blijkt uit onderstaand onderzoeksontwerp (zie: figuur 6), was het gebruik van 

Radboud Recharge de onafhankelijke variabele. De afhankelijke variabele was de verbondenheid met 

de universiteit. 

 

 

Figuur 6. Onderzoeksontwerp onderzoeksvraag 2 

Om de argumenten te testen is er een experiment gedaan. Daarbij is een online survey gebruikt om 

de effecten van de argumenten te meten. De online survey bevatte ook vragen over de verbondenheid 

met de universiteit, ter beantwoording van de tweede onderzoeksvraag. De respondenten vulden één 

versie van de vragenlijst in. Er was dus sprake van een tussen-proefpersoondesign. 

Argumentatie 

Gedragsintentie 

Attitude t.o.v. RR 

Attitude t.o.v. RU 

Gebruik van Radboud Recharge Verbondenheid met universiteit 
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Instrumentatie 

Bij de keuze voor de methode is gelet op het doel van het onderzoek. Om antwoord te kunnen geven 

op de onderzoeksvragen moesten de effecten bij verschillende groepen gemeten en vergeleken 

kunnen worden. De logische keuze was daarom een surveyonderzoek, aangezien dit een geschikte 

methode is om beschikking te krijgen over exacte antwoorden die vergelijkbaar zijn tussen personen 

(Baarda et al, 2015). Daarnaast moest het argumentatie-experiment onder een grote groep mensen 

getest worden, zodat de resultaten voldoende representatief waren en de populatievaliditeit 

gewaarborgd bleef. “Kenmerkend voor enquêteonderzoek is dat onderzoekers in de regel een groot 

aantal personen benaderen” (Baarda et al., p. 17), dus ook aan de tweede eis voldeed de methodiek.  

In verband met de beperkte beschikbare tijd en het ontbreken van contactgegevens was een 

mondelingen of telefonische enquête niet geschikt (Baarda et al., 2015). Bovendien bevatte de 

enquête vragen over de attitude t.o.v. de universiteit en een service van de universiteit. Om te 

voorkomen dat respondenten zich bezwaard voelden om een negatieve mening te delen voor een 

onderzoek voor de universiteit, moesten zij het gevoel hebben dat zij anoniem deze vragen konden 

beantwoorden. Over het algemeen voelen mensen zich anoniemer wanneer zij een schriftelijke 

vragenlijst beantwoorden dan bij een mondelinge enquête (Baarda et al., 2015). Tot slot had een 

online enquête het voordeel dat de verzamelde gegevens direct in het data-analyseprogramma 

geplaatst konden worden.  

Materiaal 

Voor de niet-gebruikers waren er vijf verschillende versies van de vragenlijst (zie: bijlage 5). Het 

verschil tussen de vragenlijsten was de argumentatie in de persuasieve introductietekst over Radboud 

Recharge. Om de ecologische validiteit te waarborgen, is ervoor gekozen om een originele 

promotietekst over de service te manipuleren. Aan de originele tekst werd de argumentatie 

toegevoegd, zoals weergegeven in bijlage 6. De eerste versie van de vragenlijst bevatte de originele 

promotietekst van Radboud Recharge. De tweede versie bevatte het eerste argument, namelijk dat 

gebruikers zelf in kunnen stellen hoe vaak en over welke onderwerpen zij de e-mailupdates 

ontvangen. De derde versie bevatte het argument over de interessegebieden, waardoor de alumni 

artikelen over allerlei onderwerpen en van allerlei bronnen kunnen lezen. De vierde versie bevatte 

een argument dat past bij een primaire overtuiging, namelijk dat de alumni met Radboud Recharge 

op de hoogte kunnen blijven van wat er zich op de universiteit afspeelt. De vijfde versie bevatte alle 

drie de argumenten. Ieder argument bestond uit één zin, zodat de manipulatie zo zuiver mogelijk was.  
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De gebruikers van Radboud Recharge hoefden de promotietekst met argumenten niet te lezen, omdat 

zij al bekend waren met de service en het doelgedrag al vertoonden. Voor de gebruikers was er 

daarom ook maar één versie van de vragenlijst. Aan de gebruikers werden dezelfde algemene vragen 

gesteld als aan de niet-gebruikers. Daarnaast beantwoorden zij de vragen over de attitude t.o.v. de 

Radboud Universiteit, attitude t.o.v. Radboud Recharge en hun verbondenheid met de universiteit. In 

figuur 7 is weergegeven welke onderdelen aan wie zijn getoond en bevraagd. 

 

Figuur 7. Schematische weergave van de getoonde en bevraagde onderdelen van de vragenlijsten 

De eerste afhankelijke variabele die werd gemeten, was de gedragsintentie. Dit construct werd 

gemeten aan de hand van vier vragen. De vragen waren gebaseerd op de voorbeeldvragenlijst van 

Fishbein en Ajzen (in: Hoeken et al., 2012, p. 215-219.). Bij de formulering van de vragen is gelet op 

het concreet benoemen van het doelgedrag, het persoonlijk maken en de periode waarin het gedrag 

wordt uitgevoerd. Dit resulteerde in vragen als ‘Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen’ 

en ‘Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken’. De vragen werden gemeten op een 

7-puntsschaal en de betrouwbaarheid van de schaal was goed: α = .90. 

De tweede afhankelijke variabele was de attitude ten opzichte van Radboud Recharge. Ook deze was 

gebaseerd op de voorbeeldvragenlijst van Fishbein en Ajzen (in: Hoeken et al., 2012, p. 215-219.). De 

attitude ten opzichte van Radboud Recharge is gemeten aan de hand van 5 vragen op een 7-punts 

semantische schaal. De betrouwbaarheid van het meetinstrument was goed: α = .93. 

De universiteit was de bron van de boodschap over Radboud Recharge. Vandaar dat voor het meten 

van de attitude ten opzichte van de Radboud Universiteit gebruik is gemaakt van het meetinstrument 

voor de deskundigheid, betrouwbaarheid en aantrekkelijkheid van de bron (in: Hoeken et al., 2012, p. 

223-224). De deskundigheid, betrouwbaarheid en aantrekkelijkheid vormen samen de attitude ten 

opzichte van de bron van een boodschap. Het originele meetinstrument telt in totaal 18 items. Om de 

invultijd zo kort mogelijk te maken is dit meetinstrument ingekort tot 9 vragen. De items met de 

lastigste termen, zoals rechtschapen en malafide, werden verwijderd. De overgebleven 9 items 
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werden gemeten op een 7-punts semantische schaal. De betrouwbaarheid was wederom goed: α = 

.95. 

De laatste afhankelijke variabele was de verbondenheid met de universiteit. De vier vragen voor dit 

construct zijn gebaseerd op het meetinstrument voor brand involvement van Zaichkowsky (1985). Het 

originele meetinstrument bestond uit zes vragen. De items ´of no concern to me/ of concern to me´ 

en ´insignificant to me/ significant to me´ waren lastiger te vertalen naar het Nederlands, waardoor 

de vragen te veel op de overige items leken. Daarom zijn deze verwijderd en is de verbondenheid 

gemeten met vier items op een 7-punts semantische schaal. De betrouwbaarheid goed: α = .88. 

Procedure 

Door middel van de survey software Qualtrics kon een link naar de vragenlijst verspreid worden. De 

Radboud Universiteit verspreidde onder alle alumni die jonger waren dan 34 jaar de link via e-mail 

(zie: bijlage 7). In de mail werd gevraagd om mee te doen aan een onderzoek naar een manier waarop 

wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden. Respondenten maakten met hun 

deelname kans op een van de tien bol.com waardebonnen t.w.v. €25 euro. Om kans te maken 

moesten zij hun e-mailadres invullen. 

Voorafgaand aan de vragen kregen alle alumni een introductietekst te lezen. Hierin stond het doel van 

het onderzoek, de geschatte duur en de procedure beschreven. De niet-gebruikers lazen daarna nog 

een introductietekst over Radboud Recharge, waarin de argumenten gemanipuleerd waren. Daarna 

vulden zij de vragen in. De gebruikers sloegen de introductie over, omdat zij al bekend waren met 

Radboud Recharge.  

Om de respondenten te motiveren om de vragenlijst volledig in te vullen konden zij pas na de laatste 

vraag hun e-mailadres invullen. Op die manier maakten zij pas kans op de waardebon na afronding 

van het onderzoek. Dit zou ertoe kunnen leiden dat respondenten niet de vragenlijst correct invullen, 

omdat zij snel naar de laatste vraag wilden. Bovendien had de onderzoeker geen controle over de 

omgeving waarin de respondenten de vragenlijst invulden. Echter, uit de invultijd is op te maken dat 

de respondenten voldoende tijd namen om het onderzoek af te ronden. De geschatte invultijd was 

voor de niet-gebruikers 8 minuten en voor de gebruikers 5 minuten. Gemiddeld kostte het de niet-

gebruikers 8 minuten en de gebruikers 4.5 minuten om de vragenlijst in te vullen.  

Participanten 

De universiteit beschikte over een groot databestand waarin veel e-mailadressen van alumni waren 

vastgelegd. Dit bestand is helaas pas tijdens de afgelopen jaren opgebouwd. De alumni die in de 
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afgelopen 4 jaar afstudeerden kregen automatisch het verzoek om hun e-mailadres te delen. De 

alumni die voor die tijd afstudeerden kregen dit verzoek nog niet automatisch, waardoor er minder 

adressen beschikbaar waren van deze groep. Desalniettemin telde het databestand in totaal bijna 

25.000 e-mailadressen van alumni onder de 34 jaar die Radboud Recharge nog niet gebruikten. 

Daarnaast zijn alle alumni onder de 34 jaar die Radboud Recharge wel al gebruikten benaderd, wat er 

bijna 400 waren.  

In totaal namen er 1192 niet-gebruikers en 87 gebruikers deel aan het onderzoek. Dit betekent dat er 

voor de niet-gebruikers een respons was van 4.8% en voor de gebruikers van Radboud Recharge een 

respons was van 19.3%. 

Om de invloed van situationele omstandigheden te beperken is de verdeling over de condities 

gecontroleerd van respondenten met bepaalde kenmerken. Deze kenmerken waren de tijd sinds 

afstuderen, de frequentie waarin zij populairwetenschappelijke artikelen lezen en de frequentie 

waarin zij over de Radboud Universiteit lezen. Onder de niet-gebruikers is daarnaast gecontroleerd of 

de verdeling van respondenten die al wel eens van Radboud Recharge gehoord hadden gelijk was. 

Zoals in tabel 3 is weergegeven, bleken de respondenten gelijk verdeeld te zijn over de condities.  

Tabel 3. Verdeling van respondenten over de condities, getest door middel van een χ2-toets 

Kenmerk χ2 p-waarde 

Onder alle gebruikers   

Tijd sinds afstuderen 7.93 .791 

Lezen van populairwetenschappelijke artikelen 23.97 .244 

Lezen over de Radboud Universiteit 16.39 .692 

   

Onder niet-gebruikers   

Bekend met Radboud Recharge  1.16 .885 

Nagedacht over gebruik Radboud Recharge   

De tijd sinds afstuderen varieerde tussen de nul en meer dan zien jaar geleden. Zoals verwacht bleek 

het grootste gedeelte van de respondenten in de afgelopen jaren afgestudeerd te zijn. Maar liefst 

38.3% studeerde in de afgelopen twee jaar af en 46.1% participanten tussen drie en zes jaar geleden. 

Slechts 2% studeerde 10 jaar of langer geleden af. 

Hoewel een gedeelte van de respondenten nooit populairwetenschappelijke artikelen las (10.5%), 

bleken de meeste respondenten dit toch nog eens in de paar maanden (33.3%), maandelijks (21%), 

wekelijks (15.2%) of zelfs dagelijks (3.8%) te doen. Over de universiteit lazen zij minder vaak dan dat 

zij populairwetenschappelijke artikelen lazen. Meer respondenten lazen maar eens in de paar 

maanden (45.8%) of maandelijks (20.8%) over de universiteit. Zij lazen ook veel minder vaak wekelijks 
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(6.6%) of dagelijks (1.8%) over de universiteit. De bronnen waar zij het vaakst over de Radboud 

Universiteit lazen waren sociale media (55.2%) en de alumninieuwsbrief (60.7%). 

Opvallend was dat slechts 316 (26.5%) van de niet-gebruikers wel eens van Radboud Recharge 

gehoord hadden. Bovendien bleken maar 117 (9.8%) over gebruik van de service nagedacht te 

hebben.  

Statistische toetsing 

Alle data zijn verzameld in twee SPSS-bestanden. In het eerste bestand stond alle data van de niet-

gebruikers. Met dit bestand zijn de effecten van de verschillende argumenten door middel van een 

multivariate variantieanalyse getoetst. Deze toets is namelijk geschikt voor het toetsen van de 

effecten van één onafhankelijke variabele (argumentatie) op twee of meer afhankelijke variabelen 

(gedragsintentie, attitude t.o.v. RU en attitude t.o.v. RR), die in redelijk tot hoge mate samenhangen. 

Op basis van het model van Fisbein en Yzer (2003) kunnen we aannemen dat de afhankelijke 

variabelen inderdaad in redelijke mate samenhangen. Om dit aan te vullen is een correlatieanalyse 

uitgevoerd tussen de afhankelijke variabelen.  

Het tweede bestand bevatte alle data die werd verzameld bij zowel de gebruikers als de niet-

gebruikers. Met behulp van dit bestand zijn de verschillen tussen de niet-gebruikers en gebruikers 

onderzocht door middel van t-toetsen voor onafhankelijke waarnemingen. Daarnaast is een 

correlatieanalyse gedaan om het verband tussen de verbondenheid en de attitudes vast te stellen. De 

syntax van alle SPSS-toetsen is weergegeven in bijlage 8. 

RESULTATEN 

Effecten van argumentatie 

De effecten van de argumentatie zijn door middel van een multivariate variantieanalyse, oftewel een 

MANOVA onderzocht. Hierbij was de argumentatie de enige onafhankelijke variabele, waarvan het 

effect op drie afhankelijke variabelen werd gemeten. Dit waren de gedragsintentie, attitude t.o.v. de 

Radboud Universiteit en attitude t.o.v. Radboud Recharge. Uit de MANOVA-analyse bleek dat er geen 

significant multivariaat effect was van de argumentatie (F (12,3133) < 1, p = .546). Dit betekent dat de 

argumentatie geen significant effect had op de gedragsintentie (M = 4.60, SD = 1.30), attitude t.o.v. 

Radboud Recharge (M = 4.76, SD = 0.95) en attitude t.o.v. de Radboud Universiteit (M = 5.96, SD = 

0.82). In tabel 4 zijn gemiddelden en standaarddeviaties voor alle afhankelijke variabele per 

tekstversie gerapporteerd. Daaraan is af te lezen dat de verschillen tussen de versies inderdaad 

minimaal zijn. 
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Tabel 4. Gemiddelden en standaarddeviaties van de gedragsintentie, attitude t.o.v. RR 

en attitude t.o.v. de RU per tekstversie 

 

Tekstversie Gedragsintentie Attitude t.o.v. RR Attitude t.o.v. RU 

Originele tekst (N = 234) 4.65 (1.23) 4.78 (0.94) 6.03 (0.73) 

Argument 1 (N = 234) 4.52 (1.32) 4.66 (0.89) 5.88 (0.82) 

Argument 2 (N = 235) 4.59 (1.37) 4.77 (0.90) 5.94 (0.76) 

Argument 3 (N = 246) 4.58 (1.34) 4.85 (0.97) 6.02 (0.84) 

Alle argumenten (N = 242) 4.64 (1.33) 4.74 (1.02) 5.91 (0.93) 

Totaal 4.60 (1.30) 4.76 (0.95) 5.96 (0.82) 

Vervolgens is door middel van een correlatieanalyse onderzocht of er sprake was van een samenhang 

tussen de afhankelijke variabelen. In tabel 5 zijn de correlaties tussen de gedragsintentie, attitude 

t.o.v. de Radboud Universiteit en attitude t.o.v. Radboud Recharge weergegeven.  

Tabel 5. Correlaties (r) tussen gedragsintentie, attitude t.o.v. de Radboud Universiteit en attitude t.o.v. 

Radboud Recharge (N=1192) 

Variabele Attitude t.o.v. RR Attitude t.o.v. RU 

Attitude t.o.v. RR   

Attitude t.o.v. RU .33*  

Gedragsintentie .37* .21* 

* p < .001 

Uit een correlatieanalyse voor de attitude t.o.v. Radboud Recharge en de gedragsintentie bleek een 

significant, positief verband te bestaan (r (1192) = .37, p <.001). Naarmate de attitude t.o.v. Radboud 

Recharge positiever was, bleken de alumni meer de intentie te hebben om Radboud Recharge te 

gebruiken.  

Ook uit de correlatieanalyse voor de attitude t.o.v. de Radboud Universiteit bleek een significant, 

positief verband te bestaan (r (1192) = .21, p <.001). Dit betekent dat de alumni meer de intentie 

hebben om Radboud Recharge te gebruiken naarmate zij positiever zijn t.o.v. de Radboud Universiteit.  

Tot slot bleek er bovendien een significant, positief verband te bestaan voor de attitude t.o.v. Radboud 

Recharge en de attitude t.o.v. de Radboud Universiteit (r (1192) = .33, p <.001). Dit wil zeggen dat de 

attitude t.o.v. Radboud Recharge positiever was naarmate de attitude t.o.v. de Radboud Universiteit 

positiever was.  

Verschil in verbondenheid 

Of er een verschil bestaat tussen niet-gebruikers en gebruikers van Radboud Recharge in hun 

verbondenheid met de universiteit, is onderzocht door middel van een t-toets voor onafhankelijke 

waarnemingen. Hiermee werden de niet-gebruikers en gebruikers vergeleken wat betreft hun 
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verbondenheid met de universiteit. Daarnaast zijn de gemiddelde attitude t.o.v. Radboud Recharge 

en de gemiddelde attitude t.o.v. de Radboud Universiteit vergeleken.  

Allereerst bleek uit de t-toets voor onafhankelijke variabelen geen significant verschil te zijn tussen de 

niet-gebruikers en gebruikers wat betreft hun verbondenheid met de Radboud Universiteit (t 

(111.211) = .24, p = .815). Ook bleek er geen significante verschillen tussen de niet-gebruikers en 

gebruikers te bestaan wat betreft hun attitude t.o.v. Radboud Recharge (t (1277) = .11, p = .917) en 

hun attitude t.o.v. de Radboud Universiteit (t (107.384) = .92, p = .361). Zoals weergegeven in tabel 6, 

waren de gemiddelden voor deze afhankelijke variabelen dan ook vrijwel gelijk.  

Tabel 6. Gemiddelden en standaarddeviaties van de verbondenheid, attitude t.o.v. RR en de attitude t.o.v. de 

RU voor niet-gebruikers en gebruikers 

Variabele Niet-gebruikers (N = 1192) Gebruikers (N = 87) Totaal (N = 1279) 

Verbondenheid 5.37 (1.00) 5.39 (0.73) 5.38 (0.98) 

Attitude t.o.v. RR 4.76 (0.95) 4.77 (0.93) 4.76 (0.95) 

Attitude t.o.v. RU 5.96 (0.82) 6.02 (0.64) 5.96 (0.81) 

Om te onderzoeken of de verbondenheid toch een rol zou kunnen spelen bij het gewenste gedrag, is 

de samenhang met de attitudes (gedragsdeterminanten) door middel van een correlatieanalyse 

onderzocht. Zoals tabel 7 laat zien, bleek dat er voor de verbondenheid en de attitude t.o.v. Radboud 

Recharge een significant, positief verband bestaat (r (1279) = .25, p < .001). Naarmate de attitude t.o.v. 

Radboud Recharge positiever was, bleken de alumni zich meer verbonden te voelen met de 

universiteit. Bovendien bleek er voor de verbondenheid en de attitude t.o.v. de Radboud Universiteit 

ook een significant, positief verband te bestaan (r (1279) = .55, p < .001). Naarmate de attitude t.o.v. 

de Radboud Universiteit positiever was, voelden de alumni zich meer verbonden met de universiteit. 

Tot slot was er ook een significant en positief verband tussen de attitudes t.o.v. Radboud Recharge en 

de Radboud Universiteit (r (1279) = .32, p < .001). Dit wil zeggen dat de attitude t.o.v. de Radboud 

Universiteit positiever was naarmate de attitude t.o.v. Radboud Recharge positiever was. 

Tabel 7. Correlaties (r) tussen de attitude t.o.v. RR, attitude t.o.v. RU en de verbondenheid (N=1279) 

Variabele Attitude t.o.v. RR Attitude t.o.v. RU 

Attitude t.o.v. RR   

Attitude t.o.v. RU .32*  

Verbondenheid .25* .55* 

* p < .001 

CONCLUSIE & DISCUSSIE (STUDIE 2) 

Gebrek aan persuasief effect van pragmatische argumentatie 

Het eerste doel van deze studie was inzicht verkrijgen in de effectiviteit van argumenten die aansluiten 

op de onderliggende gedragsdeterminanten van het gebruik van Radboud Recharge. Om dit doel te 
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bereiken zijn de effecten van vijf verschillende teksten met verschillende argumenten gemeten. Eén 

van de teksten was een originele promotietekst van de Radboud Universiteit. De tweede, derde en 

vierde versie bevatten drie verschillende pragmatische argumenten. De laatste versie bevatte alle drie 

de argumenten. Alle argumenten sloten aan bij de primaire gedragsovertuigingen die uit de resultaten 

van studie 1 naar voren kwamen.  

Zoals Hoeken et al. (2012) aanbevelen is er bij het opstellen van de argumenten rekening gehouden 

met de vragen ‘welke overtuiging over voor- en nadelen zou ik kunnen veranderen?’ en ‘van welke 

voor- en nadelen is de doelgroep nog niet op de hoogte?’. Dit mocht echter niet baten, want uit de 

resultaten bleek dat de argumenten geen effect hadden op de attitude t.o.v. Radboud Recharge, 

attitude t.o.v. de Radboud Universiteit of de intentie om Radboud Recharge te gebruiken. Hierin 

vinden we het antwoord op de eerste onderzoeksvraag, die luidde: ‘In hoeverre leiden pragmatische 

argumenten die inspelen op de onderliggende gedragsdeterminanten van het doelgedrag tot een 

positieve gedragsintentie bij alumni onder 34 jaar?’.  

Bij het opstellen van deze studie is de aanname gedaan dat pragmatische argumenten invloed kunnen 

hebben op de overtuigingen die aan de attitude voorafgaan. Daarnaast werd op basis van het 

integrative model of behavioral prediction van Fishbein en Yzer (2003) verwacht dat een verandering 

van de attitude een verandering van de gedragsintentie tot gevolg zou hebben. Uit een aanvullende 

analyse bleek dat er wel een sterke samenhang was tussen de gemeten attitudes en de 

gedragsintentie. Dit betekent dat de tweede aanname correct was, aangezien een effect op de 

attitudes waarschijnlijk ook een effect zou hebben gehad op de gedragsintentie. Daarnaast wil dit 

zeggen dat het ontbreken van een gedragsveranderend effect waarschijnlijk te wijten is aan de 

argumentatie. 

Als je de manier waarop de argumentatie is geoperationaliseerd kritisch bekijkt, is er een duidelijke 

beperking van deze studie zichtbaar. Er is namelijk voor gekozen om een originele promotietekst van 

de Radboud Universiteit te manipuleren. Daardoor was de tekst die geen gemanipuleerde 

argumenten bevatte ook een persuasieve tekst, aangezien de universiteit de tekst eerder al gebruikte 

om het gebruik van Radboud Recharge te stimuleren. De ‘kale tekst’ kan daarom onbedoeld ook 

persuasieve effecten hebben gehad. Daardoor was er geen zuivere vergelijking mogelijk tussen de 

‘kale tekst’ en de teksten met gemanipuleerde argumenten. Als je de teksten met de opgestelde 

argumenten zou vergelijken met een informatieve tekst, dan zou je wellicht wel een persuasief effect 

zien. Daarom is voor vervolgonderzoek naar persuasieve communicatie over Radboud Recharge een 

vergelijking met een informatieve tekst aan te raden. 
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Een andere beperking van dit onderzoek was dat de argumenten in één zin zijn verwoord. Dit was 

nodig om storende effecten van bijvoorbeeld de lengte van een tekst te voorkomen. Echter, daarmee 

is aan de aanleiding tot dit communicatieonderzoek geen recht gedaan. Zoals toegelicht in de 

probleemstelling, bevatten de middelen die de RU inzet om alumni te informeren over Radboud 

Recharge voorheen slechts één of twee regels die speciaal gericht zijn op een van de doelgroepen. 

Hierdoor zou de inhoud niet voldoende aansluiten op de informatiebehoeften van de jongste 

doelgroep. In dit onderzoek is nog geen manier onderzocht waarop de universiteit een groter 

onderscheid kan maken in de communicatie met de verschillende doelgroepen. Daarom zou een 

vergelijking tussen communicatieboodschappen voor verschillende doelgroepen een goede 

aanvulling zijn op het huidige onderzoek. 

Tot slot moet je de positieve kant van de resultaten niet over het hoofd zien. De argumenten hadden 

dan wel geen significant effect op de attitudes en gedragsintentie, maar de alumni waren wel zeer 

positief. Zowel onder de niet-gebruikers als gebruikers was de gemiddelde attitude t.o.v. de Radboud 

Universiteit heel positief. Ook de attitude t.o.v. Radboud Recharge en de intentie om Radboud 

Recharge te gebruiken laten een positief beeld zien. Mogelijk is daarom het belang van de argumenten 

minder groot dan het onder de aandacht brengen van Radboud Recharge. 

Verbondenheid als effect, of als determinant? 

Het tweede doel van deze studie was het onderzoeken van het verband tussen het gebruik van 

Radboud Recharge en de verbondenheid tussen de alumni en hun universiteit. Om dit doel te bereiken 

is de verbondenheid van alumni die Radboud Recharge nog niet gebruiken en alumni die Radboud 

Recharge wel gebruiken gemeten. Op basis van onderzoek van Barnard en Rensleigh (2008) was te 

verwachten dat het aanbieden van informatie over huidig onderzoek en academische activiteiten zou 

leiden tot een versterking van de relatie.  

Desalniettemin, bleek er geen verschil te bestaan in de verbondenheid van de niet-gebruikers en 

gebruikers. Wel werden andere verbanden aangetoond. Zo bleek uit aanvullende analyses dat er wel 

een verband te zijn tussen de verbondenheid en de attitudes t.o.v. Radboud Recharge en de Radboud 

Universiteit. Dit geeft aanleiding om het gedragsmodel dat de Radboud Universiteit voor ogen had 

(zie: figuur 3) te herzien.  

De Radboud Universiteit verwachtte dat de verbondenheid een uitkomst zou zijn van het gebruik van 

Radboud Recharge. Er bleek echter geen verband hiertussen te zijn. Wél was er een verband tussen 

de verbondenheid en de gedragsdeterminanten. Het kan dus zo zijn dat de verbondenheid geen effect 

van het gedrag is, maar een onderliggende determinant ervan. Dit geeft slechts gedeeltelijk antwoord 
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op de tweede onderzoeksvraag, die luidde: ‘In hoeverre speelt de verbondenheid met de universiteit 

die de alumni onder 34 jaar ervaren een rol bij het gebruik van Radboud Recharge?’. Vervolgonderzoek 

naar het verband tussen verbondenheid met de organisatie en het gebruik van online platforms zou 

daarom zeer interessant zijn. 

De enige hint die overblijft om te vermoeden dat er toch een verband bestaat tussen het gebruik van 

Radboud Recharge en de verbondenheid is het verschil in respons tussen de niet-gebruikers en 

gebruikers. Relatief gezien namen meer gebruikers deel aan het onderzoek dan niet-gebruikers. Dit 

kan echter ook te maken hebben met de lengte van de vragenlijst, die voor de gebruikers korter was. 

Het is goed voor te stellen dat je sneller geneigd bent om een vragenlijst van ongeveer 5 minuten in 

te vullen dan een vragenlijst die je ongeveer 10 minuten kost. Daarom moet ook deze hint met een 

korreltje zout worden genomen.  
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CONCLUSIE & ADVIES 

Het uiteindelijke doel van dit onderzoek was om het antwoord te vinden op de hoofdvraag, die luidde: 

‘Hoe kan de Radboud Universiteit persuasieve communicatie inzetten zodat meer alumni onder 34 jaar 

gebruik maken van de service Radboud Recharge en zij zich verbonden voelen met de universiteit?’. 

Door middel van twee studies zijn de gedragsdeterminanten en bijpassende vorm van persuasieve 

communicatie onderzocht.  

Het antwoord leidt niet helemaal in de richting die verwacht was. In dit onderzoek zijn namelijk de 

effecten van pragmatische argumenten onderzocht die aansloten bij de primaire 

gedragsovertuigingen. Er bleek echter geen verschil te bestaan in het effect van een persuasieve tekst 

zonder de argumenten en een tekst met één of meerdere argumenten. De persuasieve teksten bleken 

wel allemaal een positieve attitude t.o.v. Radboud Recharge, en positieve attitude t.o.v. de Radboud 

Universiteit en een positieve gedragsintentie op te roepen. In die zin zou deze vorm van 

communicatie, onafhankelijk van de keuze voor een argument, wel ervoor kunnen zorgen dat alumni 

onder 34 jaar meer gebruik gaan maken van de service Radboud Recharge. 

De rol die persuasieve communicatie speelt in de verbondenheid met de universiteit blijft wat 

onduidelijker. Zowel de niet-gebruikers als de gebruikers bleken zich in redelijke tot hoge mate 

verbonden te voelen met de universiteit, maar of dit afhankelijk was van de teksten is te betwijfelen. 

Uit studie 1 bleek namelijk al dat de alumni een verbondenheid ervaarden met de universiteit. Dat 

was voordat zij over Radboud Recharge lazen. Op basis van de onderzoekresultaten lijkt het zeker 

mogelijk dat de verbondenheid geen effect van het gedrag is, maar een onderliggende determinant 

ervan. 

Op basis van de onderzoeksresultaten kunnen we wel drie andere manieren vinden om (de 

communicatie over) Radboud Recharge te verbeteren. Deze zullen hieronder toegelicht worden.  

Advies 1: Ga voor bekendheid 

Het eerste advies aan de Radboud Universiteit is om haar communicatie op de eerste plaats in te 

zetten om Radboud Recharge bekend te maken onder de doelgroep. De precieze invulling van de 

boodschap lijkt in huidige fase waarin Radboud Recharge zich bevindt nog minder van belang. Bijna 

driekwart van de alumni onder 34 jaar die nog geen gebruik maken van Radboud Recharge heeft 

namelijk nog niet eens van de service gehoord, laat staan dat zij erover nagedacht hebben om het te 

gebruiken. Het onderzoek toonde aan dat een korte tekst al voldoende is om hier verandering in te 

brengen. De persuasieve teksten die in dit onderzoek zijn getest, waren genoeg om een positieve 
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attitude t.o.v. de service en gedragsintentie op te wekken, onafhankelijk van de argumenten. De 

eerste stap is nu bekendheid creëren, daarna komt het overtuigen pas. 

Advies 2: Benut de juiste kanalen 

Het tweede advies aan de Radboud Universiteit is om zich niet te beperken tot e-mails met korte 

persuasieve teksten. Maar liefst 60.7 % van de alumni onder 34 jaar kun je bereiken met de 

alumninieuwsbrief en 55.2% via social media. Bovendien vertelden verschillende alumni tijdens de 

interviews dat zij wel vaker artikelen van bijvoorbeeld de VOX lezen, omdat zij die voorbij zien komen 

op social media. Mede om het hierboven beschreven doel te kunnen bereiken, is het belangrijk om de 

juiste kanalen te benutten om deze specifieke doelgroep te bereiken.  

Advies 3: Zorg voor een optimale gebruikservaring 

Uit studie 2 bleek dat de alumni, zowel niet-gebruikers als gebruikers- behoorlijk positief dachten over 

Radboud Recharge. Dat neemt echter niet weg dat uit studie 1 bleek dat de alumni meer dan een paar 

dingen aan te merken hadden op het platform van de service. De doelattitude was nog verre van 

optimaal. Zo was de agenda te beperkt, waren de interessegebieden niet eenduidig genoeg en 

mochten de artikelen zich nog wat meer op de praktijk richten. Het is belangrijk dat de universiteit 

deze functies van Radboud Recharge optimaliseert, omdat ontevreden gebruikers net zo makkelijk 

weer stoppen met het gebruik van de service. In dat geval zouden alle communicatie-inspanningen 

om hen naar Radboud Recharge te trekken tevergeefs zijn geweest. Optimaliseer je de functies van 

Radboud Recharge, dan ben je dit voor.  
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BIJLAGES 

Bijlage 1: Interviewschema 

Instructie 

Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van die 

studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview maakt deel 

uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht 

je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. 

Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de 

universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 

opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de universiteit. We sluiten 

af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit.  

l Algemene vragen 

1. Wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 

2. Wanneer ben je afgestudeerd? 

3. Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 

4. Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 

 

ll Verbondenheid met universiteit 

+ waargenomen norm 

5. Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 

6. Voel je je sinds je afstuderen (nog) verbonden met de universiteit? 

o Zo ja: vraag 7 en 10 

o Zo nee: vraag 8, 9 en 10 

7. Hoe komt het dat je je nog verbonden voelt met de universiteit? 

8. Hoe komt het dat je je niet verbonden (meer) voelt met de universiteit? 

9. Voel je je wel nog verbonden met een gedeelte van de universiteit, bijvoorbeeld met de 

faculteit, andere alumni of docenten? 

10. Hoe belangrijk vind je het om verbonden te blijven met de 

universiteit/faculteit/studiegroep? 

lll Alumnibeleid van universiteit 

Attitude t.o.v. alumnibeleid 

De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat ´studeren bij de Radboud Universiteit niet 

tijdelijk is´.  

11. Wat vind je van deze belofte? 

12. In hoeverre denk jij dat de universiteit deze belofte nu waarmaakt? 

lV Alumniplatform van universiteit 

Er volgen nu een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit. Daarvoor wil ik je graag 

vragen om de website radboudrecharge.nl te openen.  
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Huidige kennis (vaardigheden) + huidig gedrag 

13. Ben je bekend met Radboud Recharge? 

o Zo ja: vraag 14  

o Zo nee: vraag 15 

14. In hoeverre gebruik jij Radboud Recharge nu? 

Ik zal eerst kort wat vertellen over Radboud Recharge. RR is een platform waar de universiteit 

artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker van RR een aantal 

interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en activiteiten te zien krijgt die bij jouw 

interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend gebruik maken van dit platform. Je kunt er ook 

voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je e-mails met de voor jou geselecteerde artikelen of 

activiteiten.  

Attitude t.o.v. eigenschappen van RR (doelattitudes) 

Je mag nu op de interesses, rechts bovenaan, klikken. 

15. Wat vind je van het aantal interesses waar je uit kunt kiezen? 

16. Wat vind je van de opties waaruit je kunt kiezen bij de interesses? 

Je mag nu op het kruisje klikken om de interesses te sluiten.  

17. Wat vind je ervan dat je artikelen kunt lezen die aansluiten bij jouw interesses? 

18. Wat vind je ervan dat de artikelen verschillend zijn in lengte en perspectief? 

19. Denk je dat de artikelen relevant zijn voor jou? 

Je mag nu op de agenda, rechts bovenaan klikken. 

20. Wat vind je van het aantal activiteiten die je hier kan zien? 

21. Wat vind je van de manier waarop de activiteiten gepresenteerd worden? 

Attitude t.o.v. doelgedrag (gedragsattitudes) 

22. Denk je dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van RR? 

23. Wat zou een reden zijn voor jou om je te registreren als gebruiker van RR? 

24. Wat zou voor jou een reden zijn om je niet te registreren als gebruiker van RR? 

25. Wat vind je ervan dat je mails krijgt als je je registreert bij RR? 

 

V Bereidheid om RR te gebruiken 

Gedragsintentie (voor niet-gebruikers) + attitude t.o.v. doelgedrag (gedragsattitude) 

1. Zou jij een platform als dit willen gebruiken? 

o Doorvraag: waarom wel/niet? 

o Doorvraag: andere redenen? Welke is het belangrijkst? 

Waargenomen norm 

2. Denk je dat andere alumni gebruik zouden maken van het platform? 

3. Zou jij dit platform gebruiken als anderen om jou heen (andere alumni/ de groep waar ze 

zich tot betrokken voelen) dit aanraden of ook gebruiken? 

 
V Afsluiten 
Hartelijk bedankt voor je medewerking. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we 
besproken hebben tijdens het interview? 

 
Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 
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Bijlage 2: Transcripten 

Interviews niet-gebruikers 

Transcript Participant 1 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 

die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 

maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 

behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door 4 

middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de 5 

universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 

opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 

Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit.  8 

Dan beginnen we met de vraag: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 9 
M 00:40 Ik heb communicatie- en informatiewetenschappen gestudeerd aan de faculteit der 10 
letteren.  11 
R: En heb je daar de Bachelor, Master...? 12 
M 00:49 Ik heb daar een pre-master en een master gevolgd.  13 
R: Oké. En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 14 
M 00:54 Ik ben daar in 2017 aan afgestudeerd? 15 
R: Oké, en dan in het voorjaar, najaar? 16 
M 00:59 In het voorjaar. 17 
R: In het voorjaar, oké. Hoe vaak het je nog contact met de universiteit? 18 
M 01:07 Met de universiteit zelf, of met medewerkers van de universiteit? 19 
R: Alles, de universiteit in heel zijn geheel. 20 
M 01:13 Dus dat zijn ook oud-studiegenoten? 21 
R: Sorry, de universiteit an zich. Dus niet studiegenoten, maar wel medewerkers, hoe vaak je er 22 
nog komt, mails of berichten die je voorbij ziet komen. 23 
M 01:34 Ik zie contact als in dat ik er zelf op reageer en er dus een conversatie is. Heb ik dan nog 24 
vaak contact met de universiteit? Nee. 25 
R: En kom je wel nog in aanraking met de universiteit? 26 
M 01:51 Ja. Ik kom nog regelmatig op het sportcentrum. Dat is onderdeel van de universiteit. 27 
Maar verder... Ik kom ermee in aanraking omdat ik de Radboud Universiteit volg via sociale 28 
media. 29 
R: En in welke frequentie kom je dan nog in aanraking met de universiteit?  30 
M 02:11 Ja wekelijks. 31 
R: Wekelijks oké. Hoe vaak heb je dan nog contact met degenen die je kent via je studie? 32 
M 02:20 Dagelijks. 33 
R: En op welke manier heb je dan nog contact met hun? 34 
M 02:24 Face-2-face, bellen, appen. 35 
R: En van welke aard is dit contact dan? Is het meer sociaal gericht bijvoorbeeld..? 36 
M 02:31 Ja het is met name wel sociale, vriendschappelijke contacten. 37 
R: En hoe ken je deze mensen via je studie? 38 
M 02:42 Die heb ik tijdens mijn studieperiode leren kennen doordat we dezelfde vakken 39 
gevolgd hebben of omdat we dezelfde opleiding gevolgd hebben. 40 
R: Dus dat zijn meer studiegenoten dan? 41 
M 02:51 Ja dat klopt. Dat waren destijds studiegenoten, mensen die ik heb leren kennen via de 42 
studievereniging. 43 
R: En zijn er verder nog mensen met wie je contact hebt en geen studiegenoten zijn? 44 
M 03:03 Ja. Maar die mensen heb ik dan weer leren kennen bij bestuursactiviteiten, contacten 45 
die je tijdens je studie opgedaan hebt omdat je actief bent geweest in commissies. Of omdat je 46 
bij andere verenigingen betrokken bent geweest. Dan krijg je op die manier contacten nog.  47 
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R: Duidelijk. Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 48 
M 03:33 Ja 49 
R: Op welke manier voelde je dat dan? 50 
M 03:36 Je komt er elke dag. Dus je voelt je wel een soort van verbonden met de universiteit. 51 
Het is een soort tweede thuis, doordat je er gewoon dagelijks bent.  52 
R: Is het dan meer de aanwezigheid of is het ook op een andere manier? 53 
M 03:52 Als je over de campus loopt geeft het wel een soort van prettig gevoel, van ´kijk, dit is 54 
de plek waar ik studeer en waar ik me prettig voel´. 55 
R: Heb je in zekere zin dan ook een trots die je voelt omdat je daar onderdeel van uitmaakt? 56 
M 04:09 Ja, jawel.  57 
R: Hoe zou je dat zelf omschrijven? 58 
M 04:15 Ja ik denk dat het dan het hele plaatje is. Dat je het naar je zin hebt en op je plek zit. Dat 59 
je een leuke studie doet, daar leuke contacten hebt, goed onderwijs krijgt. En dat alles samen 60 
maakt dat je het naar je zin hebt, je blij voelt. En dat associeer je op dat moment met 61 
de universiteit.  62 
R: En heb je het idee dat de band die je voelde met de universiteit wel zo is gebleven na je studie, 63 
of is dat veranderd? 64 
M 04:50 Die is wel veranderd, omdat je niet meer betrokken bent met de universiteit op 65 
dezelfde manier als daarvoor. 66 
R: En op welke manier is het dan veranderd? 67 
M 04:59 Het is veranderd omdat je geen lessen meer volgt, je niet meer elke week of elke dag in 68 
de UB komt om daar te studeren. Dus het face-2-face of dagelijks contact met de universiteit heb 69 
je niet meer. 70 
R: Oké. En dat is dan het dagelijks contact door die aanwezigheid dan weer? 71 
M 05:20 Ja dat is vooral aanwezigheid ja. Maar ook omdat je geen contact, of veel minder contact 72 
hebt met docenten. En met studiebegeleiders. 73 
R: Dus is het dan meer dat je daar minder aanwezigheid hebt zelf of ook omdat het contact met 74 
de personen met wie je contact had afneemt? 75 
M 05:40 Je hoeft daar niet meer te zijn. Daarom maakt het dat je minder contact hebt met 76 
mensen die betrokken zijn met jouw opleiding. Die mensen faciliteren jouw opleiding en je hoeft 77 
met hun geen contact meer te hebben over jouw opleiding. En dat is wel vaak de basis van het 78 
contact geweest. Als je kijkt naar docenten, studieadviseurs, begeleiding, ondersteunend 79 
personeel.  80 
R: En we hadden het er net over of je je wel deel uit voelt maken van de universiteit. Is dat nog 81 
veranderd sinds je afgestudeerd bent? 82 
M 06:21 Ik voel me minder deel van de universiteit dan daarvoor. Ik vond het leuk dat ik op 83 
de universiteit heb gestudeerd. Ik kom nog op het sportcentrum, maar verder heb ik natuurlijk 84 
niet zo veel meer van doen met de universiteit. 85 
R: En we hadden het net ook een beetje over de trots die je voelt dat je hebt gestudeerd aan de 86 
Radboud. Heb je dat gevoel wel nog t.o.v. bijvoorbeeld andere universiteiten?  87 
M 06:52 Ja want met andere universiteiten heb je die binding niet. Je hebt niet die binding dat je 88 
daar hebt gestudeerd. 89 
R: En heb je het idee dat de trots op de Radboud universiteit wel nog blijft na je afstuderen? 90 
M 07:03 Ja, maar ik vind het moeilijk om te zeggen. Ik vind die trots iets heel raars want ik ben 91 
trots op het feit dat ik zelf iets gestudeerd heb. Dat ik dat bereikt heb en dat heb kunnen doen 92 
doordat de mogelijkheden er lagen op de universiteit hier. Maar je hebt eigenlijk vooral je 93 
contacten en je ervaringen allemaal opgedaan binnen, voor mij dan, de faculteit letteren en dan 94 
binnen de opleiding CIW. Of dat dan ook geldt voor andere onderdelen van de universiteit, dat 95 
weet ik dan niet zo goed.  96 
R: En zou je dan zeggen dat die trots die je voelt dat je gestudeerd hebt met de universiteit zelf 97 
te maken heeft of meer met het studeren an zich? 98 
M 07:59 Ik denk meer met het studeren an zich. Tuurlijk ben je blij voor de universiteit dat ze 99 
bepaalde successen behalen en dat bepaalde dingen goed gaan. Of dat ze grote subsidie binnen 100 
kunnen halen voor onderzoek of iets in die trant. Maar wat bijdraagt voor jou is het beeld dat de 101 
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universiteit heeft, een bepaald merk, dat op jouw CV staat. Want jij hebt gestudeerd aan... dus 102 
dat draagt bij. Maar verder is het vooral je eigen prestatie waar je voor bent gegaan. 103 
R: Duidelijk. Heb je het idee dat je je ook meer verbonden voelde met een bepaald deel van 104 
de universiteit of met de universiteit in zijn geheel wel? 105 
M 08:51 Nee met mijn studie. 106 
R: Echt met de studie zelf? 107 
M 08:53 Ja 108 
R: En dan heb je het echt over je studie...? 109 
M 08:56 Studie, studievereniging, docenten, ondersteuning. Wel alles rondom je studie. 110 
R: En heb je het idee dat de faculteit daar nog toe behoorde?  111 
M 09:04 Nee 112 
R: Helemaal niet. En op welke manier heb je dat dan juist met je studie ervaren en niet met de 113 
anderen? 114 
M 09:14 CIW valt onder de faculteit Letteren en het is goed te begrijpen dat het daar onder valt, 115 
omdat de opleiding een insteek heeft qua taal. In dat opzicht valt het onder Letteren. Maar 116 
verder is de studie een beetje een buitenbeentje in de faculteit Letteren. Ik voel me niet echt 117 
verbonden tot de andere opleidingen aan de faculteit of de algehele ondersteuning van die 118 
faculteit. Daar heb ik nooit iets mee te doen gehad.  119 
R: En je geeft zelf aan dat die band specifiek met je studie was. Heb je het idee dat er binnen 120 
jouw studie zelf ook nog een gedeelte is waar je je meer verbonden mee voelde? 121 
M 10:05 Ja kijk dan ga je in personen denken. Dan kom ik uit op studieadviseurs, bepaalde 122 
docenten waar je beter contact mee had of het beter mee klikte. Waar je gezellig een kop koffie 123 
mee kunt drinken. Of omdat je bepaalde mensen beter kent doordat je samen op studiereis bent 124 
geweest.  125 
R: Maar in principe blijft het wel studie-breed verder? 126 
M 10:23 ja 127 
R: Oké duidelijk. Denk je dat het belangrijk is om nog contact te houden met degenen die je kent 128 
via je studie?  129 
M 10:31 Het is altijd goed om je netwerk te onderhouden.  130 
R: En dan gaat het meer over professioneel contact? 131 
M 10:36 Ja.  132 
R: En denk je dat het professioneel contact dan belangrijker is dan een ander soort contact? 133 
M 10:43 In dit geval wel, want als ik kijk naar mijn contacten met docenten, begeleiders.. Dan is 134 
dat vooral professioneel contact omdat je misschien ooit nog iets aan elkaar kunt hebben. Met 135 
studiegenoten heb je op een andere manier contact met elkaar, meer vriendschappelijk.  136 
R: Dus dan maak je een onderscheid tussen studiegenoten en... 137 
M 11:05 Ja, maar met anderen heb je wel ook studie-gerelateerd en professioneel contact. Je zit 138 
toch in hetzelfde werkveld, dus wie weet heb je elkaar daarin ooit nog nodig of kun je gebruik 139 
maken van elkaar. 140 
R: Met studiegenoten is dus eigenlijk een gemengd contact. Op dit moment meer sociaal 141 
gericht...? 142 
M 11:27 Ja dat wel.  143 
R: Oké. Hoe belangrijk vind je het verder om verbonden te blijven met de universiteit in zijn 144 
geheel? 145 
M 11:39 Ik vind het wel leuk om verbonden te blijven met de universiteit en een beetje op de 146 
hoogte te zijn van wat er speelt. Maar dat heeft er misschien dan ook mee te maken met dat je 147 
vrij recent afgestudeerd bent en nog in Nijmegen woont, nog veel vrienden hebt die wel nog 148 
studeren. Ik kan me goed voorstellen dat ik over drie jaar, als ik misschien aan de andere kant 149 
van Nederland woon, dat het dan anders is. 150 
R: En waarom zou dat dan anders zijn? 151 
M 12:08 Omdat de verbinden er dan gewoon minder ligt. 152 
R: En op welke manier denk je dat dat zich zou uiten dan? 153 
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M 12:19 Je bent er minder mee bezig. Nu kom ik de universiteit regelmatig nog letterlijk tegen, 154 
omdat ik erlangsop fiets. Of omdat mensen naar de universiteit toe gaan en daar over vertellen. 155 
Als meer mensen dat op een gegeven moment niet meer hebben, dan denk ik dat dat verwatert.  156 
R: En dan vind je het zelf ook minder belangrijk om het contact met de universiteit te behouden? 157 
M 12:40 Ja.  158 
R: Ja. Duidelijk. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe hebben 159 
besprokén?  160 
M 12:50 Nee. Ik vind contact met de universiteit nog steeds wel redelijk vaag. Want het is niet 161 
dat de universiteit kan praten namelijk.  162 
R: Nee dat klopt.  163 
M 13:02 Er zijn natuurlijk wel mensen die namens de universiteit kunnen praten, maar ik vind 164 
niet dat ik echt contact heb met de universiteit. Meer met personen die verbonden zijn aan 165 
de universiteit.  166 
R: Duidelijk ja. Als je het goed vindt zou ik verder willen gaan met een aantal vragen over het 167 
alumnibeleid van de universiteit.  168 
M 13:32 Ja 169 
R: De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat ´studeren aan de Radboud universiteit 170 
niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 171 
M 13:41 Ik zou hem zelf ontkrachten. Mijn studie is afgerond en ik heb wel het idee dat dat nu 172 
wel voorbij is. 173 
R: Dat het gewoon klaar is? 174 
M 13:50 Ja. Ik heb niet het idee dat dat op hele korte termijn gaat veranderen. Of binnen de 175 
komende twee jaar. Je kunt natuurlijk nooit in de toekomst kijken, maar ja. 176 
R: En dan heb je het over die tijdelijkheid? 177 
M 14:03 Ja. Dat het niet tijdelijk is.  178 
R: En wat vind je van de belofte an zich? Dat de universiteit deze ambitie heeft? 179 
M 14:15 Ik vind het een mooie ambitie, maar het gaat erom hoe het geïnterpreteerd wordt. 180 
R: En wat bedoel je dan? 181 
M 14:25 Studeren aan de Radboud universiteit is niet tijdelijk.. Gaat het om daadwerkelijk 182 
studeren aan de Radboud op het moment zelf? ´Ik heb gestudeerd van.. tot... Dat is inderdaad 183 
een bepaalde periode of een tijd. Maar als je misschien wat meer filosofisch denkt over 184 
´studeren aan de Radboud universiteit is niet tijdelijk´ klopt dat. Het is een blijvende 185 
herinnering en een blijvend deel van je leven geweest. Het is in die zin niet tijdelijk, maar iets 186 
wat je de rest van je leven bij je zult dragen. In dat opzicht is het niet tijdelijk, dat klopt. Het is 187 
maar net hoe ze het bedoelen of hoe het geïnterpreteerd wordt. 188 
R: Denk je dat de universiteit deze belofte wel waar probeert te maken? 189 
M 15:13 Dan kom ik op hetzelfde. Het hangt ervan af hoe ze het bedoelen. Of ze bedoelen dat je 190 
moet blijven studeren of dat het de bedoeling is dat je meermaals of vaker terugkomt om te 191 
studeren, modules te volgen, cursussen of bijscholingen etc. Ik weet niet wat voor een beleid 192 
daar in is. Dat kan ik ook niet zo goed beoordelen. 193 
R: En dat komt omdat je daar dan zelf niks van gemerkt hebt? 194 
M 15:36 Nou omdat ik daar zelf niks van gemerkt heb nog.  195 
R: Oké ja. 196 
M 15:39 Behalve dat op het moment van mijn afstuderen ik een paar vouchers in de handen 197 
geduwd krijgt van ´hé kijk, je kunt nog drie gratis modules volgen´. 198 
R: En heb je daar ooit iets mee gedaan? 199 
M 15:47 Nee. Ik weet niet eens waar ze zijn. 200 
R: Oké, duidelijk. 201 
M 15:54 In dat opzicht weet ik het niet. Ik weet ook niet wat voor een mogelijkheden ze bieden. 202 
Ik heb me er ook nog nooit in verdiept. Maar ik ben het ook nooit tegen gekomen. Als ze ermee 203 
bedoelen dat het niet tijdelijk is, omdat je de rest van je leven verbonden blijft aan 204 
de universiteit omdat je hier gestudeerd hebt.. Je hebt je vrienden en komt hiervandaan, je hebt 205 
herinneringen blabla. Dan is het waar. Dan klopt dat wel. 206 
R: Dus enerzijds klopt het dat het niet tijdelijk is in de zin dat je altijd deel uit blijft maken van... 207 
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M 16:27 Een netwerk ja 208 
R: Van een netwerk. Maar het is niet waar in de zin dat je daarna nog.. 209 
M 16:33 Nou als je insteekt op bijvoorbeeld een leven lang leren, dan vind ik niet dat het huidige 210 
beleid dat werkelijk goed laat zien. Tenminste niet wat mij bereikt heeft. 211 
R: Heb je het idee dat het meer is doordat je daar zelf niet naar op zoek bent gegaan of omdat je 212 
er zelf ook niks van terug hebt gezien? 213 
M 16:56 Nee ik ben niet op zoek geweest om me op dit moment om te scholen, bij te scholen of 214 
andere studies te volgen. Maar ik werk wel in de onderwijssector en ik zie het van andere 215 
hogescholen wel. 216 
R: Oké 217 
M 17:11 En dan zijn dat misschien wel hogescholen, maar ik werk in Nijmegen dus ik zie het 218 
niet terugkomen van de universiteit. 219 
R: Dan zou ik graag door willen gaan met een aantal vragen over het alumniplatform van 220 
de universiteit. Daarvoor kijken we op de website radboudrecharge.nl. Ken je Radboud 221 
Recharge? 222 
M 17:36 Nee 223 
R: De naam komt ook niet bekend voor? 224 
M 17:39 Nee 225 
R: Ook niet oké. In dat geval zal ik even kort wat vertellen over Radboud Recharge. Het is een 226 
platform waar de universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt 227 
als gebruiker van RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en 228 
activiteiten te zien krijgt die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend 229 
gebruik maken van dit platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je 230 
e-mails met de voor jou geselecteerde artikelen of activiteiten. Zou je een platform als dit willen 231 
gebruiken? Vind je dit interessant? 232 
M 18:36 Wat doet het platform naast dat het artikelen publiceert? 233 
R: Het deelt de artikelen en activiteiten die georganiseerd worden die met deze 234 
interessegebieden te maken hebben. 235 
M 18:52 Nee vind ik niet interessant.  236 
R: En waarom vind je dat niet zo? 237 
M 18:58 Omdat ik op een andere manier hetzelfde bereik zonder hier op te kijken of in te 238 
loggen. Via sociale media en contacten in je netwerk, zowel professioneel als vriendschappelijk, 239 
word je al gewezen op interessante artikelen en upcoming events in het eigen vakgebied.  240 
R: En denk je dat dit dan geen meerwaarde zou hebben voor jou? 241 
M 19:33 Ja. Ik zie op dit moment niet de meerwaarde ervan in om dit te gebruiken. 242 
R: Denk je dat het wel interessant is voor andere alumni? 243 
M 19:43 Het zou interessant kunnen zijn, maar ik vind het eigenlijk een te ouderwetse manier. 244 
R: En op welke manier is het dan te ouderwets? 245 
M 19:52 Je moet daar naartoe komen, je registreren. Oké ja logisch, want je mag niet zomaar alle 246 
mensen iets toesturen. Maar als ik nu na ga welke dingen ik tegen komt, die dingen komen 247 
eigenlijk op mij af. Of dat ik ze tegen kom op mijn tijdlijn, of omdat ik ze tegenkomt in gedeelde 248 
interesses via LinkedIn. Of omdat het mij aanbevolen wordt via vrienden. En hier moet ik er zelf 249 
naar op zoek. Dat is de hele tegenstrijdigheid eigenlijk. 250 
R: Oké. En als je je registreert krijgt je e-mails met de dingen die voor jou al geselecteerd zijn. 251 
Zou dat dan voor jou een belangrijke functie zijn? 252 
M 20:39 Uhm, ik denk dat met mij heel veel andere mensen al héél veel mail krijgen, zowel 253 
zakelijk als privé. En dat je privé je mail wil gebruiken voor echt interessante dingen. Als je dit 254 
echt wil lezen kan dat natuurlijk interessant zijn, maar ik zou dat niet in mijn mailbox willen, 255 
omdat ik dan zo veel dingen binnen krijg via mijn mail die niet de prioriteit hebben. Dan wordt 256 
het heel overzichtelijk.  257 
R: Oké. Heb je het idee het wel toegevoegde waarde kan hebben om je te registreren, wanneer je 258 
wél gebruik maakt van het platform? 259 
M 21:26 Ja, jawel. Als jij gewoon heel graag op de hoogte blijft van alle nieuwe 260 
wetenschappelijke artikelen die gepubliceerd worden rondom jouw vakgebied, of dit dan de 261 
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manier is om in contact te blijven met of op de hoogte te zijn van upcoming event. Dan is dit 262 
misschien wel een goede manier.  263 
R: Oké ja. Wat zou voor jou een belangrijke reden zijn om je juist niet te registreren als je RR 264 
gebruikt? 265 
M 22:02 Nou kijk het krijgen van die mails is niet echt een reden om het niet te doen, want dat 266 
kun je waarschijnlijk gewoon weer uitzetten. Dan is daarnaast de vraag wat de meerwaarde is 267 
van de registratie als je alleen mails krijgt en anders niks. Dan kan ik me dus eigenlijk net zo 268 
goed dus niet registreren. 269 
R: Dus het moet dan een hele duidelijke toegevoegde waarde hebben? 270 
M 22:27 Ja 271 
R: Wat zou voor jou een toegevoegde waarde zijn? 272 
M 22:31 Dat er echt een netwerk achter zit. Dat er een meerwaarde in dat netwerk zit en dat je 273 
daar op een professionele wijze, dus niet op een sociale manier of om nieuwe mensen te leren 274 
kennen, gebruik kunt maken van een netwerk. En dus via via of over nieuwe informatie kunt 275 
beschikken of zelf een bijdrage kunnen leveren aan events, of events die een bijdrage voor jou 276 
kunnen leveren. Dat daar een soort wisselwerking in zit. En als ik dit zo zie, dan denk ik dat dit 277 
vooral een manier is van de Radboud universiteit is om vooral veel informatie te zenden. Er zit 278 
niet echt een wisselwerking in. 279 
R: En dat zou wel een toegevoegde waarde nog kunnen zijn die volgens jou nu mist? 280 
M 23:26 Ja ik denk dat als je alleen maar zendt, dat je gedoemd bent om ten onder te gaan. 281 
R: Oké, en waarom denk je dat? 282 
M 23:38 Niemand zit op dit moment meer te wachten op alleen maar zenden, alleen maar 283 
ontvangen van informatie. We krijgen al zo veel informatie op ons afgestuurd op alle mogelijke 284 
manieren en alleen maar zenden werkt gewoon niet. 285 
R: Oké. En denk je dat de vrijblijvendheid hiervan dan wel essentieel is aan RR? 286 
M 24:06 Ja kijk. Het is alleen zenden, maar je gaat er alleen naartoe als je het wil gebruiken. Of 287 
als je er bekend mee bent en er iets mee wil. Dan is het misschien wat minder erg dat het alleen 288 
maar zendt. Maar je wil wel dat er een meerwaarde komt in, dat het groter en steviger wordt, 289 
beter gevestigd. Een sterker merk. Daarvoor is meer nodig dan alleen verzenden van.  290 
R: Oké. Dan wil ik graag nog even naar de interesses gaan. Hier zie je een aantal 291 
interessegebieden waar je uit kan kiezen. Wat vind je van het aantal interessegebieden waar je 292 
uit kan kiezen? 293 
M 24:58 Het is een breed spectrum met verschillende soorten interesses.  294 
R: Denk je dat dat juist positief is of juist niet? 295 
M 25:11 Ik denk wel dat dat positief is. 296 
R: En als je zelf een aantal onderwerpen hieruit zou moeten kiezen, wat voor iets zou je dat 297 
geïnteresseerd in zijn? 298 
M 25:22 Actualiteiten, communicatie, maatschappij, Radboud ontwikkelingen en politiek.  299 
R: En dat zijn dan meer onderwerpen die nog enigszins aansluiten bij jouw studie en vakgebied? 300 
M 25:45 Ja communicatie wel, de rest misschien niet per se, maar er zijn ook heel veel andere 301 
dingen die wel interessant zijn. Kijk, zoals gezondheid en hersenen en innovatie, dat zijn 302 
interessante onderwerpen. Maar belangrijke informatie daarover bereik je op een andere 303 
manier. Eigenlijk ga je bij jezelf na wat interessant is om hier op te halen. Iets als innovatie is 304 
heel breed. Dat is eigenlijk een onderwerp dat alle andere onderwerpen beslaat. Dus dan zou ik 305 
het alleen daarom al niet aanvinken. Je krijgt dan heel veel informatie toegezonden die eigenlijk 306 
totaal irrelevant is.  307 
R: Oké. En dan is het meer dat je dan niet zeker weet wat voor een informatie je krijgt? 308 
M 26:41 Nee je weet niet waar het op slaat bij die innovatie. Of dat puur innovatie in het 309 
algemeen is of specifiek op een innovatief concept is. 310 
R: En dan is het lastig om een beeld te vormen bij welke informatie je zou krijgen? 311 
M 26:57 Ja, daarom ja. 312 
R: En denk je dat het dan te breed is? 313 
M 27:04 Nouja, ja. Innovatie is gewoon een heel breed begrip.  314 
R: En vind je dat bij de andere interessegebieden ook? 315 
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M 27:09 Alles is uiteindelijk natuurlijk breed. Maar iets als cyber-security vind ik al veel 316 
gerichter en duidelijker dan innovatie. Het zijn allemaal vrij grotere begrippen waar heel veel in 317 
valt. 318 
R: Daar wil ik het graag bij laten. Heb je nog iets toe te voegen over de interessegebieden? 319 
M 27:40 Nee. 320 
R: Dan wil ik nog naar de agenda gaan. Dit is de algemene agenda. Wat vind je van het aantal 321 
activiteiten dat je hier kan zien? 322 
M 27:53 Bijzonder beperkt.  323 
R: Je zegt bijzonder beperkt. Op welke manier is het beperkt? 324 
M 28:04 Ik zie maar 5 blokjes. Er staat wel ´laad meer´, maar als ik dit zie... Nee dat doet ´ie niet. 325 
Als ik dit zo zie denk ik ´ja 5 blokjes, leuk...´. Daarvan zijn er ook nog eens 3 blokjes in een kleur 326 
die wit is. Het valt niet op. Ik snap dat als je er 5 verschillende kleuren aan geeft, dat het dan een 327 
poppenkast wordt. Ik zou het op een andere manier weergeven.  328 
R: En op welke manier zou het dan beter zijn volgens jou? 329 
M28:44 Nou misschien door gewoon een daadwerkelijke kalender weer te geven, met oktober 330 
en alle dagen daarin. Met activiteiten waar je kunt doorklikken. Ik vind het nu een beetje... Het 331 
ziet er heel leeg uit. Het loopt ook maar tot begin november van wat er nu aan activiteiten is. Dat 332 
is vrij korte termijn, maar twee en een halve week. Is er dan nog verder niks gepland? Is er 333 
verder niks georganiseerd? Of is het niet bijgewerkt? 334 
R: Dat zijn dan vragen die bij je opkomen? 335 
M 29:27 Ja waar ik dan over nadenk. Is het inderdaad wel interessant om hier dan bij te zitten? 336 
´Ja, dat weet ik niet´. 337 
R: En denk je dat het opgelost kan worden als je je registreert en je mails krijgt met updates 338 
over de activiteiten? 339 
M 29:48 Ja, maar ik zou ook niet elke week een mail willen krijgen over een update van alle 340 
activiteiten. Ik zou dat denk ik dan een keer per maand of een keer per periode zien. Dat het 341 
gewoon gepland staat voor een half jaar wat er aan activiteiten komt. 342 
R: Dus dan is het voor jou belangrijker dat je een beetje vooruit kunt kijken? 343 
M 30:01 Ja.  344 
R: Ja, oké. 345 
M 30:04 Ja want iedereen is druk en iedereen heeft veel dingen te doen. Dus je moet het ook 346 
gewoon plannen en er tijd voor vrij maken. 347 
R: Duidelijk. Dan gaan we even terug naar het algemene overzicht, de homepage. We hadden het 348 
net over de belofte die de universiteit aan haar alumni doet: dat studeren bij de Radboud 349 
Universiteit niet tijdelijk is. Heb je wel het idee dat dit platform aansluit bij die belofte? 350 
M30:39 Nee.  351 
R: En waarom is dat dan? 352 
M 30:49 Ik kan me wel indenken waarom het aan zou kunnen sluiten. En ik kan me bedenken 353 
waarom er ideeën zijn om zo´n platform op te richten en dat dat dan aan moet sluiten bij ´leren 354 
is niet tijdelijk´. Maar ik vind dit geen geschikte manier om dat te doen, niet de vorm waarop het 355 
nu in gegoten is. Waarbij iets ontstaan is dat eigenlijk altijd zendt, waarbij geen conversatie 356 
mogelijk is, geen dynamiek mogelijk is. Ik vind leren meer dan alleen maar informatie zenden. 357 
Het is een leuk idee, maar ik weet niet hoe de bekendheid is onder andere alumni. Of het een 358 
groot netwerk en veel inschrijvingen heeft. Maar ik denk dat er manieren zijn om dit beter te 359 
doen. 360 
R: En op welke manier denk je dat dat dan zo is? 361 
M 32:02 Misschien zou je een online platform eraan kunnen verbinden waarin.. Ik ben geen fan 362 
van een forum, maar dat er een soort manier is waarop alumni elkaar kunnen vinden en dat ze 363 
van elkaar- en met elkaar kunnen leren. En dat dat dan wordt ondersteund door bijvoorbeeld de 364 
Radboud universiteit. Dat is misschien juist een betere en mooiere manier. 365 
R: Dat is een vorm van interactie die je hierbij mist dan? 366 
M 32:30 Ja. 367 
R: En het is een platform dat vrijblijvend gebruikt kan worden door iedereen, niet persé alleen 368 
voor alumni van de universiteit... 369 
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M 32:39 Nee, dat snap ik. 370 
R: Denk je dat die vorm van interactie dan wel nog interessant blijft voor alumni? 371 
M 32:47 Ja.  372 
R: Dus dan gaat het niet zozeer om het contact met alumni, maar de interactie in het algemeen? 373 
M 32:57 Ja. Want dit is eigenlijk gewoon een soort nieuwsberichtenpagina.  374 
R: Dat klopt ja. 375 
M 33:07 Ja dat vind je overal. Ik vind dat niet bijzonder. Niet bijzonder genoeg. 376 
R: Wat mij betreft zijn dat de vragen. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over wat we 377 
besprokén hebben? 378 
M 33:23 Nee. 379 
R: Heb je nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 380 
M 33:29 Nee ook niet. 381 
R: Oké. Dan wil ik je heel graag bedanken voor je medewerking.  382 
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Transcript Participant 2

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 

die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 

maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 

behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door 4 

middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de 5 

universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 

opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 

Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit.  8 

Dan beginnen we met de vraag: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 9 
J00:59: Ik heb aan de rechtenfaculteit internationaal Europees recht gestudeerd.  10 
R: Wanneer ben je afgestudeerd? 11 
J 01:07: September 2017 12 
R: Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 13 
J 01:14: Dagelijks. Ik werk aan de rechtenfaculteit. 14 
R: Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 15 
J 01:33 Met de studenten niet heel veel meer. Gemiddeld een keer per maand denk ik.  16 
R: Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 17 
J 01:49: Niet heel sterk. 18 
R: Voel je je sinds je afstuderen verbonden met de universiteit? 19 
J 01:58: Ja, maar dat is vanwege mijn werk. Niet zozeer als alumni. 20 
R: Dus die band met de universiteit is na je afstuderen ontstaan, of gegroeid. Hoe zou je dat zelf 21 
omschrijven? 22 
J 02:16: Het is gegroeid. Als student voelt het toch allemaal wat meer afstandelijk. Je volgt je 23 
vakken, maar ik had niet het gevoel dat ik een hele sterke band had. Nu ik zelf bij het onderwijs 24 
betrokken ben en bij de organisatie, dan wordt dat gevoel wel sterker. Het gevoel van ´ik hoor 25 
hierbij´ of ´ik draag hier aan bij´. 26 
R: Voel je je nog wel verbonden met een gedeelte van de universiteit waar je studeerde, zoals de 27 
faculteit, andere alumni, docenten bijvoorbeeld? 28 
J02:50: Deels dus met een paar studenten nog, maar niet super vaak. Met name nu dus met wie 29 
toen mijn docenten waren en nu mijn collega´s zijn. Daar heb ik nu het meeste contact mee.  30 
R: Dus je relatie is wel veranderd..? 31 
J03:07: Ja die is wel heel erg veranderd natuurlijk. Je gaat van een verschillend naar een gelijk 32 
niveau. Dat zijn de mensen waar ik nu het meeste contact mee heb. 33 
R: Hoe belangrijk vind je het om in contact te blijven met degenen die je kent via je studie? 34 
J03:28: Ik denk dat het voor mij, voor de eerste stap na mijn afstuderen, belangrijk was dat een 35 
aantal mensen je al goed kennen als student. Degene waar ik mijn masterscriptie bij heb 36 
geschreven is ook degene die deels mijn specialisatie beoordeelde. Ik denk dat het heel veel 37 
scheelt als je iemand hebt die jou beter kent dan alleen van je CV. Die je van dichtbij al heeft 38 
gezien. Dat is denk ik wel een voordeel bij je sollicitatie. 39 
R: Voor jou is het dus belangrijk voor jou om contact te hebben met degenen uit je studie op 40 
professioneel vlak? 41 
J04:05: Ja dat klopt. 42 
R: Heb je het idee dat het ook op sociaal vlak belangrijk is? 43 
J04:16: Ik moet zeggen dat het sociale gedeelte wel verwaterd. Je ziet ze niet regelmatig. De 44 
keren dat je met andere studenten contact opneemt is dat je het werk als aanleiding hebt. 45 
Daarna spreken we wel af dat we een keertje wat gaan drinken ofzo, maar de aanleiding is bijna 46 
altijd dat iemand een nieuwe baan heeft of dat je iets nodig hebt.  47 
R: De universiteit doet de belofte dat studeren aan de Radboud Universiteit niet tijdelijk is. Wat 48 
vind je van deze belofte? 49 
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J 05:10: Nu ik erover nadenk denk ik dat zij wel hun best doen. Toen ik afgestudeerd was kreeg 50 
ik een voucher dat je cursussen kan volgen. En kortingen voor vervolgcursussen. Ik weet dat ze 51 
ook een platform hebben met actualiteit en bijeenkomsten en dat soort dingen. Ze doen wel hun 52 
best, maar ik moet eerlijk zeggen dat ik nog nooit van die dingen gebruik heb gemaakt.  53 
R: Oké. 54 
J05:41: Het initiatief is er wel maar voor mij zijn het niet de gewenste dingen. 55 
R: Maar je hebt wel het idee dus dat de universiteit haar best doet om de belofte waar te maken? 56 
J05:50: Ja dat denk ik wel ja. Alleen in mij geval niet succesvol. 57 
R: Er volgen nu een aantal vragen oer het alumniplatform van de universiteit. Daarvoor wil ik je 58 
graag vragen om deze website te bekijken. Het is wel grappig, want je noemde het net al wel een 59 
beetje. Ben je bekend met Radboud Recharge? 60 
J06:26: Ik heb er wel eens mailtjes over langs zien komen ja. De naam zegt me wel wat, maar ik 61 
heb er nooit iets mee gedaan. Volgens mij heb ik 1 keer in het begin inlogcodes gekregen en heb 62 
ik er even naar gekeken. Hoe zat het ook alweer? Volgens mij kon je aangeven dat je mailtjes 63 
kreeg over bepaalde onderwerpen, alleen ik vond die onderwerpen veel te breed. Ik dacht: dit is 64 
niet interessant voor mij en daarna heb ik er niet meer naar gekeken. Volgens mij kreeg je een 65 
mailtjes met inlogcodes en dan moest je aanvinken over welke onderwerpen je allemaal updates 66 
van wil ontvangen. En toen vond ik die onderwerpen te breed of niet genoeg aansluitend 67 
specifiek op mijn interesse. Van wat ik me herinner. 68 
R: Duidelijk. Herkende je wel de naam Radboud Recharge? 69 
J07:28: Ja nu je het zo zegt wel. Ik had het zelf niet zo 123 in m´n hoofd, maar  70 
R: Niet paraat, maar je hebt er wel van gehoord? 71 
J07:36: Ja. 72 
R: Dan zal ik eerst kort wat vertellen over RR, voordat we de volgende vragen doorlopen. RR is 73 
een platform waar de universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je 74 
kunt als gebruiker van RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en 75 
activiteiten te zien krijgt die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend 76 
gebruik maken van dit platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je 77 
e-mails met de voor jou geselecteerde artikelen of activiteiten. Denk je dat andere alumni 78 
gebruik zullen maken van het platform? 79 
J08:33: Ik heb nog nooit iemand erover gehoord. Niemand die zegt van: kijk nou wat ik voor een 80 
leuk artikel gevonden heb. Misschien als de onderwerpen specifiek aansluiten op wat je nu doet, 81 
dat het dan interessant is. Als je weg gaat uit de wetenschap en meer iets in de praktijk gaat 82 
doen, dat je dan denkt dat het leuk is om meer up to date te blijven. Maar ik heb nog nooit 83 
iemand daarover gehoord van ´wat heb ik nu voor iets leuks gezien´. 84 
R: Zou je het platform gebruiken als anderen om je heen het zouden gebruiken? Denk je dat het 85 
dat interessanter voor jou maakt? 86 
J 09:20: Als zij positieve ervaringen hebben, dan zou ik er ook wel naar gaan kijken. Maar niet 87 
direct als zij het doen, dat ik het dan ook doe. Misschien als zij zeggen ´dit is leuk en interessant´, 88 
dan zou ik er misschien naar gaan kijken. 89 
R: Je geeft al aan dat de universiteit aan het begin nadat je was afgestudeerd een mail heeft 90 
gestuurd over het platform. Je geeft tegelijkertijd ook aan dat je je op dat moment nog minder 91 
bij de universiteit betrokken voelde. Denk je dat het een verschil had gemaakt als bijvoorbeeld 92 
de faculteit de uitnodiging had gestuurd?  93 
J 10:03: Ik denk het wel ja. Ik denk dat de faculteit zelf al iets persoonlijker voelt en daar heb ik 94 
meer binding mee dan met de universiteit zelf.  95 
R: Je mag nu op de interesses rechts bovenaan klikken. Wat vind je van het aantal interesses 96 
waar je uit kunt kiezen? 97 
J 10:49: het zijn er sowieso veel.  98 
R: En vind je dat goed of vind je dat juist niet goed? 99 
J 10:57: We zijn natuurlijk ook een brede universiteit dus wat dat betreft lijkt het me 100 
noodzakelijk wel.  101 
R: Denk je dat het aantal interesses voldoende aansluit bij iedereen? 102 
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J 11:17: Ja ik denk dat er voor iedereen wel iets is wat past bij wat die gedaan heeft in de 103 
opleiding. Maar rechten is bijvoorbeeld super breed. Er zit nu niet zoiets bij wat voor mij 104 
interessant is.  105 
R: Je bent nu meer betrokken bij de universiteit via de rechtenfaculteit. Zou je zelf ook interesse 106 
kunnen hebben in de andere gebieden? 107 
J 11:48: Op zich heb ik wel interesse in algemene zin, maar ik had het idee dat die specifieke 108 
onderwerpen wel echt voor de mensen zijn die in dat veld bezig zijn. Dat het niet heel 109 
toegankelijk is voor de mensen die er gewoon een keertje naar willen kijken.  110 
R: En je gaf zelf al aan dat het best brede onderwerpen zijn. Wat zou je dan meer geschikte 111 
onderwerpen of interessegebieden vinden? 112 
J 12:23: Misschien dat je het nog meer kan opsplitsen in verschillende stapjes. Dat je recht onder 113 
sociale wetenschappen zet. En dan een aftakking met recht, dan Nederlands recht, 114 
internationaal of Europees recht en dan materieel recht. Als je het zo specifiek kan maken als je 115 
zelf wil. Ik denk dat er genoeg mensen zijn die het zo al interessant vinden, mar ik ben 116 
persoonlijk minder breed georiënteerd. 117 
R: Dankjewel. Dan gaan we nu naar de artikelen. Ik vind het heel interessant dat je zegt dat de 118 
interessegebieden zo breed zijn. Er zijn een aantal artikelen hier waarbij je bovenaan kunt zien 119 
bij welke interessegebieden ze aansluiten. Wat vind je ervan dat je artikelen kunt lezen die 120 
aansluiten bij die interessegebieden? Het artikel is gelinkt aan meerdere interessegebieden, 121 
vind je dat positief of niet? 122 
J: Ja dat denk ik wel ja. 123 
R: Op welke manier dan? 124 
J 13:37: Onderzoek is heel erg gericht op juist buiten je kleine coconnetje te komen en meer op 125 
interdisciplinair onderzoek, zodat het voor een breder publiek aantrekkelijker is.  126 
R: Een aantal van de artikelen zijn kort, er zijn verschillende bronnen en gaan over 127 
verschillende onderwerpen. Denk je dat dat positief is aan een platform als dit? 128 
J 14:09: Dat het uit verschillende bronnen komt? 129 
R: Dat het van verschillende bronnen komt en dat ze van verschillende lengte zijn. 130 
J 14:18: Ja wat een alternatief zou zijn is dan dat alles een vast schema heeft. 131 
R: Een vaste structuur? 132 
J 14:26: Ik denk niet dat dat noodzakelijk is. 133 
R: Dat zou niet van belang zijn als het maar bij de interessegebieden aansluit bijvoorbeeld? 134 
J 14:39: Ik denk dat het belangrijkste is dat het bij die gebieden aansluit ja. 135 
R: Denk je dat de artikelen wel relevant zouden kunnen zijn voor jou? 136 
J 14:54: Ja nu ik dit zie zou dit best interessant zijn. 137 
R: En dan gaat het over het artikel actualiteitenclip rechtsstatelijke achteruitgang in EU-138 
lidstaten. 139 
J 15:08: Ja, dat zou best interessant kunnen zijn. 140 
R: Op welke manier zou dit interessant kunnen zijn voor jou? 141 
J 15:19: Het is iets waar in mijn onderzoeksgebied veel discussie over is. Er staat bij politiek en 142 
internationaal, dus misschien dat het een iets bredere invalshoek heeft dan bij de juridische 143 
invalshoek. Dat zou ik op zich wel interessant vinden, want puur juridische literatuur hierover 144 
heb ik dan al gelezen. Een iets bredere kijk is dan wel interessant dus. 145 
R: Dan gaan we nog even naar de agenda. Wat vind je van het aantal activiteiten dat je hier kan 146 
zien? 147 
J 16:09: Veel als ik het zo zie. Het ziet er wel intensief uit. Elke week 2 stuks zo´n beetje. En dat is 148 
dan over het hele programma gezien toch? 149 
R: Ja nu zijn de interessegebieden nog niet geselecteerd. 150 
J 16:42: Ja het lijkt me een goed aanbod. Je hebt natuurlijk veel interessegebieden dus je moet 151 
ook veel activiteiten hebben natuurlijk denk ik. Dit ziet er wel uit alsof het flink gebruikt wordt. 152 
R: Zou je zelf interesse hebben in een activiteit als die aansluit bij jouw interessegebied? 153 
J 17:06: Ja dan moet het in mijn geval wel echt heel goed aansluiten en een goede spreker of iets 154 
bijzonders hebben. Want bij zon activiteit denk ik snel dat het veel tijd kost. Een artikel thuis 155 
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lezen zou ik nog wel doen, maar een avond naar discussies of een lezing moet het wel echt 156 
speciaal voor zijn wil ik daar heen gaan.  157 
R: Dan hebben we tot slot nog een aantal vragen over de registratie voor RR. Denk je dat als je 158 
RR gebruikt, dat het dan waardevol is om je te registreren? 159 
J 17:56: Ja als je daarmee die interessegebieden kan selecteren en steeds die updates krijgt, dan 160 
ja. 161 
R: Wat zou voor jou een reden zijn om je te registreren voor RR? 162 
J 18:11: Dat je automatisch je updates krijgt en niet zelf op die site moet zoeken. Dat je eens in 163 
de zoveel tijd een mailtje krijgt met de nieuwe artikelen.  164 
R: Zie je dat dan meer als een service of als een manier om er meer uit te halen? 165 
J 18:29: Met name als een service. Ik denk dat als ik het zou willen gebruiken, dat het fijner is als 166 
je een overzicht krijgt van wat er is gepubliceerd dan als je zelf op de site moet kijken wat erbij 167 
gekomen is. Dus meer als een nieuwsalert, zodat je het zelf niet hoeft bij te houden. Om het 168 
makkelijker te maken 169 
R: Echt als service dus en niet als aanvulling op de website? 170 
J 18:57: Ja, gewoon om het makkelijk te houden om het bij te houden. 171 
R: Wat zou voor jou een reden zijn om je juist niet te registreren? 172 
J 19:09: Voor mij was de reden dat het te breed was en te veel dingen had waarvan ik dacht ´dit 173 
is niet interessant voor mij´. Dan zit ik niet te wachten op mailtjes waar ik het merendeel toch 174 
van weg klik. 175 
R: hoe denk je dat RR aansluit bij de belofte die de universiteit aan haar alumni doet? 176 
J 19:34: Ik weet niet zo goed wat er in die artikelen staat, hoe diepgaand het allemaal is. Hoeveel 177 
diepgang erin zit en hoe veel je eruit kan halen. Als het echt alleen maar de leuke artikelen zijn, 178 
dus niet systematisch onderzoek of overzichten, dan is het meer een vorm van entertainment 179 
dan dat het echt onderwijs is. Dat je er niet je kennis mee op peil houdt. Het hangt dus een 180 
beetje van de inhoud van de artikelen af. 181 
R: Waar zou je inhoud van de artikelen volgens jou dan aan moeten voldoen? 182 
J 20:17: Als je probeert een systematisch overzicht geeft van bepaalde ontwikkelingen en niet 183 
alleen de interessante highlights eruit haalt. Dus een compleet beeld schetsen. Dan kan het meer 184 
een vorm van onderwijs hebben. Als je alleen maar de leuke dingen eruit haalt dan is het meer 185 
een entertainment iets.  186 
R: Zou het dan meer wetenschappelijk gericht moeten zijn? Of mag het wel nog alledaagse 187 
onderwerpen hebben? 188 
J 20:44: Je kan het wel gewoon toegankelijk houden qua onderwerpen, zolang het maar niet 189 
alleen de leuke interessante dingetjes zijn denk ik.  190 
R: Dat was het wat mij betreft. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over wat we besprokén 191 
hebben? 192 
J 21:13: Nee, ik denk het niet. Nee. Alles helder wel, niks aan toe te voegen. 193 
R: Heb je nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 194 
J 21:25: Nee, helemaal goed. 195 
R: Hartstikke bedankt voor je medewerking.  196 
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Transcript Participant 3

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. 4 
Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met 5 
de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 
opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 
Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit. 8 
Heb je nog vragen voordat we beginnen? 9 
J 00:58 Nee 10 
R: Oké. Dan beginnen we met de vraag: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 11 
J 01:07 Ik heb aan de faculteit van de medische wetenschappen gestudeerd en ik heb een 12 
research master gedaan van biomedische wetenschappen.  13 
R: Heb je dan je Bachelor en Master aan de Radboud gedaan? 14 
J 01:21 Ja 15 
R: Wanneer ben je daarin afgestudeerd? 16 
J 01:28 November vorig jaar. 17 
R: Oké. En hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit nu? 18 
J01:40 Je bedoelt dan het Radboud of algemeen? 19 
R: Met het Radboud ja. 20 
J 01:49 Ik kom alleen nog via het sportcentrum in aanraking en dat is denk ik één keer per 21 
maand. 22 
R: Oké. En je vraagt of het met de universiteit in het algemeen of alleen met het Radboud is. Is 23 
het voor jou een belangrijk verschil? 24 
J 02:08 Nou ik promoveer nu aan de Wageningse universiteit. Dat is toch een andere beleving 25 
weer. Een andere invalshoek.  26 
R: Oké, duidelijk. Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 27 
J 02:31 Elke week denk ik. Dat zijn studiegenoten denk ik dan? 28 
R: Iedereen die je kent via de universiteit. 29 
J 02:45 Nouja studiegenoten spreek ik regelmatig. Tenminste degenen die leuk waren dan 30 
natuurlijk. Via de universiteit heb ik bij de studentenvereniging Lacustris ook nog mensen 31 
ontmoet en die spreek ik ook nog wel elke week. Op die manier heb ik wel elke week nog een 32 
band met het studentenleven. 33 
R: En je vraagt heel specifiek of het alleen over medestudenten gaat. Heb je naast 34 
medestudenten dan nog andere contacten? 35 
J 03:33 Ik had een baantje als student-assistent en de begeleider daarvan mail ik nog regelmatig 36 
mee. Ook omdat we nog wat publicaties hebben liggen. En verder niet denk ik. 37 
R: 03:58 Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 38 
J 04:05 Ik vind ik Nijmegen de faculteiten wat versplinterd, dus ik voelde wel een band met de 39 
medische faculteit, maar ik voelde me niet verbonden met de universiteit als geheel.  40 
R: Oké duidelijk. En denk je dan dat het met de medische faculteit in zijn geheel was of dan nog 41 
specifiek met jouw studiegroep? 42 
J 04:34 Ja toch wel meer met mijn studie. Tijdens je studie ga je natuurlijk steeds meer in je 43 
eigen niche zitten en wordt het steeds meer dat je met die mensen optrekt in plaats van met de 44 
hele faculteit.  45 
R: En hoe heb je die band met je studie dan gevoeld en gemerkt? 46 
J 05:14 Dat weet ik eigenlijk niet. Zou ik het dan een warme band moeten noemen, of in welke 47 
richting zoek je dat dan? 48 
R: Nou bijvoorbeeld komt het door de contacten die je daar had, dat je überhaupt op 49 
de universiteit aanwezig was, of door de mensen die je daar hebt leren kennen? Het kan 50 
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natuurlijk van alles zijn hoe je zo´n band tot stand laat komen en wat dat voor jou betekent. Op 51 
welke manier heeft die band met jouw studiegroep vorm gekregen tijdens jouw studie? 52 
J 05:58 Ik denk zeker tijdens een Master, ik had een hele kleine studie van 20 mensen, dat je 53 
elkaar motiveert om te komen. Je bent ook allemaal gemotiveerd en ambitieus binnen je 54 
studierichting. Voor mij was dat wel een motiverende band. Ik trok niet per se met die mensen 55 
op voor de gezelligheid, als je zegt ´laten we vrijdagmiddag borrelen´, maar er was wel een 56 
goede sfeer. En dan motiveert je dat om naar de uni te gaan denk ik. 57 
R: En je geeft al aan dat je met diegenen nog weinig contact hebt. Wat voor een soort contact heb 58 
je dan wel nog met degenen die je via de universiteit kent? 59 
J 06:58 Soms op verjaardagen, housewarmings, reünies. We hadden veel studenten uit het 60 
buitenland en op die manier heb ik dan wel nog contact. 61 
R: En dat is dan meer sociaal contact? 62 
J 07:18 Ja 63 
R: Oké. Voel je je sinds je afstuderen dan wel nog verbonden met de universiteit? Je noemde net 64 
al een reünie.. Heb je er verder nog wat meer van gevoeld? 65 
J 07:40 Nee. Eigenlijk heb ik dat wel een beetje afgesloten. Ik zou het ook raar vinden om nu 66 
weer naar de medische faculteit te gaan, want waarschijnlijk ken ik daar niemand meer. Nee 67 
dus.  68 
R: En hoe komt het dat je je minder verbonden voelt sinds je afstuderen? 69 
J 08:14 Omdat ik nu werk en daar nu mijn sociale contacten heb. Nijmegen is wel dichtbij, maar 70 
het is toch wel een uur reizen met het OV, dus het voelt toch wel weer ver weg. Als ik nog in 71 
Nijmegen had gewoond was het misschien wel anders geweest.  72 
R: Dus aan de ene kant is het omdat je je sociale contacten nu ergens anders hebt en aan de 73 
andere kant is het dat je verhuisd bent en niet meer hier letterlijk aanwezig bent? 74 
J 08:57 Ja. 75 
R: Oké. Voel je je op dit moment wel nog verbonden met het gedeelte van de universiteit waar je 76 
je verbonden mee voelde, dus je studiegroep? 77 
J 09:18 Jawel. Ja je hebt toch wel veel samen gedeeld. Van mijn Bachelor wat minder denk ik. De 78 
mensen waar ik me toen verbonden mee voelde, echt goede vrienden, die zijn wel gebleven. Ik 79 
merk wel dat het echt wat minder wordt, waardoor je je minder verbonden voelt met die hele 80 
groep. 81 
R: En hoe belangrijk vind je het om verbonden te blijven met degenen die je kent via je studie?  82 
J 09:58 Ik denk dat de mensen waar je toen echt goed mee optrok wel blijven. En de rest zou 83 
misschien wel nuttig zijn later om via LinkedIn te contacten als je een baan zoekt. 84 
R: Dus dan zit er eigenlijk ook wel een professioneel belang aan? 85 
J 10:20 ja. Ja dat denk ik wel. Het is ook wel leuk om te zien waar iedereen terecht is gekomen. 86 
Maar op een gegeven moment ga je ook weer verder he? Iedereen gaat zijn eigen weg. 87 
R: Ja dat kan ik me heel goed voorstellen. Denk je dat het belangrijk is om zo´n professioneel 88 
contact nog te onderhouden?  89 
J 10:47 Voor mijn promotieonderzoek niet echt. Misschien later nog als ik een nieuwe werkplek 90 
zoek. Dan is dat denk ik wel belangrijk. 91 
R: Oké duidelijk. Als je het goed vindt wil ik dan graag nu verder gaan met een aantal vragen 92 
over het alumnibeleid en alumni platform van de universiteit. Heb je verder nog vragen of 93 
opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén hebben? 94 
J 11:18 Nee hoor. 95 
R: Oké. De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat ´studeren bij de Radboud 96 
Universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 97 
J 11:33 Dat het niet tijdelijk is? 98 
R: Dat het niet tijdelijk is ja. 99 
J 11:38 Ze maken het ook wel deels waar, omdat je na je afstuderen een alumni-card krijgt en 100 
vouchers zodat je nog studiepunten kan halen aan de universiteit. Dus in principe komen ze die 101 
belofte wel na. Ik heb er alleen nog niet gebruik van gemaakt, dus ik weet niet in hoeverre dat 102 
echt het gevoel weer oproept wat je toen had, of dat het echt heel anders is. 103 
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R: En dan gaat het erover of de universiteit die belofte waarmaakt. Maar wat vind je van de 104 
belofte an zich? Denk je dat het positief is dat de universiteit zo´n belofte doet? 105 
J12:32 Ik weet het niet zo goed. Het klinkt wel goed. Aan de andere kant is het in mijn vakgebied 106 
ook goed om op verschillende werkplekken te werken. Dus als je in Nijmegen bent geweest en je 107 
hebt daar stages gedaan moet je uiteindelijk ook laten zien dat je ook ergens anders aan de slag 108 
kan. Het is dus niet een plek waar je jarenlang zou moeten blijven hangen of tot je pensioen zou 109 
moeten werken. 110 
R: En zelf zou je dan geen behoefte hebben om te blijven studeren of ontwikkelen aan 111 
de universiteit? 112 
J 13:22 Nee, want op een gegeven moment heb je daarin een plafond bereikt en zal je toch naar 113 
een andere plek moeten om verder te kunnen groeien denk ik. De universiteit biedt niet alles 114 
voor één bepaald vakgebied. 115 
R: Oké. Dat vind ik heel mooi omschreven. 116 
J 13:44 Ja dat vond ik ook al! Ik dacht ´misschien is dat hoe het moet zijn ja´. 117 
R: Even kijken. Dan gaan we nu kijken naar het alumni platform van de universiteit. Daarvoor 118 
wil ik je vragen om naar we website radboudrecharge.nl te gaan.  119 
J 14:19 Oké ja. 120 
R: Ja hebbes? 121 
J 14:22 Ja. 122 
R: Oké. Ben je bekend met Radboud Recharge? 123 
J 14:28 Nee. 124 
R: Nee, oké. Ook niet van de naam gehoord? 125 
J 14:35 Nee. Sorry. 126 
R: Zeker geen sorry hoor. Dan zal ik nu gewoon eerst iets over Radboud Recharge vertellen. RR 127 
is een platform waar de universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. 128 
Je kunt als gebruiker van RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en 129 
activiteiten te zien krijgt die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend 130 
gebruik maken van dit platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je 131 
e-mails met de voor jou geselecteerde artikelen of activiteiten. Afgaande op de eerste indruk, 132 
zou je zo´n platform willen gebruiken? 133 
J 15:19 Ja ik vind het wel leuk. Het ziet er wel netjes uit en het idee vind ik wel goed. 134 
R: En wat vind je er dan goed aan klinken? 135 
J 15:34 Dat je je interesses kan aangeven. Ik zie dat ze ook best wel veel keuze hebben. Daardoor 136 
kan je dingen die voor jou interessant zijn samenbundelen. Alleen vraag ik me af wat ze precies 137 
publiceren. Of dat dan alleen maar gaat over wat er in het Radboud gebeurd of in heel het land.  138 
R: De artikelen die er staan zijn puur aangegeven o.b.v. de interessegebieden, niet enkel 139 
gestuurd vanuit de Radboud. De Radboud universiteit deelt deze artikelen op basis van de 140 
interessegebieden die je aangeeft. De artikelen verschillen ook van lengte, er zijn verschillende 141 
bronnen gebruikt dus verschillen ook van perspectief. Denk je dat dat juist positief is aan de 142 
artikelen of juist niet? 143 
J 16:44 Dat ze van verschillende bronnen zijn? 144 
R: Ja, bijvoorbeeld. 145 
J 16:48 Ja, maar je moet wel toch ergens je focus leggen. Ze hebben natuurlijk al heel veel 146 
verschillende gebieden. En als je dan ook nog eens verschillende bronnen gaat gebruiken, hoe 147 
onderscheid Radboud Recharge zich dan? 148 
R: Oké, dus je denkt op zich dat het geen kwaad kan als je andere bronnen gebruikt, maar dat 149 
het dan wel eenzelfde toegevoegde waarde moet hebben? 150 
J 17:34 Ja je moet wel volledig zijn dan.  151 
R: Oké. Dan wil ik graag naar de interessegebieden gaan, rechts bovenaan. Dan krijg je een lijst 152 
te zien met een aantal puntjes met interessegebieden. Wat vind je van het aantal 153 
interessegebieden dat hier te zien is? 154 
J 17:59 Ja zoals ik al zei vind ik het wel echt heel veel.  155 
R: Heel veel? 156 
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J 18:08 Ja ik denk dat er van elk interessegebied ook wel een bijbehorende studie is op het 157 
Radboud. Ze bieden natuurlijk ook wel heel veel aan. 158 
R: Denk je dat het dan wel goed is dat het er zo veel zijn? 159 
J 18:28 Ja. Je wil natuurlijk wel al je alumni tevreden houden, maar dan nog moet je wel nog een 160 
bepaalde focus hebben. Anders wordt het gewoon te veel denk ik.  161 
R: Oké.  162 
J 18:45 Je kan niet alle informatie over Radboud verzamelen, of álle informatie over filosofie. 163 
R: Dus denk je dat het dan te brede onderwerpen zijn? Als je de interessegebieden zo ziet, heb je 164 
dan een beeld bij wat voor een soort artikelen en activiteiten je dan te zien krijgt? 165 
J 19:12 Nee, ik heb dus geen idee wat voor een artikelen. Ik kan dat ook nog niet zien want dan 166 
moet ik eerst inloggen. Maar wat dan nuttig zou zijn is toch het beperken tot wat er over dat 167 
vakgebied bekend is. Artikelen die dan wel ook te maken hebben met het Radboud zou ik dan 168 
doen. 169 
R: Oké dan mag je de interessegebieden sluiten door op het kruisje te klikken. Dan komen we op 170 
de homepage waar je artikelen kan zien waarbij erboven is aangegeven bij welke 171 
interessegebieden het aansluit. Wat vind je ervan dat de artikelen op deze manier zijn 172 
weergegeven? 173 
J 20:06 Ja ik heb per ongelijk een filter aangezet. Ik krijg nu alleen maar artikelen met 174 
gezondheid. Maar ik vind het wel mooi geordend. Het is niet dat je ze in een bepaalde volgorde 175 
moet lezen. Het is heel mooi dat je kan kiezen... ´oh dit lijkt me wel wat´.  176 
R: Oké. Dan gaan we nu nog even kijken naar de agenda, die is ook rechts boven te vinden. 177 
J 20:45 Yes, oja! 178 
R: Wat vind je van de activiteiten die hier te zien zijn? 179 
J 20:54 Ik zet heel even die interesses uit.  180 
R: Uhum. 181 
J 21:04 Ja, leuk. Ik vind het alleen niet echt uitnodigend. Ik zie alleen maar grote dagen en dan 182 
heel klein wat er aan de hand is. Geen foto of iets waardoor ik er verder op wil klikken.  183 
R: En denk je dat het voor jou wel interessant zou zijn om zo´n activiteit bij te wonen? 184 
J 21:27 Ja. Als er iets tussen staat wat mij interessant lijkt ja. 185 
R: En denk je dat andere alumni gebruik maken van deze artikelen en activiteiten? 186 
J 21:44 Ik denk eigenlijk alleen als zij het echt heel erg interessant vinden en er niet ver voor 187 
hoeven te reizen. 188 
R: Oké en dan heb je het echt alleen over de activiteiten? 189 
J 22:01 Ja. Qua artikelen denk ik dat ze heel erg moeten concurreren met websites die zich echt 190 
heel erg op één vakgebied focussen en daar echt alles over vertellen vergeleken met dit 191 
platform. 192 
R: En op welke manier denk je dan dat die vak-sites hier een grote concurrentie hiervoor zijn? 193 
J 22:30 Omdat die echt één focus hebben of één afgebakend gebied.  194 
R: Wat zou je zelf interessanter vinden? Je geeft al aan dat je interesses zou aangeven zodat je 195 
ook dingen zou krijgen vanaf de universiteit. Denk je dat een dergelijk vakblad dan nog steeds 196 
concurrentie zou zijn? 197 
J 23:02 Voor die activiteiten bedoel je dan? 198 
R: Uhum. 199 
J 23:08 Nee dan is deze website wel handig. Als je denk van ´nou ik wil wel een keer weer naar 200 
een lezing in Nijmegen, wat is er te doen? ´, dan is dit wel een goede optie. 201 
R: Denk je dat andere alumni ook echt in hun eigen studiegebied interesse hebben of denk je dat 202 
het dan juist faculteit-breed mag zijn? 203 
J23:38 Ik denk dat iedereen dan wel zijn eigen vakgebied kiest.  204 
R: Oké ja. Dan hebben we het nog even over de registratie voor Radboud Recharge. Je zei net al 205 
´oh volgens mij moet ik dan inloggen´. In principe kan iedereen vrijblijvend gebruik maken van 206 
het platform en als je een account aanmaakt, en dus inlogt, dan ontvang je e-mails met de voor 207 
jou relevante artikelen en activiteiten. Denk je dat het dan voor jou een toegevoegde waarde zou 208 
hebben om je te registreren voor het platform? 209 
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J 24:17 Aan de ene kant word ik er dan wel aan herinnert als ik een e-mail krijg. Maar ik heb me 210 
wel bij meerdere nieuwsbrieven aangemeld en dan merk ik dat je die toch weg klikt en het dan 211 
weer vergeet. 212 
R: Ja oké. En wat zou voor jou een reden zijn om je juist wel te registreren als gebruiker van 213 
Radboud Recharge? 214 
J 24:49 Als ik echt het gevoel heb dat ik dingen ga missen. Ik weet het niet... ja misschien dat wel 215 
ja. 216 
R: En wat zou voor jou een reden zijn om het juist niet te gebruiken of te registreren? 217 
J 25:11 Ja dat je weer extra mailtjes hierover krijgt. Dat is gewoon vervelend. 218 
R: En dan denk je dat de mailtjes juist geen toegevoegde waarde zijn, maar juist een last? 219 
J 25:21 Ja. 220 
R: Heb je verder nog iets toe te voegen of vragen over wat we besprokén hebben? 221 
J 25:35 Ik kende dus Radboud Recharge nog niet, maar bestaat dat al lang? 222 
R: Het bestaat sinds maart dit jaar. Alle alumni krijgen nu hier ook informatie over. Dat gaat 223 
eerst via het alumni platform van de universiteit zelf en Radboud Recharge is een soort 224 
overkoepelende organisatie die alle activiteiten en informatie voor alumni coördineert. 225 
J 26:08 Ja oké.  226 
R: Dus wie weet hoor je er nog wel vaker wat van. 227 
J 26:14 Maar promoot jij dit ook? Ik was al bang dat je ging zeggen ´ik heb dit opgericht´ 228 
R: Nee helemaal niet, ik heb er zelf vrij weinig mee te maken, behalve dat ik zelf ook alumna 229 
ben.  230 
J 26:29 Ja oké.  231 
R: Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we besprokén hebben? 232 
J 26:43 Nee eigenlijk niet. 233 
R: Oké. Wat mij betreft was dat het dan. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het 234 
interview zelf? 235 
J 26:54 Nee. 236 
R: Oké. Dan wil ik je heel erg bedanken voor de moeite en tijd. 237 
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Transcript Participant 4 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. 4 
Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met 5 
de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 
opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 
Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit.  8 
Dan beginnen we met de vraag: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 9 
L 01:26: Volgens mij heet dat tegenwoordig geografie, planologie en milieu gestudeerd aan de 10 
faculteit van de managementwetenschappen. Ik heb alleen de bachelor gedaan in Nijmegen. 11 
R: Wanneer ben je afgestudeerd? 12 
L 01:44: Dat was in 2013 13 
R: Je zegt al, ik heb alleen de bachelor gedaan in Nijmegen. Vervolgens ben je ergens anders 14 
naartoe gegaan? 15 
L 01:57: Klopt ja. Ik heb een master in Wageningen gedaan. 16 
R: Hoe vaak kom je nu nog in aanraking met de RU dan? 17 
L 02:07: eigenlijk nooit meer. Je was op zoek naar alumni, maar ik dacht van ´ik kom met de 18 
universiteit eigenlijk nooit meer in aanraking´. Ik ben nog wel vaker in Nijmegen te vinden voor 19 
vrienden en wat dan ook, maar met de universiteit heb ik eigenlijk helemaal niks meer.  20 
R: Je komt dus nog wel vaker in Nijmegen, ook voor vrienden. Hoe vaak heb je dan nog contact 21 
met degenen die je kent via de universiteit? 22 
L 02:35: misschien niet wekelijks, maar misschien meer maandelijks. En dat zijn met name 23 
mensen die ik via sportverenigingen ken moet ik zeggen. En niet degenen die ik via mijn studie 24 
ken. 25 
R: Oké. Voelde je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 26 
L 03:05: Lastige vraag. Ik voelde me op zich wel verbonden, maar ik heb natuurlijk die switch 27 
gemaakt naar Wageningen en voelde wel een groot verschil tussen die twee universiteiten. Het 28 
is allemaal een stuk grootschaliger zeg maar. Onderling met studiegenoten voelde ik wel 29 
verbondenheid, maar met docenten en management niet. Dat staat een stuk verder van je af dan 30 
in Wageningen als ik het moet vergelijken. 31 
R: En heb je het idee dat dat ervoor zorgt dat je je minder of meer verbonden voelt met de 32 
universiteit? 33 
L 03:35: Absoluut minder. 34 
R: Voel je je sinds je afstuderen nog wel enigszins verbonden met de RU dan? 35 
L 03:51: eigenlijk niet zo. Meer met Nijmegen als stad en niet met de universiteit, omdat ik dat 36 
toch heb afgesloten en het heel erg naar mijn zin heb gehad in Wageningen juist. Omdat dat zo 37 
anders was voor mij. 38 
R: Je maakt nu vooral de vergelijking tussen de RU en de WUR. Heb je wel het idee dat je meer 39 
een band hebt met de RU dan met universiteiten in andere steden, zoals Utrecht?  40 
L 04:18: Ja dat wel denk ik. Dat weet ik wel zeker. Je hebt er natuurlijk wel 3 jaar, of 4 jaar in 41 
mijn geval, gestudeerd dus je hebt er wel een band mee.  42 
R: En hoe komt het dat je je wel meer verbonden voelt met de RU t.o.v. andere universiteiten 43 
denk je? 44 
L 04:38: Je kent de plek, de gebouwen. Als ik bijvoorbeeld met iemand zou afspreken dan weet 45 
ik wel waar ik naartoe moet en in Utrecht zou ik totaal in het rond lopen en ben ik zelfs volgens 46 
mij nog nooit op de campus geweest. Dus met name de plek zelf en niet omdat ik nog mensen op 47 
de universiteit zou kennen denk ik. Vast nog wel een paar, maar niet dat ik ze zo weet te vinden. 48 
R: Je zegt aan de ene kant dat je je wel meer verbonden voelt met de RU t.o.v. andere 49 
universiteiten, maar ook minder t.o.v. de WUR. Heeft het feit dat je je minder verbonden voelt 50 
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met de RU op dit moment te maken met dat je naar de WUR bent gegaan, of heeft dat ook met 51 
andere dingen te maken? 52 
L 05:36: lastige vraag. In verhouding is Wageningen ook een andere, vooral kleine universiteit. 53 
Dus dat is me in die zin ook veel meer bijgebleven. Misschien heeft het gewoon minder indruk 54 
gemaakt, dat het daardoor komt.  55 
R: En op welke manier heeft het dan minder indruk gemaakt? 56 
L 05:58: De bachelor zelf, de studie, vond ik niet heel erg leuk. In Nijmegen zelf heb ik het wel 57 
heel erg naar mijn zin gehad, maar de studie vond ik te algemeen. Dat is ook de reden dat ik iets 58 
anders ben gaan doen. Dus ik heb daar op studiegebied altijd mijn ding gedaan, maar nooit meer 59 
dan dat.  60 
R: we hebben het nu de hele tijd over de RU in zijn geheel. Heb je wel het idee dat je wel een 61 
grotere band hebt met een gedeelte van de faculteit waar je mee te maken had, zoals de 62 
faculteit, docenten en andere studenten?  63 
L 06:38: andere studenten op dat moment natuurlijk wel. Niet zo´n goede band dat ik nu nog 64 
met veel contact heb. Maar juist vooral docenten vond ik ver van je af staan. Er waren er een 65 
heleboel die je niet persoonlijk van naam kennen bijvoorbeeld, terwijl de studie niet heel erg 66 
groot was. Dus ik voelde daar ook niet erg persoonlijk contact in.  67 
R: En heb je wel het idee dat je wel behoorde tot die faculteit waar je studeerde dan? 68 
L 07:08: Dat faculteitsgevoel heb ik eigenlijk nooit gehad. Wel met de studiegroep. En je had wel 69 
wat vakken met de hele faculteit, maar dat waren dan meteen ook de vakken waar je opgedeeld 70 
was in meerdere grote collegezalen. Daar was je echt deel van een groter geheel en dat gaf mij 71 
niet het gevoel dat je onderdeel bent van de faculteit. Het enige zat het vooral dat studiezalen en 72 
voorzieningen gedeeld waren. Misschien zat daar wat verbondenheid is, maar zo heb ik dat niet 73 
per se gevoeld. 74 
R: Duidelijk. Hoe belangrijk vind je het dan om verbonden te blijven met degenen die je hebt 75 
leren kennen tijdens je studie? 76 
L 08:01: Lastig te zeggen. Ik heb nu met studievrienden geen contact meer. Dat vind ik ook niet 77 
erg. Op de studie had ik niet hele goede vrienden gemaakt die ik nog jaren zal blijven zien. Als ik 78 
dat natuurlijk wel had vond ik het wel heel belangrijk, maar nu minder denk ik.  79 
R: Dan heb je het vooral over sociaal contact denk ik? 80 
L 08:32: Ja klopt. 81 
R: is het voor jou wel anders op professioneel vlak? Is het dan belangrijker om contact te 82 
houden? 83 
L 08:44: Ja ik denk het wel, alleen ben ik zelf een redelijk andere richting opgegaan in mijn 84 
Master. Wel nog in dezelfde hoek, Geo Information Science (GIS). Ik denk dat het vooral 85 
belangrijk is als je nog in het veld van die planologie blijft hangen. Dan is het natuurlijk wel 86 
handig om je mensen te kennen en überhaupt te weten wat andere oud-studenten zijn gaan 87 
doen na de studie. Dan is het ook heel fijn als netwerk. Ik merk dat het voor mij minder 88 
belangrijk is, omdat je in een heel ander netwerk terecht komt na je master.  89 
R: Duidelijk ja. Dus het zou dan meer afhankelijk zijn of je daadwerkelijk nog iets aan die 90 
contacten hebt? 91 
L 09:29: Ja dat denk ik wel, op professioneel vlak in ieder geval wel. 92 
R: Al je het goed vindt wil ik dan doorgaan met een aantal vragen over het alumnibeleid van de 93 
universiteit. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén 94 
hebben?  95 
L09:52: Volgens mij niet, maar als er nog iets in me opkomt dan laat ik het je weten. 96 
R: Dan gaan we door met een aantal vragen over het alumnibeleid van de RU. De RU doet aan 97 
haar studenten de belofte dat ´studeren aan de RU niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 98 
L 10:10: Ik zat net al te denken bij je vorige vragen over verbondenheid. Ik heb vast en zeker 99 
mail gehad voor alumni, maar ik moet zeggen dat ik eigenlijk op dit moment niet zo goed weet. 100 
Ik krijg geen post meer, geen e-mail meer van de universiteit. Maar het kan ook aan mezelf 101 
liggen, omdat ik me misschien een keer heb uitgeschreven. Ik durf het niet zo goed te zeggen. En 102 
dan kan ik ook niet zo goed antwoord geven op de vraag van wat ik van het beleid vind.  103 
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R: Dat kan ik me voorstellen. Het gaat er vooral om de manier waarop jij ervaart dat de 104 
universiteit de belofte waarmaakt. Maar wat vind je van de belofte op zich? De RU stelt dat het 105 
studeren niet tijdelijk is.  106 
L 11:05: Dat vind ik op zich wel goed denk ik. Ik zit toch even weer die vergelijking met 107 
Wageningen te trekken. Die universiteit heeft me toch meer betrokken, dus daar heb ik wel nog 108 
maandelijks een blaadje van in de brievenbus liggen. En dan merk ik dat ik dat in principe wel 109 
heel fijn vind en leuk vindt om te zien waar de universiteit mee bezig is. Misschien dat ik daar bij 110 
Nijmegen minder behoefte aan heb, maar ik vind het qua beleid wel prettig om je updates uit 111 
het wereldje mee te krijgen.  112 
R: Duidelijk. Dus in principe vind je de belofte wel positief, maar zie je de manier waarop de 113 
universiteit haar belofte waarmaakt niet zo terug?  114 
L12:00: Ja, maar dat kan dus zijn omdat ik me uit heb geschreven voor de e-mails. Durf ik niet te 115 
zeggen. Volgens mij kreeg ik in het begin dus wel nog het e.e.a. aan e-mail. Maar ik ben er toen 116 
nooit zo op in gegaan dus ik durf niet zo te zeggen wat er precies in stond. Daar had ik niet zo´n 117 
behoefte aan omdat ik het hier eigenlijk leuker had.  118 
R: Als je het goed vindt wil ik nu doorgaan met een aantal vragen over het alumniplatform van 119 
de universiteit. Daarvoor wil ik je vragen om de website Radboudrecharge.nl te openen.  120 
L 12:49: volgens mij heb ik het juiste voor me. Ik heb het via google geopend. De pagina van 121 
ru.nl en dan nieuws-agenda kom ik op. Dan nog wel RR. O, wacht even, er is ook 122 
Radboudrecharge.nl zie ik. 123 
R: Ja dat klopt. 124 
L 13:10: Ja ik heb hem. 125 
R: Ben je bekend met RR? Zullen we daarmee beginnen.. 126 
L 13:20: Waarschijnlijk niet dus, afgaande op de zoektocht. Nee, niet bekend mee. 127 
R: heb je wel ooit van de naam gehoord?  128 
L 13:28 Nee ook niet. 129 
R: Duidelijk. In dat geval zal ik eerst kort wat vertellen over RR. RR is een platform waar de 130 
universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker van 131 
RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en activiteiten te zien krijgt 132 
die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend gebruik maken van dit 133 
platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je e-mails met de voor jou 134 
geselecteerde artikelen of activiteiten. Zou jij een platform als dit willen gebruiken? 135 
L 14:15: Ja ik vind het er eigenlijk heel mooi en leuk uit zien. Ik zit net even rond te kijken, maar 136 
ik denk het wel ja. Ik zat zelfs te bedenken om mijn favorieten meteen even aan te klikken. Dus 137 
ja, zeker. 138 
R: Oké, en wat trekt jou er dan naartoe dat je denkt dat het interessant voor je is? 139 
L 14:36: Sowieso vind ik het interessant soms om naast normale nieuwtjes ook 140 
wetenschappelijk (onderbouwd) nieuws te lezen. Er staan wat events op. Meestal ga ik daar niet 141 
naartoe, maar ik vind het wel interessant om bij te houden. En heel stom gezegd. Ik vind de 142 
originele website van de RU altijd heel ouderwets overkomen en dit ziet er wel heel hip en 143 
nieuw uit. Het trekt me wel meteen een stuk meer daardoor.  144 
R: Oké duidelijk. Dan heb je het enerzijds dus over functionaliteit... 145 
L15:15: Ja 146 
R: En het andere simpel hoe het eruit ziet, de uitstraling? 147 
L 15:18: Klopt ja. En dat is voor mij meteen heel belangrijk als ik dit zie. Dit trekt mij meteen 148 
heel erg aan en het is iets wat ik bij de rest van de website van de RU mis. Het komt heel stoffig 149 
over. 150 
R: Denk je dat andere alumni gebruik zouden willen maken van het platform? 151 
L 15:40: Ik denk het wel. Lastig te zeggen. Ik denk het op zich wel. Het is heel laagdrempelig als 152 
ik het zo zie. Ik ben nog niet eens ingelogd en ik kan volgens mij al heel snel allerlei artikelen, 153 
video´s en noem maar op zien. Dus waarom niet zou ik zeggen. 154 
R: Zou je dit platform eerder gebruiken als anderen om jou heen dit hebben aangeraden of ook 155 
gebruiken bijvoorbeeld? 156 
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L 16:12: Moeilijk te zeggen. Ik denk dat dat voor alles altijd wel een beetje geldt. Als je hoort dat 157 
mensen het gebruiken of ´hee wat heb ik daar nu gelezen daar´. Dan ga je het toch sneller wel 158 
een keertje opzoeken. Dus ik denk het wel ja.  159 
R: En zou het dan voor jou iets uitmaken wie jou het platform aanbeveelt? 160 
L 16:35: Ja vast en zeker. Alhoewel, geen idee. Ik neem het ook wel snel van iemand aan als 161 
diegene daar een goed verhaal bij heeft. Dan denk ik wel ´daar ga ik ook eens naar kijken´. Dan 162 
maakt het niet zo uit wie het is, maar goede vrienden of mensen in je vakgebied neem ik het 163 
misschien net wat eerder nog aan. 164 
R: En je zei zelf dat je tijdens je studie met de docenten meer een afstand hebt gevoeld. Als zij 165 
nou na je afstuderen hadden gezegd ´mocht je nog iets van mijn vakgebied willen weten, dan 166 
kun je dat hier vinden´. Hoe zou je daar dan op reageren? 167 
L 17:15: Goede vraag. Ik denk dat ik het eerder van iemand anders aan zou nemen. Juist, zoals je 168 
zegt, voelde ik behoorlijk die afstand. Dus dan komt het voor mij misschien niet helemaal over.  169 
R: Dus dan heeft het er misschien niet zozeer met de professionaliteit van degene te maken... 170 
L 17:43: Eerder de afstand die je al hebt denk ik ja. Maar dat neemt niet weg dat ik enthousiast 171 
zou worden van de website als ik die eenmaal geopend zou hebben.  172 
R: Dus de bron maakt tot op zekere hoogte wel uit, maar als je het eenmaal ziet dan zou je het 173 
toch wel gebruiken? 174 
L 18:04 Dan vorm je toch wel je eigen mening denk ik.  175 
R: Duidelijk ja. Je mag nu op de interesses klikken, rechts bovenaan. Als het goed is krijg je nu 176 
een lijst met allemaal bolletjes met interessegebieden te zien.  177 
L18:20: klopt ja. 178 
R: Daar staat ´selecteer hieronder je interesses´. Er staan een aantal onderwerpen. Wat vind je 179 
van het aantal interesses waar je uit kunt kiezen? 180 
L 18:34: Het zijn er behoorlijk wat in ieder geval. Als eerste indruk. Behoorlijk divers volgens 181 
mij. Vrij diepere onderwerpen ook. Het gaat eigenlijk alle kanten op. Cybersecurity zie ik en 182 
hersenen, ontwikkeling robotica. Het gaat echt alle kanten op, maar dat is juist goed denk ik. Er 183 
zitten er wel een aantal tussen waarvan ik denk dat ik ze aan zou klikken en eens in de zoveel 184 
tijd voor de website zou checken.  185 
R: Wat vind je van de opties zelf waar je uit kunt kiezen? Is er iets waarvan je iets zou willen 186 
lezen, dat het erbij staat? 187 
L 19:20 Je bedoelt hoe duidelijk het is als ik het aanklik, wat het dan inhoudt? 188 
R: Bijvoorbeeld ja. Wat je van de inhoud van de interessegebieden vindt. Denk je dat het zo 189 
voldoende is. Omslaat het voldoende voor jou? 190 
L 19:36: Lastig te zeggen, omdat ik niet precies weet wat er allemaal nu op gepubliceerd wordt. 191 
Maar ik heb wel het idee dat het een heel compleet overzicht is. 192 
R: Ja het is natuurlijk puur gebaseerd op de eerste indruk. 193 
L 19:47: Precies. Dan heb ik wel het idee dat het vrij compleet en divers is. Dat is wat mij betreft 194 
goed. 195 
R: Heb je wel het gevoel dat er genoeg keuze is uit alle onderwerpen? 196 
L 19:59: Ja ik denk het wel. Ik zit ook even van mijn eigen studie te kijken. Het is ook een lastig 197 
vakgebied, dan kom je misschien op duurzaamheid.  198 
R: Je hebt het idee dat er voor jou vakgebied minder informatie is? 199 
L 20:18: dat vakgebied, geografie planologie en milieu, dat ik destijds in Nijmegen volgde. Dan 200 
zou ik niet zo goed weten wat ik aan moet vinken. Anderzijds is mijn interesse veel breder dan 201 
dat. Ik vind het juist leuk om dingen uit andere vakgebieden te volgen dus dat is wat mij betreft 202 
geen enkel probleem.  203 
R: Dan mag je nu op het kruisje klikken om te interesses te sluiten en kom je op de homepage 204 
uit. Je ziet hier een aantal artikelen. Wat vind je ervan dat de artikelen die je kunt lezen 205 
aansluiten bij jouw interessegebieden? 206 
L 21:11: die heb ik nu niet aangevinkt. Volgens mij heb ik nu een algemene lijst nu. 207 
R: Dat klopt, maar stel je hebt je interessegebieden aangekruist, wat vind je ervan dat de 208 
artikelen dan daarbij aansluiten? 209 
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L 21:26 Ik klik eventjes wat aan. Oh dan moet ik inloggen, dan sla ik die eventjes over. Alhoewel, 210 
nu ik terug klik doet ie dat wel. Oké. Ik zie iets over temperatuurstijging. Ik zie foto´s van 211 
plantjes. Dus ja volgens mij gaat dat heel goed.  212 
R: Oké. En wat vind je ervan dat de artikelen verschillend zijn in lengte, perspectief en bron? Dat 213 
ze niet allemaal hetzelfde zijn? 214 
L 22:13: Ja die blokken bedoel je dan of niet? Ik ben aan het zoeken waar het verschil in zit. Op 215 
zich leest het lekker. Het geeft wel rustig beeld. Ik weet niet zo goed wat het verschil is tussen de 216 
blauwe, rode, grijze en witte blokken. Nee, daar zie ik geen verschil tussen, want rechtsonder is 217 
het aantal leesminuten denk ik of niet?  218 
R: Klopt ja.  219 
L 22:54: Nee dat durf ik niet te zeggen, maar dat vind ik niet meteen storend. Het is niet dat ik 220 
me dat meteen afvraag waarom dat zo is.  221 
R: De artikelen zijn afkomstig van verschillende bronnen en zijn niet allemaal hetzelfde 222 
geschreven. Denk je dat dat positief is of juist negatief? 223 
L 23:21: dat is wel positief denk ik, maar dat is voor mij niet duidelijk. Misschien moet ik even 224 
verder klikken hoor, maar voor mij is niet meteen duidelijk wat de bron precies is. Even kijken 225 
als ik een artikel aanklik... eigenlijk nog steeds niet. Dus dan ga ik ervanuit dat de bron altijd de 226 
universiteit zelf is. Onderaan staat wel iets trouwens. Het is niet in 1 oogopslag op de homepage 227 
duidelijk. Dan zou een bron erbij verwachten bijvoorbeeld.  228 
R: Oké, dus dat is een eigenlijk die dan niet zo duidelijk naar voren komt? 229 
L 24:03: Nee. Tenminste, het komt nu niet duidelijk naar voren. Het is de vraag of dat wel moet 230 
natuurlijk. Ik vind de homepage nu wel mooi omdat die juist lekker clean en rustig is. Hoe meer 231 
je erbij gaat zetten, hoe minder je dat weer hebt. 232 
R: Duidelijk. Denk je dat de artikelen wel relevant zijn voor jou? 233 
L 24:25: Ik krijg eigenlijk wel meteen zin om te lezen, dus ik denk het van wel! 234 
R: Oké, dat is dus zeer positief.  235 
L 24:33 Ja. 236 
R: Dan mag je nu op de agenda klikken, rechts bovenaan. Wat vind je van hoe de agenda 237 
eruitziet? 238 
L 24:51 Ik denk dat ik even mijn interesse duurzaamheid uit moet zetten, want nu is deze leeg. 239 
Ja. Nu heb ik inderdaad wel het e.e.a. Even kijken, ik zag net in het hoofdoverzicht ook al een 240 
aantal events staan, omdat die me opvielen omdat die geen foto hadden. Dus maar één kleur 241 
hadden. En nu heb je die blokken. Vind ik op zich duidelijk, maar de structuur is weer hetzelfde. 242 
Het is niet dat je nu een agenda ziet. Het bouwt zich wel netjes op, doordat die van links naar 243 
rechts steeds verder gaat in tijd. Dus dat klopt wel, maar nu is dat lange blok misschien wat 244 
verwarrend.  245 
R: Wat vind je vat het aantal activiteiten dat je er kan zien? 246 
L 25:45: Ik klik nu op laad meer, maar er staan nu nog steeds 5 activiteiten. Mijn eerste gedachte 247 
is dat dat niet heel veel is. Aan de andere kant is dat tot 6 november aardig wat. Mijn enige 248 
puntje is dan dat het niet heel ver doorloopt.  249 
R: Dus dat zou dan nog toegevoegde waarde hebben, als het wat verder vooruitkijkt? 250 
L 26:09: Ja het is allemaal vrij korte termijn. Ik heb geen idee wat er verder dan al gepland is, 251 
maar ja. 252 
R: En zoals je kunt zien zijn de interessegebieden bij de activiteiten nu best wel verschillend. Je 253 
zei het net al: ik heb 1 interessegebied aangeklikt en dan heb ik niks te zien. Denk je dat dat 254 
storend is als je gebruik wil maken van de agenda? 255 
L 26:34: Ik klik het nog een keer aan. Ik had zelf vrij snel aan dat het door mijn selectie kwam. 256 
Volgens mij stond er inderdaad niet... Ik mis de melding dat er geen events of agenda-items in 257 
jouw interessegebied zijn. Het is gewoon leeg. Dat zou nog een klein puntje van kritiek kunnen 258 
zijn. Maar voor mezelf was het vrij logisch hoor. 259 
R: En als ik zou vragen naar je algemene beoordeling van de agenda. Is dat dan wel nog positief 260 
of niet?  261 
L 27:13: Hij is gewoon heel bruikbaar volgens mij, dus dat is wel positief.  262 
R: Denk je dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van RR? 263 
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L 27:28: Ja goede vraag. Want ik kan nu al interessegebieden selecteren, de agenda gebruiken. 264 
Wat biedt het meer als ik inlog?  265 
R: Iedereen kan in principe vrijblijvend gebruik maken van dit platform, zoals je nu zelf ook al 266 
doet. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren en dan ontvang je e-mails met de voor jou 267 
geselecteerde artikelen of activiteiten. 268 
L 27:53 En je vraag was of het loont om je aan te melden? 269 
R: Ja, denk je dat het waardevol is om je te registreren? 270 
L 28:02 E-mail hoeven voor mijn niet persé en probeer ik juist zelfs altijd te beperken. Het zou 271 
voor mij prettig zijn als het gewoon mijn interesses zou onthouden. Ik weet niet of dat met de 272 
vrijblijvende variant ook al gebeurd, maar dat zou een inlogfunctie al waard zijn voor mij. E-273 
mails zijn voor mij niet doorslaggevend.  274 
R: En wat zou dan voor jou nog wel een reden zijn om je te registreren? Je zei net zelf al dat de 275 
interessegebieden onthouden worden. Kun je verder nog wat bedenken waarom je je wel zou 276 
willen registreren?  277 
L 28:41 eigenlijk is het al heel compleet, want ik kan alles gewoon lezen. Goede vraag. Ik vind 278 
het juist wel heel erg goed dat het zo open is. Dat houdt het heel laagdrempelig, dus ik weet niet 279 
of het goed is om er meer extra functies achter een inlog te hebben. 280 
R: En wat zou voor jou een reden zijn om je juist niet te registreren als gebruiker?  281 
L 29:08: simpel, gewoon weer een extra account. 282 
R: Dus daar zit wel een beetje een drempel? 283 
L 29:16: Ja, maar ik zie het wel als doorgaan met FB of LinkedIn en dat klik ik wel gewoon snel 284 
aan. Dus ik moet zeggen, ik registreer me altijd wel snel ergens voor. Dus ik zou dit ook wel snel 285 
aanklikken.  286 
R: Dus redelijk laagdrempelig, maar het is wel een nadeel dat je weer een extra account aan 287 
moet maken? 288 
L 29:35: Ja precies. En dat moet dan ook wel echt een meerwaarde hebben en als dat alleen e-289 
mail-updates zijn... Ik heb het scherm net voor me... Dat hoeft dan voor mij niet per se. Ik zou me 290 
er nu niet snel voor aanmelden, maar vooral de vrijblijvende variant gebruiken denk ik. 291 
R: We hadden het net over de belofte van de RU: ´studeren aan de RU is niet tijdelijk´. Denk je 292 
dat dit platform goed aansluit bij deze belofte? 293 
L 30:22 Ja absoluut, dat denk ik wel. Het doet me een beetje denken aan Blendle, zo heet dat 294 
geloof ik. Alleen dan specifiek voor de universiteit. Ik vind het heel modern, een leuke website 295 
wel. Voor mij is het iets waar ik tussen de normale nieuws-websites wel even naar door kan 296 
klikken. Ik zie nu niet zo goed in 1 oogopslag de datum waarop het gepubliceerd is. Dus ik weet 297 
niet hoe veel nieuwe artikelen er dagelijks bijkomen... Maar het zou in ieder geval iets zijn om 298 
dagelijks of wekelijks even een keertje te checken. En dat houdt voor mij wel in dat het relevant 299 
is om contact te houden met de universiteit.  300 
R: Wat mij betreft waren dat de vragen. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over wat we 301 
besprokén hebben? 302 
L 31:24: Volgens mij niet nee. 303 
R: Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 304 
L 31:34 Nee ik denk het ook niet. Ik ben benieuwd in de resultaten in elk geval.  305 



76 
 

 

Transcript Participant 5 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door 4 
middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de 5 
universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 
opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 
Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit. 8 
Heb je nog vragen voordat we beginnen? 9 
L02:06: Nee 10 
R: Oké. Dan beginnen we met: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd?  11 
L 02:15: Aan de medische faculteit heb ik geneeskunde gedaan 12 
R: Oké. En wanneer ben je afgestudeerd? 13 
L02:23: februari 2016 14 
R: Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 15 
L: Eigenlijk bijna nooit. Ik ben uit Nijmegen weg, dus dan ben je sowieso niet echt dichtbij meer.  16 
R: Ja oké. En bijna nooit is dan nog wel 1x per jaar of hoe vaak is dat dan? 17 
L: 02:48 Nou ik kan me eigenlijk niet meer herinneren wanneer ik voor het laatst contact heb 18 
gehad met de universiteit. 19 
R: Oké. En hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit dan? 20 
L 03:04 Mijn studiegenoten bedoel je? 21 
R: Ja bijvoorbeeld. 22 
L 03:08 Dat is nog wel regelmatig. Ik heb nu natuurlijk mijn taken en afspreken is met alle 23 
dienstroosters en reisafstanden wel wat minder, maar zeker wel meerdere keren per jaar nog.  24 
R: Duidelijk. Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 25 
L: 03:30: Ja op zich wel denk ik.  26 
R: En op welke manier voelde je je dan verbonden? 27 
L 03:42: Als je in het nieuws of gewoon zo een bericht ziet over de universiteit dan ben je daar 28 
wel trots op zeg maar. Verder vind ik het wat moeilijk te duiden.  29 
R: Ja. En heb je sinds je afstuderen dan nog het idee dat je een beetje verbonden bent met 30 
de universiteit? 31 
L 04:02 Ja ik krijg wel af en toe nog van die alumni-mailtjes, maar ik moet zeggen dat ik al die 32 
nieuwsbrieven... Ik open ze wel, maar ik lees ze niet echt. Ja, ik zie ze wel langskomen, maar ik 33 
doe er niet heel veel mee.  34 
R: Oké duidelijk. En hoe komt dat dan? Klopt het dat je je minder verbonden voelt met 35 
de universiteit dan tijdens je studie?  36 
L 04:26 Uhum 37 
R: Hoe komt het dat dat is afgenomen denk je? 38 
L 04:31 Als je studeert ben je natuurlijk sowieso betrokken bij de universiteit. Je komt er vaak, 39 
je bent ervan afhankelijk. Als je bent afgestudeerd dan is dat contact ook niet meer zo nodig. 40 
Dan zou ik nu niet zo goed meer weten waarom ik nog contact zou moeten hebben met 41 
de universiteit. Het is ver weg, ik heb het papiertje. Dus ik zie niet echt reden om daar nog te 42 
komen.  43 
R: Oké ja. En als je het moet vergelijken met andere universiteiten, heb je dan wel het idee dat je 44 
je meer verbonden voelt met de RU dan andere universiteiten? Of is dat gelijk? 45 
L 05:07 Omdat ik er heb gestudeerd ben ik wel meer verbonden met de RU. 46 
R: Oké, dus dat blijft toch wel speciaal ten opzichte van andere universiteiten? 47 
L 05:17 Ja 48 
R: Heb je het idee dat de verbondenheid die je voelde tijdens je studie meer gericht was op de 49 
universiteit in zijn geheel of meer op bijvoorbeeld de faculteit, studiegenoten, docenten...? 50 
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L 05:32 Ja wat meer de faculteit als geneeskundestudent. Ik heb wel het idee dat de medische 51 
faculteit best wel gescheiden was van de rest van de uni. Eigenlijk alles speelt zich wel af bij het 52 
ziekenhuis, dus in die zin heb ik wel meer verbondenheid met het Radboud UMC dan met de 53 
Radboud in het algemeen.  54 
R: En heb je het idee dat het dan wel met de faculteit in zijn geheel is, of dan in het speciaal nog 55 
met studenten of docenten, een deel van die faculteit? 56 
L 06:03 Ja wel de faculteit in zijn geheel. Bij geneeskunde is de rest zo wisselend dat je daar niet 57 
echt een band mee opbouwt. 58 
R: Oké. Hoe belangrijk vind je het om nog verbonden te blijven met de universiteit? 59 
L 06:20 Ja, het is niet heel intensief. Maar ik vind het wel belangrijk om er een klein beetje bij 60 
betrokken te blijven. Je hebt er wel 6 jaar gestudeerd en dat is een belangrijke periode van je 61 
leven. In dat opzicht is het wel om af en toe wat te horen. Ik weet niet wat je verder nog voor 62 
verbondenheid zou voelen met de universiteit.  63 
R: Oké. En heb je dan het idee dat er wel een verschillend belang aan zit sociaal of professioneel 64 
gezien? 65 
L 06:51 Hoe bedoel je dat? 66 
R: Aan de ene kant kun je zeggen dat het belangrijk is om sociaal contact te houden met de 67 
mensen die je tijdens je studie hebt leren kennen. Het is natuurlijk ook iets anders als je op 68 
professioneel vlak contact blijft houden. Denk je dat dat voor jou ook anders is? 69 
L 07:08 Ja kijk. Het is natuurlijk gewoon leuk om met je vrienden gewoon contact te houden. 70 
Qua professioneel gebied heb ik nog wel met een aantal artsen uit het Radboud contact 71 
gehouden en dat heeft mij in professionele zin wel vooruitgeholpen.  72 
R: Oké. En op welke manier heeft het je dan wel professioneel geholpen dat je die contacten 73 
had? 74 
L 07:36 Voor een opleidingsplek. Ik had mijn coschappen gelopen in het Radboud en uiteindelijk 75 
een specialisme gekozen. Toen heb ik met een begeleider contact opgenomen en toen is zij 76 
referentie geweest in mijn aanbevelingsbrief. Mede dankzij haar heb ik mijn opleidingsplek 77 
kunnen bemachtigen.  78 
R: Oké duidelijk. En denk je dat het voor jouw faculteit en voor jouw opleiding anders is dan 79 
voor andere faculteiten en opleidingen? 80 
L: 08:08 Ja ik denk het wel. Want bij geneeskunde is je laatste jaar coschappen en dan ben je 81 
echt in het ziekenhuis. Het ene deel is in het Radboud en het andere deel in andere 82 
ziekenhuizen. Dus wat dat betreft denk ik wel dat geneeskunde heel anders is daarin. Juist 83 
omdat wij niet echt een afstudeerscriptie hebben. We hebben wel een onderzoeksstage, maar de 84 
studie is toch heel anders ingericht.  85 
R: Dus zou je zeggen dat het dan juist belangrijker is bij geneeskunde of minder belangrijk dan 86 
bij andere faculteiten? 87 
L 08:41 De verbondenheid bedoel je? 88 
R: Ja. 89 
L 08:44 Ik denk wel iets minder belangrijk. Het zijn met name de contacten die je in het 90 
ziekenhuis hebt heel belangrijk.  91 
R: Als je het goed vindt wil ik graag dan verder gaan met vragen over het alumnibeleid van de 92 
universiteit. Heb je nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe hebben besprokén?  93 
L 09:05 Nee 94 
R: In het alumnibeleid heeft de universiteit een belofte gedaan aan haar studenten, namelijk dat 95 
´studeren aan de Radboud Universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 96 
L 09:22 Ik vind het op zich wel een goede belofte. In ieder geval voor de mensen die dat willen, 97 
dat je de mogelijkheid biedt om door te studeren en vakken te volgen. Ik kan me herinneren dat 98 
ik me bij het studeren een bon heb gehad waarmee ik nog vakken zou kunnen volgen aan de 99 
universiteit. Ik denk dat dat op zich wel een goed initiatief is.  100 
R: Dus je vindt het een positieve belofte? 101 
L: 09:47 ja. 102 
R: Denk je dat de universiteit deze belofte nu waarmaakt? 103 
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L 09:53 Ik heb er zelf geen gebruik van gemaakt. Ik vind het lastig om te zeggen in hoeverre dat 104 
mogelijk was als ik daar behoefte aan had. Maar ik had wel het gevoel dat het mogelijk was. Dus 105 
in die zin, voor zover ik kan beoordelen, denk ik wel dat ze die belofte waarmaken.  106 
R: Oké. Dus persoonlijk heb je het niet teruggezien, maar de belofte vind je wel positief? 107 
L 10:15 Ja. 108 
R: Er volgen nu een aantal vragen over het alumni-platform van de universiteit. Daarvoor ik je 109 
graag vragen om naar de website radboudrecharge.nl te gaan. 110 
L 10:35 Even kijken... radboudrecharge.nl? 111 
R: Ja. 112 
L 10:43 Even kijken.. Ik kan het niet vinden. Ja ik heb hem gevonden. 113 
R: Yes? Oké. Je zegt dat je het niet kon vinden. Hoe komt dat? 114 
L 11:03 Ja ik had net een spelfout haha 115 
R: Oké. Dan zullen we beginnen met de vraag: ben je bekend met Radboud Recharge? 116 
L 11:16 Nee duidelijk niet haha. Nee. 117 
R: In dat geval zal ik een korte toelichting geven over het platform. RR is een platform waar de 118 
universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker van 119 
RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en activiteiten te zien krijgt 120 
die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend gebruik maken van dit 121 
platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je e-mails met de voor jou 122 
geselecteerde artikelen of activiteiten. Zo afgaande op de eerste indruk, zou je een platform als 123 
dit gebruiken? 124 
L 12:05 Ik persoonlijk niet, omdat ik al best veel mailtjes krijg van vakbonden en verenigingen 125 
waar ik lid van ben. Daar komen ook al nieuwsberichten door binnen. Om dan nog meer 126 
artikelen te lezen wordt een beetje te veel.  127 
R: Ja, oké. Denk je dat andere alumni gebruik zouden maken van een platform als dit? 128 
L 12:33 Ik denk met name de mensen die echt nog actief betrokken zijn bij het Radboud. 129 
R: Oké. En op welke manier zouden die dan nog betrokken moeten zijn? 130 
L 12:46 Ik denk als zij nog studeren, of onderzoek doen. Op die manier echt er nog betrokken bij 131 
zijn. 132 
R: Oké. Zou je dit platform als andere om jou heen, andere alumni of collega´s dit ook gebruiken? 133 
L 13:05 Ja het ligt eraan de manier waarop ze het aanraden. Dan zou ik het misschien wel 134 
overwegen. 135 
R: Maar dan zou er bijvoorbeeld een goede reden achter moeten zitten, wat ze je aanraden? Of is 136 
dat dan eerder door nieuwsgierigheid? 137 
L 13:22 Ja met name als iemand zegt dat het beter is dan wat je via de vakvereniging krijgt.  138 
R: Duidelijk. En dan maakt het niet zozeer uit wie het je aanraadt maar waarom? 139 
L 13:37 Ja 140 
R: Oké. Je zei net al dat je je meer betrokken voelde bij de faculteit tijdens je studie. Heb je het 141 
idee dat als de faculteit na je afstuderen hierover verteld was, dat je dan sneller hiervan gebruik 142 
van zou maken, of niet? 143 
L 14:01 Ik denk niet dat het uitmaakt. 144 
R: Dan wil ik het graag hebben over de artikelen. Je ziet er een aantal op de homepage. Wat vind 145 
je van de artikelen die je zo ziet? 146 
L 14:23 Bedoel je inhoudelijk of qua onderwerpen? 147 
R: Überhaupt hoe het eruit ziet? 148 
L 14:33 Het is wel overzichtelijk. Qua ontwerp vind ik het wel mooi in dit geval, omdat het wel 149 
strak is. Omdat je ook afbeeldingen erbij hebt die passen bij de artikelen. Het maakt het 150 
overzichtelijk voor mij. En fijn dat ze de thema´s bij de artikelen hebben staan. 151 
R: Dan mag je nu op de interesses rechts bovenaan klikken. Dan zie je een lijst met bolletjes met 152 
een aantal onderwerpen. Wat vind je van het aantal interesses waar je uit kunt kiezen? 153 
L 15:15 Ik denk dat het wel voldoende is. Ik zou er niet veel meer doen, dan zie je door de 154 
bomen het bos niet meer denk ik. 155 
R: Je zou het niet meer doen, maar zou je het wel minder doen dan? 156 
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L 15:27 Ja.... Het zijn niet echt dingen die overlap met elkaar hebben, dus wat dat betreft denk ik 157 
wel dat het een goed aantal is. 158 
R: uhum. En wat vind je van de omschrijving van de onderwerpen? 159 
L 15:39 Ja gezondheid.. Voor medisch zou ik me meer aangesprokén voelen.  160 
R: Oké. Zou je dan eerder iets kiezen wat bij jouw vakgebied hoort of niet? 161 
L 15:51 Juist wel. 162 
R: Oké. Dan mag je op het kruisje klikken om de interessegebieden te sluiten. Je kunt dan ook 163 
zien dat de interessegebieden ook bij de artikelen aangegeven staan. Wat vind je ervan dat je 164 
artikelen kunt lezen die aansluiten bij de interesses die je hebt aangegeven? 165 
L 16:18 Ja dat is wel goed. Er kunnen anders wel dingen bij staan die je niet boeiend vindt. Die 166 
kun je er zo uit filteren, zodat je alleen maar de artikelen ziet die voor jou interessant zijn.  167 
R: De artikelen verschillen ook van lengte, bron en perspectief. Vind je dat positief aan een 168 
platform als dit? 169 
L 16:44 Bedoel je dat het een beetje subjectief geschreven is? 170 
R: Ja. 171 
L 16:50 Ja ik denk dat dat voor zoiets wel prima is. 172 
R: En wat vind je ervan dat de artikelen niet allemaal volgens dezelfde structuur zijn 173 
geschreven? 174 
L 17:02 Ja als het qua structuur maar het onderwerp bij de titel past vind ik het wel prima 175 
eigenlijk. 176 
R: Oké. Denk je dat de artikelen relevant kunnen zijn voor jou? 177 
L 17:16 Bepaalde artikelen kunnen wel relevant voor mij zijn ja. 178 
R: Op elke manier zouden die relevant zijn dan? 179 
L 17:25 Ik denk met name berichten over mijn eigen vakgebied.  180 
R: Oké dus dan zou je weer bij je interesses enkel op jouw vakgebied uitkomen? 181 
L 17:39 Ja.  182 
R: Helder. Dan wil ik je graag vragen om nog naar de agenda te gaan. Dat is ook rechts bovenaan. 183 
Dan krijg je een aantal blokken met activiteiten te zien. Wat vind je van het aantal activiteiten 184 
dat je hier kan zien? 185 
L 17:58 Het ziet er eigenlijk vrij beperkt uit, en ik kan er niet meer laden. Wat heel erg opvalt is 186 
dat het gewoon blokken zijn waar alleen maar een datum in staat met een naam. Als ik al 187 
interesse zou hebben voel ik me niet direct aangesprokén door iets waarvan ik denk ´goh dat is 188 
leuk en iets waar ik heen ga´. 189 
R: Denk je dat als je je interessegebieden hebt ingevuld, dat het dan wel aantrekkelijker zou 190 
worden? 191 
L 18:28 Ja ik mis gewoon iets van een introductietekstje of een leuk plaatje, waardoor je denkt 192 
´oh wat interessant, ik klik erop´.  193 
R: En dan zou het voor jou interessanter zijn om verder te lezen? 194 
L 18:43 Ja 195 
R: Is het onderwerp wel duidelijk of nog niet? 196 
L 18:49 Ja niet alles is even duidelijk. Ik zie iets van Radboud in de stad lezing en debat, 197 
onderwerp geschiedenis en politiek. Maar ik heb dus echt geen idee waar het over gaat. Het 198 
geeft wel vaak meer verheldering door even een reclametekstje te geven om dat aan te geven.  199 
R: Wat vind je van de tijdsspanne van de activiteiten die er op dit moment op staan? 200 
L 19:21 Even kijken of ik dat überhaupt kan zien... Volgens mij moet ik er eerst op klikken als ik 201 
dat wil zien. Oja, als ik erop klik dan zie ik een tijdsbalk. Dan zie ik ook wel wat meer informatie. 202 
Maar het hangt natuurlijk van het onderwerp af hoe lang het is, ik zie er wel dingen tussen staan 203 
tot 3 uur. Dat lijkt me op zich een prima tijdsspanne. Als het langer is dan wordt het een klein 204 
symposium. 205 
R: Oké.. En als je kijkt naar alle evenementen die op dit moment zijn aangekondigd. Wat vind je 206 
ervan dat de laatste van de activiteiten die er nu opstaat op 6 november is? 207 
L 20:17 Ik denk dat mensen die afgestudeerd zijn steeds meer vooruit aan het plannen zijn. Ik 208 
denk dat het wat dat betreft vrij korte-termijn is. Als je wilt afspreken met vrienden moet je wel 209 
vooruitplannen om met een hele groep samen te kunnen doen. Dan zit je echt al maanden 210 
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vooruit, omdat iedereen de agenda al helemaal vol heeft. Dan zou ik denk ik ook wat verder in 211 
de toekomst plannen. 212 
R: Duidelijk. En je zegt dat het dan is om meer met een groep te kunnen plannen. Heb je het idee 213 
dat dat iets is wat je met meerdere mensen of in een groepje zou doen? Of kun je dit ook zelf 214 
doen dan? 215 
L 21:06 Ik bedoel meer dat de agenda´s gewoon snel vol zitten. En als ik naar zoiets zou gaan 216 
dan zou ik wel met iemand gaan. Maar agenda´s zitten gewoon steeds voller met van alles en 217 
nog wat en daarom vind ik het soms wel fijner als dingen ver van tevoren aangekondigd 218 
worden.  219 
R: Je zei daarstraks nog dat je eigenlijk al heel veel artikelen overal leest. Zijn dat dan ook 220 
artikelen die te maken hebben met jouw vakgebied? 221 
L 21:44 Ja, ik lees in ieder geval van de vakvereniging. En verder algemeen nieuws natuurlijk. 222 
R: En heb je het idee dat een platform als dit een aanvulling daarop zou kunnen zijn of is het dan 223 
meer ter vervanging...? 224 
L 22:07 Ja als je kijkt naar de voorpagina herken ik wel artikelen of onderwerpen waarover ik al 225 
elders heb gelezen. Dus wat dat betreft zou het niet heel veel toevoegen. Misschien meer vanuit 226 
de ogen van de Radboud Universiteit geschreven, misschien dat me dat dan wat meer 227 
aanspreekt, maar dat is geen reden om dat specifiek op deze website te lezen in plaats van op 228 
het andere platform dat ik gebruik. 229 
R: Oké. Denk je dat het dan waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van Radboud 230 
Recharge? 231 
L 22:48 Ik denk dat het wel handig is als je de nieuwsbrief wilt, en dat je je kan aanmelden voor 232 
evenementen. 233 
R: Ja. En denk je dat zo´n mail dan een reden is om je te registreren als gebruiker? 234 
L 23:11 Nee voor mij niet nee. 235 
R: En als je RR gebruikt, denk je dat dat dan een aanvulling is op het platform? 236 
L 23:19 Als ik het zou gebruiken dan wel. Of als er iets van een app van zou zijn, dat is ook wat 237 
makkelijker. 238 
R: Wat zou voor jou een reden zijn om je juist niet te registeren als gebruiker van een soortgelijk 239 
platform? 240 
L23:37 Dat je overladen kan worden met mailtjes. 241 
R: En die mailtjes zijn dan dus niet positief? 242 
L 23:44 Nee. Er zijn zoveel websites die mailtjes uitsturen tegenwoordig. Op een gegeven 243 
moment word je er wel een beetje gek van.  244 
R: Dus de mails die zou je dan juist niet willen als je de interessegebieden hebt geselecteerd? 245 
L 24:03 Ja kijk als je dan zelf kan bepalen waarover je het wil ontvangen en je kiest ervoor om 246 
mailtjes te ontvangen is het prima. Als je registreert en je krijgt ongevraagd mailtjes en je wilt je 247 
graag afmelden, dan is het juist weer onhandig. 248 
R: Duidelijk ja. Heb je het idee dat het platform RR past bij het alumnibeleid zoals de RU het 249 
aanhoudt?  250 
L 24:33 Ik vind het nog niet heel duidelijk als je ernaar kijkt of het puur voor alumni is. Vind ik 251 
lastig om te zeggen. 252 
R: Denk je dat de RU hiermee de belofte waarmaakt dat studeren bij de RU niet tijdelijk is? 253 
L 24:54 Ja kijk op deze manier kun je natuurlijk wel je alumni op de hoogte houden van wat er 254 
speelt op de universiteit. Dus ik denk dat het voor degenen die er actief naar op zoek gaan het 255 
wel een goed platform is.  256 
R: Oké. Wat mij betreft zijn dat de vragen. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over wat we 257 
besprokén hebben? 258 
L 25:24 Nee niet echt. Ik wil je graag succes wensen.  259 
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Transcript Participant 6 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. 4 
L00:35: Wat houdt anonimiteit in? Wat verschilt daarmee t.o.v. vertrouwelijk? 5 
R: Dan gebruik ik ook je naam en je eventueel je leeftijd. Dat was het. 6 
L00:48: Maar ook mijn achternaam of niet?  7 
R: Nee 8 
L 00:52 Alleen voornaam? 9 
R: Ja 10 
L 00:55 Oh, ik vind dit een moeilijke. Ik kom hier nog wel even op terug.  11 
R: Als je het een beetje moeilijk vindt is het geen probleem om het weg te laten. Het is enkel dat 12 
als ik een citaat gebruik uit het interview, dat dan je naam erbij komt te staan. En ik maak een 13 
transcript van het interview, dat betekent dat ik het woordelijk uit moet schrijven. Daar komt 14 
dan ook je naam bij te staan. 15 
L 01:25 Ja ik hoef niet dat de universiteit ziet dat ik dat heb gezegd. Dus doe misschien dan maar 16 
zonder naam. 17 
R: Oké dat is helemaal goed, dan doen we dat. Ga je er dan wel mee akkoord dat ik het gesprek 18 
opneem verder? 19 
L 01:41 Ja dat is prima. 20 
R: Oké. Even kijken... Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren 21 
bespreken die jouw band met de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal 22 
algemene vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het 23 
alumnibeleid van de Radboud Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumni 24 
platform van de universiteit. Heb je verder nog vragen voordat we beginnen? 25 
L 02:14 Nee. 26 
R: Oké. Dan beginnen we met de vraag: wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 27 
L 02:25 Ik heb psychologie gestudeerd aan de sociale faculteit. 28 
R: Wanneer ben je daarin afgestudeerd? 29 
L 02:36 Pfoe. Dat is 2016 volgens mij. 30 
R: En dat is de Bachelor? 31 
L 02:46 Nee! Ik zeg het fout, wacht even! Ik zat even in hele jaren te denken... 32 
R: Collegejaar 2016/2017? 33 
L 02:58 Oké wacht, mijn diploma ligt hiernaast. Even denken hoor. Nee 2016/2017 was het 34 
inderdaad, sorry hoor. 35 
R: Oké, dus in 2017 afgestudeerd? 36 
L 03:14 Ja. 37 
R: Duidelijk haha. En dat is je bachelor-diploma? 38 
L 03:20 Ja 39 
R: En je master doe je nu... 40 
L 03:25 In Enschede. 41 
R: In Enschede oké. En hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit?  42 
L 03:32 Ja nou ik sport nog bij het sportcentrum, dus ik heb nog een sportkaart. Ik weet niet of 43 
dat erbij hoort? 44 
R: Ja zeker. 45 
L 03:41 Ik ben nu ook Lacustris-lid nog steeds, van de studentenschaatsvereniging. Even 46 
denken.. Ik zit heel af en toe nog in de bibliotheek van de Radboud. En ik gebruik soms nog oude 47 
literatuur waarmee ik in aanraking ben gekomen via de Radboud. 48 
R: En hoe vaak kom je dan in aanraking met de universiteit?  49 
L 04:12 Als het om sport gaat wel wekelijks denk ik. Wil je van die andere het ook nog weten? 50 
R: Ja moet ik dan meer denken aan een keer per maand of minder vaak of vaker? 51 
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L 04:32 Zeg maar kennis en literatuur is natuurlijk wel lastiger, maar ik merk wel dat ik veel aan 52 
mijn studie heb. Ik doe nu Health sciences. Daar kom ik wel veel de sociale tegen, dus wat dat 53 
betreft kan ik wel veel teruggrijpen naar literatuur uit mijn Bachelor. Als het om in de 54 
bibliotheek zitten gaat, dat is eigenlijk zelden. Even denken.. Hooguit drie keer per half jaar. 55 
R: En hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 56 
L 05:09 Met de mensen van mijn sportvereniging wel meer. Met de mensen die ik heb ontmoet 57 
op mijn opleiding vrij weinig.  58 
R: En wat is wel wat meer? 59 
L 05:26 Hmmm, gaat dat om dat je ze echt ziet of ook over de app enzo? 60 
R: Ja het gaat ook over app, over ál het contact. 61 
L 05:36 Ja ik heb nog wel redelijk contact met de mensen die ik heb ontmoet bij de 62 
sportvereniging. Ik denk dat ik een deel wel wekelijks en een deel wel minder. Dat heeft meer te 63 
maken dat ik met die andere mensen nog meer moet. Dus dat gewoon het contact onderhouden 64 
lastiger wordt naarmate je meer mensen ontmoet. En qua studiegenoten spreek ik één nog wel 65 
regelmatig, maar dat is dan meer maandelijks dat we even appen. 66 
R: Duidelijk. Heb je het idee dat je je verbonden voelde met de universiteit tijdens je studie? 67 
L 06:30 Eerlijk gezegd niet. Niet via mijn opleiding in elk geval. Wel heel erg via de sport maar 68 
niet via mijn opleiding.  69 
R: Je noemt heel specifiek je opleiding. Voelde je je dan erg niet verbonden met je opleiding of 70 
met de faculteit, met de universiteit in zijn geheel? 71 
L 06:49 Nouja. Het begon op de open dag. Ze hadden daar de slogan ´you´re not number´ op dat 72 
moment. En bij mijn opleiding, psychologie, was je echt wel een nummer. Ik stuurde een mailtje 73 
aan mijn studieadviseur dat ik ergens tegenaan liep en toen kreeg ik een mailtje ´wat is je 74 
studentnummer? ´. Ik voelde me eigenlijk wel heel erg een nummer. 75 
R: En dat heeft invloed gehad op de manier waarop je je betrokken voelde bij de universiteit? 76 
L 07:28 Ja en ik vind ook dat het aantal contacturen dat we hadden en de manier waarop wij 77 
college kregen het maakte dat ik me niet betrokken voelde bij de opleiding. Het was 78 
voornamelijk ´zoek het zelf maar uit´. 79 
R: Heb je het idee dat dat veranderd is sinds je afstuderen? 80 
L 07:52 Hoe ik me nu betrokken voel bij de universiteit? 81 
R: Ja.  82 
L 07:59 Nee echt precies zo. Wel via de sporttak voel ik me wel nog verbonden mee, maar ik heb 83 
met mijn faculteit nog steeds niks.  84 
R: Nee oké. En hoe komt het denk je dat je je nog niet verbonden voelt met de universiteit? Is dat 85 
dan puur doordat je je bij je opleiding een nummer voelde of heb je het idee dat de universiteit 86 
in zijn geheel daar ook wat heeft laten liggen? 87 
L 08:40 Nou ik kan me voorstellen dat er meer betrokkenheid zit bij de bètafaculteit van 88 
de universiteit naar de studenten toe. Ik heb het idee dat daar dingen wat beter georganiseerd 89 
waren dan bij onze faculteit. Dat er bij ons heel veel studenten zitten, dat collegezalen gewoon 90 
heel vol zitten en dat er ook weinig betrokkenheid van docenten naar studenten is.  91 
R: En je noemt heel specifiek de bètafaculteiten. Denk je het echt alleen bij die specifieke 92 
faculteit zo is? 93 
L 09:19 Nee ik kam me voorstellen dat ze bij de kleinere opleidingen, aan de letterenfaculteit 94 
bijvoorbeeld, ook meer betrokken zijn. Maar ik heb met name het idee dat bij studies als 95 
psychologie en pedagogische wetenschappen, echt massale studies, waar weinig college wordt 96 
gegeven en je veel zelfstudie hebt minder betrokkenheid zit vanuit de universiteit. Ik heb het 97 
idee dat de universiteit meer investeert in de medische faculteit en de bètafaculteit en dat de 98 
kleinere opleidingen beter door de docenten worden ingericht. Ik denk wel echt dat er een 99 
verschil zit tussen zo´n letterenfaculteit zit, die meer door de docenten wordt gedreven, en een 100 
bètafaculteit waar de universiteit meer een rol in speelt. 101 
R: Oké. En je zegt dat je via de sport wel verbonden ben geweest bij de universiteit. Zag je dat 102 
echt als onderdeel van de universiteit? 103 
L 10:33 Ik weet wel gewoon dat daar subsidie daar naartoe gaan en dat ze vanuit het Radboud 104 
het belangrijk vinden dat studenten gezond blijven. Ik zie dat wel als onderdeel van 105 
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de universiteit dat je er goed kan sporten en dat er een mooi sportcentrum is. Dat vind ik wel 106 
een groot pluspunt van de Radboud universiteit.  107 
R: Heb je het idee dat je wel nog verbonden bent met bijvoorbeeld je studiegenoten, docenten of 108 
mensen die je hebben begeleid tijden je studie? Heb je met specifieke personen die 109 
verbondenheid nog wel? 110 
L11:22 Met docenten eigenlijk niet, maar daarbij heb ik ook het idee dat je niet zomaar echt op 111 
een docent af kon stappen omdat we met zo veel waren. Ik deed het wel, maar je merkte bij onze 112 
faculteit dat de docenten heel druk waren. En ik merkte dat die daar ook niet echt voor open 113 
stonden ook. Dus met docenten heb ik eigenlijk helemaal geen contact. Met studenten wel, ik 114 
heb een paar vrienden waar ik nog contact mee heb. Maar dat is nog steeds wel veel minder dan 115 
via de sportclub. 116 
R: En hoe belangrijk vind je het dan om verbonden te blijven? 117 
L 12:08 Met studiegenoten? 118 
R: Met de universiteit, studiegenoten etc. 119 
L 12:15 Ik vind eigenlijk verbonden blijven wel belangrijk, maar het hangt er wel van af hoe 120 
betrokken je je ergens voelt. Op plekken waar ik me wel op mijn gemak voel en waar ik het fijn 121 
vind wil ik graag verbonden blijven. Ik heb gewoon niet zo veel met de Radboud universiteit.  122 
R: En op welke manier zou je het dan wel belangrijk vinden om verbonden te blijven? 123 
L 12:48 Als ik verbonden zou willen blijven bedoel je? 124 
R: Ja 125 
L 12:54 Ja met name met de mensen waar ik dan goed mee zou kunnen. 126 
R: En heeft dat dan echt met sociale contacten te maken, of is dat dan ook professioneel? 127 
L 13:03 Ja professioneel ook wel ja. Maar ik heb gewoon op de Radboud Universiteit en mijn 128 
opleiding, die dus vrij massaal was, zeker het idee dat je minder makkelijk contact houdt met je 129 
studiegenoten. Je hebt ook minder contacturen. Je merkt heel erg dat mensen bijvoorbeeld 130 
minder naar de universiteit komen en dat je ze minder spreekt. De hele inrichting van onze 131 
opleiding kan naar mijn idee gewoon beter. 132 
R: Als je het goed vindt zou ik dan verder willen gaan met de vragen over het alumnibeleid van 133 
de universiteit. Heb je nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe hebben besprokén?  134 
L 14:02 Nee 135 
R: Oké. De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat studeren bij de 136 
Radboud Universiteit niet tijdelijk is. Wat vind je van deze belofte? 137 
L 14:22 Tja tja. Ik heb het zelf wel gewoon als iets tijdelijks gezien. Ik heb eerlijk gezegd het 138 
laatste jaar van mijn opleiding toegewerkt naar dat ik eindelijk klaar was bij deze opleiding. En 139 
ook een master zou kunnen gaan doen die beter bij mij past en ook in kleinschaliger onderwijs. 140 
Dus wat dat betreft zegt die slogan niet heel veel voor mij eigenlijk, maar ik heb ook niet het 141 
idee dat ze het voor mijn faculteit het heel erg waar kunnen gaan maken. 142 
R: Dus de belofte op zich vind je al niet erg nodig eigenlijk? 143 
L 15:13 Ja. 144 
R: En als het dan om het waarmaken gaat.. Je zegt dat je niet het idee hebt dat ze dit waar 145 
kunnen maken. Waar ligt dit dan aan? 146 
L 15:20 In mijn geval dat we al niet echt contact hebben. Omdat ik me wel echt een nummertje 147 
heb gevoeld en dat ik niet het idee heb dat ze veel voor mij kunnen gaan betekenen.  148 
R: Je geeft aan dat je nu wel af en toe nog wat artikelen leest of dingen die je tijdens je studie 149 
hebt geleerd of gekregen. Heb je het idee dat het studeren in die zin niet tijdelijk is, zoals ze ook 150 
beloven? Omdat je nu nog gebruik maakt van die dingen? 151 
L 16:30 Ja in die zin wel ja. Hetgeen dat ik geleerd heb denk ik inderdaad van dat het niet 152 
tijdelijk is. Maar qua verbondenheid met de sfeer of met de instelling of met de faculteit en de 153 
docenten, dat is wel tijdelijk voor mijn gevoel. De kennis is inderdaad niet tijdelijk, daar heb je 154 
de rest van je leven nog wat aan. 155 
R: Dus dat is een belangrijk onderscheid dat we hierin moeten maken? 156 
L 17:04 Ja klopt zeker.  157 
R: Oké. Dan wil ik nu door gaan met een aantal vragen over alumni platform. Daarvoor wil ik je 158 
vragen om naar de website radboudrecharge.nl te gaan. 159 
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L 17:29 Even kijken... Ja hoor, ik heb ´m. 160 
R: Oké. Ben je bekend met Radboud Recharge? 161 
L 17:40 Ik denk het wel, want ik heb een keer een mail gekregen waarin ze mij vroegen of ik 162 
interesse had in bepaalde artikelen. En toen heb ik me ook aangemeld voor de nieuwsbrief. 163 
Maar ik weet niet meer of dat zo heet. 164 
R: En de naam komt je dus wel bekend voor? 165 
L 17:59 De naam dus eigenlijk niet, maar ik wist wel dat Radboud iets had van alumni-artikelen 166 
en dat ik me daar voor een nieuwsbrief kon aanmelden. Maar ik weet niet meer of het Recharge 167 
heette. 168 
R: Duidelijk. En komt de website, als je het zo bekijkt, je bekend voor? 169 
L 18:28 Ik ben gewoon niet op deze website meer geweest. Maar ik denk hooguit met de 170 
aanmelding. Het doet me wel denken aan die nieuwsbrief, dus ik denk wel dat het daar iets mee 171 
te maken heeft. 172 
R: Ik zal kort even wat vertellen over Radboud Recharge. Het is een platform waar de 173 
universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker van 174 
RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de artikelen en activiteiten te zien krijgt 175 
die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen kan vrijblijvend gebruik maken van dit 176 
platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. Dan ontvang je e-mails met de voor jou 177 
geselecteerde artikelen of activiteiten. 178 
L 19:18 Ja, nou dat dus. 179 
R: Dat dus. Het komt je wel bekend voor? 180 
L19:23 Nouja die artikelen krijg ik per mail. 181 
R: En betekent dat dan ook dat je je interessegebieden hebt aangegeven? 182 
L 19:35 Ja ik heb inderdaad wel interessegebieden aangegeven. 183 
R: Kijk je dan wel eens naar de artikelen die je toegestuurd krijgt? 184 
L 19:43 Nou in het begin wel en daarna voelde het een beetje als spam, dus daarna minder. 185 
R: Oké en in het begin las je de artikelen wel. Had je dan het idee dat die artikelen relevant voor 186 
jou waren? 187 
L 19:56 Ja wel redelijk ja. Alleen merkte ik dat het wat drukker werd en de koppen die bovenaan 188 
de brief stonden, zoals... ik pak het er even bij: ´Deze must-read´. Toen dacht ik echt ´ohhh, oké.. 189 
laat maar´. De kop van de nieuwsbrief maakt het dat het voelt als spam. 190 
R: Oké en toen het ging voelen als spam ben je gestopt met lezen of zie je het nu af en toe wel 191 
nog? 192 
L 20:32 Ja dat is bij mij vrij snel klaar. Als ik op een gegeven moment dat iets mij spamt dan lees 193 
ik het niet meer. Tenzij ik echt al in de titel zie staan dat het me héél erg aan gaat. Maar het 194 
begon met de brede interesse die ik had ingevuld en als het dan niet persé relevant is, maar 195 
alleen interessant, én zulke koppen heeft, dan denk ik het niet nee.  196 
R: Je noemt dat het ook relevant moet kunnen zijn en niet alleen interessant als je het wilt 197 
blijven lezen. Denk je dan dat de interessegebieden voldoende aansluiten bij jouw 198 
daadwerkelijke interesse in wat relevant voor jou is? 199 
L 21:21 Ja ik heb nu even op interessegebieden geklikt en daar staat gezondheid. Dar is sowieso 200 
relevant, want ik doe dus gezondheidswetenschappen. En er staat ook zorg. Dat is ook relevant. 201 
Ik denk dat je er een paar te pakken hebt die aansluiten, maar ook een aantal die gewoon 202 
interessant zijn. Gedrag sluit natuurlijk heel erg aan op mijn oude opleiding. Maar ze hebben 203 
ook wel gewoon genoeg thema´s die aansluiten, omdat het kan aansluiten op wat heel actueel is. 204 
Qua thema´s zitten ze goed. 205 
R: Ja, qua thema´s zitten ze goed. En wat vind je van het aantal interessegebieden dat je hier 206 
ziet? 207 
L 22:15 Ik denk dat deze hoeveelheid goed is. Als het er minder zijn dan krijg je meer artikelen 208 
die minder relevant zijn. En als het er heel veel meer zijn, dan moet je echt gaan zoeken. Dit is 209 
denk ik wel een mooi lijstje. Het kan iets langer, maar dat hoeft eigenlijk niet naar mijn idee. 210 
R: Oké. En als we dan teruggaan naar de artikelen op de homepage, dan zie je dat de artikelen 211 
allemaal tags hebben met de interessegebieden. Wat valt jou verder op aan de manier waarop 212 
de artikelen hier getoond zijn? 213 
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L 22:55 Dat het opvalt aan hoe de artikelen hier staan? Uhm.. 214 
R: Ja, valt jou hier verder iets aan op? 215 
L 23:01 Even kijken. En je zei zelf al dat ze ingedeeld waren op thema? 216 
R: Ja dat klopt. De woorden die bovenaan staan bij de artikelen zijn de interessegebieden die 217 
erbij horen. 218 
L 23:17 Ik denk dat ze veel met plaatjes werken, wat positief is op zich. Alleen zeggen de 219 
plaatjes mij nog niet zo veel, maar het spreekt op zich wel aan. En verder zijn het niet te veel 220 
plaatjes en artikelen in één keer. Een aantal zijn ook groter en daar blijft het denk ik wel bij. Ze 221 
hebben natuurlijk allemaal een titel. 222 
R: Ja. En als je zo´n artikel ziet, denk je dan ´oh, dat is wel interessant om te lezen´? Of wat is 223 
jouw gedachte hierbij? 224 
L 24:05 Nou ik moet zeggen dat op dit moment de plaatjes me niet zo erg aanspreken. Maar als 225 
ik dit geheel bekijk... Ik heb het nu trouwens niet geselecteerd op mijn interesses. 226 
R: Nee dat snap ik. Je zei eigenlijk al dat je je de mails met artikelen kunt herinneren en dat je die 227 
af en toe ook hebt gelezen. Heb je dan ook ooit nog op de website gekeken of kun je je die 228 
helemaal niet meer herinneren? 229 
L 24:38 Deze website?  230 
R: Ja 231 
L24:41 Nee deze website heb ik niet meer bekeken. Ik heb echt alleen de artikelen in mijn mail 232 
bekeken dus.  233 
R: Duidelijk. Dat is duidelijk een optie waarvoor je kunt kiezen als je je registreert en inlogt bij 234 
Radboud Recharge. Dan krijg je mails met de artikelen of activiteiten die voor jou relevant of 235 
interessant zijn en aansluiten bij jouw interessegebieden. Wat vind je van die functie, dat dat 236 
kan als je je registreert? 237 
L 25:14Toentertijd vond ik het eigenlijk wel leuk dat je zelf kon kiezen en op deze manier toch 238 
wel nieuwe kennis kunt lezen. En dan op een beetje toegankelijke manier. Dat vind ik eigenlijk 239 
wel gewoon leuk. Alleen zoals ik al zei, ik was vrij snel gestopt omdat ik het idee had dat ze me 240 
aan het spammen waren. Ik had misschien liever een titel gehad... ja ik weet het niet... Misschien 241 
hadden ze beter die simpele titel kunnen houden van ´alumni-nieuws´ ofzo. Dat is een beetje 242 
zakelijk. Dit staat alsof je... Van die ´must-reads´ dacht ik echt ´gaan we nu libelle-artikelen 243 
lezen? ´.  244 
R: Oké. Associeer je dat dan met een bepaald soort artikelen meteen? 245 
L 26:24 Ik associeer dat... Ik vind juist het positieve eraan dat het.. Volgens mij zijn die artikelen 246 
een interessantere versie van literatuur. Je hoeft niet een heel artikelen te lezen, maar ze geven 247 
je wel de hoogtepunten en verbinden ook. Soms staat er volgens mij een opinie bij of zoiets. 248 
Alleen op het moment dat je dan ´must-read´ erboven zet denk ik dat ik libelle-artikelen 249 
toegestuurd krijgt, of een Kruidvat nieuwsbrief.  250 
R: En is dat dan voor jou een reden om het helemáál niet meer te lezen? 251 
L 27:09 Ik heb gewoon dat ik me uitschrijf als een paar mails me irriteren. Dat ben ik nu nog niet 252 
gaan doen. Ik wil het ook nog wel een kans geven hoor. 253 
R: Oké en wat zou voor jou dan een reden zijn om het juist wel weer te gaan gebruiken? 254 
L 27:29 Als er een keer wel een goede kop tussen staat en ik dan de mail open klik en dan wel 255 
denk ´oh dat is interessant´, er staat een relevant artikelen voor mij in of een titel waarvan ik 256 
denk ´hé! ´.  257 
R: Er worden ook activiteiten aangekondigd. Heb je het idee dat dat dan ook interessant voor 258 
jou is dan? 259 
L 27:53 Ja het kan wel interessant zijn, maar ik heb op dit moment het idee... Ik ben 260 
gezondheidswetenschappen in Enschede gaan studeren. Dat kon ook niet in Nijmegen. Dus qua 261 
banen en dergelijke verwacht ik ook niet zo snel meer verbonden te zijn aan de universiteit. 262 
Misschien nog wel aan de stad. Ik kan me dus voorstellen dat netwerken zin kan hebben, maar 263 
dan wel bij een specifiekere activiteit denk ik. Een gewone alumni-dag heb ik niet veel aan voor 264 
mijn netwerk.  265 
R: Oké. Dus het is wel een specifiek soort activiteiten die ook relevant moeten zijn voor jou? 266 
L 28:44 Ja.  267 
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R: Dus als we het samen moeten vatten gaat het er jou eigenlijk vooral om dat de informatie die 268 
je toegestuurd krijgt interessant én relevant is? 269 
L 28:55 Uhum, ja. 270 
R: En het moet tegelijkertijd op een bepaalde manier aangekondigd worden, zodat je denkt ´dit 271 
kan echt interessant zijn´, in plaats van dat het te populair is? 272 
L29:06 Ja. Het moet een beetje serieus aangekondigd zijn. Het doet het een beetje te niet als je er 273 
´must-read´ boven zet, terwijl het gewoon een serieus artikel is. 274 
R: Oké. En denk je dat de ze de belofte dat ´studeren bij de Radboud Universiteit niet tijdelijk is´ 275 
op deze manier wel waar kunnen maken? 276 
L 29:39 Door die artikelen te sturen? 277 
R: Ja. 278 
L 29:43 Ja ik vind dat op zich wel leuk. Ik vind gewoon het ´studeren aan de Radboud 279 
Universiteit is niet tijdelijk´ net zo´n belofte als ´you´re not a number´. Ik denk dat ze dan 280 
uiteindelijk een te veel grote belofte doen en dat ze daar beter een andere zin voor kunnen 281 
gebruiken. Al klinkt het wel mooi. 282 
R: Oké. Is er nog iets dat je heel goed vindt aan dit platform? 283 
L 30:17 Heel goed? 284 
R: Ja 285 
L 30:21 Ik vind het sowieso heel positief dat ze proberen om op deze manier het mogelijk te 286 
maken dat wij wel interessante artikelen kunnen lezen via hen. Zonder dat je gelijk op hun net 287 
moet gaan zoeken naar iets. Dus dit is wel gewoon toegankelijk en kan interessant zijn. 288 
R: En wat denk je dat iets negatiefs is aan het platform, waardoor je het niet zou gebruiken? 289 
L 31:00 De nieuwsbrief maakt eigenlijk dat ik de website heel snel vergeten ben, maar ik weet 290 
niet of dat per sé negatief is. En wat ik dus al zei van die titels. Maar ik zal er nog wel eens een 291 
keertje op gaan kijken. 292 
R: Voel je niks verplicht hoor 293 
L 31:20 Nee nee nee. 294 
R: Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén hebben? 295 
L 31:34 Ja ik bedacht me net nog dat er ook een alumni-dag was bij het lustrum. Dat ben ik 296 
vergeten te zeggen, maar daar had ik dus ook over gehoord. Ik weet niet of dat relevant is voor 297 
het interview.  298 
R: Ja alles kan relevant zijn. En je hebt daar over gehoord. Had je er uiteindelijk ook interesse in? 299 
L 31:58 Ik heb gekeken naar wat ze aanboden op die dag. Ik weet nog wel dat ik een paar dingen 300 
zag waarvan ik dacht ´oh dat is volgens mij best leuk´, maar volgens mij zat het ook niet 301 
helemaal in mijn richting waarin ik nu studeer. En het was volgens mij ook een beetje 302 
ongelukkig met de planning dat er twee van die lezingen in één ronde zaten. 303 
R: Oké. 304 
L32:33 Maar ik ben uiteindelijk niet gegaan omdat ik gewoon een vrije dag wou. Dat was het 305 
eigenlijk wel. 306 
R: Oké en heb je verder nog opmerkingen of vragen over wat we verder besprokén hebben? 307 
L 32:51 Nee. 308 
R: Oké. Wat mij betreft waren dat de vragen. Heb je nog vragen of opmerkingen over het 309 
interview zelf? 310 
L 33:07 Nee ook niet. 311 
R: Je mag alles zeggen he. 312 
L 33:12 Ja ik weet niet zo goed wat. Het enige is dat ik hoop dat ik niet te ver in de verkeerde 313 
hoek ben beland. Want dat verbonden voelen heb ik wel gewoon een heel sterke mening over 314 
bij mijn opleiding van de Radboud Universiteit.  315 
R: Dat is alleen maar mooi. 316 
L 33:36 Ik weet niet of dat heel veel uitmaakte. 317 
R: Nee dat is alleen maar goed hoor. 318 
L 33:43 Oké. 319 
R: Super erg bedankt voor je medewerking aan het onderzoek. 320 
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Transcript Participant 7 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. 4 
Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met 5 
de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 6 
opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 7 
Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit. 8 
Dan wil graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd. 9 
S00:53 Ik heb mijn Master hier gedaan, aan de faculteit van bedrijfs.. en economie dingen.. Uhm. 10 
R: Managementwetenschappen? 11 
S: 01:01 Die ja. Precies haha. Ik heb bedrijfskunde gedaan en dan met Marketing als 12 
specialisatie.  13 
R: En de Bachelor heb je ergens anders gedaan? 14 
S: 01:11 De Bachelor heb ik in Groningen gedaan ja. Dus ik heb eerst 4.5 jaar in Groningen 15 
gezeten. 16 
R: En hoe lang heb je hier gestudeerd dan? 17 
S01:20 1 jaar dus maar, alleen maar de eenjarige master.  18 
R Wanneer ben je afgestudeerd? 19 
S 01:25 Ik heb het gister voor je opgezocht. Volgens mij in juli 2015. In juli heb ik mijn 20 
verdediging gedaan, dus mijn oktober gekregen in oktober 2015. Dus 3 jaar geleden. 21 
R: Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 22 
S 01:43 Best wel vaak. In de zin van dat ik nog lid ben bij de studenten atletiekvereniging. Dus 23 
veel studenten om me heen dus het gaat veel over de universiteit. Ik werk achter de universiteit, 24 
hier op het toernooiveld. Niet studie-gerelateerd, in ieder geval niet universiteits-gerelateerd, 25 
maar wel dicht bij de gebouwen. Ik zit nog op het sportcentrum, daar heb ik nog een sportkaart 26 
van. Dus kom ik nog wel veel op het sportcentrum. Dat is eigenlijk mijn fysieke binding nog met 27 
de universiteit. En verder zie ik op Facebook en nieuwsbrieven nog wel wat voorbijkomen, dat 28 
soort dingen.  29 
R: Oké en is dat contact eerder dagelijks, wekelijks of...? 30 
S 02:34 Wat vind je contact? 31 
R: Dat je bijvoorbeeld op de universiteit komt of berichten ziet? 32 
S 02:41 Wekelijks denk ik. Twee keer in de week ofzo, iets in die richting. 33 
R: Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via je studie? 34 
S 02:53 Ik heb dus maar een jaar hier gezeten en die mensen spreek ik denk ik een keer per 35 
kwartaal. En dan proberen we vaak gewoon te borrelen met zijn allen. Ik vind het leuk om te 36 
horen wat mensen zijn gaan doen na hun opleiding.  37 
R: En is dat dan eerder sociaal contact of meer professioneel contact? 38 
S 03:18 sociaal contact met een kleine professionele insteek. Meer om te zien wat je allemaal 39 
met je opleiding kan doen en waar mensen terecht komen. Welke kant ik op zou kunnen dan, 40 
een beetje oriënterend dan. Maar wel altijd op een sociale manier, altijd met een biertje erbij.  41 
R: Ja oké duidelijk. Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 42 
S 03:53 Meer met de faculteit misschien. Ik was er natuurlijk maar een jaartje en het was ook 43 
mijn eerste jaar in Nijmegen, dus het was allemaal nog best veel en nieuw. Ik was me dus wel 44 
meer gericht op waar ik rechtstreeks mee in aanraking kwam. Dus meer de faculteitsgerichte 45 
dingen dan dat ik me met de hele universiteit verbonden voelde. 46 
R: En op welke manier is het dan met de faculteit juist wel? 47 
S 04:20 Dat ik meer keek welke dingen binnen de faculteit actueel waren, wat er daar speelde. 48 
Waar professoren mee bezig waren. 49 
R: Is dat dan echt met de faculteit in zijn geheel of meer nog met je studie bijvoorbeeld? 50 
S 04:39 Wel iets breder, echt de faculteit. Ik probeerde ook wel echt buiten de studie te kijken 51 
wat daar aan de hand was. 52 
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R En op welke manier kreeg je daar dan iets van mee? 53 
S 04:50 Veel via Facebook denk ik. En nieuwsbrieven misschien en als er lezingen georganiseerd 54 
werden ging dat vaak wel faculteits-breed dan dat specifiek opleidings-breed. De borrels en 55 
activiteiten.  56 
R: En heb je het idee dat je die verbondenheid met je faculteit ook na je studie zo ervaarde? 57 
S 05:19 In beperkte mate. Klein beetje.  58 
R: En hoe komt dat denk je? 59 
S 05:23 Dat het minder is geworden of dat het er nog wel een beetje is? 60 
R: Nou eerst dat het minder is geworden? 61 
S 05:30 Omdat ik er minder in aanraking mee ben. Omdat ik nu niet tijdens het college op de 62 
hoogte wordt gebracht als er een lezing is of als er vanuit de faculteit iets georganiseerd is. Dus 63 
je moet er ook meer actief naar op zoek. Het wordt niet automatisch aan je opgedragen. 64 
R: Maar je zei zelf al dat het er nog een beetje is... 65 
S 05:52 Ja het is nog wel een beetje.  66 
R: Hoe denk je dat dat dan komt? 67 
S 05:55 Ik vind het nog steeds interessant wat er binnen de faculteit gebeurt en waar professors 68 
zich mee bezig houden. Welke kant het een beetje op gaat, wat de interesses zijn binnen de 69 
faculteit. En op welke manier het vakgebied zich ontwikkelt. Dat probeer ik op die manier te 70 
volgen. Dus dat is nog een beetje de verbondenheid. 71 
R: Duidelijk. Hoe belangrijk vind je het om nog verbonden te blijven met de universiteit en de 72 
faculteit? 73 
S 06:27 Niet zo belangrijk eigenlijk. Het is meer uit interesse, maar ik zou ook wel zonder 74 
kunnen. Als dat is hoe je belangrijk ziet. Wat vind je belangrijk in het leven? Dan zou dit niet in 75 
de top 50 staan. 76 
R: Duidelijk. En heb je wel het idee dat het dan professioneel belang dan nog kan hebben? 77 
S: 06:49 Ja, dat denk ik wel.  78 
R: Je geeft zelf aan dat degene met wie je nog contact hebt via je studie, dat je dat meer sociaal 79 
doet. Denk je dat dat op die manier bijdraagt aan het sociaal belang van het contact? 80 
S 07:11 Hoe bedoel je dat? 81 
R: Aan de ene kant zeg je dat het belangrijk is om professioneel verbonden te blijven met de 82 
universiteit, maar met degenen die je kent via je studie kent heb je juist meer sociaal contact. 83 
Hoe denk je dat dat tot elkaar verhoudt dan? 84 
S 07:27 Het sociale contact zit een professioneel randje aan inderdaad. Je zoekt meer de 85 
gezelligheid op dan altijd het professionele en zakelijke.  86 
R: Als je het goed vindt wil ik graag verder gaan met vragen over het alumnibeleid van de 87 
universiteit. Heb je nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén hebben? 88 
S 07:57 Ik niet hoor, als je nog iets wilt weten moet je het zeggen hoor.  89 
R: De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat studeren aan de Radboud Universiteit 90 
niet tijdelijk is. Wat vind je van deze belofte? 91 
S 08:14 Ik zou niet weten hoe ze dat doen, hoe ze dat in de praktijk brengen. Ik zie het niet in de 92 
praktijk. Als je klaar bent ben je klaar. 93 
R: Als je klaar bent ben je klaar, en dan denk je dat ...? 94 
S08:35 Ik weet dat je nog vaker erna kan volgen. Dat ze dat als cadeautje nog aan je geven. Maar 95 
of ze dat echt in de praktijk kunnen brengen... Ik bedoel.. Als je echt aan het werk bent, hoe wil je 96 
dat dan nog combineren met vakken volgen? Misschien als je het heel graag wilt kan het, maar 97 
voor de grotere groep geldt dat niet denk ik. 98 
R: Dat gaat dan meer over de manier waarop de universiteit dit waarmaakt dan? 99 
S 09:02 Ja 100 
R: En wat vind je van de belofte op zich? De belofte dat studeren bij de Radboud Universiteit 101 
niet tijdelijk is. Denk je dat dat positief is of juist niet? 102 
S 09:16 Ja ik snap wel wat ze ermee bedoelen of mee willen. Ik snap dat ze mensen graag nog 103 
verbonden willen houden met de universiteit. Je kunt wel nog aansluiten bij de universiteit bij 104 
dingen, je kunt nog steeds naar lezingen toe. Nog steeds blijven verdiepen of verbreden, net 105 
waar je behoefte aan hebt. Het stopt inderdaad niet meteen hard misschien, maar de band van 106 
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universiteit en student is natuurlijk wel gewoon klaar na je studie. Ik snap wel wat ze willen, 107 
maar ik denk dat het maar voor een kleine groep in de praktijk gebracht wordt. 108 
R: Denk je dat er wel nog andere studenten of alumni de behoefte hebben om verder te leren na 109 
hun studie?  110 
S 10:14 Bedoel je daar colleges volgen mee of vakken volgen? 111 
R: Het is de belofte dat studeren niet tijdelijk is. Heb je ... 112 
S 10:24 Maar trouwens als studeren niet tijdelijk is, betekent dit natuurlijk niet alleen dat het 113 
aan de universiteit is he. Studeren kan ook gewoon tijdens je werk zijn, dingen leren en blijven 114 
ontwikkelen. Daar heeft de universiteit natuurlijk niet zo veel mee te maken, maar als je het op 115 
die manier interpreteert is het niet tijdelijk inderdaad. Als je studeren in de brede zin ziet, alles 116 
wat je leert in je leven, dan is studeren inderdaad niet tijdelijk. Wat de universiteit betreft denk 117 
ik niet dat veel mensen nog de behoefte hebben na hun studie om te studeren in de college-zin 118 
van het woord.  119 
R: Oké duidelijk. Dan volgen er nu een aantal vragen over het alumniplatform van de 120 
universiteit, een voorbeeld van hoe de universiteit het beleid in de praktijk brengt. Dan wil ik je 121 
graag vragen om naar deze website te kijken: radboudrecharge.nl. Ben je bekend met Radboud 122 
Recharge? 123 
S 11:22 De naam ken ik. De website niet en wat ze doen ken ik maar een beetje. Ik heb wel wat 124 
uitnodigingen voorbij zien komen. Dingen die tijdens die week... Is het een week? Misschien is 125 
het wel geen week. Nouja, dingen die georganiseerd werden... Ik dacht dat ze wel iets van een... 126 
R: Je hebt dus wel een berichten voorbij zien komen? 127 
S11:45 Ja 128 
R: En je kent wel de naam?  129 
S11:44 Ja 130 
R: Maar je hebt er zelf niet actief iets mee gedaan? 131 
S 11:48 Nee. Volgens mij is het vrij nieuw. Ik denk dat het nog niet langer dan een jaar bestaat 132 
en dat het eerst iets algemeens nog was. 133 
R: En welk idee heb je erbij? 134 
S 11:59 Ik weet dat er in ieder geval veel lezingen en bijeenkomsten georganiseerd werden. 135 
Voor mij gevoel was dat een actieve week ofzo, maar ik kan me daar best wel in vergissen. Dat 136 
het een jaarlijks doorlopend programma is. Volgens mij was het iets van verbreding naast je 137 
studie ofzo. Ik had niet het gevoel dat dat persé op alumni gericht was, maar meer op iedereen.  138 
R: Ik zal eerst kort wat vertellen over Radboud Recharge. 139 
S 12:30 Graag! Dat heb ik wel nodig. 140 
R: Het is een service waarmee de universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde 141 
onderwerpen deelt. Je kunt op RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je enkel de 142 
activiteiten en artikelen krijgt die aansluiten bij jouw interesse. Iedereen kan vrijblijvend 143 
gebruik maken van het platform, maar je kunt er ook voor kiezen om je te registreren en dan 144 
ontvang je een e-mail met de voor jou relevante artikelen en activiteiten. Zou je een platform als 145 
dit willen gebruiken? 146 
S 13:04 Is het toegankelijk voor iedereen? Of alleen mensen die aan de universiteit verbonden 147 
zijn geweest? 148 
R: Het is toegankelijk voor iedereen. Als je een account maakt dat krijgt je dus updates, maar 149 
ook dat kan iedereen dus doen.  150 
S 13:18 En de dingen die georganiseerd worden zijn ook toegankelijk voor iedereen?  151 
R: Ja 152 
S 13:23 Daar kan in principe iedereen naartoe? 153 
R: De activiteiten die georganiseerd worden zijn door onderdelen van de universiteit 154 
georganiseerd. Als alumni krijg je daar bijvoorbeeld el korting op. Dan krijg je een speciale 155 
aanbieding ervoor. Maar in principe zijn ze wel open voor iedereen ja. 156 
S 13:41 En jouw vraag is of ik dat van toegevoegde waarde vind voor mij dan? 157 
R: Ja. Zou je een platform als dit willen gebruiken? 158 
S 13:54 Ja, maar ik denk niet dat ik vaak naar de website zal gaan om te kijken wat er nu dan aan 159 
de hand is. Ik ben een redelijk luie gebruiker zal ik maar zeggen. Ik zou het inderdaad eerder 160 
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gebruiken om aan te geven waar mijn interesses liggen en het liefst heb ik dan een keer in de 161 
zoveel tijd dat er dan informatie op me afkomt, in plaats van dat ik ernaar op zoek moet gaan.  162 
R: Duidelijk. Dus voor jou is de optie om je te registreren wel een grote toegevoegde waarde? 163 
S 14:28 Ja, vooral omdat je dan gericht... Ik heb niet overal interesse in. Ik vind het niet 164 
interessant hoe de oude Griekse taal zich heeft ontwikkeld. Dat boeit me niet en daar wil ik geen 165 
informatie over krijgen. Als ik eerst door 10 van dat soort artikelen heen moet scrollen, dan 166 
haak ik af. Het moet wel faculteit-gerelateerd zijn, of op een andere manier zo interessant zijn 167 
dat het voor een breed publiek interessant is. 168 
R: Oké, dan gaan we naar de interessegebieden. Je zegt al dat het bijvoorbeeld faculteit-gericht 169 
zou moeten zijn. Hier zie je een overzicht van alle onderwerpen waar je uit kunt kiezen. Wat 170 
vind je van het aantal onderwerpen waar je uit kunt kiezen? 171 
S 15:12 Ruim, maar wel overzichtelijk. Ja, ik vind het wel overzichtelijk. 172 
R: Heb je een duidelijk beeld bij wat je bij deze onderwerpen kunt verwachten?  173 
S 15:25 Meeste wel ja. Misschien heb ik niet zoveel met de sommige waar ik het niet van weet. 174 
Hoewel sommige ook wel een beetje.. hersenen en gedrag zie ik bijvoorbeeld. Er zit volgens mij 175 
best wel veel overlap in, dus als mijn interesse daarin zou liggen zou ik denken ´ben ik dan 176 
geïnteresseerd in hersenen of in gedrag? Gaat hersenen dan over hoe dat connect in je brein? ´. 177 
Bijvoorbeeld hoor. Dat is er eentje die me nu zo opvalt. 178 
R: Als je onderwerpen zou kiezen. Je zei net zelf dat je misschien iets zou willen dat meer 179 
gerelateerd aan de faculteit is, maar denk je dat nog steeds als je deze onderwerpen zo ziet 180 
staan? 181 
S 16:27 In eerste instantie zou ik in iedere geval voor management gaan. Maar ook 182 
duurzaamheid vind ik interessant. Duurzaamheid is een beetje gerelateerd aan de 183 
managementfaculteit, maar ook weer totaal niet. Dus dat vind ik wel een super breed begrip, 184 
daar kun je wel alle kanten mee op. Maar dat vind ik wel interessant om te volgen. Daar zitten 185 
wel raakvlakken met de faculteit, maar ik kan me ook voorstellen dat de artikelen daar dan 186 
helemaal los van staan. 187 
R: Is dat dan volgens jou positief of juist niet? 188 
S 17:01 Ja juist wel ja.  189 
R: Dat het wat breder dan de faculteit zelf is dus? 190 
S 17:05 Ja. Anders word je ook wel heel erg ge-narrowed. Als alle artikelen over duurzaamheid 191 
gerelateerd zouden zijn aan management krijg je best wel een scheef beeld van het hele 192 
duurzaamheid-thema.  193 
R: Is het dan voor jou ook positief dat je artikelen krijgt die bij die interessegebieden aansluiten 194 
en niet vanuit de faculteit gestuurd zijn? 195 
S 17:29 Ja, natuurlijk. Ja.  196 
R: En stel dat de universiteit of juist de faculteit na je studie zegt ´kijk wat een interessant 197 
platform dit is´, waar zou je dan eerder op reageren? 198 
S 17:55 Weet ik niet echt eigenlijk. Er moet een soort trigger in zitten van waarom je het doet. 199 
Als het een lang verhaal is skip ik het sowieso. Er moet iets van actie in zitten, anders ga ik het 200 
niet doen. 201 
R: Aan de ene kant zeg je dat je je betrokken voelt bij de faculteit, maar aan de andere kant zeg je 202 
dat je het positief vindt dat het niet alleen faculteits-gebonden is. Denk je dat het dan op jou een 203 
positief effect zou hebben als de faculteit dit had aanbevolen of juist niet? 204 
S 18:28 Ja, of misschien zelfs de opleiding zelf vanuit de professor. Hoe persoonlijker de 205 
benadering is, hoe beter het is denk ik. Hoe kleiner het is, hoe beter iemand het over kan 206 
brengen. Hoe meer je daar binding mee hebt.  207 
R: Duidelijk. Je zei net ook al dat het misschien voor jou interessant zou zijn als je je zou 208 
registreren, zodat je de mail krijgt. Wat zou voor jou verder een reden zijn dat je je zou 209 
registreren? 210 
S 19:26 Verder geen reden eigenlijk.. Nee 211 
R: Wat zou voor jou een reden zijn om je juist niet te registreren? 212 
S 19:32 Als ik vervolgens dan elke dag een mail krijg met 30 artikelen waar ik doorheen moet 213 
ploeteren. 214 



91 
 

R: Dat is dan té veel? 215 
S 19:39 Veel te veel.  216 
R: En wat zou voor jou dan wel acceptabel zijn? 217 
S 19:44 Eens in de 3, 4 weken. Zoiets. Het moet super relevant zijn. Als het een maandelijkse 218 
mailing is met artikelen die maar een beetje raakvlak hebben, dan denk ik dat ik snel afhaak. Dat 219 
is juist de reden dat je je wilt registreren, zodat je alleen gerichte berichten krijgt.  220 
R: Dan wil ik graag als laatste kijken nog naar de agenda. Wat vind je van het aantal activiteiten 221 
dat hier te zien is?  222 
S 20:31 Eens even kijken.. Dit is ongeveer een periode van 2 weken...  223 
R: Dat klopt ja, tot dinsdag 6 november.  224 
S 20:44 Redelijk beperkt zal ik maar zeggen. Als je met 3 dingen geen raakvlak hebt hou je er 225 
maar 2 over. Redelijk beperkt ja.  226 
R: En op welke manier zou je het dan uit willen breiden? 227 
S 21:06 Dit is het totaaloverzicht dat ik zie nu he? 228 
R: Dat klopt ja. 229 
S 21:10 Ik neem aan dat als je inlogt en voorkeuren aangeeft, dat je het dan wat meer gericht op 230 
je interesses ziet?  231 
R: Klopt. 232 
S 21:18 Als ik kijk naar wat er nu aangeboden wordt zit er niks of nauwelijks iets bij dat echt 233 
aansluit bij mijn interesses. Dus daarom vind ik het aanbod misschien beperkt.  234 
R: En denk je dat er van ieder interessegebied bijvoorbeeld een activiteit zou moeten zijn? 235 
S 21:39 Ja, dus misschien de agenda langer door laten lopen, zodat je van elk ding iets aan kan 236 
bieden. 237 
R: Dat zou het voor jou dan al oplossen? 238 
S 21:48 Ja, ik ga niet over 2 weken weer kijken of er dan wel wat is. Ik heb liever een agenda die 239 
dan wat langer door loopt.  240 
R: En zou een e-mailfunctie bij het registreren het op kunnen lossen voor jou? 241 
S 21:59 Zodat je op de hoogte wordt gebracht als er weer nieuwe activiteiten zijn, ja natuurlijk.  242 
R: En is dat dan voldoende of heb je dan nog het idee dat de agenda moet worden uitgebreid? 243 
S 22:11 Dat maakt me niet uit 244 
R: Geen voorkeur? 245 
S 22:15 Nee 246 
R: Duidelijk. Dan heb ik nog een afsluitende vraag, namelijk: denk je dat dit platform een goede 247 
manier is voor de universiteit om de belofte waar te maken dat studeren bij de Radboud 248 
Universiteit niet tijdelijk is? 249 
S 22:37 Als je met platform de website bedoelt... Denk het niet. Als je met het platform alles wat 250 
er op de website aangeboden wordt bedoeld, dus ook de lezingen etc., dan misschien wel. Dus 251 
het ligt eraan wat je met platform bedoelt? 252 
R: Radboud Recharge in zijn geheel.  253 
S 23:01 Dus niet alleen de website, maar alles wat er via..? Ja in principe wel. Maar het 254 
aanbieden is wel iets anders dan dat je er echt actief voor werft. Ik denk niet dat veel alumni 255 
echt op de website gaan kijken wat er allemaal georganiseerd wordt. Als je daarvan uit gaat ben 256 
je wel.. 257 
R: Wat is er volgens jou nodig om dat wel waar te kunnen maken dan? 258 
S 23:35 De benadering de andere kant op, dus het actief aanbieden bij de mensen en bij de 259 
alumni. ´We organiseren dit speciaal voor jou, dus kom´. Dus mensen voeden met informatie in 260 
plaats van info aanbieden en hopen dat iemand toevallig op de website terecht komt en toevallig 261 
in de agenda kijkt.  262 
R: En je vroeg zelf meteen al of dit voor iedereen was of alleen voor alumni. Heb je het idee dat 263 
het voor alumni interessanter wordt als het alleen voor alumni wordt aangeboden? 264 
S 24:10 Als het voor iedereen is wordt het wel heel breed. Als je het ook voor een 60-jarige 265 
bankdirecteur probeert te organiseren.. Dat is een andere doelgroep, tone of voice en andere 266 
interesses dan die van jongere alumni en studenten. Dus ja, je moet je wat meer richten op een 267 
groep. 268 
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R: Zou jij het sneller gebruiken als het alleen voor alumni zou zijn? 269 
S 24:40 Misschien alleen voor alumni en studenten ofzo? Het gaat toch om het idee dat je je zo 270 
nog verbonden voelt met de universiteit, dus dan moet je het ook aanbieden die ook iets met de 271 
universiteit hebben. Dus studenten, alumni, docenten. Voor die groep wil je het aanbieden, niet 272 
voor iedereen. Het kan, maar je wilt toch ook naar een lezing toe waar mensen zijn waar je iets 273 
mee hebt. Als iedereen daar zit, dan wordt het een beetje gek denk ik. 274 
R: En dan wordt het voor jou minder interessant dus? 275 
S25:21 Ja. 276 
R: Oké, heel duidelijk. Heb je zelf nog opmerkingen of vragen over wat we tot nu toe besprokén 277 
hebben? 278 
S 25:30 Nou je kan me nu natuurlijk wel vertellen of het een doorlopend ding is? 279 
R: Ja klopt 280 
S 25:34 Hebben ze iets van een kick-off week gehad ofzo? 281 
R: Er is een Radboud Recharge dag geweest, begin deze maand. En het is sinds maart dit jaar in 282 
gebruik gegaan. Daardoor zijn er inderdaad een aantal activiteiten onder de aandacht gekomen. 283 
S 25:57 Oh dan heb ik het daarom.. 284 
R: Ja het kan heel goed kloppen dat je denkt ´oh volgens mij heb ik daar wel iets van gezien´ 285 
S 26:05 Op die manier heb ik er wel iets van gezien, maar ik dacht dat het iets meer van een 286 
week was, zoals Radboud Reflects. Maar zo verder nooit van gehoord. 287 
R: Waarom heb je er eigenlijk nooit iets mee gedaan? 288 
S 26:21 Met wat? 289 
R: Je had het voorbij zien komen toch? Maar nog nooit de mails geopend? 290 
S 26:32 Ik weet niet of ik er mails van gehad heb. Als jij zegt van wel dan zal dat. 291 
R: Je hebt het voorbij zien komen, dus... 292 
S 26:43 Ja ik heb het voorbij zien komen. Ik volg de Radboud ook nog op Facebook bijvoorbeeld. 293 
En soms hebben ze daar een overload aan berichten, dat ze een week losgaan. En dan scan ik het 294 
wel, maar dan doe ik er niks mee. Het is niet relevant ja. Ik ben niet zo van het lezen meer. Ik ga 295 
niet drie uur achter mijn computer zitten om een artikel te lezen ofzo. Het lezen vind ik wel 296 
interessant, maar dan moet het wel in de planning passen. Ik ga niet mijn werk ervoor skippen 297 
of vakantiedagen opnemen. 298 
R: Ja dat kan ik me voorstellen ja. 299 
S 27:12 Dus dan is je tijd beperkt en je interesse beperkt. 300 
R: Oké. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we besprokén hebben? 301 
S 27:20 Nee niks.  302 
R: En over het interview zelf? 303 
S 27:24 Nee ook niet. Ik hoop dat je er wat aan hebt. 304 
R: Komt vast goed. Hartelijk bedankt voor je medewerking.  305 



93 
 

Interviews gebruikers 

Transcript Participant 8 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar RR en de band van alumni met hun universiteit. Ik ben dus 2 
onafhankelijk van de service Radboud Recharge. Dit interview maakt deel uit van dat 3 
onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht je dit 4 
prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden, anders wordt alleen je voornaam 5 
bij de rapportage van de interviews gebruikt. Heb je behoefte daaraan? 6 
C 00:40 Nee hoor, dat maakt me niks uit. 7 
R: Vind je het goed als ik het gesprek opneem om de verwerking van de resultaten 8 
gemakkelijker te maken? 9 
C 00:49 Ja dat is prima.  10 
R: Yes, dankjewel. Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken 11 
die jouw band met de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene 12 
vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van 13 
de Radboud Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het platform Radboud 14 
Recharge. Heb je nog vragen voordat we beginnen? 15 
C 01:17 Nee ik geloof het niet. Nee. 16 
R: In dat geval wil ik graag beginnen met de vraag; wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd? 17 
C 01:28 Ik heb biologie en medische biologie gestudeerd aan de FNWI-faculteit.  18 
R: Oké. En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 19 
C 01:38 2011 is dat geweest. 20 
R: En dat zijn je bachelor en je master dan? 21 
C 01:43 Ja. 22 
R: En hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit nu? 23 
C 01:54 Hoe vaak.. Uhm. Ja zo af en toe. Wil je een getal weten of is het meer een...? 24 
R: Op welke manier kom je nu bijvoorbeeld nog in aanraking met de universiteit nu? 25 
C 02:11 Ik krijg dus wel regelmatig e-mails over alumni-activiteiten. Ik ben laatst ook naar een 26 
activiteit geweest: naar een lezing.  27 
R: Uhum..  28 
* Praten door elkaar vanaf hier* 29 
C 02:28 Maar dat is eigenlijk de eerste keer geweest. 30 
R: En het was dat dan een lezing van je studie? Of van waaruit was dat georganiseerd dan? 31 
* Praten door elkaar tot hier* 32 
C 02:39 Nee dat was echt vanuit de alumnivereniging georganiseerd, ik denk specifiek voor mijn 33 
faculteit.  34 
R: Sorry, je zei net nog iets.. 35 
C 02:54 Ja ik zei dat dat de enige lezing is geweest waar ik ben geweest in de afgelopen jaren. 36 
R: En je gaf al aan dat je een e-mail hebt ontvangen met activiteiten. Heb je nog op een andere 37 
manier contact met de universiteit? 38 
C 03:17 Nee eigenlijk niet. Ik heb heel sporadisch nog wel eens contact met een oud 39 
stagebegeleider die nog wel op de universiteit werkt. Dus op die manier nog wel. 40 
R: En hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit?  41 
C03:39 Oh pfoe. Dat is.. We zien elkaar misschien een keer per jaar. En e-mailcontacten één keer 42 
in het kwartaal. 43 
R: En zijn er verder nog vrienden die je daaraan over hebt gehouden die je nog vaker spreekt? 44 
C 03:55 Oh ja. Ik heb nog een hele vriendengroep inderdaad van de universiteit, maar die zijn 45 
natuurlijk allemaal ook weg van de uni. Maar die spreek ik nog wel heel regelmatig ja. 46 
R: Oké. Voelde je je tijdens je studie ook verbonden met de universiteit? 47 
C 04:17 Sorry wat zeg je? 48 
R: Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 49 
C 04:24 Ja. Ja zeker wel. 50 
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R: Op welke manier heb je dat dan ervaren? 51 
C 04:30 Uhm nouja. Het meeste met mijn eigen faculteit. Ik ben wel actief geweest bij mijn 52 
studievereniging. Ik heb in het bestuur gezeten, dus op die manier wel veel gedaan. Ook wel 53 
naar veel activiteiten geweest. En ook wel dingen in het cultuurcafé en dat soort dingen. Dus ja. 54 
R: En heb je het idee dat dat sinds je afstuderen veranderd is? 55 
C 05:01 Ja. Ja dat wel.  56 
R: En hoe komt dat dan denk je? 57 
C 05:06 Nou ja ik ben meteen na mijn afstuderen naar Canada verhuisd. Daar heb ik anderhalf 58 
jaar gewoond. Daarna ben ik wel teruggekomen naar Nederland, maar ik woon nu in 59 
Amsterdam. Dus het is gewoon een afstand nog. Ik kom niet zo vaak gewoon in Nijmegen. Dus 60 
die fysiek afstand is er al en op een gegeven moment, wat ik zei, zijn de meeste mensen die ik 61 
kende op de universiteit daar zelf ook weg. 62 
R: Dus dan is het eigenlijk een beetje tweeledig. Aan de ene kant zijn het je contacten en aan de 63 
andere kant is het de fysieke afstand? 64 
C 05:45Ja, jazeker. 65 
R: En hoe belangrijk vind je het om nog verbonden te blijven met degenen die je kent via de 66 
universiteit? 67 
C05:58 Nou ja. Als ik het over mijn vriendengroep heb, vind ik dat wel heel belangrijk natuurlijk. 68 
En verder met de universiteit zelf.. Ja ik heb daar wel nog een beetje een feeling voor 69 
de universiteit. Ik vind het ook wel leuk om af en toe te lezen over wat er speelt op.. Over wat 70 
voor een soort onderzoek er vandaan komt, dat soort dingen. 71 
R: Heb je nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén hebben? 72 
C 06:42 Nee ik geloof het niet. 73 
R: Als je het goed vindt zou ik dan graag een bruggetje willen maken naar de vragen over het 74 
alumnibeleid van de universiteit.  75 
C 06:53 Ja dat is goed. 76 
R: De universiteit doet namelijk aan haar studenten de belofte dat ´studeren bij de 77 
Radboud universiteit niet tijdelijk is´. Je geeft zelf al aan dat je het leuk vindt om af en toe nog 78 
wat te lezen. Wat vind je dan van deze belofte die de universiteit doet? 79 
C 07:14 Ja vind ik lastig. Het is natuurlijk wel zo. Ik denk dat dat bij elke universiteit toch wel zo 80 
is. Je wil je toch wel verbonden blijven voelen met de universiteit waar je gestudeerd hebt. Dus 81 
wat dat betreft kan ik me daar wel in vinden. En ik heb ook wel het idee dat ze hun best doen om 82 
dingen te organiseren waardoor je ook weer af en toe terug kan komen en dergelijke. Dus ja.  83 
R: Denk je dat de universiteit met RR, de website RR, deze belofte ook waar kan maken? 84 
C 07:58 Ik vind het wel een leuk initiatief. Ik moet zeggen dat ik er niet heel regelmatig op kijk, 85 
maar ik vind de.. Ja wat ik al zei. Ik vind het leuk om te weten wat er aan onderzoek en 86 
onderzoeksresultaten er van de universiteit komen. En dat is natuurlijk een platform waar dat 87 
op komt te staan. Dus ik vind het wel leuk dat ze zoiets hebben. Dus het draagt wel bij. 88 
R: Ja. Oké. En je zegt zelf ook dat je het wel leuk vindt om te lezen over wat er voor een 89 
onderzoek aan de Radboud universiteit wordt gedaan. Vind je dat dan ook een belangrijke 90 
toegevoegde waarde voor RR? 91 
C 08:46 Ja. Ja.  92 
R: En denk je dat dit soort artikelen dat op RR komt te staan interessant of relevant is voor jou?  93 
C 09:04 Is wat relevant voor mij? 94 
R: De artikelen over het onderzoek dat nu op de Radboud wordt gedaan. 95 
C 09:13 Relevant.. Ja wat is relevant? Kijk ik vind het voor mij specifieke werk op dit moment 96 
misschien niet zo relevant. Dat heb je al gauw natuurlijk, omdat je vrij gespecialiseerd bent in 97 
een baan. Maar ik vind het altijd interessant om een beetje te weten wat er rondom mijn 98 
vakgebied nog speelt en ook in andere gebieden wel. Dus ik vind het al gauw wel relevant ja, ook 99 
een beetje qua bredere kennis. 100 
R: Nou ik wilde er net naar vragen. Je kunt je interessegebieden aangeven bij RR. Welk soort 101 
interessegebieden heb je dan aangegeven? Heeft dat juist meer met je studiegebied te maken, of 102 
je werkgebied? Of juist weer heel wat anders? 103 
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C 10:10 Dat is een goede vraag. Ik denk inderdaad deels in mijn eigen studie- en werkgebied, 104 
dus meer richting de biologie en gezondheidszorg. Maar ook dingen als cultuur, filosofie, 105 
economie en maatschappij. Dat zijn ook dingen die ik interessant vind. 106 
R: Oké. En die heb je dan ook aangegeven als interessegebied nu?  107 
C 10:36 Ja.  108 
R: Oké. En wat vind je ervan om juist artikelen en activiteiten daarover te ontvangen? 109 
C 10:45 Ja dat vind ik ook leuk. 110 
R: En denk je dat je die artikelen net zo leuk en interessant vindt als die over je eigen vakgebied? 111 
C10:55 Ja dat ligt er misschien een beetje aan waar ze over gaan. De ene zal wat relevanter zijn 112 
dan de andere voor wat ik interessant vind. Maar over het algemeen vind ik die net zo 113 
interessant als die over mijn eigen vakgebied. 114 
R: En denk je dat je daar ook wel ongeveer evenveel aandacht dan aan besteed? 115 
C 11:14 Ja.  116 
R: Oké, ja. En wat vind je ervan dat je juist artikelen en activiteiten kunt zien die juist aansluiten 117 
bij díe interessegebieden? 118 
C 11:28 Ja ik vind het wel leuk gedaan, want daarmee krijg je natuurlijk wel direct een selectie 119 
van artikelen die passen bij je interesses. Dus dat filtert wat dingen uit. 120 
R: En gebruik je ook een ander soort service waar je wetenschappelijke, of in ieder geval 121 
wetenschappelijk populaire, artikelen zoals ze op RR staan kunt lezen? 122 
C 12:01 Nee eigenlijk niet.  123 
R: Oké.  124 
C 12:07 Nee. Ja hooguit de wetenschapsbijlage in de krant. 125 
R: Oké ja duidelijk. Ja. Heb je het idee dat anderen om jou heen ook gebruik maken van RR? 126 
C 12:24 Daar heb ik eigenlijk echt geen idee van. Ik heb het met mijn vriendengroep nog nooit 127 
echt over gehad. 128 
R: En ook nog nooit een artikel doorgestuurd of zoiets? 129 
C 12:34 Nee.  130 
R: Oké. Wat vind je ervan dat je niet zo weet of zij dat gebruiken of niet? 131 
C 12:48 Oh ja ik heb daar eigenlijk niet zo een mening over. Ik denk dat iedereen daar zelf in 132 
moet beslissen of die daar tijd in wil steken om dat soort dingen nog bij te houden. Dus wat ik 133 
interessant vind, vinden mijn vrienden misschien niet zo interessant om te lezen. 134 
R: En denk je dat het wel interessant is voor andere alumni om gebruik te maken van RR? 135 
C 13:16 Ja dat denk ik wel. Ik denk dat er genoeg mensen kunnen zijn die net als ik een beetje bij 136 
te houden wat er speelt. 137 
R: Ja. Oké. En dan gaat het echt om de ontwikkelingen in het onderzoek van de Radboud zelf? 138 
C 13:35 Ja. Dat denk ik. 139 
R: Oké. Wat vind je ervan dat niet alle artikelen door de Radboud zelf zijn geschreven, maar dat 140 
er ook bijvoorbeeld van andere bronnen gedeeld worden? 141 
C 13:54 Ja dat is het enige.. Het is me niet altijd even duidelijk wat precies het doel is. Ik zou dus 142 
denken dat het doel is om alumni geïnformeerd te houden over wat er gebeurt op de Radboud 143 
universiteit, qua onderzoek en wat daaromheen zit. Maar als daar ook andere artikelen bij zitten 144 
die van een andere richting komen, dan is mij niet helemaal duidelijk wat voor een plaats die 145 
hebben daarin. 146 
R: Oké. En denk je dat dat dan nog wel aan zou kunnen sluiten bij de belofte die de universiteit 147 
doet aan haar studenten? Dat het studeren bij de Radboud universiteit niet tijdelijk is. 148 
C 14:50 Ja het kan natuurlijk zijn dat het bedoeld is om mensen toch te laten blijven leren en 149 
informeren. Ja dat zou kunnen. 150 
R: En dan hebben we het nu eigenlijk de hele tijd een beetje over de website. Maak je ook echt 151 
gebruik van de website zelf? 152 
C 15:14 Nou ja ik kijk dus af en toe wel eens naar een artikeltje, maar ik krijg ook een 153 
nieuwsbrief af en toe. Als ik daar iets op zie waarvan ik denk ´oh dat is interessant´, dan klik ik 154 
door. Maar ik moet zeggen dat ik niet echt vaak naar de website toe ga. 155 
R: Oké. En dan is eigenlijk de nieuwsbrief die je ontvangt de aanleiding dat je op de website 156 
kijkt? 157 
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C 15:42 Ja.  158 
R: Is dat dan voor jou ook een reden om je te registreren als gebruiker van RR? 159 
C 15:51 Ja, ik heb dat gedaan op initiatief van... toen ik daar een bericht van kreeg in een 160 
nieuwsbrief heb ik me geregistreerd.  161 
R: Oké ja. Gebruikte je de website dan al voordat je je registreerde, of heb je dat meteen gedaan? 162 
C 16:10 Nee, dat heb ik toen eigenlijk meteen gedaan. 163 
R: Wat zou voor jou een belangrijke reden zijn om je juist niet te registreren als gebruiker van 164 
RR? 165 
C 16:25 Oh geen idee. Misschien, mocht ik op een gegeven moment denken van ´nu krijg ik wel 166 
genoeg informatie tot me´, dan zou dat een reden kunnen zijn om te zeggen dat ik niet nog een 167 
nieuwsbrief en een website met informatie hoef. Maar op dit moment is dat voor mij niet het 168 
geval. 169 
R: Ja oké. We hadden het er net al een beetje over of je het idee hebt dat andere om jou heen dit 170 
ook gebruiken of kunnen gebruiken. Denk je dat dit platform ook geschikt is voor degenen die 171 
niet verbonden waren aan de universiteit, dus ook andere gebruikers dan alumni? 172 
C 17:23 Ja in principe denk ik wel, dat er mensen zijn die wel artikelen over onderwerpen die 173 
natuurlijk breder zijn dan de Radboud alleen. Dus ik denk dat dat zeker voor anderen ook 174 
interessant kan zijn. 175 
R: En denk je dat dat dan meer professioneel gebruikt kan worden? Of op welke manier zie je 176 
dat dan voor je? 177 
C 17:53 Dat is een goede vraag. Ja, ik kan me voorstellen dat er mensen zijn die geïnteresseerd 178 
zijn in populairwetenschappelijke artikelen. Ik denk dat dit daar een bron voor is.  179 
R: Oké. 180 
C 18:13 Of dat professioneel zou zijn... Misschien meer uit persoonlijke interesse. 181 
R: En heb je het idee dat je je meer betrokken voelt nog bij de universiteit, doordat je RR 182 
gebruikt? 183 
C 18:38 Voor mijn gevoel heb ik wel een iets beter idee van wat er gebeur op de universiteit. Ik 184 
zie ook wel wat meer over dingen die georganiseerd worden. Al moet ik eerlijk zeggen dat ik 185 
daar eigenlijk nooit heen ga, omdat dat gewoon te ingewikkeld is. Zeker op doordeweekse 186 
dagen. 187 
R: En heeft dat dan te maken met de afstand? 188 
C 19:04 Ja.  189 
R: Oké. En heb je wel eens gekeken naar een activiteit waar je wel heen wilde gaan, die je wel 190 
interessant leek, maar dat het niet kon door de afstand? Of kijk je dan helemaal niet meer? 191 
C 19:18 Ja ik heb wel eens iets gezien waarvan ik dacht ´oh dat lijkt me best interessant´. Maar ik 192 
ga niet op een doordeweekse avond naar Nijmegen reizen voor zoiets. Daar vind ik het dan weer 193 
niet interessant genoeg voor. Maar ja dat zou ik voor bijna niks doen. 194 
R: Nee. Dan heb ik nog een vraag over de nieuwsbrieven die je krijgt van RR. Wat vind je van 195 
deze nieuwsbrieven? De vorm waarin je ze nu ontvangt? 196 
C 19:57 Ja ik vind het zelf dus wel aardig, omdat dat voor mij vaak de reden is om naar een 197 
artikel door te klikken en dat echt te lezen. Ik zal uit mezelf niet zo snel proactief op de website 198 
kijken.  199 
R: uhum. 200 
C20:14 Ja ik vind dat wel een goed initiatief. 201 
R: En wat vind je van de artikelen die meestal geselecteerd zijn voor jou? Vind je die wel 202 
passend? 203 
C 20:23 Ja. Ja dat vind ik wel.  204 
R: Oké. En als je dan de mail binnen ziet komen met het onderwerp, wat denk je daarbij? 205 
C 20:36 Dan denk ik ´Oh! Even kijken wat er nu speelt! ´ Dan ben ik toch wel weer nieuwsgierig. 206 
R: Dus dan is het echt die nieuwsgierigheid die jou teruglokt naar de website? 207 
C 20:51 Ja.  208 
R: Oké. Heb je hier verder zelf nog iets over toe te voegen, over wat we tot nu toe besprokén 209 
hebben? 210 
C 21:06 Even denken. Nee ik denk het niet, nee.  211 
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R: Dus als ik het zo samen moet vatten is de belangrijkste reden dat je RR gebruikt dat het juist 212 
artikelen zijn die nog een beetje betrekking hebben op wat er in het Radboud speelt? 213 
C 21:22 Ja. 214 
R: En de belangrijkste reden, de aanleiding dat je het gebruik, zijn dan de e-mails? 215 
C 21:29 Ja. Dat klopt. 216 
R: Oké. Dat lijkt me helemaal helder. Heb je verder nog vragen naar aanleiding van wat we 217 
besprokén hebben? 218 
C 21:46 Nee. Nou ik vind het wel interessant om te weten wat jullie gaan doen met de 219 
uitkomsten.  220 
R: Ja. Je mag als deelnemer van het onderzoek de resultaten van dit onderzoeksdeel ook 221 
ontvangen.  222 
C 22:00 Ja. Dat vind ik wel leuk. 223 
R: Dan wil ik je graag hartstikke bedanken voor jouw medewerking.  224 
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Transcript Participant 9 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dat betekent dat 2 
ik ook onafhankelijk van de service Radboud Recharge ben. Dit interview maakt deel uit van dat 3 
onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht je dit 4 
prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Heb je daar behoefte aan? 5 
E01:34 Niet persé, ik weet niet hoe je het gaat gebruiken? 6 
R: Enkel voor verslaglegging van het onderzoek. Het wordt niet gedeeld met andere instanties 7 
en in de rapportage van de interviews zullen alleen voornamen gebruikt worden. 8 
E 01:52 Ja dat is helemaal prima. Het wordt pas belangrijk denk ik als je een artikel op Radboud 9 
Recharge zou posten en daarin quotes van mij zou schrijven. Ik denk niet dat ik echt gevoelige 10 
dingen ga zeggen hoor, dus dat is helemaal prima. 11 
R: Vind je het goed als ik het gesprek ook opneem dan? 12 
E 02:20 Ja hoor 13 
R: Dat is enkel om de transcripten uit te werken. 14 
E02:22 Ja dat is handig altijd. 15 
R: Precies. Wat we in dit interview gaan doen is dat ik door middel van dit interview wil ik graag 16 
verschillende factoren bespreken die jouw band met de universiteit kunnen omschrijven. We 17 
zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna volgen een aantal 18 
vragen over het alumnibeleid van de Radboud Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen 19 
over het platform Radboud Recharge. Heb je nog vragen voordat we beginnen? 20 
E 02:55 Nou ik vraag me wel af, ik studeer nog steeds aan de universiteit, is dat een probleem? 21 
Is dat de doelgroep die je wil hebben? 22 
R: Nou, zou ik mogen vragen wat je studeert? 23 
E03:13 Ik studeer taalwetenschap, ik doe nu de Researchmaster Language and Communication, 24 
maar ik heb al de Master General Linguistics afgerond. Dus ik ben op zich afgestudeerd, maar ik 25 
ben ook nog bezig. 26 
R: In principe tel je ook als alumna. 27 
E: 03:34 Ja precies. 28 
R: Dus wat dat betreft is het helemaal goed. Is alleen maar mooi dat je het van beide kanten ziet. 29 
Wanneer was je afgestudeerd aan de eerste master dan? 30 
E 03:49 Ik heb afgelopen zomer mijn diploma opgehaald en was in maart afgestudeerd. 31 
R: En je bent nu een andere master aan het doen. Heb je ook je Bachelor in Nijmegen gedaan? 32 
E 04:03 Nee ik heb mijn Bachelor in Utrecht gedaan, dus bij die van jou. 33 
R: En hoe vaak kom je op dit moment nog in aanraking met de universiteit dan? Je geeft al aan 34 
dat je nu nog een master volgt? 35 
E 04:17 Ja, dus ik ben nog volop bezig met colleges volgen en stagelopen. Onderzoeksstage, dus 36 
dat ik ook op de universiteit zelf. Dus nog volop op de universiteit aanwezig. 37 
R: En kom je ook nog op een andere manier dan via je studie in aanraking met de universiteit? 38 
E 04:44 Ik vind Radboud Reflects altijd heel leuk. Ik weet niet of dat los staat van de universiteit, 39 
maar dat is een soort lezingenorganisatie waar ik graag naar lezingen toe ga, om toch iets te 40 
weten te komen over iets dat buiten mijn vakgebied ligt. Dat vind ik altijd superleuk. En er is nu 41 
zaterdag, niet komende maar die erop, het Drongo-festival in Nijmegen en dat is wel gelieerd 42 
aan de universiteit, maar dat gaat helemaal over taal. Dat is helemaal de 43 
wetenschapscommunicatie van mijn vakgebied dus dat vind ik superleuk. Doelde je daarop een 44 
beetje? 45 
R: Ja, jazeker. Alles wat met de universiteit te maken heeft, ook buiten de colleges om. 46 
E 05:39 Ja precies ja. 47 
R: Helder. Heb je het idee dat je je verbonden voelde met de universiteit tijdens je studie? 48 
E 05:49 Ja zeker. Ik denk dat de Radboud universiteit heel hard zijn best doet om met Radboud 49 
Reflects mensen van allerlei studies bij elkaar te brengen. Ik vind het een goede organisatie wat 50 
dat betreft. 51 
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R: En op welke manier voel je die verbondenheid dan? Je noemt zelf Radboud Reflects al als 52 
voorbeeld.. 53 
E 06:19 Ja ik denk het sportcentrum bijvoorbeeld, dat ook een soort van onderdeel uitmaakt van 54 
de campus. En het cultuurcafé waar ook super veel dingen worden georganiseerd op cultureel 55 
vlak en een samenwerking heeft met Popronde. Ik vind de universiteit als campus gewoon een 56 
fijne plek met een fijne sfeer en er worden veel activiteiten georganiseerd. Ja ik heb het wel naar 57 
mijn zin. 58 
R: Zou je het dan omschrijven dat je je wel op je plek voelt? 59 
E 07:00 Ja. 60 
R: Of meer dat je aansluit bij de gedachte van de universiteit daarin? Hoe zou je dat zelf 61 
omschrijven? 62 
E07:09 Ja allebei wel denk ik. Gewoon dat ik me verbonden voel met de universiteit als 63 
instelling, maar ook als dat ik zie dat we allemaal bezig zijn met nieuwsgierig zijn en 64 
wetenschap en leren. Met ook nog de extra dingen als sport en cultuur. 65 
R: Het is namelijk zo dat de universiteit in het alumnibeleid stelt dat ´studeren bij de Radboud 66 
Universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je dan van deze belofte? 67 
E 08:01 Dat vind ik echt superleuk. Ik heb bij mijn diploma-uitreiking ook van die bonnetjes 68 
gehad om ook vakken te volgen. Dat vind ik ook echt een heel leuk initiatief. Dan word je 69 
uitgenodigd om nog meer te leren en verbonden te blijven met de universiteit. En ik waardeer 70 
het wel dat ze dat zo zeggen, dat ze je toch willen blijven verbinden met wat de universiteit aan 71 
het doen is. Ook al studeer ik er straks niet meer. 72 
R: En heb je het idee dat de universiteit deze belofte nu voldoende waarmaakt dan? 73 
E 08:49 Ik weet het nog niet zo goed, omdat ik zelf nog dagelijks te vinden ben op 74 
de universiteit, dus ik maak nog niet echt een onderscheid in of ze mij bereiken omdat ik alumni 75 
of student ben. Dus ik denk dat ik daar pas achter kom als ik echt afgestudeerd ben. 76 
R: Heb je het idee dat je dan wel nog de behoefte houdt om op die manier te blijven studeren? 77 
E: 09:21 Wat bedoel je? 78 
R: De universiteit doet de belofte dat ´studeren bij de universiteit niet tijdelijk is´. Denk je dat 79 
dat ook na je afstuderen, je tweede master, nog relevant is? 80 
E 09:34 Ik denk dat ze dat proberen met een initiatief als Radboud Recharge wel te doen, om je 81 
te blijven informeren over wat de universiteit doet. Maar ik denk niet per se dat je dat je dan op 82 
dezelfde manier verbonden blijft met de universiteit als dat je er studeert. Ik denk wel dat zich 83 
er een zekere afstand gaat vormen tussen de universiteit zoals die voor je is als je studeert of als 84 
je gaat werken en bijvoorbeeld uit Nijmegen weg gaat. 85 
R: En heb je het idee dat als je weg gaat uit Nijmegen de behoefte ook minder wordt om naar 86 
zulke lezingen te gaan? 87 
E 10:24 Ja ik denk dat afstand sowieso wel een rol speelt als je naar verschillende activiteiten 88 
wil gaan, dat je altijd wel dingen zoekt die dichtbij zijn. Maar zeker als er een wetenschapper 89 
komt die ik ken of in mijn vakgebied is, dan zou ik nog steeds wel geïnteresseerd zijn in de 90 
lezing. Maar dan moet je wel afwachten of je wel voor die ene lezing naar Nijmegen gaat.  91 
R: Ja. Denk je dat de afstand dan een doorslaggevende factor kan zijn in of je daar nog bij 92 
betrokken blijft of niet? 93 
E 11:09 Ja ik denk het wel. Voor van die activiteiten waar je echt heen gaat. Misschien een 94 
mailing als Radboud Recharge hoeft je daar niet echt heen om er iets van mee te krijgen wat er 95 
gebeurt. Ik denk dat qua activiteiten waar je echt fysiek heen moet gaan, dat dat minder wordt 96 
als ik uit Nijmegen weg zou gaan. 97 
R: Ja oké. En je noemt ook al de mailing als manier om er toch betrokken bij te blijven. Wat vind 98 
je dan van deze mailing? 99 
E 11:51 Ik denk dat het wel een goede manier is om mensen te bereiken. Ik ben altijd minder fan 100 
van nieuwsbrieven die de hele tijd binnen komen, dus ik moet bekennen dat ik niet altijd erop 101 
klik en niet altijd aandacht voor heb. Maar ik weet niet.. Of er ook een Facebook-pagina is voor 102 
Radboud Recharge? Dan zou je dat misschien nog op je tijdlijn voorbij zien komen. Maar ik weet 103 
niet of je het nu over Radboud Recharge wil hebben? Wat ik wel zie in de artikelen van RR is dat 104 
ze vaak artikelen van allerlei bronnen nemen, zoals van VOX of de Universiteit van Nederland. 105 
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Dus op die manier krijg ik misschien de artikelen van RR al op een andere manier op mijn 106 
tijdlijn op Facebook, omdat ik ook VOX volg en dat soort dingen. Misschien is e-mail niet de 107 
beste manier om mij... ik zie het wel voorbij komen, maar ik zal er in de meeste gevallen niet op 108 
klikken. 109 
R: Dus het is niet zo dat de mails voor jou de reden zijn dat je RR gebruikt? 110 
E 13:19 Nee niet per se. Wel meer dat ik dan via dit initiatief hoor via de mail, dus de mail werkt 111 
dan op een gegeven moment wel. Ik scroll er wel even doorheen. 112 
R: Duidelijk. Je zegt zelf al dat je merkt dat de artikelen niet altijd van dezelfde bron komen. Ze 113 
zijn inderdaad verschillend ook in lengte en perspectief. Er zijn een hele hoop verschillen ook 114 
tussen de artikelen. Wat vind je ervan dat die artikelen zo verschillend zijn?  115 
E 13:54 Wat zeg je sorry? 116 
R: Wat vind je ervan dat die artikelen zo verschillend zijn? 117 
E 13:57 Ja ze zijn soms best wel verschillend in stijl of dat ze een YouTube filmpje als artikel 118 
posten. Ik denk dat het wel een soort diversiteit displayed. Maar ik weet het niet. Ze hebben 119 
volgens mij ook aangegeven hoe lang het is of dat de leestijd erbij staat. Dat vind ik wel een goed 120 
initiatief, want daarin zie je ook de verschillende schrijfstijlen terug. Soms is het een heel 121 
diepgaand interview of artikel en soms is het een heel kort stukje van ´kijk dit is onderzocht, 122 
punt´. Drie alinea´s en dan ben je klaar. Dus dat is wel opvallend aan RR.  123 
R: Oké. En wat vind je er dan van dat de artikelen die je kunt lezen aansluiten bij jouw 124 
interessegebieden?  125 
E 15:17 Ja ik denk dat dat wel een goed initiatief is. Ik gebruik het zelf niet, maar vrienden van 126 
mij gebruiken wel zo´n soort service ook voor nieuwsberichten, zodat je echt een samenvatting 127 
krijgt van verschillende kranten. Daar doet het me een beetje aan denken, dat je kan aangeven 128 
wat je interessant vindt en dan van verschillende bronnen een overzichtje krijgt van wat er 129 
gaande is. Maar ik heb nu... ik zat vanochtend nog te kijken... Ik heb mijn interesses aangepast, 130 
want ik zag dat ik er niet super veel had aangevinkt en ik denk dat ik juist ook buiten mijn 131 
interessegebied leuk vind om dingen te lezen. Dus ik heb ze nu allemaal aangevinkt. Ik ben niet 132 
per se geïnteresseerd in biologie, ik studeer daar niks mee, maar het is dan juist leuk om daar 133 
artikelen over te lezen die geformuleerd zijn voor leken. Dus ook voor mij te lezen zijn om een 134 
beeld te krijgen van wat er in de andere faculteiten gebeurt.  135 
R: Dus dat is voor jou wel een positieve eigenschap van RR? 136 
E 16:47 Ja, hoewel ik denk dat het niet per se... Het is wel een service, maar voor mij zou het niet 137 
per se nodig zijn, omdat je dan juist weer je eigenlijk vakgebied aan kan kruisen. Dat is 138 
persoonlijke voorkeur natuurlijk. 139 
R: Heb je het idee dat het voor andere om je heen interessant is om juist buiten eigen 140 
studiegebied wat te lezen? 141 
E 17:17 Ja ik denk het wel ja. Ik denk dat je altijd... Ik ben nog steeds student, maar als student 142 
ben je vaak met iets heel specifieks bezig. Het leuke aan RR is dat je echt iets hoort van een heel 143 
ander vakgebied, waar je misschien ook wel interesse in hebt maar op dat moment niet zo mee 144 
bezig bent. Het is wel leuk om daar een artikel of een lezing daarover te volgen. 145 
R: Oké. En je zei zelf al dat vrienden om je heen wel een ander soort nieuwsservice om artikelen 146 
te... 147 
E 18:04 Ja precies, ik weet even niet goed hoe het heet, maar ja. 148 
R: Denk je dat het voor hun dan alsnog interessant zou zijn om gebruik te maken van RR? 149 
E 18:13 Blende zo heet het! Ik kom ineens op de naam. Ja ik denk dat het voor iedereen wel leuk 150 
zou zijn. Je kan tegenwoordig op zoveel verschillende manieren en via verschillende bronnen 151 
interessante dingen lezen over onderzoek dat bezig is. Niet per se van het Radboud dan, maar ik 152 
weet niet of iedereen er behoefte aan heeft omdat er dan al zo veel informatie te vinden is. 153 
Radboud Recharge is natuurlijk maar een van de plekken waar je interessante artikelen kan 154 
lezen. Dus ik denk dat, ook voor mezelf, ik niet super veel gebruik maak van RR omdat ik al 155 
verzadigd ben met andere artikelen en dingen die ik volg. Maar het is wel weer leuk dat het dan 156 
gaat over dingen die in het Radboud gebeuren, dus dat is dan wel weer het voordeel.  157 
R: Oké, dus als je het zou moeten samenvatten, is dan het voordeel van RR dat het dingen zijn 158 
die te maken hebben met de universiteit? 159 



101 
 

E 19:40 Ja 160 
R: Of dat het aanvullend is bijvoorbeeld? 161 
E19:42 Of dat het.. Sorry? 162 
R: Of dat het aanvullend is bijvoorbeeld? 163 
E 19:47 Ja ik denk vooral dat het echt die link heeft met de universiteit. Dat het een soort van 164 
persoonlijker is dan bij een universiteit aan de andere kant van de wereld die iets heeft 165 
onderzocht.  166 
R: Oké. En stuur je wel eens iets van een berichtje door naar mensen die je kent? Of heb je RR 167 
wel eens aangeraden aan iemand? 168 
E 20:20 Nee nog niet eigenlijk nee. Ik moet zeggen dat de meeste mensen die ik spreek nog geen 169 
alumni zijn, dus die weten het nog niet. Die hebben nog niet de uitnodiging gehad om daaraan 170 
mee te doen.  171 
R: Ja. En denk je dat het dan alleen geschikt is voor alumni van de universiteit of denk je dat het 172 
ook breder gebruikt kan worden? 173 
E 20:42 Nee. Ja het zou ook breder geadverteerd kunnen worden denk ik. Ik denk dat het wel 174 
ook relevant zou kunnen zijn voor andere studenten.  175 
R: Oké ja.  176 
E 20:58 Maar ik heb het nog niet echt aangeraden aan mensen. 177 
R: Nee oké, helemaal geen probleem. Dan wil ik je graag nog iets vragen. Je kunt namelijk 178 
vrijblijvend gebruik maken van het platform, maar je kunt er ook voor kiezen om je te 179 
registreren. Heb je het idee dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van 180 
RR? 181 
E 21:33 Ja ik denk het wel, omdat je dan dus als je wil de voorkeuren aan kan geven. En ik denk 182 
dat je wel verbonden blijft ermee door die mailing. Ja vooral de mailings die ik nu krijg, omdat je 183 
toch eraan herinnerd wordt dat het bestaat. En dat krijg je echt alleen maar als je ook een 184 
account hebt.  185 
R: Oké. En wat is dan voor jou de belangrijkste reden om je te registreren? 186 
E 22:14 Ik heb me geregistreerd in het begin omdat ik dacht ´dat klinkt wel leuk, dat klinkt wel 187 
interessant, en ik wil daar wel meer van weten´. Ze brachten het op zo´n manier dat ik er wel 188 
nieuwsgierig naar werd wat het dan was. Daarom had ik een account gemaakt. 189 
R: En wat zou voor jou een belangrijke reden zijn om je juist niet te registreren?  190 
E 22:47 Eigenlijk kan ik geen reden bedenken. Misschien als je na een tijdje zo veel mails krijgt 191 
dat je denk ´nou doe maar niet, ik ga weg´. Dus misschien de hoeveelheid mailings kan dan 192 
meespelen. 193 
R: Uhum ja. Oké, dus dat is dan de belangrijkste reden dat je je niet zou registreren, maar dan 194 
zou je alsnog het platform zelf interessant vinden? 195 
E 23:20 Ja, alleen dan word je er niet meer aan herinnerd dat het platform bestaat, dus dan denk 196 
ik dat het helemaal uit je gezichtsveld verdwijnt. 197 
R: Heel helder. Wat mij betreft waren dat de vragen. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over 198 
wat we besprokén hebben? 199 
E 23:48 Ik denk het niet. Ik denk dat je wel een beeld hebt van wat ik ervan vind. Ik wens je heel 200 
veel succes met je onderzoek. Laat maar weten wat eruit komt. 201 
R: Ja heel erg bedankt voor jouw deelname.  202 
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Transcript Participant 10 

R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 

die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 2 

maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 3 

behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Heb je daar 4 

behoefte aan? 5 

J 01:13 Wat anders word je met naam en toenaam opgevoerd? 6 

R: De voornamen worden in ieder geval gebruikt ja. 7 

J 01:22 Ja voornaam is prima. 8 

R: Oké. Vind je het goed als dit gesprek wordt opgenomen? 9 

J 01:30 Ja 10 

R: Dat is alleen om het transcriberen makkelijker te maken en wordt verder niet gedeeld. 11 

J 01:41 Oké. 12 

R: Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band 13 

met de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen 14 

als opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 15 

Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumni platform van de universiteit: 16 

Radboud Recharge. Heb je nog vragen voordat we beginnen? 17 

J02:09 Nee. 18 

R: Helemaal goed. Dan wil ik graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd? 19 

J 02:18 Sociale wetenschappen, daar heb ik sociologie gestudeerd. 20 

R: En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 21 

J 02:30 In 2011 volgens mij. 22 

R: Oké. In ieder geval een aantal jaar geleden. 23 

J 02:37 Ja en ik heb ook nog aan de managementwetenschappen een tweede master gedaan. Dat 24 

was sociale geografie. 25 

R: Sociale geografie. Oké. Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit nu? 26 

J 02:54 Ja regelmatig. Binnenkort ga ik naar een stagemarkt. Of naar mijn werk. Af en toe zijn er 27 

nog alumni-activiteiten. 28 

R: En daar ga je dan wel eens naartoe? 29 

J 03:13 Ja 30 

R: Oké. En je zegt in verband met je werk dat je nog in aanraking komt met de universiteit. Wat 31 

doe je dan precies als ik vragen mag? 32 

J 03:23 Ik werk als onderzoeker voor een onderzoeksbureau in Nijmegen: Research Lab. Daar 33 

hebben we ook regelmatig stagiaires van sociologie en vooral ook uit Nijmegen.  34 

R: En dat zijn dan studenten van de Radboud universiteit? En op die manier kom je er mee in 35 

aanraking? 36 

J 03:44 Ja 37 

R: En voor je werk zelf, kom je dan nog in aanraking met de universiteit of dat niet? 38 

J 03:55 Nee niet direct. 39 

R: Oké. Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 40 

J 04:06 Dagelijks. Mijn vriendin dus ja. En natuurlijk ook wel veel vrienden. Wel wekelijks. 41 

R: Wel veel sociaal contact dan? 42 

J 04:17 Ja. 43 

R: En zou je zeggen dat het ook een beetje professioneel contact is? 44 
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J 04:25 Tussen mij en mijn vriendin? Nee. Daarbuiten ook nog wel professioneel. Je komt altijd 45 

nog wel mensen tegen die je nog kent van de studie in mijn werk. 46 

R: Oké. En dat zijn degenen die je kent via de universiteit dan? 47 

J 04:45 Ja. 48 

R: Oké. En voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 49 

J 04:53 Ja. Dat denk ik wel ja. 50 

R: Op welke manier zou je die verbondenheid dan omschrijven? 51 

J 05:03 Ja dat is lastig omschrijven. Maar in ieder geval heel prettig dat het gewoon naast de 52 

studie zo veel te bieden had. Aan lezingen, maar ook sportcentrum en theater van cultuur op de 53 

campus. Het is natuurlijk wel een groot deel van je leven. 54 

R: Dus je hebt wel het idee dat de universiteit je meer bood dan alleen je studie? 55 

J 05:38 Ja zeker ja. 56 

R: Oké ja. En heb je het idee dat je die verbondenheid nog voelt sinds je bent afgestudeerd? 57 

J 05:49 Ja natuurlijk minder, maar ik ben wel altijd nog geïnteresseerd in wat er speelt.  58 

R: Ja oké.  59 

J 06:03 Ik probeer ook af en toe nog wel naar.. Hoe heet dat? Het heette het Soeterbeeck 60 

programma... Het is van naam veranderd. Oh ja Radboud Reflects volgens mij. 61 

R: Ja dat zijn van die lezingen. 62 

J 06:20 Ja precies. Dus daar ga ik nog wel af en toe heen. 63 

R: En hoe komt het dat je je op dit moment minder verbonden voelt met de universiteit dan 64 

tijdens je studie? 65 

J 06:36 Ja dat is toch als je er dagelijks rondloopt of niet, dat maakt verschil. Al je vrienden daar 66 

zitten er niet meer. 67 

R: En dan is de reden dat je je wel nog verbonden voelt met de universiteit dat je wel nog 68 

activiteiten bijwoont? Of zijn er nog andere redenen? 69 

J 07:11 Ja dat is wel het belangrijkste. Je blijft vooral geïnteresseerd in wat er gebeurt zou ik 70 

zeggen. 71 

R: Oké. 72 

J 07:28 Nieuwbouw of dat soort dingen. 73 

R: Heb je het idee dat je een soort trots voelt dat je hebt gestudeerd aan deze universiteit? 74 

J 07:40 Dat valt nog wel mee. Het is ook niet het andere uiterste, schaamte ofzo, maar trots niet 75 

zozeer. 76 

R: Oké en hoe belangrijk vind je het om verbonden te blijven met de universiteit? 77 

J 08:06 De wereld houdt niet op als je er niet meer bent, maar ik vind het zelf wel leuk als het 78 

nog wel is. 79 

R: Oké en denk je dat het ook belangrijk is om in contact te blijven met degenen die je kent via 80 

de universiteit? 81 

J 08:24 Ja dat staat niet in verhouding. Dat is natuurlijk veel belangrijker. 82 

R: Oké. En heb je het dan vooral over sociale of professionele contacten? 83 

J 08:38 Ja sociale contacten toch wel. 84 

R: Oké ja. Als je het goed vindt zou ik dan verder willen gaan met vragen over het alumnibeleid 85 

van de universiteit en het platform dat de universiteit daarvoor heeft. Heb je verder nog vragen 86 

of opmerkingen over wat we tot nu toe hebben besprokén? 87 

J 09:04 Nee. 88 

R: Helemaal goed. In het alumnibeleid stelt de universiteit de belofte aan haar studenten dat 89 

´studeren bij de Radboud Universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 90 
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J 09:31 Ja het ligt eraan hoe je het uitlegt. Er zijn natuurlijk wel dingen die je de rest van je leven 91 

wel mee neemt. Maar daar heb je geen alumnibeleid voor nodig. Ik neem aan dat ze achter zo´n 92 

belofte wel meer bedoelen. 93 

R: Op welke manier zie jij een belofte als deze nog terug nu? 94 

J 10:06 Het is moeilijk om dat allemaal uit elkaar te trekken. Je hele studietijd is natuurlijk wel 95 

een vormende periode. Het feit dat je je werk hebt is vaak een direct gevolg van je studie. Dan 96 

ben je dus elke dag met de consequenties bezig.  97 

R: En dan bedoel je met ´consequenties´ dat je de opleiding hebt gevolgd en wat je daarna hebt 98 

is niet tijdelijk? 99 

J 10:49 wat? 100 

R: Op het moment dat je je diploma haalt, dan heb je een hoop kennis opgedaan. Dat is dan niet 101 

tijdelijk. Is dat de manier waarop jij het interpreteert?  102 

J 11:02 Ja. De universiteit is dan meer je studie, maar je wordt natuurlijk wel meer gevormd. 103 

Hetzelfde geldt voor je basisschool en je voortgezet onderwijs. Als het goed is leer je wel iets 104 

waar je de rest van je leven iets aan hebt. 105 

R: Denk je dat de universiteit deze belofte nu waar kan maken dan? 106 

J 11:37 Ja, maar als je het smal ziet dan maak je dat toch altijd al waar. 107 

R: Oké en als je het in de brede zin ziet? 108 

J 11:53 Ja ik denk dat er genoeg mensen zijn die na hun studie minder binding hebben met de 109 

universiteit. Maar goed, ook daar zal er toch ook iets van impact zijn geweest. Het scheelt ook 110 

als je alleen een Master doet of alleen een schakeljaar, of dat je er echt zes jaar lang studeert. Dat 111 

maakt natuurlijk ook al een verschil he.  112 

R: Op welke manier denk je dat dat een verschil uitmaakt dan? 113 

J 12:42 Hoe langer je er zit, hoe meer binding je hebt met de universiteit. 114 

R: Helder. De reden dat je onder andere deelneemt aan dit interview is omdat je Radboud 115 

Recharge gebruikt. In hoeverre gebruik je dat nu? 116 

J 13:08 Je bedoelt de website toch? Ik dacht dat de alumni-dag van laatst ook Radboud Recharge 117 

heet. 118 

R: Ja dat klopt. 119 

J 13:22 Die website gebruik ik niet super vaak. Ik lees het wel af en toe. Ik lees het voor twee 120 

doelen. Ik hoop inhoudelijke stukken daar te lezen van mijn interessegebieden, maar ik vind ook 121 

wel de dingen over de universiteit zelf leuk om te weten. Zoals laatst met het nieuwe 122 

bestuursgebouw, dat soort nieuws.  123 

R: Ja oké. Je vroeg het net al, laatst was er ook een dag die georganiseerd werd door Radboud 124 

Recharge. Dit interview richt zich met name op het platform van RR, de website. RR is een 125 

service waar het platform een deel van uitmaakt en waar de universiteit artikelen en 126 

activiteiten over bepaalde onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker interessegebieden kiezen, 127 

waardoor je activiteiten en artikelen te zien krijgt die aansluiten bij jouw interesses. Iedereen 128 

kan er vrijblijvend gebruik van maken, maar je kan er ook voor kiezen om je te registreren. Je 129 

hebt je uiteindelijk geregistreerd. Denk je dat dat voor jou toegevoegde waarde heeft gehad? 130 

J 14:57 Ja. Ik ben geen heel zwaar gebruiker, maar de interessegebieden werken volgens mij wel 131 

oké.  132 

R: En wat kan je je herinneren van de interesses waar je uit kon kiezen? 133 

J 15:21 Bij mij was dat het onderwijs en maatschappij. Geschiedenis volgens mij, dat soort 134 

vakgebieden.  135 

R: En had je het idee dat er genoeg interessegebieden waren om uit te kiezen? 136 
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J 15:44 Ja dat wel. 137 

R: Denk je dat de interessegebieden die je nu hebt aangegeven voldoende aansluiten bij jouw 138 

interesses? 139 

J 15:56 Ja dat zeker ja. 140 

R: Oké. En wat vind je ervan dat je artikelen kunt lezen die aansluiten bij die interessegebieden? 141 

J 16:06 Ja dat was voor mij de reden om te registreren. Ik heb de site nu ook voor me en er zijn 142 

ook een hoop dingen die ik niet snel zou lezen. Dus dat je daar een shifting in krijgt is wel prettig 143 

nu. 144 

R: En je hebt nu de algemene website voor je, zonder dat je de interessegebieden hebt 145 

aangegeven dus? 146 

J16:43 Ja. 147 

R: Oké ja. En voor jou is het zeker van toegevoegde waarde dat de artikelen aansluiten bij jouw 148 

interesses. Nou zijn het niet alleen artikelen die gedeeld worden via de website RR, maar ook 149 

activiteiten. Wat vind je ervan dat je de activiteiten krijgt te zien die aansluiten bij jouw 150 

interessegebieden? 151 

J 17:08 Ik weet niet of ik die gezien heb, maar als dat zo is dan lijkt me dat goed. 152 

R: Je geeft al aan dat je wel eens naar de activiteiten van Radboud Reflects gaat. Dat zijn onder 153 

andere ook activiteiten die hier gedeeld worden. Het je het idee dat je verder activiteiten zou 154 

willen bijwonen die hier worden gedeeld? 155 

J 17:36 Die nu worden gedeeld? 156 

R: Die op de website worden gedeeld ja. 157 

J 17:44 Ja ik weet niet wat dat nu is, maar bijvoorbeeld dat Radboud Reflects zijn wel 158 

interessante dingen. 159 

R: Op welke manier hoor je daar nu van dan? 160 

J 18:04 Ja de nieuwsbrief denk ik. En soms via LinkedIn volgens mij. En Facebook ook. 161 

R: Dus je maakt eigenlijk gebruik van drie andere middelen waar je de activiteiten ook op terug 162 

ziet? 163 

J 18:33 Ja ja. 164 

R: Oké. En wat is voor jou de belangrijkste reden geweest om je te registreren als gebruiker van 165 

RR? 166 

J 18:48 Ja die interesses die je in kan voeren, dat het dan bewaard zou blijven. 167 

R: Oké, en is de e-mail van toegevoegde waarde? 168 

J 19:06 E-mail? Bedoel je de nieuwsbrieven? 169 

R: Ja precies. Als gebruiker van RR kan je ook e-mails ontvangen met de voor jou geselecteerde 170 

artikelen of activiteiten. 171 

J 19:20 Ja dat weet ik niet of ik die heb gekregen of heb gelezen. Maar het zou kunnen van wel 172 

hoor. 173 

R: En wat vind je ervan dat je die e-mails kan krijgen als je je registreert? 174 

J 19:40 Ja dat is wel fijn. Ik weet niet of die teksten dan ook gepersonaliseerd zijn? 175 

R: Ja in principe wel ja. Op het moment dat je een account aanmaakt en je interessegebieden 176 

aangeeft, dan zullen de e-mails ook aansluiten bij jouw interessegebieden.  177 

J 20:02 Oké. Dan lijkt het me juist goed. Het is niet een website als Facebook, die helaas meer in 178 

je routine zit. Via e-mails krijg je toch wel alles, in ieder geval redelijk, voor je ogen. Dan zul je op 179 

die manier niet dingen missen die je eigenlijk wel had willen lezen. Dan lijkt me dat goed. 180 

R: Ja oké. En wat zou voor jou een belangrijke reden zijn om je juist niet te registreren als 181 

gebruiker van RR? 182 
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J 20:48 Heel veel e-mails, maar ook als je e-mails krijgt die je niet interessant vindt. Nu kun je 183 

volgens mij heel veel interessegebieden selecteren, maar er staat nog niet super veel content op 184 

heb ik het idee. Maar goed, volgens mij bestaat het nog niet heel lang dus. 185 

R: Dus je hebt wel het idee dat dat dan nog een belangrijk punt van aandacht dan nog is? 186 

J 21:25 Ja.  187 

R: Oké. Als je iets zou mogen verbeteren aan de website, zou dit dat dan zijn? Of zou je nog iets 188 

anders willen veranderen? 189 

J 21:40 Ja ik zag nu ook dat je met het inloggen eerst gevraagd wordt om te registreren. En dan 190 

staat er maar heel klein onder ´misschien heb je al een account´. 191 

R: Oké, dus meer puur een praktische toevoeging? 192 

J 22:01 Ja. 193 

R: Oké top. Denk je dat de website interessant is voor andere alumni om gebruik van te maken? 194 

J 22:15 Ja zeker. Er zijn toch mensen die de website lezen over sociale vraagstukken. En weblogs 195 

met wetenschappelijk maatschappelijk nieuws. Ja mensen die daarin geïnteresseerd zijn zouden 196 

natuurlijk ook nieuws dat hierop komt kunnen lezen. 197 

R: Ja oké. En is het voor jou dan belangrijk dat anderen om jou heen en andere alumni dit ook 198 

gebruiken? 199 

J 23:03 Nee. Ja het kan wel. Volgens mij heb ik ook wel eens artikelen doorgestuurd naar 200 

vrienden, maar of zij het in hun eigen tijd lezen of niet moeten ze zelf weten. 201 

R: En heb je dan het idee dat het een effect heeft op hen als je dat doorstuurt? Of zij het dan 202 

interessant vinden of niet? 203 

J 23:28 Ja dat hoop ik dan wel.  204 

R: Oké. En heb je het idee dat je de website ook vaker zou gebruiken als degene om jou heen dit 205 

ook vaker zouden gebruiken? 206 

J 23:44 Ja als anderen mij op dingen attenderen die ik niet heb gezien. Ja dan ook ja. 207 

R: Dan is de belangrijkste reden dat je het meer zou gebruiken als anderen het aanraden omdat 208 

je dan interessante content deelt? Dan gaat het echt om de inhoud? 209 

J 24:03 Ja.  210 

R: Oké yes. Helemaal helder. Dan heb ik nog een laatste vraag. Bij de interessegebieden, heb je 211 

het idee dat je nu juist de interessegebieden hebt gekozen die aansluiten bij jouw studierichting 212 

of niet? 213 

J 24:27 Ja deels wel. Maatschappij, onderwijs dat soort dingen wel. Maar ik heb ook nog wel 214 

meer dingen aangegeven. En natuurlijk ook die categorie, ik neem het nu voor me want ik weet 215 

het natuurlijk niet uit mijn hoofd, die Radboud ontwikkelingen. Dat is natuurlijk niet studie-216 

gerelateerd.  217 

R: En dat heeft dan meer met de universiteit te maken? 218 

J 24:54 Ja. Maar daarbuiten wel meer zijn de interesses wel meer op studiegebied. Je studie is 219 

natuurlijk ook uit interessegebied.  220 

R: Oké duidelijk. Dan wil ik je hartelijk bedanken voor je medewerking. Heb je nog vragen of 221 

opmerkingen over wat we besprokén hebben tijdens het interview? 222 

J 25:20 Nee ik ben wel benieuwd. - vraag over de verwerking van de resultaten, aangegeven die 223 

te willen ontvangen- 224 

R: Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 225 

J 26:40 Nee.  226 
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Transcript Participant 11 
R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar RR en de band van alumni met hun universiteit. Dit 2 
interview maakt deel uit van dat onderzoek. Dat betekent dat ik dus onafhankelijk van de 3 
service Radboud Recharge ben. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 4 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Heb je daar 5 
behoefte aan? 6 
M 01:13 Nee hoor dat is goed. Je mag het delen. Ik denk niet dat ik zo´n heftige mening heb over 7 
dingen. Dat is geen probleem. 8 
R: Vind je het goed als ik het gesprek opneem? Dat is voor de rapportage.  9 
M 01:34 Dat is goed. 10 
R: Top. Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw 11 
band met de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen 12 
doorlopen als opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de 13 
Radboud Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het platform Radboud Recharge. 14 
Heb je nog vragen of opmerkingen voordat we beginnen? 15 
M 02:03 Nee. Wat mij betreft niet nee. 16 
R: Heel goed. Mocht je tijdens het gesprek nog vragen hebben, dan kun je die altijd nog stellen 17 
natuurlijk.  18 
 M02:15 Oh ik bedenk me nu wel iets. Is het noodzakelijk dat je alumni bent? Ik val denk ik wel 19 
onder die categorie hoor, want ik studeer niet meer aan de RU. Maar je onderzoek gaat wel 20 
specifiek over alumni toch? 21 
R: Ja dat klopt. 22 
M 02:33 Oké. Dat was het. 23 
R: Dan wil ik graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd.  24 
M 02:45 Ik heb communicatiewetenschap gestudeerd aan de faculteit van de sociale 25 
wetenschappen. 26 
R: En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 27 
M 02:56 Afgelopen zomer, dus juli 2018. 28 
R: En hoe vaak kom je nu dan nog in aanraking met de universiteit? 29 
M 03:09 Niet vaak. Ik heb nog een diploma- uitreiking deze maand, maar verder ontvang ik 30 
alleen mailtjes nog af en toe. Verder niets. 31 
R: En hoe vaak zou je zeggen dat dat dan is? 32 
M 03:30 De mails misschien... Van RR denk ik één keer in de week kort. Ja een keer in de week 33 
een mailtje. 34 
R: Oké en hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 35 
M 03:51 Via WhatsApp, niet face to face, wekelijks. En echt afspreken wel minder vaak, 36 
misschien een keer in de drie maanden. Denk ik. 37 
R: Zoiets. 38 
M 04:15 Zoiets ja denk ik. 39 
R: En kom je nog wel eens op de universiteit of in de buurt ervan? 40 
M 04:24 Eigenlijk niet want ik woon niet meer in Nijmegen. Dus ik kom er eigenlijk niet. Ik 41 
verwacht er niet zo vaak te komen, behalve dan met mijn diploma-uitreiking komende maand. 42 
R: En ken je wel nog mensen die er wel nog studeren? 43 
M 04:42 Ja een vriendin studeert er nog. Geschiedenis doet zij, ze zit nog in haar master. Maar 44 
verder niet meer nee. 45 
R: Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 46 
M 05:00 Ja dat denk ik wel.  47 
R: En op welke manier voelde je dat dan? Hoe zou je dat zelf omschrijven? 48 
M 05:11 Als je vertelt aan mensen wat je studeert en waar, dan noem ik wel altijd de plek. Ik 49 
vond het leuk als mensen naar Nijmegen kwamen. Om ze dan ook rond te leiden op 50 
de universiteit. Ik heb vanuit mijn studie of de faculteit om nieuwe studenten kennis te laten 51 
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maken met de universiteit. Dat vond ik ook altijd heel leuk om te doen. Dan voelt het toch wel 52 
aan als jouw plek en vind je het ook wel leuk om mensen rond te leiden en kennis te laten 53 
maken. En ik volgde altijd wel het nieuws van de VOX of wat er op de universiteit breder dan 54 
mijn studie gebeurde. 55 
R: En heb je dat gevoel dan ok nog sinds je afstuderen? 56 
M 06:09 Nog wel maar wel minder omdat ik er natuurlijk niet meer ben fysiek. En ik denk ook 57 
wel dat het na verloop van tijd wel minder gaat worden. Maar op dit moment zou ik wel nog 58 
zeggen dat het echt mijn universiteit is.  59 
R: Oké. En jouw band met de universiteit is dus wel enigszins veranderd sinds je afgestudeerd 60 
bent. Hoe verwacht je dat dat nog verder zal veranderen? 61 
M 06:39 Ik denk dat ik minder gebruik zal maken van dingen die de universiteit aanbiedt. Dus 62 
dat ik straks minder nieuws zal volgen over actuele dingen die er gebeuren op de campus en 63 
studie. En ik denk dat ik straks ook minder mensen ken die nog actief student zijn op de campus. 64 
R: En je zegt dat je straks ook minder nieuws zal volgen. Denk je dat dat dan ook minder 65 
interessant voor jou wordt? 66 
M 07:23 Niet per se, want als het gaat om het onderzoek dat er gebeurd wordt het niet per se 67 
minder interessant denk ik. Dat blijft me nog steeds boeien. Als het gaat om nieuwe gebouwen 68 
vind ik dat ook leuk bijvoorbeeld. Ik denk dat me dat niet minder gaat boeien nee, ook al ben je 69 
er minder betrokken bij gewoon. Ik denk dat ik het nog steeds wel interessant vind ja. 70 
R: En hoe belangrijk vind je het dan om verbonden te blijven met de universiteit? 71 
M 07:58 Ik vind het niet noodzakelijk, maar als het kan vind ik het wel leuk of prettig. En dan 72 
niet alleen de mensen, je eigen vrienden zeg maar, maar ook los daarvan is het ook een 73 
belangrijk deel geweest van je leven. Je hebt er toch een tijd rondgelopen. Ik denk dat het toch 74 
wel prettig is als je je nog verbonden zou blijven voelen. Dan zou je in de toekomst toch mensen 75 
sneller adviseren om naar de Radboud toe te gaan of een post-master te gaan doen of zoiets. Dat 76 
je daar zelf misschien nog interesse in zou hebben. Ik zelf persoonlijk nog niet, maar wie weet. 77 
Dan zou ik wel sneller aan Nijmegen denken dan aan een andere plek ja. 78 
R: En dan is het eigenlijk voor jou tweeledig. Dan is het aan de ene kant voor jou belangrijk om 79 
verbonden te blijven, omdat je zelf misschien nog wel wat zou willen doen in de toekomst hier. 80 
Maar ook om hoe anderen daar contact mee hebben. Klopt dat? 81 
M 09:23 Ja zo kun je het wel.. Ja dat bedoelde ik wel ja. 82 
R: Heb je het idee dat je de verbonden die je voelt met de universiteit met de universiteit in haar 83 
geheel is, of is dat gericht op een bepaald gedeelte, zoals de faculteit, studiegenoten, docenten? 84 
M 09:53 Nou die verbondenheid is wel veel minder met de faculteit die veel minder van mij af 85 
staat. Dat is in dit geval de natuurkunde- wiskunde- en bètafaculteiten zeg maar. Dat is ook 86 
gewoon omdat ik daar persoonlijk geen interesse in heb en er weinig mensen ken. Dat is wel 87 
een groot verschil ja. En ik vind het ook niet erg dat ik niet verbonden voel met dat deel van 88 
de universiteit. Dat heb ik ook nooit gehad eigenlijk. 89 
R: Ja die behoefte was er dan ook niet en die mis je nu dus ook niet? 90 
M 10:33 Nee. Ja ik moet eerlijk zeggen dat je op sommige plekken nooit komt. Van sommige 91 
plekken weet je niet eens af. Van wat voor een onderzoekscentra er zijn. Het is heel moeilijk om 92 
daar allemaal kennis mee te maken en iets mee te doen. 93 
R: Dus je voelt dan dat die verbondenheid met de universiteit in haar geheel is, maar dan sterker 94 
met gedeeltes daarvan waar je zelf meer ervaring mee hebt? 95 
M 11:02 Ja sterker met de sociale faculteit dan. 96 
R: Oké. De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat ´studeren bij de 97 
Radboud universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 98 
M 11:20 Ze vinden dat het niet tijdelijk is? Zei je dat? 99 
R: Ja. ´Studeren bij de Radboud is niet tijdelijk´. 100 
M 11:30 Oké. Het klinkt wel vrij... Ik snap het idee wel, want het vormt je wel. En de ideeën en 101 
kennis die je opdoet op de Radboud universiteit tijdens je studie neem je je hele leven mee. Dus 102 
in die zin is het niet tijdelijk. Toch denk ik dat veel mensen dat niet zo voelen zodra ze weg zijn 103 
op de universiteit. Ik zelf eigenlijk ook niet. Ik zou zeggen dat het deel wat je op doet aan kennis 104 
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en informatie, gevoel en herinneringen natuurlijk blijft. Maar het student zijn en het studeren 105 
vind ik wel tijdelijk. Maar ik snap de stelling wel. 106 
R: Heb je het idee dat de universiteit deze belofte nu waarmaakt? 107 
M 12:39 Nou ik den dat ze daar vooral in kunnen betekenen op het moment dat je wel nog 108 
studeert, om je dat mee te geven. Maar ik denk dat het heel moeilijk is om dat nog waar te 109 
maken als mensen eenmaal vertrokken zijn. 110 
R: Oké. Ja. 111 
M 12:54 Ik zou niet weten hoe je dat... Wat je zou kunnen bieden om op dat moment nog waar te 112 
maken. Ik denk dat het het belangrijkste is dat je daar actief in bent tijdens de studententijd van 113 
mensen. 114 
R: Oké. En op welke manier denk je dat RR aansluit op deze belofte?  115 
M 13:20 Nou ik denk dat het wel een belangrijk middel en kanaal is om mensen te blijven 116 
informeren als ze afgestudeerd zijn. Ook misschien om uit te nodigen voor evenementen of dar 117 
soort dingen; lezingen of bijeenkomsten. Dus ik denk dat het een hele belangrijke... Dat het wel 118 
helpt om inderdaad nog na je studie ervoor te zorgen dat je af en toe nog herinnerd wordt aan 119 
de Radboud en daar ook nog af en toe iets zou willen doen. 120 
R: Oké ja. Dus het kan wel bijdragen aan het waarmaken van de belofte die de universiteit hierin 121 
doet? 122 
M 14:06 Ik denk het wel ja, als klein onderdeel ja. Als je kijkt wat deze universiteit 123 
afgestudeerden nog te bieden heeft, dan denk ik dat het daar wel bij kan helpen ja. 124 
R: Oké. Heb je het idee dar RR ook een manier is om de verbondenheid met alumni te 125 
behouden? 126 
M 14:37 Misschien in hele algemene zin wel een beetje. Maar ik denk toch, als het gaat om het 127 
verbinden van alumni, dat je dan iets specifiekere informatie zou willen hebben. Dus dat het 128 
bijvoorbeeld iets meer gaat over jouw studie of vakgebied, of studenten die net als jij.. Dat het 129 
meer iets gerichter is op jouw studiegebied. En dat het nu daarvoor misschien nog net te 130 
algemeen is. 131 
R: Bij RR moet je ook interessegebieden aangeven. Heb je dan ook meer de interesses 132 
aangegeven die te maken hebben met jouw studiegebied of juist ook met andere onderwerpen?  133 
M 15:29 Volgens mij wel. Ik heb ook meerdere onderwerpen, volgens mij best een lang lijstje. 134 
Maar ook dingen als taal, geschiedenis en media heb ik wel aangevinkt geloof ik. Alles wat 135 
enigszins te maken heeft.. Wat ik enigszins interessant vond heb ik wel aangevinkt. Ook wel 136 
dingen die niet per se over mijn studie in communicatie gaan. 137 
R: En denk je dat die artikelen dan nog wel relevant zijn voor jou? 138 
M 16:03 Niet altijd. Ik moet heel eerlijk zeggen dat ik niet op ieder artikel klik en niet alles hoef 139 
te lezen. Maar vaak wel. Ik vind wel dat je kunt merken dat het... Ze schrijven dan geloof ik dat 140 
het gepersonaliseerde nieuwsbrief is. Ik vind het niet per se heel persoonlijk, maar wel in de zin 141 
dat het aangepast is op jouw voorkeuren. Dat kan je wel merken. Er zit altijd wel zeker iets leuks 142 
bij wat ik graag lees. 143 
R: En dan heb je het eigenlijk over de nieuwsbrief die je ontvangt via de mail, of heb je het dan 144 
ook over de stukjes die op de website komen te staan? 145 
M 16:42 Oh ja ik had het over de nieuwsbrief, sorry. Ik kijk niet zo vaak op de website nee. Maar 146 
ik weet wel dat die er is. 147 
R: En waarom maak je dan juist meer gebruik van de nieuwsbrief in plaats van de website? 148 
M 16:59 misschien een stukje toegankelijkheid. De nieuwsbrief ontvang ik in mijn mailbox, dus 149 
dan open ik die sneller dan dat ik zelf naar de website zou gaan op internet. Ik vind de drempel 150 
niet groter, maar ik denk er dan gewoon niet genoeg aan. 151 
R: En denk je dat zo´n e-mail nieuwsbrief een positieve eigenschap is van RR? 152 
M 17:32 Ja zeker. Ik denk het wel. Dat zorgt echt dat het contact, of ja je hebt geen contact, niet 153 
verwaterd. Tenminste bij mij wel. Ik vind het nog steeds leuk om te lezen, dus ik denk wel dat 154 
dat positief bijdraagt ja. 155 
R: Oké. En dat houdt je dan ook betrokken bij RR? 156 
M 17:55 Ja.  157 
R: Oké ja. 158 
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M 17:59 En je kunt ze natuurlijk ook volgen op sociale media. Dat is dan voor mij hetzelfde 159 
positieve. Dan zie je het ook sneller langskomen als wanneer je naar de website zou gaan. 160 
R: Ja. En gebruik je ook een ander soort services waar je nieuwsberichten en artikelen met 161 
wetenschappelijke achtergrond kan vinden? 162 
M 18:30 Specifiek van de Radboud universiteit of in z´n algemeenheid? 163 
R: In z´n algemeenheid.  164 
M 18:39 Ja ik ontvang wel meer nieuwsbrieven, onder andere van de universiteit van 165 
Nederland. Dat zijn altijd van die korte video´s. Daar krijg ik ook een nieuwsbrief van en dat zijn 166 
ook wel vaak wetenschappelijke artikelen of video´s. Verder op dat gebied eigenlijk niet zo veel. 167 
R: En waarom is RR voor jou dan interessant om te gebruiken in plaats van andere middelen? 168 
M 19:15 Omdat het specifiek gaat om onderzoek dat wordt gedaan op de universiteit Nijmegen. 169 
Dat is soms herkenbaar of soms weet je dat bepaalde docenten met bepaalde projecten bezig 170 
waren. Omdat het soms ook gaat over Nijmegen of de omgeving van Nijmegen. Dan komt het 171 
dichterbij dan een ander soort nieuwsbrief of een ander soort informatie. 172 
R: Je zegt al omdat het onderzoek uit Nijmegen is dat je daar misschien wat meer affiniteit mee 173 
hebt, dat je dat wat meer herkent. Denk je dan dat RR ook geschikt kan zijn voor mensen die nog 174 
geen connectie hebben met de Radboud universiteit?  175 
M 20:17 Op zich wel, alleen moet je in het algemeen wel een interesse hebben in de wetenschap 176 
of in onderzoek. Maar ik denk wel dat het heel goed laat zien wat er allemaal gebeurt op 177 
de universiteit, hoe breed het is. En als er grote veranderingen zijn kun je dat op die manier daar 178 
wel volgen. Ik denk dat het op die manier daar wel een grote rol in kan spelen.  179 
R: Heb je het idee dat RR dan echt iets is voor alumni van de Radboud universiteit? 180 
M 21:00 Nee niet per se. Ik ontving de nieuwsbrief ook, en ik volgde het ook, al tijdens min 181 
studie. Ik zou niet zeggen dat het specifiek voor alumni is.  182 
R: Nee. En denk je dat als ze zeggen ´dit is speciaal goed voor alumni´, dat je je daarbij kan 183 
aansluiten dan? Of ben je het daar dan niet mee eens? 184 
M 21:24 Ja dat wel. Alleen mis ik dan wel nog... Ik denk dat je het best zo zou mogen noemen, 185 
alleen mis ik voor mijzelf dan die specifieke informatie, wat ik zei, van je studie. Bijvoorbeeld 186 
een docent aan het woord uit jouw vakgebied of verhalen van studenten. Iets dat meer gericht is 187 
op jouw achtergrond. 188 
R: Dus je hebt niet het idee dat het al helemaal voor alumni is? 189 
M 22:06 Klopt ja. 190 
R: Oké. En hoe zou je het vinden als het meer voor alumni gebruikt gaat worden? 191 
M 22:21 Goed denk ik. Ik denk dat het een fijne manier is, gezien de frequentie, en dat je het 192 
kunt volgen op sociale media en dat je de nieuwsbrief kunt ontvangen. Dat het wel een goed 193 
kanaal is om alumni nog te bereiken. Maar ik weet niet of je dan bestaande studenten niet 194 
vergeet, of dat die niet net zo veel interesse kunnen hebben in het nieuws van Recharge. Ik weet 195 
niet of ik dat duidelijk uitleg, maar het is zeg maar als je er een label op plakt van ´dit is alleen 196 
voor alumni´, dan weet ik niet of iemand het zou lezen die geen alumni is. En dat is misschien 197 
zonde.  198 
R: Ja oké. Heb je het idee dat andere alumni die je kent ook gebruik maken van RR? 199 
M 23:25 Ik ken een paar mensen die het ook volgen volgens mij. 200 
R: En wat vind je er dan van dat zij dat ook doen? 201 
M 23:36 Eerlijk gezegd maakt het me niet zo veel uit. Ik denk dat ieder zijn eigen redenen heeft 202 
misschien, maar zij vinden het toch ook wel leuk om af en toe wat nieuws te volgen over 203 
de universiteit. Of over het onderzoek. 204 
R: Oké. Heb je het wel eens aangeraden aan iemand in je omgeving? 205 
M 24:00 Ik denk het niet. Heel misschien tijdens de lancering, of toen het startte. Dat ik toen 206 
vroeg van ´gebruik jij dat al, ken jij dat al? Ik zag het langskomen, ken je het? ´. Misschien zo, 207 
maar niet recentelijk. 208 
R: En denk je dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van RR? 209 
M 24:31 Dat denk ik wel. Je bedoelt registreren zodat je een nieuwsbrief ontvangt? 210 
R: Ja. 211 
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M 24:37 Ja. Ja dat is denk ik wel. Dan blijft het beter hangen en word je er vaker mee 212 
geconfronteerd dan dat je zelf naar de site gaat. 213 
R: Oké. En wat is voor jou een belangrijke reden om je juist niet te registreren als gebruiker van 214 
RR? 215 
M 25:01 Dat zou ik voor mezelf niet kunnen bedenken eigenlijk. Ja als je het niet interessant 216 
genoeg vindt, de inhoud. Dat zou ik me kunnen voorstellen, maar dat is bij mij nog niet zo. 217 
R: Helder. Wat vind je ervan dat de artikelen die je kunt lezen van verschillende bronnen 218 
komen? Zo heb je artikelen van de universiteit van Nederland, van VOX, die ook gedeeld worden 219 
op RR. Wat vind je daarvan? 220 
M 25:40 Ja goed, dat vind ik leuk. Dat geeft een iets breder perspectief en hou je ook meteen wat 221 
breder geïnformeerd. Ik vind het niet erg dat het soms niet van de Radboud zelf komt. 222 
R: Oké ja. En dat wil ik het tot slot nog hebben over de activiteiten die gedeeld worden door RR. 223 
In hoeverre heb je die activiteiten al voorbij zien komen en heb je dat gebruikt? 224 
M 26:14 Gebruikt niet zo vaak. Wel regelmatig dat ik dingen zie langskomen in de nieuwsbrief 225 
bijvoorbeeld of op de website over dingen op de agenda, dus lezingen of evenementen of een 226 
festival ofzo. Ik heb het niet zo veel bezocht. Af en toe in het kader van Radboud Reflects, toen ik 227 
nog student was. Die werken volgens mij ook samen. Daar kwamen af en toe wel evenementen 228 
voorbij. Soms ben ik daar wel naar toe gegaan. Maar niet heel vaak.  229 
R: Oké. En dat was dan niet via de agenda van RR, maar dan..? 230 
M 26:59 Nee volgens mij niet. 231 
R: Oké ja helder. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we verder besprokén 232 
hebben? 233 
M 27:13 Nee ik denk het niet. Ik kan nu niks bedenken. 234 
R: Oké. En heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 235 
M 27:24 Nee. Ik hoop dat ik duidelijke antwoorden heb gegeven. Soms moest ik zelf nog 236 
nadenken op het moment dat je iets vroeg, dus ik weet niet of alles super goed geformuleerd en 237 
duidelijk is. 238 
R: Het lijkt me wel dat dat helemaal goed komt hoor. Heel erg bedankt voor je medewerking.  239 
 240 
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Transcript Participant 12 
R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dat betekent dat 2 
ik ook onafhankelijk van de service Radboud Recharge ben. Dit interview maakt deel uit van dat 3 
onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht je dit 4 
prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door middel van dit interview wil 5 
ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de universiteit kunnen 6 
omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna 7 
volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud Universiteit. We sluiten af met 8 
een aantal vragen over het platform Radboud Recharge. Heb je nog vragen of opmerkingen 9 
voordat we beginnen? 10 
T00:35 Nee hoor. 11 
R: Nee? Helemaal goed. Mocht je nog vragen hebben tijdens ons gesprek kun je die altijd nog 12 
stellen. 13 
T 00:41 Prima. 14 
R: Dan wil ik graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd. 15 
T 00:47 MLW, moleculaire levenswetenschappen. 16 
R: Oké, en wanneer ben je daarin afgestudeerd? 17 
T 00:56 Ik heb mijn bachelor gehaald in 2008 en toen ben ik verder gegaan met een master in 18 
Maastricht.  19 
R: Oké. En hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 20 
T 01:11 Nou dat is één à twee keer per jaar. 21 
R: Oké en op welke manier is dat dan? 22 
T 01:18 Ja, fysiek dan he. Ik ga wel eens naar een lezing van Radboud Recharge of wat 23 
algemener een evenement op de FNW.  24 
R: Oké. Je zegt al, fysiek is dat dan. Op welke andere manier kom je nog in aanraking met 25 
de universiteit?  26 
T 01:38 Ja online. Het is eigenlijk wel wat communities en ook weer via via mensen die daar 27 
hebben gestudeerd natuurlijk. Dan kom je toch een beetje in hetzelfde netwerk. Daar komen ook 28 
wel weer of zakelijke of privécontacten weer uit. De universiteit blijft toch altijd wel een beetje 29 
een onderdeel van ons. 30 
R: Oké ja. Hoe vaak heb je nog contact die je kent via de universiteit? 31 
T 02:17 Wekelijks. 32 
R: Wekelijks is dat. Wat voor een soort contact is dat dan? 33 
T 02:22 Nou de een is vriendschappelijk. De ander is iets meer zakelijk.  34 
R: En hoe belangrijk vind je het om nog contact te houden met diegenen? 35 
T 02:39 Ja heel belangrijk. Ja de een is een goede vriend en de ander is een goed zakelijk 36 
contact.  37 
R: Ja.  38 
T 02:52 Dus dat is wel mooi ja.  39 
R: En heb je het idee dat je je tijdens je studie echt verbonden voelde met de universiteit? 40 
T 03:01 Nee. Nee gek genoeg niet. Niet op de manier van.. Niet via mijn studie. Maar wel via het 41 
project dat ik deed voor de universiteit, waarbij we als bèta-studenten naar middelbare scholen 42 
gingen en daar studiekeuzebegeleiding gaven. Dat bond mij eigenlijk meer aan de universiteit. 43 
En de vriendschappen met de mensen. Met de studie was het ´nee´, dat was meer een 44 
studentnummer zeg maar. Zo heb ik dat in Nijmegen tenminste ervaren. In Maastricht 45 
bijvoorbeeld bijna het tegenovergestelde. 46 
R: Oké. En op welke manier was dat dan juist zo anders?  47 
T 03:49 In Nijmegen hadden we... daar volgde je gewoon college met z´n allen en daarna ging je 48 
naar... Dan was je ergens ingeschreven voor een practicum en dan ging je daar maar eens naar 49 
toe. Maar in Maastricht was het veel meer klassikaal. Dat was bijna alsof we een soort van vak-50 
klas hadden. Problem... learning hebben ze daar. Ik weet niet of je weet wat dat inhoudt? 51 
R: Leg het vooral uit. 52 
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T 04:21 Je hebt dus een casus en aan de hand daarvan ga je met je groepje brainstormen over 53 
wat nu echt het probleem is en hoe je hier op een wetenschappelijke manier antwoord op kunt 54 
geven. Dat is wel heel erg mooi om op die manier te leren. En dat zette me veel meer in contact 55 
met mijn studiegenoten en andersom. En mezelf motiveerde dat ook meer om ook 56 
daadwerkelijk met mijn studiegenoten aan de slag te gaan. Op de RU was het gewoon heel erg 57 
top-down, in Maastricht was het iets meer bottom-up. 58 
R: En heb je het idee dat die verbondenheid bij de Radboud universiteit is veranderd sinds je 59 
bent afgestudeerd? 60 
T 05:14 Nee. Eigenlijk niet nee. Het is allemaal... nee.. Het is allemaal nog steeds zoals het is, het 61 
is gewoon allemaal goed. Het is een goede, degelijke opleiding geweest. Een goede basis 62 
waarmee ik verder het leven in heb kunnen gaan en nog steeds aan het gaan ben. Het was 63 
gewoon goed. Allemaal heel goed en degelijk. Maar het fijn om ergens anders die andere 64 
interpersoonlijke, academische vaardigheden te hebben geleerd.  65 
R: Heb je het idee dat je je wel meer verbonden voelde met een gedeelte van de universiteit 66 
tijdens je studie, bijvoorbeeld met de faculteit, of zoals je net noemde andere studenten, of 67 
docenten en andere begeleiders? 68 
T 06:06 Ja er waren een paar heel inspirerende docenten. Met een van hun heb ik nog steeds af 69 
en toe contact. Dat was Bruce Jenks van neurobiologie, een man met geweldige colleges en een 70 
geweldig mooie wetenschappelijke beschrijving van alles. Hij kon heel goed schetsen hoe het 71 
gaat en wat we wel en nog niet weten, hoe dat tot stand is gekomen. Dat vond ik erg interessant. 72 
R: Dus dat is dan zowel docenten als andere studenten waar je die band dan mee voelde? 73 
T 06:53 Ja zeker. En met een andere, inmiddels ex-, werknemer ben ik nog goed bevriend. Dat is 74 
mijn oude baas. Bas Paulo. Die werkte toen op de afdeling communicatie. Van hem heb ik heel 75 
veel geleerd over hoe het op het gebied van communicatie allemaal gaat tussen mensen op 76 
de universiteit. Ook binnen da project heb ik heel veel geleerd over hoe communicatie gaat. Dat 77 
is ook erg interessant.  78 
R: Oké. En je geeft aan dat je bij de communicatieafdeling werkzaam bent geweest. Heb je het 79 
idee dat dat je band met de universiteit heeft versterkt? Of was dat een ander soort relatie voor 80 
jou? 81 
T 07:47 Ja zeker. Ja, sterker nog, dat zijn eigenlijk mijn mooiste herinneringen daar, naast dat er 82 
heel veel inspirerende colleges waren. Waar ik vaak in mijn pauzes mee bezig was het project 83 
dat we daarnaast draaide op de middelbare scholen. Dus ik was vaak daar en ook met de 84 
mensen die daaraan werkten. Ik was eigenlijk altijd daar wel mee aan de slag tussen alles door. 85 
R: Ja.  86 
T 08:20 Dus dat zijn mooie herinneringen. En ook daarvan pluk ik nu nog steeds de vruchten in 87 
het huidige leven, met wat ik nu aan het doen ben. 88 
R: Oké. En op welke manier zie je dat nu nog terug dan? 89 
T 08:38 Wat ik daar heb geleerd is aan de ene kant heel goed presenteren en aan de andere kant 90 
heel goed luisteren. En dan gaat het nog niet eens zo zeer om specifiek de inhoud, maar meer 91 
over hoe je nou contact met mensen maakt. Ho breng je nou een boodschap over? En dat is met 92 
name op het gebied van science lastig. Op dit moment heb ik eigenlijk een hele gekke functie 93 
ergens. Ik ben namelijk... Ik vertel nu nog steeds verhalen, dus ik ben heel veel bezig nog met de 94 
communicatie, aan mensen die nog weinig weten van zeewier en zeewier eten. Het afgelopen 95 
jaar heb ik heel veel interview gegeven aan grote kranten in Nederland, op televisie geweest, 96 
heb ik een kookboek geschreven. Alles in begrijpelijke, bijna Jip-en-Janneke-taal, over best wel 97 
een heel moeilijk onderwerp: hoe gaan we nu zeewier eten? Eigenlijk is dat precies hetzelfde als 98 
wat ik toen al op de universiteit deed: het ervoor zorgen dat mensen bètastudies gingen 99 
begrijpen en op die manier een juiste studiekeus maken. Dat is eigenlijk precies hetzelfde. 100 
R: Oké. En de universiteit doet aan haar studenten dat studeren bij de Radboud universiteit niet 101 
tijdelijk is. Wat... 102 
T 10:18 Niet tijdelijk is? 103 
R: Niet tijdelijk ja.  104 
T 10:20 Oké.  105 
R: Wat vind je dan van deze belofte? 106 
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T 10:24 Van deze belofte? 107 
R: Uhum. 108 
T 10:26 Uhm. Ik uhm ja... Ja. Ik denk dat het wel klopt. Ik weet niet waar... Als je kijkt in 109 
Maastricht.. Maastricht doet ongeveer vergelijkbare dingen op alumni-niveau, dus ik denk dat 110 
de universiteit sowieso gebaat is bij een goed alumni-netwerk en vice-versa. Ik heb ook op de 111 
HBO gewerkt en daar is het een stuk minder. Is ook begrijpelijk. Ja maar de universiteit is nog 112 
net iets specifieker en iets meer een wereld waar je instapt als het ware, naast dat je gewoon 113 
naar school gaat en een dienst afneemt. Het klinkt bijna een beetje elitair, maar het is wel zo. Je 114 
bent en blijft een beetje Radboud, zo voelt dat ook wel hoor. 115 
R: Oké. En denk je dan dat de universiteit deze belofte nu wel waar maakt? 116 
T 11:31 Ja als ik zie hoeveel input in Radboud Recharge zit. Ja daar hebben ze wel echt hun best 117 
op gedaan om het interessant en leuk te maken. Hoewel het qua nieuwe content, ik heb net 118 
toevallig nog even gekeken, vind ik het nog wel wat tegenvallen. Maar een half jaar geleden ben 119 
ik ermee begonnen en toen was ik echt onder de indruk van hoe veel verschillende 120 
onderwerpen er wel niet waren en wat er allemaal wel niet aan het gebeuren was. Dus echt een 121 
compliment. Ik hoop dat jullie dit kunnen vasthouden op die manier. Het lijkt mij heel erg mooi 122 
en heel erg leuk. 123 
R: En je geeft aan dat die informatie die daar beschikbaar is heel goed aansluit?  124 
T 12:27 Ja het sluit goed aan bij de werkelijkheid. Het is net alsof je een soort 125 
wetenschapsbijlage van de Volkskrant opent, maar dan meer interactief. Dus dat is heel leuk. 126 
R: Dus dan gaat het vooral over de manier waarop de informatie gepresenteerd wordt? 127 
T 12:44 Ja zeker. Ja. Het wordt wat populairder gebracht, zonder echt populairwetenschappelijk 128 
te worden. Het is wel echt wetenschappelijk. Maar het zijn wel interessante onderwerpen waar 129 
je echt wel wat aan hebt. 130 
R: En denk je dat de artikelen dan relevant zijn voor jou? 131 
T 13:04 Sorry? 132 
R: Heb je het idee dat de artikelen ook relevant zijn voor jou dan? 133 
T 13:10 Ja nou ja goed. Niet alles natuurlijk. Dingen over tandheelkunde ofzo boeit me echt 134 
helemaal niks. Maar ik heb wel het idee dat ik welkom ben en ik heb ook het idee dat men goed 135 
bezig is en de juiste mensen laat bijdragen aan dit platform. Ik heb er wel een goed... Ik sta daar 136 
wel positief tegenover. Ik doe ook wel eens mee met die activiteiten. Dat is goed. En wat ik ook 137 
wel een ander pluspunt vindt is dat er weer af en toe FNWI-netwerkborrels in het land zijn.  138 
R: Oké... 139 
T 14:04 Dat is iets heel anders natuurlijk. Maar ja dan denk ik ook van ´goh, wat goed dat 140 
jullie...´. Heel veel mensen van mijn leeftijd werken in Amsterdam en dat ze daar een 141 
netwerkborrel organiseren vind ik echt grote klasse. Dat ze dat ook buiten Nijmegen 142 
organiseren. Ja dat vind ik heel goed. Ja. 143 
R: Ja oké. En heb je het idee dat dat ook voor de activiteiten die via RR gedeeld worden en 144 
toegevoegde waarde kan zijn? 145 
T 14:39 Uhmm... Ja. Ja.  146 
R: En de activiteiten die op dit moment gedeeld worden. Wat vind je daarvan? In hoeverre krijg 147 
je dat mee en gebruik je dat? 148 
T 14:52 Ja ik krijg dan heel veel zin om er naartoe te gaan, dus dat doen jullie heel goed. Ik heb 149 
natuurlijk een beperkte tijd beschikbaar in mijn agenda. Ik kan ook niet altijd overal naartoe. 150 
Het is wel weer even twee uur ff naar Nijmegen en ook weer terug in de trein.  151 
R: Ja.  152 
T 15:14 Dus ja. Maar het is wel leuk dat het kan en er is veel te doen. Ik heb ook het idee dat als 153 
ik een keertje iets mis de volgende maar er nog wel weer iets leuks is. Dat is wel goed. 154 
R: Dus dan heb ik het idee dat afstand en tijd de belangrijkste reden zijn dat je RR minder kan 155 
gebruiken? 156 
T 15:33 Ja zeker. Ik wil dan slapen als ik in Nijmegen kom. Maar goed. Online hebben jullie wel 157 
allemaal leuke dingen, dat is wel heel gaaf.  158 
R: Oké... En gebruik je ook andere soort platforms of websites waar je ook soortgelijke artikelen 159 
of activiteiten zou kunnen vinden? 160 
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T 16:02 Ja goed we kijken allemaal wel eens naar YouTube, maar dan van de wat meer 161 
interessante dingen. Dat geldt toch ook wel voor dingen als.. Oké dat is dan misschien wel iets 162 
meer politiek gekleurd, maar de Correspondent of Follow the Money ofzo. Maar wel goed 163 
onderzocht. Daar kijk ik nog wel eens op. Verder niet echt. 164 
R: En waarom is dan juist RR interessant om daarnaast te gebruiken? 165 
T 16:34 Ja en daar komt het weer.. Toch die band met de universiteit. Dat volgt je toch een 166 
beetje. Je hebt het idee van ´dit is toch waar ik vandaag kom´. Het is heel gek. Dat is puur 167 
emotioneel, dat heeft niks te maken met ratio. Maar het is absoluut waar. Je denk ´goh, ik was 168 
ooit deel van deze community, deed ik onderzoek voor- of met deze mensen´. Dit is wel een 169 
soort van de wetenschap waar ik uit kom. En ik wil graag zien hoe dat verder gaat. 170 
R: En heb je het idee dat je je meer betrokken voelt bij de universiteit doordat je RR gebruikt? 171 
T 17:16 Nee. Maar het houdt het vuurtje wel warm, onbewust. Als je een keertje gaat, dan heb je 172 
wel zin om weer een keertje te gaan de volgende keer.  173 
R: Ja, oké. En heb je het idee dat andere alumni ook gebruik maken van RR? 174 
T 17:32 Dat weet ik niet. Nee. Ik heb echt geen flauw idee. 175 
R: Heb je RR of een artikel hierop wel eens gedeeld met andere om jou heen? 176 
T 17:43 Ja.  177 
R: ... En hoe werd daar dan op gereageerd? 178 
T 17:48 Ja dat vond men leuk. Uiteindelijk zijn we nog met z´n allen naar een lezing over 179 
hetzelfde onderwerp geweest. Dat was hartstikke leuk ja. 180 
R: En je hebt... 181 
T 18:03 Goede lezing trouwens. 182 
R: En je hebt het over met z´ n allen. Zijn dat dan andere alumni ook? 183 
T 18:10 Ja. Ja.  184 
R: Oké. 185 
T 18:13 Ja goed die weten er allemaal dan weer niks van. Dus misschien gebruik ik dan ook wel 186 
weer.. Weet je. Het is een van die dingen. Dan moet ik wel zeggen dat je bij de 187 
Radboud universiteit altijd één mailtje krijgt over dingen en dat is natuurlijk hartstikke netjes 188 
en hartstikke goed. Maar over dit soort dingen... Bijvoorbeeld heb ik als student ook ooit één 189 
keer een mailtje gehad dat ik geselecteerd was voor het Honours-programma, maar dat is geloof 190 
ik ergens aan mijn neus voorbijgegaan. Het was heel erg netjes dat je dan één mail krijgt, maar 191 
verder was het klaar. Achteraf dacht ik van ´Jezus, daar had ik eigenlijk wel graag aan mee 192 
willen doen´. Dat zijn hartstikke leuke dingen om te doen als student, maar wat dat betreft is het 193 
beleid van de universiteit van ´we sturen netjes één mailtje enz.´... Je mag best een keer iets 194 
meer spammen. Want ik denk echt wel dat mensen dit echt wel heel graag willen, maar het zit 195 
op het moment nog echt niet in hun systeem.  196 
R: Ja oké. En denk je dan dat het ook voor andere alumni juist heel interessant zou kunnen zijn? 197 
T 19:24 Ja. Ja, want toen ik dit doorstuurde was men laaiend enthousiast. Maar men weet 198 
gewoon niet van het bestaan van het platform.  199 
R: Oké. Denk je dat het ook interessant zou kunnen zijn voor degenen die niet hebben 200 
gestudeerd aan de Radboud universiteit?  201 
T 19:47 Nee, het is wel echt een soort binding. Wel grappig dat je dat zegt, maar ik denk dat het 202 
juist een dingetje is dat leuk is als je er gestudeerd hebt. Het is net als zo´n... Ik was ook al lid 203 
vroeger van verenigingen. En als je dan nog het clubblad thuisgestuurd krijgt voelt dat toch leuk, 204 
ook al ben je niet meer lid van die club. Dan ben je toch... Je wilt toch even weten wat er aan de 205 
hand is, wat er op dat moment gebeurt. En het is natuurlijk dat het bijna voelt als cadeautje ofzo. 206 
Begrijp je wat ik bedoel? Het mooiste exportproduct vanuit de universiteit is natuurlijk kennis. 207 
Daar krijg je gewoon een gratis hapje kennis. Zo voelt het een beetje. 208 
R: Is dat dan voor jou de grote waarde van RR? Zo samengevat? 209 
T 20:50 Ja zeker ja. En netwerkborrels enzo en dat soort dingen. Dat wordt ook wel zeker 210 
georganiseerd door de universiteit. Misschien niet zozeer door RR, dat weet ik trouwens niet 211 
eens. Als je echt kan netwerken om te netwerken, dan kom je ook eigenlijk alleen maar mensen 212 
tegen die dat ook willen. Ik geloof daar niet zo in. Ik geloof meer in het delen van kennis en leuke 213 
ervaringen en op die manier een soort van band opbouwen. Er is mij ook wel eens gevraagd om 214 
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terug te komen om op de universiteit een lezing te geven. Natuurlijk wil je dat dan. Dat is 215 
hartstikke leuk. Dat soort dingen. Dat houdt echt de band warm en het is meer als een soort van 216 
clubblaadje waar je af en toe hebt van ´oké, is dat die dag, dan ga ik nog wel eens even kijken´. 217 
En zo blijf je voor elkaar van waarde. 218 
R: En heb je het idee dat die kennis vooral gezonden wordt of maakt het voor jou niet zo uit dat 219 
het op deze manier aangeboden wordt? 220 
T 22:11 Nee. Nouja goed. Ik heb gezegd.. Toen ik werd gevraagd om me hiervoor op te geven 221 
heb ik gezegd ´ja dat doe ik graag, dat vind ik interessant´. En dan mag het ook wel naar me toe 222 
komen en vind ik het ook niet erg als het zo verzonden wordt. In het geval als er eens een keer 223 
een dag is, wil ik daar natuurlijk graag naartoe komen. 224 
R: Ja. Dat lijkt me helder.  225 
T 22:44 Ja oké.  226 
R: Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over wat we nu besprokén hebben? 227 
T 22:51 Nee. Nee. Het is voor mij ook wel helder. 228 
R: Nou ja. Hartstikke mooi. Wat mij betreft waren dat de vragen. 229 
T 23:06 Helemaal goed.  230 
R: Ik weet niet of je verder nog vragen of opmerkingen hebt over het interview zelf? 231 
T 23:10 Nee.  232 
R: Nee. Oké. Dan wil ik je heel erg graag bedanken voor je medewerking.  233 
 234 
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Transcript Participant 13 
R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dat betekent dat 2 
ik ook onafhankelijk van de service Radboud Recharge ben. Dit interview maakt deel uit van dat 3 
onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht je dit 4 
prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Heb je daar behoefte aan? 5 
W 01:45 Nee niet per se nee. Ik denk niet dat het allemaal gevoelig is wat wij bespreken, dus 6 
allemaal prima. 7 
R: Oké heel fijn. Vind je het goed als ik het gesprek opneem? Op basis van de opnames zal ik het 8 
gesprek uitwerken, maar dit wordt niet gedeeld. 9 
W 02:02 Ja dat is goed.  10 
R: Nou wat gaan we doen? Door middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren 11 
bespreken die jouw band met de universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal 12 
algemene vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het 13 
alumnibeleid van de Radboud Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het 14 
platform Radboud Recharge. Heb je nog vragen of opmerkingen voordat we beginnen? 15 
W 02:42 Nee, misschien achteraf. Dat komt wel. 16 
R: Mocht je op een gegeven moment nog vragen hebben mag die altijd nog stellen. 17 
W 02:51 Oké dat is goed. 18 
R: Dan wil ik graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd. 19 
W 02:59 Ik heb geografie gestudeerd aan de faculteit der managementwetenschappen in 20 
Nijmegen. 21 
R: En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 22 
W 03:10 Ik ben in 2007 begonnen en ik ben afgestudeerd in 2012. Juli 2012. 23 
R: En dan even later natuurlijk je diploma ontvangen. 24 
W 03:25 Ja dat was een paar maanden later. In oktober of zoiets. 25 
R: Oké. En hoe vaak kom je nu nog in aanraking met de universiteit? 26 
W 03:36 Eigenlijk alleen via de Radboud Recharge en de nieuwsbrief van de faculteit zelf. 27 
R: De managementfaculteit hebben we het dan over? 28 
W 03:52 Ja klopt. En los van dat is het toevallig dat mijn broertje vorig jaar is afgestudeerd aan 29 
de Radboud en toen ben ik er geweest. Ik kom er fysiek ook niet meer. Dus dat is de enige 30 
manier waarop ik nog in contact ben met de Radboud. 31 
R: Ja. En waarom kom je er fysiek niet meer? 32 
W 04:17 Omdat ik aan de andere kant van het land woon en werk. Mijn ouders wonen nog wel 33 
in het oosten van het land, dus ik zou er wel nog een keertje heen kunnen als ik wil. Maar ik heb 34 
er ook niet zo veel te doen, dus ik hoef daar ook niet zo te zijn. 35 
R: En hoe vaak heb je dan nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 36 
W 04:42 Wekelijks. We hebben met oud-studiegenootjes een app-groepje. Eens in de zoveel tijd 37 
komen we bij elkaar en dan bespreken we stad en wereld in feite. Dat is het eigenlijk. 38 
R: En dat is dan echt alleen contact met studiegenoten? 39 
W 05:07 Ja. Oud-studiegenoten. 40 
R: En heb je nog contact met anderen die je kent via de universiteit? 41 
W 05:16 Bedoel je van de universiteit zelf? 42 
R: Bijvoorbeeld docenten, studiebegeleiders, mensen die je kent via de sportvereniging.  43 
W 05:25 Nee ik was niet lid van een vereniging. Trouwens wel van de studievereniging, maar 44 
daar heb ik helemaal geen contact meer mee. Ik heb nog wel contact met een aantal docenten 45 
van wie ik les heb gehad op LinkedIn, dus ik zie wel wat voor een activiteiten ze hebben. Ik lees 46 
soms ook een beetje over hun werk, maar dat is niet dagelijks of wekelijks. Het is iets 47 
incidenteels dat ik iets voorbij zie komen. 48 
R: Heb je het idee dat je je verbonden voelde met de universiteit tijdens je studie? 49 
W 06:08 Ja.  50 
R: Op welke manier had je dat dan? 51 
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W 06:15 Ik had altijd het gevoel.. Nadat ik de studie aan het Radboud heb afgerond heb ik nog 52 
een studie gedaan in Leiden. Wat ik bij de Radboud heel erg vond is dat je onderdeel van de 53 
Radboud bent als het ware. Dat gevoel krijg je wel een beetje. In Leiden was het toch allemaal 54 
wat afstandelijker. Het was meer een fabriek waar je colleges volgde en uiteindelijk had je een 55 
diploma als je alle vakjes kon afvinken. Dat was veel kouder, killer en afstandelijker, terwijl ik bij 56 
het Radboud echt het gevoel had dat je onderdeel was van de Radboud. Het heeft er ook 57 
misschien deels mee te maken dat ik ook mijn bachelor heb gedaan bij de Radboud, dus dan zit 58 
je er echt jaren. 59 
R: Ja dus dan zit je er wat langer. 60 
W 07:09 In Leiden heb ik alleen mijn master gedaan, dus dat was ook korten. Misschien dat dat 61 
ook een ander gevoel gaf. 62 
R: Wellicht. 63 
W 07:19 Bij de Radboud had je dat docenten die je kende aan het begin je ook echt beter kende 64 
aan het einde. Die konden me echt verder helpen, dus in die zin voelde ik me wel verbonden aan 65 
de Radboud ja. Het grappige was dat ik twee jaar geleden een diplomasupplement moest halen. 66 
Dat kon schijnbaar alleen maar fysiek, dus toen ben ik weer op de Radboud geweest. Toen ik 67 
daar was voelde het wel weer als een soort van thuis.  68 
R: Dus dat heeft ook verbondenheid met de plek, los van de mensen die je daar kende? 69 
W 07:55 Ja exact.  70 
R: Oké. En heb je het idee dat je sinds je afstuderen nog verbonden voelt? Je zegt al dat het nog 71 
wat voelde als thuis, maar voelde je ook nog echt die verbondenheid met de universiteit? 72 
W 08:12 Je bedoelt nu nog? 73 
R: Ja, sinds je afstuderen. 74 
W 08:14 Ja, zeker. Ja ik voel wel dat ik ´alumnus´ ben van de Radboud. Dat is nummer 1. Leiden 75 
komt daarna pas. Als iemand mij vraagt waar ik gestudeerd heb komt Radboud of Nijmegen als 76 
eerste op. Op die manier voel ik me wel nog verbonden ja. Ik merk wel... Het begint al tijdens je 77 
master. Tijdens je master werk je veel individueler dan tijdens je bachelor. Dan wordt het al 78 
lastig om die verbondenheid vast te houden en gedurende de jaren wordt dat natuurlijk steeds 79 
minder. Maar ik voel me op die manier wel nog verbonden aan de Radboud ja. 80 
R: Heb je het idee dat die verbondenheid die je had tijdens je studie veranderd is ten opzichte 81 
van nu? 82 
W 09:01 Het is wel veranderd en minder geworden. Als je daar dagelijks komt sta je er niet erg 83 
bij stil, maar je voelt je wel verbonden aan die plek. En nu is het bijna iets nostalgisch van ´ik heb 84 
aan de Radboud gestudeerd´. 85 
R: Heb je het idee dat die verbondenheid die je voelde specifieker gericht was op een gedeelte 86 
van de universiteit, zoals een faculteit of studiegroep? Of was het echt met de universiteit in zijn 87 
geheel? 88 
W 09:43 Kun je dat nog eens herhalen? 89 
R: Heb je het idee dat de verbondenheid die je voelt meer gericht is op een bepaald deel van 90 
de universiteit, zoals een faculteit of studente/docenten, of is het meer een verbondenheid met 91 
de universiteit in haar geheel? 92 
W 10:05 Ik denk met de universiteit als geheel. De faculteit merk ik pas de laatste jaren van dat 93 
ze het contact met de alumni proberen aan te halen. Daarvoor gebeurde dat niet echt veel. In die 94 
zin heb ik qua verbondenheid met de faculteit minder. Ik heb daaraan gestudeerd, maar dat is 95 
het dan ook. Het Radboud is toch meer een merk waar je je aan verbonden voelt. In die zin is het 96 
als geheel. 97 
R: Oké. Je geeft aan dat de manier waarop je nu nog in aanraking komt met de universiteit is 98 
door middel van nieuwsbrieven van de faculteit. Heb je het idee dat je je daardoor weer meer 99 
verbonden voelt met de faculteit? 100 
W 10:57 Jawel ja. Toch wel wat meer, want ik zie nu ook steeds meer dingen waar ze onderzoek 101 
naar doen. Zo blijft je toch een klein beetje op de hoogte van wat ze nog aan het doen zijn. Het 102 
grappige is wel dat ik laatst een blaadje van de faculteit langskomen. Daar stond een docent is 103 
die ik zes jaar geleden voor het laatst heb meegemaakt. Die zijn er nog steeds bij het Radboud 104 
verbonden dus dat is wel grappig om te zien. 105 
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R: Is het dan voor jou nog belangrijk om verbonden te blijven met de universiteit of met de 106 
faculteit? 107 
W 11:42 Ja ik vind dat toch wel belangrijk. Op het moment dat je afstudeert is het heel makkelijk 108 
om je eigen academische achtergrond te vergeten. Ik heb persoonlijk altijd de neiging gehad om 109 
nog een beetje verbonden te blijven met theoretische inzichten en actualiteiten en dat mee te 110 
nemen naar je werk. Anders ben je een beetje onthand heb ik altijd het idee. Op die manier vind 111 
ik die verbondenheid en op de hoogte zijn van wat er gebeurd wel belangrijk ja. 112 
R: Duidelijk. Heb je nog iets toe te voegen aan wat we tot nu toe besprokén hebben? 113 
W 12:39 Ja. De vraag om deel te nemen aan dit onderzoek werd gedaan in Radboud Recharge. 114 
De resultaten van dit onderzoek, zijn die dan specifiek gericht op Radboud Recharge of in het 115 
algemeen de verbondenheid met de universiteiten hoe dat eventueel verbeterd kan worden? 116 
R: Het heeft vooral te maken met de manier waarop Radboud Recharge bij kan dragen aan de 117 
verbondenheid met de universiteit.  118 
W 13:16 Oké ja. Oké.  119 
R: Als je het goed vindt, dan zou ik graag verder willen gaan met de vragen over het 120 
alumnibeleid en Radboud Recharge. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we tot 121 
nu toe besprokén hebben? 122 
W 13:30 Nee hoor.  123 
R: Oké. De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat ´studeren bij de 124 
Radboud universiteit niet tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 125 
W 13:43 Dat is een beetje.. Het is heel grappig dat ze dat zeggen, maar op een gegeven moment 126 
stopt het studeren dus die belofte is niet helemaal waar. Het is wel grappig... Dat hebben ze wel 127 
goed gedaan... Ik weet niet hoe vaak daar gebruik van wordt gemaakt, maar als je afstudeert 128 
krijgt je volgens mij van die vouchers om in te zetten om een bepaalde cursus aan het Radboud 129 
nog een keer te volgen. Maar die zijn volgens mij maar een jaar geldig, dus ik weet niet hoe vaak 130 
daar gebruik van wordt gemaakt. Ik wilde er zelf nog een keer gebruik van maken, maar toen 131 
bleek dus dat die geldigheid was verlopen. Het is dus een hele leuke belofte, maar ik denk niet 132 
dat het in de praktijk helemaal waar is. 133 
R: Oké duidelijk. Vind je het wel een mooie belofte? 134 
W 14:40 Ja het spreekt wel ambitie uit, maar ik weet niet in hoeverre die waargemaakt kan 135 
worden. Of dat die waar gemaakt wordt, zo moet ik het zeggen. 136 
R: Denk je dat Radboud Recharge wel een manier is om deze belofte waar te maken? 137 
W 15:00 De belofte dat het studeren nooit stopt ofzo? 138 
R: Dat het niet tijdelijk is ja. 139 
W 15:05 Niet tijdelijk is? Nou Radboud Recharge is hartstikke leuk, omdat je nog universiteits-140 
breed ziet wat er nog gaande is. Om te zeggen dat dat nou studeren is, dat gaat een stap te ver 141 
denk ik. 142 
R: En je zegt dat het te maken heeft met wat er in de universiteit nog speelt. Is dat dan een 143 
belangrijke reden om de website van RR te gebruiken? 144 
W15:38 Ja. Ik vind niet alles interessant hoor, maar wel de meeste dingen. Dat heeft vooral met 145 
persoonlijke interesse te maken. Sommige onderwerpen spreken me eenmaal minder aan dan 146 
anderen, dus je gaat ook wel wat selectief door die nieuwsbrief heen. Op zich werkt dat wel 147 
denk ik. Voor mij. 148 
R: Ja en je zegt dat je door de nieuwsbrief heen scant. Je ontvangt nieuws met de artikelen en 149 
activiteiten die aansluiten bij jouw interessegebieden. Maak je daar dan meer gebruik van of 150 
bezoek je dan ook nog de website? 151 
W 16:20 Nee ik blijf bij de nieuwsbrief. 152 
R: Oké ja. En heb je het idee dat de artikelen die je terugziet in de nieuwsbrief relevant zijn voor 153 
jou? 154 
W 16:31 Niet altijd per se relevant, maar wel interessant. Niet altijd relevant nee, dat durf ik niet 155 
te zeggen. Wel interessant om af en toe wat leuke feitjes te lezen. 156 
R: Oké. En ik weet niet of je het nog voor de geest kan halen, maar het typen interesses dat je 157 
hebt aangegeven, sluit dat meer aan bij je studierichting die je hebt gedaan of bijvoorbeeld juist 158 
dingen die daar niks mee te maken hebben? 159 
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W 17:13 Ik kan me dat niet helemaal meer voor de geest halen. Ik weet wel dat ik inderdaad 160 
interesses moest aangeven en dat heb ik toen ook gedaan op basis van de studie met 161 
persoonlijke interesses, dus uitgebreide persoonlijke interesses. Ja dat is eigenlijk al het 162 
antwoord. 163 
R: Een van de opties is ook ´ontwikkelingen bij het Radboud´. Is dat dan een van de opties waar 164 
je wel wat meer van zou willen lezen? 165 
W 17:50 Nou ik vind eigenlijk de mate waarin daarover wordt gerapporteerd, aandacht aan 166 
wordt besteed, meer dan voldoende. Zoiets als de verbouwing die plaatsvindt op de campus is 167 
super interessant om te weten. Er was voldoende aandacht voor. En ook qua activiteiten. Je kon 168 
gewoon een wandeling doen over de campus, dat is top. Dat is voldoende ja. 169 
R: Via de e-mails en website kun je ook op de hoogte blijven van activiteiten die georganiseerd 170 
worden op jouw interessegebieden. Heb je daar ooit iets van gezien of gebruik van gemaakt? 171 
W 18:45 Ja ik weet dat die er zijn en met die oud-studiegenoten weten we er allemaal van. We 172 
hebben het er wel eens over gehad om deel te nemen aan zo´n activiteit. Die waren trouwens 173 
ook wel van de faculteit zelf. Maar het probleem is dat we bijna allemaal aan de andere kant van 174 
het land wonen. De afstand is gewoon de barrière om daar aan deel te nemen. Als ik nou 175 
toevallig een keer in het midden of het westen van het land geweest zou zijn, dan is het 176 
makkelijker om deel te nemen. Maar om nou speciaal een dag vrij te nemen, want meestal zijn 177 
ze op donderdag of vrijdag geloof ik, en naar de andere kant van het land te gaan... Dat is voor 178 
veel mensen toch een hobbel. 179 
R: Denk je dat die afstand dan een belangrijke factor is in hoeverre mensen die agenda en 180 
activiteiten van RR gebruiken?  181 
W 19:49 Ja zeker dat weet ik. Ongetwijfeld is dat zo. 182 
R: Je geeft aan dat de studiegenoten waar je nog contact mee hebt daar allemaal van op de 183 
hoogte zijn. Heb je het idee dat zij ook gebruik maken van RR? 184 
W 20:04 Ja allemaal. 185 
R: Oké ja. En hoe belangrijk vind je dat zij daar ook gebruik van maken? 186 
W 20:14 Nou op een schaal van 1 tot 10 een 4 ofzo. Het maakt me verder echt niet uit of ze het 187 
wel of niet lezen, maar we voelen allemaal wel een soort van verbondenheid onderling met de 188 
Radboud. Dan is het wel geinig om die nieuwsbrief eens in de zoveel tijd te krijgen, want dan 189 
heb je weer iets om over te praten. Wat je verbindt. 190 
R: En dan heb je het daar ook over samen? 191 
W 20:41 Ja af en toe. Het is wat ik net zei, die activiteiten die worden genoemd heb je het wel 192 
over van ´daar zouden we wel een keer aan moeten deelnemen´. Maar ja, dat komt er dan niet 193 
van. 194 
R: Ja. En heb je RR ook wel eens aan iemand aangeraden? 195 
W 21:07 Ja toevallig wel. Het is een collega van die mij die ook aan de Radboud heeft 196 
gestudeerd. Die was wel een flink aantal jaren voor mij afgestudeerd. Daar heb ik het nog eens 197 
een keer aan aangeraden. Dat was helemaal aan het begin dat RR werd gepubliceerd. Dat was de 198 
eerste keer dat ik het aan haar heb aangeraden, maar volgens mij heeft ze daar verder niets mee 199 
gedaan. 200 
R: Oké. En wat vind je dan van zo´n reactie daarop? 201 
W 21:38 Dat is aan haarzelf. Ik weet dat zij er ook anders in staat qua verbondenheid met 202 
de universiteit. Haar aandachtsgebied ligt ook heel ergens anders volgens mij. 203 
R: Oké. Denk je dat RR wel ook interessant is voor anderen om te gebruiken? 204 
W 21:59 Ja ik denk het wel. Als je je verbonden voelt met de universiteit en op de hoogte wil 205 
blijven van een aantal ontwikkelingen daar, dan is het wel een handig hulpmiddel ja.  206 
R: En denk je dat het ook voor anderen die niet verbonden zijn met de universiteit het 207 
interessant kan zijn? 208 
W 22:22 Hoe bedoel je mensen die zich niet verbonden voelen? 209 
R: Bijvoorbeeld iemand die in Nijmegen is komen werken, of iemand die helemaal aan de andere 210 
kant van het land woont en toevallig interesse heeft in het lezen van artikelen. 211 
W 22:41 Dat kan ik niet helemaal beoordelen, maar de relevantie lijkt me dan wel een stuk 212 
minder. 213 
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R: Oké. En op welke manier zou dat dan minder zijn? 214 
W 22:54 Het zou bijna zoiets zijn als... Mijn vriendin heeft toevallig in Groningen gestudeerd en 215 
daar krijgen we af en toe wel een blaadje van thuisgestuurd. Het zou zoiets zijn als een 216 
willekeurige persoon die dan dat blaadje zou gaan lezen. Ik lees bijvoorbeeld dat blaadje van 217 
Groningen niet. Als ik het wel zou doen, is dat dan handig? Nou ik denk het niet. 218 
R: Oké. Dan zou ik het graag nog even willen hebben over de registratie voor RR. Een van de 219 
voordelen is, je zei het al, dat je af en toe een nieuwsbrief ontvangt. Daar maak je wel gebruik 220 
van. Is dat voor jou een belangrijke reden om je te registreren als gebruiker van RR? 221 
W 23:50 Jawel ja.  222 
R: En wat zou voor jou een andere reden kunnen zijn om je te registreren als gebruiker van RR? 223 
W 24:07 Het zijn allemaal redenen die aan elkaar gelinkt zijn denk ik. Je voelt je namelijk 224 
verbonden met de universiteit, je wilt op de hoogte blijven van ontwikkelingen daar én je vindt 225 
het persoonlijk interessant. Ik denk dat dat de drie aan elkaar gelinkte redenen zijn om je te 226 
registreren.  227 
R: Oké. En wat zou voor jou dan een reden zijn om je juist niet te registreren als gebruiker van 228 
RR? 229 
W 24:42 Het tegenovergestelde van wat ik net allemaal zei. Dus je voelt je niet verbonden, wilt 230 
niet op de hoogte gehouden worden van de ontwikkelingen daar en je hebt er geen interesse in. 231 
R: En je krijgt bijvoorbeeld een aantal mails. Die vind jij interessant. Denk je dat dat een goede 232 
frequentie is voor de nieuwsbrieven? Is dit voor jou positief aan RR? Zou dat voor jou een reden 233 
zijn om het juist niet te doen? 234 
W 25:17 Nee volgens mij uit mijn hoofd, corrigeer me als ik het verkeerd heb hoor, krijg ik hem 235 
een keer per week. Dat is perfect. Er staan volgens mij 3 of 4 artikelen per keer in. Stel je hebt 236 
interesse voor alle vier de verhalen, dan ben je wel eventjes bezig om alle verhalen door te 237 
nemen. En één keer per week is perfect. Ik lees het altijd op weg van werk naar huis en 238 
andersom in de tram. Ik vind het perfect die frequentie.  239 
R: Oké helder. Wat mij betreft waren dat de vragen. Heb je zelf nog vragen of opmerkingen over 240 
wat we besprokén hebben? 241 
W 26:07 Nee niet per se over wat we besprokén hebben.  242 
R: Hartstikke bedankt voor je medewerking.  243 
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Transcript Participant 14 
R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 1 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dat betekent dat 2 
ik ook onafhankelijk van de service Radboud Recharge ben. Dit interview maakt deel uit van dat 3 
onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk behandeld. Mocht je dit 4 
prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door middel van dit interview wil 5 
ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de universiteit kunnen 6 
omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als opwarmertje. Daarna 7 
volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud Universiteit. We sluiten af met 8 
een aantal vragen over het platform Radboud Recharge. Heb je nog vragen voordat we 9 
beginnen? 10 
K 00:24 Nee. Geen vragen. 11 
R: Mocht je nog vragen hebben tijdens ons gesprek kun je die altijd nog stellen. 12 
K 00:32 Helemaal goed. 13 
R: Dan wil ik graag beginnen met wat en aan welke faculteit je hebt gestudeerd? 14 
K 00:38 Faculteit der managementwetenschappen. 15 
R: En welke studie heb je gedaan? 16 
K 00:43 Bedrijfskunde. 17 
R: Wanneer ben je daarin afgestudeerd? 18 
K 00:47 2013. 19 
R: In 2013. Yes. Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit nu? 20 
K 00:59 Af en toe. Af en toe ga ik naar een interessante lezing en ik heb één keer een alumni-21 
bijeenkomst bezocht. 22 
R: Oké en wanneer was dat dan? 23 
K 01:14 De alumni-bijeenkomst is denk ik anderhalve maand geleden ongeveer.  24 
R: Oké ja.  25 
K 01:21 Vorige week ben ik nog bij een lezing geweest van Dirk de Wachter.  26 
R: Oké. En dat doe je wel vaker, zo´n lezing? 27 
K 01:29 Ja, ook niet zo heel vaak hoor. Een keer in de 5 maanden of zo, één keer in het half jaar. 28 
R: Ja, oké. En kom je nog op een andere manier in aanraking met de universiteit? Door 29 
bijvoorbeeld social media, andere berichten die je voorbij ziet komen?  30 
K 01:49 Nee eigenlijk niet. Nee.  31 
R: Oké. Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via de universiteit? 32 
K 02:00 Ja heel vaak. 33 
R: En wat is heel vaak? 34 
K 02:05 Ja wekelijks.  35 
R: Oké. En op welke manier hebben jullie dan contact? 36 
K 02:11 Ja het zijn gewoon vrienden van me, dus informeel contact. 37 
R: Is dat dan ook meer sociaal contact? 38 
K 02:20 Ja. 39 
R: En op welke manier hebben jullie dan contact. Is dat online of in persoon? Op welke manier 40 
gebeurt dat? 41 
K 02:28 Alles. Op alle manieren. We zijn vrienden dus we spreken elkaar, we bellen elkaar, we 42 
Whatsappen elkaar, e-mailen elkaar. 43 
R: Oké. Heb je het idee dat je je verbonden voelde met de universiteit tijdens je studie? 44 
K 02:48 Ja.  45 
R: En op welke manier voelde je dat dan? Hoe zou je dat zelf omschrijven? 46 
K 02:56 Nou ja. Ik vond het leuk om deel te nemen aan het versterken van de studievereniging. 47 
Na college ging je wat drinken in de kroeg op de campus. Ik zat regelmatig op de uni te werken 48 
aan opdrachten.  49 
R: Oké ja. En heb je dat gevoel dan nog sinds je bent afgestudeerd? 50 
K 03:34 Nee niet echt nee.  51 



123 
 

R: Oké. En waar ligt dat dan aan denk je, dat dat gevoel is afgenomen? 52 
K 03:42 Ja. Uit het oog is dan toch een beetje uit het hart. Je gaat je op andere dingen focussen en 53 
je hebt nu werk. 54 
R: En heeft het er dan mee te maken dat je gewoon minder aanwezig bent op de universiteit nu? 55 
K 03:57 Ja.  56 
R: En heb je wel het idee dat je wel nog een band hebt met de universiteit omdat je daar juist 57 
gestudeerd hebt?  58 
K 04:11 Ja enigszins wel op papier, maar dat heeft niet heel veel te betekenen in de praktijk. 59 
R: En hoe belangrijk is het dan voor jou om verbonden te blijven met de universiteit? 60 
K 04:29 Niet zo heel belangrijk moet ik zeggen. 61 
R: Oké. En is het dan wel voor jou belangrijker om verbonden te blijven met degenen die je kent 62 
via de universiteit? 63 
K 04:40 Nou alleen degenen waarmee ik dat zelf ook wil. Dat zijn wat dat betreft wel vrienden 64 
gewoon. 65 
R: Oké. En heb je het idee dat de verbondenheid die je had met de universiteit tijdens je studie 66 
met de universiteit in zijn geheel was of juist met een gedeelte van de universiteit, zoals de 67 
faculteit, studenten, docenten? 68 
K 05:02 Ja zeker een gedeelte. Gewoon de mensen. Alleen de mensen die ik kende.  69 
R: Oké. En is dat dan alleen studiegenoten of strekt dat ook door tot docenten of andere 70 
begeleiders? 71 
K 05:20 Ja nee. Nee het is eigenlijk alleen maar studenten.  72 
R: Oké ja. En voel je je dan ook echt een alumni van deze universiteit of van deze faculteit? 73 
K 05:35 Nee dat valt wel mee. Niet echt. 74 
R: Oké. Als je het god vindt zou ik graag verder gaan met wat vragen over het alumnibeleid en 75 
RR. Heb je verder nog vragen of opmerkingen over wat we tot nu toe besprokén hebben? 76 
K 05:56 Nee. 77 
R: Nee? Helemaal goed. De universiteit doet aan haar studenten de belofte dat studeren bij de 78 
Radboud universiteit niet tijdelijk is. Wat vind je van deze belofte? 79 
K 06:11 Ja ergens is het natuurlijk waar omdat je met een diploma de zaak verlaat waar je later 80 
nog iets aan hebt. Maar ik vind wel dat er weinig op die belofte ingelost wordt, voor de 81 
activiteiten die er georganiseerd worden.  82 
R: Oké en dan gaat het meer over de manier waarop de universiteit het waarmaakt?  83 
K 06:38 Ja zeker ja. Ik vind RR best wel heel erg interessant en er komen best vaak interessante 84 
dingen voorbij. Maar het is mij onduidelijk hoe dat zich moet verhouden ten opzichte van de 85 
alumnivereniging. Ik heb geen idee hoe zich dat tot elkaar verhoudt. 86 
R: En je zei net al dat je je niet per se alumni van de universiteit in het geheel voelt. Heb je het 87 
idee dat dit platform wel geschikt is voor alumni? 88 
K 07:18 Ja op zich wel. Ja. Zeker wel. Ik vind op zich RR een heel leuk initiatief. 89 
R: En wat vind je er dan zo leuk aan? 90 
K 07:31 Er komt inhoudelijk interessante kennis voorbij. Er zijn regelmatig interessante 91 
sprekers met lezingen die ik via RR ken.  92 
R: Oké. En je noemt al de sprekers die voorbijkomen. Er zijn een aantal activiteiten die via RR 93 
gedeeld worden. In hoeverre denk je dat je activiteiten die met jou gedeeld worden relevant zijn 94 
voor jou? 95 
K 08:04 Ja het is wel relevant. Ik kon ook zelf mijn interesses aangeven toen ik mee aanmeldde 96 
voor RR. Dus ja het is wel relevant.  97 
R: Oké en heb je het idee dat je wel eens naar die activiteiten toe zou willen gaan? 98 
K 08:22 Ja zeker.  99 
R: Oké. Krijg je ook op een andere manier over deze activiteiten te horen? 100 
K 08:30 Nee. De mail alleen. 101 
R: Oké. Je geeft al aan dat je ze ziet via de mail. Kom je ook nog op de website van RR? 102 
K 08:42 Ja als ik dan per mail geïnformeerd wordt, dan klik ik wel eens op de website via de 103 
mail.  104 
R: Oké. En wat vind je ervan dat je die mails kan krijgen als je je registreert bij RR? 105 
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K 08:54 Ja dat vind ik een goed initiatief. 106 
R: Denk je dat het meer aanvullen is op de website of zou het het meer vervangen voor jou? 107 
K 09:09 Nee ik denk dat je het anders moet zien. Ik denk dat die mail nodig is als kanaal of als 108 
middel om mensen te verleiden.  109 
R: En dat bevordert dan het gebruik van RR? 110 
K 09:30 Ja, ja zeker. Zonder die mail zou ik het niet meer doen. Mensen hebben het te druk om 111 
op websites te kijken uit eigen beweging, dus je hebt zo´n berichtgeving nodig.  112 
R: Oké ja. En heb je het idee dat er genoeg informatie beschikbaar is over de onderwerpen die jij 113 
interessant vindt? 114 
K 09:52 Ja.  115 
R: En wat vind je van de hoeveelheid informatie die nu in artikelen of lezingen via RR gedeeld 116 
wordt? 117 
K 10:04 Die vind ik eigenlijk prima.  118 
R: En dat is wat je via de mail dan krijgt of wat je nog terug kan vinden op de website? 119 
K 10:15 Daar vind ik niet zo veel van. Ik krijg gewoon eens in de zo veel tijd een mailtje en de 120 
frequentie vind ik op zich goed. Ja ik vind de berichtgeving erg goed. 121 
R: En zou je zeggen dat RR gebruiksvriendelijk is? 122 
K 10:36 Nouja ja. Ik vind dat wel aardig gedaan. Nu ik er zo over nadenk vind ik eigenlijk vooral 123 
de alumnivereniging zeer slecht georganiseerd. Maar RR, waar het in deze situatie over gaat, 124 
ben ik echt heel tevreden over. 125 
R: Oké. En je geeft aan dat je de alumnivereniging eigenlijk slecht georganiseerd vindt. Op welke 126 
manier beïnvloedt dat dan de manier waarop je gebruik maakt van RR? 127 
K 11:05 Nou ja. Kijk, het is natuurlijk beiden iets vanuit de Radboud Universiteit. Het is ook 128 
beiden gericht op onder andere alumni. En dat loopt dan toch in het hoofd van de mens door 129 
elkaar heen. Dat maakt dat het een het ander beïnvloedt. De alumnivereniging heeft gewoon 130 
onduidelijke en infrequent berichten. Er zit geen regelmaat in. Mails zijn lelijk opgemaakt. Dat is 131 
gewoon lastig. Zo krijg je geen goed beeld van de bron. 132 
R: Oké ja. En je geeft aan dat dat elkaar wel beïnvloedt, maar aan de andere kant zeg je dat RR 133 
juist geschikt is voor alumni. Denk je dat dat elkaar dan goed kan aanvullen of op welke manier 134 
zou dat volgens jou het beste gaan dan? 135 
K 11:59 Nou ja. Ik denk dat RR meer iets is voor alle alumni. De alumnivereniging is natuurlijk 136 
voor een specifieke studie. Alleen omdat dat nu niet heel duidelijk is, wat die alumnivereniging 137 
nou doet en wil... Hun communicatie moet gewoon sterker en dan kan dat van RR gewoon zo 138 
doorgaan wat mij betreft. 139 
R: Oké. Ja. En denk je dan dat RR ook geschikt is voor andere mensen die geen alumni zijn van 140 
de Radboud Universiteit? 141 
K 12:38 Ja. Mensen die daarin geïnteresseerd zijn zeker, maar de vraag is of je dat wel moet 142 
willen. Want dan maak je het wel... Ik denk dat je de verbondenheid met de Radboud 143 
Universiteit van de alumni wil bevorderen. Ik zou daar zelf niet zo snel voor kiezen, zeker omdat 144 
de activiteiten toch vaak vol genoeg zitten. 145 
R: Ja, oké. En heb je het idee dat de artikelen en activiteiten die daar gedeeld worden wel voor 146 
anderen ook interessant zouden kunnen zijn? 147 
K 13:10 Ja zeker. Als jij geïnteresseerd bent in die onderwerpen, dan denk ik zeker dat dat 148 
interessant kan zijn ja.  149 
R: Oké ja. En zou dat dan relevant voor diegenen zijn? 150 
K 13:22 Ja, nogmaals, als je die interesse hebt wel. 151 
R: Oké. Heb je het idee dat er veel andere alumni zijn die ook gebruik maken van RR? 152 
K 13:35 Nee dat idee heb ik niet. Ik hoor er nooit iemand over in mijn omgeving. 153 
R: En heb jij de website RR of een artikel wel eens aangeraden? 154 
K 13:49 Nee. Nee. Nee.  155 
R: En wat vind je daarvan? Dat je daar eigenlijk weinig van hoort. 156 
K 13:59 Ja. Ik vind daar eigenlijk niet zo veel van moet ik zeggen. 157 
R: Maakt je dat niet zo uit of...? 158 
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K 14:07 Nee. Weet je, we moeten al van zo veel dingen iets vinden. Ik heb hier eigenlijk geen 159 
mening over.  160 
R: Ja. Oké. 161 
K 14:15 Ik denk wel dat, als er dan een punt ter verbetering is... De standaard valkuil waar de 162 
universiteit vaak intrapt is dat dit soort artikelen en publicaties altijd redelijk theoretisch 163 
gemaakt zijn. Dat is natuurlijk ook de insteek van de universiteit. Maar alumni zijn heel vaak 164 
mensen die in het werkveld actief zijn, en toch in een soort praktischer modus verschoven zijn 165 
daardoor. Dus ik denk dat door de artikelen wat ... meer praktisch... In ieder geval... Een soort 166 
van deel in het artikel opnemen, al is het maar twee paragrafen bij wijze van, die een beetje over 167 
de praktische invulling gaat, over de praktische toepassing van kennis of het punt dat er 168 
gemaakt wordt in het artikel. Dan denk ik dat ze beter gelezen zouden kunnen worden en vooral 169 
relevant zouden worden voor alumni die niet meer in een PHD-rol zitten of iets dergelijks. En 170 
dat is toch het overgrote deel.  171 
R: Ja. En heb je het idee dat de artikelen daar op dit moment al voldoende op aansluiten? 172 
K 15:23 Nee. Nee dat kan zeker beter. 173 
R: Oké. Dus dat zou voor jou een belangrijk punt voor verbetering zijn? 174 
K 15:30 Ja. Ja. 175 
R: Is het voor jou ook een reden dat je RR minder zou gebruiken? 176 
K 15:38 Nee dat niet. Ik vind het zelf... Zelf ben ik redelijk theoretisch geïnteresseerd, maar ik 177 
weet dat het voor veel mensen minder is ja.  178 
R: Oké ja. En wat zou voor jou een andere belangrijke reden kunnen zijn dat je minder gebruik 179 
zou maken van RR? 180 
K 16:03 Ja drukte, werk. Of verhuizen.  181 
R: En je noemt verhuizen. Op welke manier zou dat dan invloed kunnen hebben? 182 
K 16:14 Dan zou je wel de online kennis kunnen lezen, maar ik zou minder snel naar een lezing 183 
komen als ik in Amsterdam zou gaan wonen.  184 
R: En zou dat dan voor jou een functie van RR onnodig maken? 185 
K 16:28 Ja in dat geval wel. Kijk, als een lezing leuk genoeg is zou ik het niet weten, want ik ga 186 
ook wel eens naar een lezing in Utrecht terwijl ik in Nijmegen woon. Maar ik vind de lezingen 187 
wel... Goede content is toch wel te krijgen online, dus ik vind eigenlijk de belangrijkste functie 188 
voor mij de lezingen van RR.  189 
R: Oké ja. En als je dan zou verhuizen zou die functie wegvallen? 190 
K 16:59 Ja in ieder geval minder belangrijk worden. 191 
R: Oké ja. En denk je dat de artikelen dan alsnog voldoende reden zijn om het te gebruiken? 192 
K 17:12 Ja. Dat denk ik wel ja. Je bent dan heel opportunistisch he. Dat artikel moet dan leuk 193 
genoeg zijn, interessant genoeg zijn én aansprekend genoeg zijn. Dan zou ik het wel aanklikken 194 
en anders niet.  195 
R: Ja. En waarom zou je dan juist RR daar nog voor gebruiken in plaats van een ander soort 196 
platform of website? 197 
K17:35 Simpelweg omdat ik daar dan toch een mailtje van krijg en dan kijk ik. Dan scan je de 198 
koppen en als er iets aansprekend tussen zit, dan klik je dat aan. 199 
R: Ja. Oké. En maak je verder op dit moment nog gebruik van een ander soort nieuws-websites 200 
of vergelijkbare services, waar je ook deze artikelen of activiteiten zou kunnen zien? 201 
K 17:58 Nou ik kijk veel op medium. En af en toe lees ik de Correspondent.  202 
R: Oké. En heb je het idee dat RR voldoende aanvullend daarop is? Waarom zou je dan juist RR 203 
ervoor gebruiken nog? 204 
K18:16 Ja het is gewoon anders. Het is echt wetenschappelijke kennis die daarop gedeeld wordt. 205 
Het is gewoon een goede aanvulling inderdaad. 206 
R: Ja. Oké. En denk je dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van RR? 207 
K 18:32 Ja, want dat kun je je interesses ook aangeven.  208 
R: Oké ja. En dat is voor jou dan, naast de nieuwsbrief die je krijgt, een groot voordeel? 209 
K 18:44 Ja.  210 
R: Oké. Dan heb ik nog een vraag, eigenlijk een beetje een afsluitende vraag, of je zelf nog 211 
opmerkingen hebt over wat we tot nu toe besprokén hebben?  212 
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K 18:58 Nee. Nee.  213 
R: Oké. Dan wil ik graag nog vragen in hoeverre je je nog meer betrokken voelt bij de 214 
universiteit doordat je RR gebruikt. 215 
K 19:13 Wel een beetje. Dat helpt natuurlijk wel een beetje mee. Zeker als je fysiek een lezing... 216 
niet zozeer als je online de kennis leest, maar wel een fysieke lezing bezoekt. 217 
R: Oké. Dus dat zou dan voor jou wel een voorwaarde zijn, zodat die betrokkenheid nog wel wat 218 
groter blijft? 219 
K 19:31 Ja. Ja.  220 
R: Helder. Heb je verder nog vragen of opmerkingen die zo bij je opkomen? 221 
K 19:41 Nee. Nee.  222 
R: Nee? Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 223 
K 19:47 Nee ook niet.  224 
R: Oké. In dat geval wil ik je heel graag bedanken voor je medewerking.  225 



127 
 

Transcript Imme 



R: Ik volg de master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. In het kader van 
die studie doe ik een onderzoek naar de band van alumni met hun universiteit. Dit interview 
maakt deel uit van dat onderzoek. Alle informatie die we hierin bespreken wordt vertrouwelijk 
behandeld. Mocht je dit prettiger vinden, dan kan anonimiteit gewaarborgd worden. Door 
middel van dit interview wil ik graag verschillende factoren bespreken die jouw band met de 
universiteit kunnen omschrijven. We zullen eerst een aantal algemene vragen doorlopen als 
opwarmertje. Daarna volgen een aantal vragen over het alumnibeleid van de Radboud 
Universiteit. We sluiten af met een aantal vragen over het alumniplatform van de universiteit. 
Om te beginnen, wat en aan welke faculteit heb je gestudeerd?  
I 01:13: Ik heb de bachelor Nederlandse Taal en Cultuur gedaan, aan de faculteit Letteren. En 
toen heb ik de onderzoeksmaster cognitive neuroscience richting language en communicatie aan 
de sociale faculteit.  
R: En wanneer ben je daarin afgestudeerd? 
I 01:32: Volgens mij 2014. Ja. De master dan. 
R: De master dan inderdaad? 
I 01:40: Ja twee jaar eerder dan de bachelor. 
R: Hoe vaak kom je nog in aanraking met de universiteit? 
I 01:47: Ik werk zelf nu aan de Universiteit van Amsterdam als PHD student. Maar ik heb ook nog 
wel wat contacten lopen via Nijmegen aan de universiteit. Dus op die manier kom ik nog in 
aanraking met de universiteit. Ook als er op mijn vakgebied lezingen zijn aan de Radboud of Max 
Plank. Dan kom ik ook nog bij de universiteit. Verder heb ik nog best wel lang een sportkaart bij 
het sportcentrum gehad. Dat is eigenlijk dit jaar voor het eerst dat ik die opgezegd heb. Maar bij 
het sportcentrum kwam ik dus ook nog veel. En als ik de frequentie zou moeten noemen dan is 
dat één keer in de twee maanden denk ik. Soms werk ik ook nog wel in de bieb, maar ik weet niet 
of dat telt dan. 
R: Ja jazeker. Hoe vaak heb je nog contact met degenen die je kent via je studie? 
I 02:50 De medestudenten? 
R: Of docenten... van alles.. 
I 02:54 Ik heb vooral nog contact met degenen die ik ken vanuit mijn bachelor. Dat zal één keer 
in de twee maanden zijn. En trouwens zit mijn scriptiebegeleidster van mijn master bij het Max 
Plank instituut, daar mail ik nog wel vaker mee. Zo´n twee à drie keer per maand. En 
studiegenoten: met name nog vanuit de bachelor en vriendinnen-groep zijn degenen die ik nog 
spreek.  
R: Voelde je je tijdens je studie verbonden met de universiteit? 
I 03:39 Ja, jazeker.  
R: En op welke manier heb je die verbondenheid gevoeld?  
I 03:44 Het klinkt een beetje stom, maar ik was altijd wel een beetje trots op dat ik aan het 
Radboud heb gestudeerd. Ik had altijd wel het gevoel dat het een goede universiteit was, zeker 
op het gebied van taalwetenschap dus. Veel mensen uit het buitenland op congressen kende het 
Radboud ook wel. Dus dat speelde wel een rol. Ik heb me altijd wel heel fijn gevoeld. De sfeer 
vond ik goed, de gebouwen waren fijn en leuk.  
R: Als je alles zou moeten omschrijven, is het dan meer dat je je op je plaats voelde of dat je deel 
uitmaakt van de universiteit? 
I 04:30: Ik voelde me echt op mijn plaats en ik had ook wel het gevoel dat ik deel uitmaakte van 
de universiteit. Ik was ook bij Lacustris, de schaatsvereniging, wat natuurlijk ook enigszins 
verbonden is aan de universiteit. Daar had ik heel veel van mijn sociale netwerk zitten. Verder 
vind ik het moeilijk precies te omschrijven wat dat dan is. Ik werkte als student-assistent via 
de universiteit, dus wat dat betreft voelde het ook wel een beetje als mijn werkgever.  
R: Dus je was op meerdere manieren verbonden aan de universiteit... 
I 05:08 Ja, zeker wel op meerdere manieren was ik verbonden met de universiteit. 
R: Duidelijk. En je zei zelf al dat je professioneel verbonden bent nu met de Universiteit van 
Amsterdam. Heb je wel nog het idee dat je verbonden bent gebleven met de universiteit in 
Nijmegen ook na je afstuderen? 
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I 05:29 Ja, op zich wel. Ik vond het ook heel jammer om weg te gaan bij het Radboud en ik hoop 
ook altijd wel weer terug te komen bij het Radboud. Ik heb wat dat betreft meer met het 
Radboud dan met de UVA. Ik weet niet of ik zozeer het gevoel heb alsof ik echt nog met 
de universiteit zelf nog verbonden ben. Maar wel met in ieder geval de begeleider vanuit mijn 
master. Op die manier is die band er nog wel. Ik weet niet of ik echt nu nog heel sterk het gevoel 
heb alsof ik onderdeel uitmaak van het Radboud, maar doordat ik wel nog de contacten hier heb 
voelt dat wel nog een beetje.  
R: Dus je zou niet zozeer zeggen dat je er nog deel van uitmaakt, maar dat je het wel nog bij je 
draagt? 
I 06:20: Ja en ik heb wel het gevoel dat de weg om er nog terug te komen er nog is wat mij 
betreft. Maar ik voel me nu minder alsof ik er onderdeel van uitmaak. 
R: Hoe komt het dan dat je je nu juist wel verbonden blijft voelen, ook al zit je ergens anders? 
I 06:42 Ik woon sowieso nog in Nijmegen, dus dat speelt denk ik ook wel een grote rol. Doordat 
ik nog wat contacten heb ook wel, en ook omdat ik nog een sportkaart had ging ik nog wel vaker 
die kant op. Ik weet niet precies wat ik allemaal krijg, maar ik krijg ook wel via die alumni nog 
regelmatig mailtjes over lezingen en dat soort dingen. En die spreken me altijd zeker aan. Maar 
ik ben er nog nooit naartoe gegaan, dus dat is dan uiteindelijk te groot. Maar ik zit nog wel in de 
nieuwsbrieven enzo. 
R: Heb je het idee dat je je wel nog meer verbonden voelt met een bepaald deel van de 
universiteit, of is het toch met de universiteit in zijn geheel? Dat kan bijvoorbeeld de faculteit, 
docenten of andere alumni zijn... 
I 07:40 Nee niet met andere alumni, dat sowieso niet. En ik denk eigenlijk nog wel specifiek met 
de onderzoeksgroep, de first language acquisition groep. Daar heb ik nog wel een soort 
verbondenheid mee, dus dat is specifiek binnen de afdeling Nederlands eigenlijk. De universiteit 
in zijn geheel absoluut niet meer.  
R: En hoe belangrijk is het voor jou om nog verbonden te blijven met de universiteit? 
I 08:12 Ik vind dat bet wel belangrijk, omdat ik heel graag uiteindelijk wel weer bij de Radboud 
onderzoek willen doen als ik in het onderzoek blijf. Een van de instituten, zoals het Donders of 
Max Plank, die eraan verbonden zijn.  
R: Dan gaat het meer om professioneel belang? 
I 08:29 Ja professioneel belang ja. 
R: Heb je het idee dat er ook een sociaal belang bij is? 
I 08:36 Nee eigenlijk niet nee.  
R: Dan gaan we nu verder met het bespreken van het alumnibeleid van de universiteit. De 
universiteit doet haar studenten de belofte dat ´studeren aan de Radboud universiteit niet 
tijdelijk is´. Wat vind je van deze belofte? 
I 09:07 Ik vind het een mooie belofte. Ik wist niet dat de belofte daadwerkelijk zo geformuleerd 
is. Maar nu ik het zo hoor herken ik het wel in de manier waarop de universiteit bijvoorbeeld 
credits aanbiedt om nog vakken te volgen. En dus nu ook dat je via die nieuwsbrieven nog 
cursussen of in ieder geval artikelen aangeven of er interesse in is. En dan mailen ze met je. Dus 
ik herken wel dat zij hun best doen daarmee.  
R: Denk je dat ze daar op dit moment ook in slagen om die belofte waar te kunnen maken? 
I 09:53 Ik denk het wel, maar omdat ik er zelf niet aan deelneem vind ik het moeilijk te 
beoordelen. Maar ik denk wel dat zij daarin slagen met wat ze aanbieden.  
R: Duidelijk. Dan wil ik graag nu met je kijken naar een onderdeel van het alumnibeleid van de 
universiteit. Dit is het platform Radboud Recharge. Ben je bekend met Radboud Recharge? 
I 10:25 Ja. Dit is een van de dingen die ik niet die ik niet kon noemen, maar wel mee bekend ben. 
Ik weet niet precies hoe lang geleden, maar ik heb toen wel mijn aandachtsgebieden aangegeven 
met het idee om het te gaan volgen. Dus ik ben er wel mee bekend ja. Ik doe er nu weinig mee. 
R: En de naam zelf?  
I 10:49 Ja zeker, ja. Toen je het zei dacht ik ´oja zo heette het´.  
R: Ik zal kort even samenvatten nog wat RR is. Ik zal eerst kort wat vertellen over Radboud 
Recharge. RR is een platform waar de universiteit artikelen en activiteiten over bepaalde 
onderwerpen deelt. Je kunt als gebruiker van RR een aantal interessegebieden kiezen, zodat je 
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enkel de artikelen en activiteiten te zien krijgt die bij jouw interessegebied aansluiten. Iedereen 
kan vrijblijvend gebruik maken van dit platform. Je kunt er ook voor kiezen om je te registreren. 
Dan ontvang je e-mails met de voor jou geselecteerde artikelen of activiteiten. Je geeft al aan dat 
je dit wel eens hebt ingevuld. Heb je er daarna nog iets mee gedaan? 
I 11:43 Nee eerlijk gezegd dus niet. Ik heb volgens mij op een gegeven moment zelf de e-mails 
weer uit gezet. Ik merkte dat ik er niks mee deed, maar ik vond het wel een heel mooi initiatief. 
R: Dus in eerste instantie heb je wel gedacht dat het interessant was en dat je het wilde 
gebruiken... 
I 12:02 Ja, maar er zijn natuurlijk heel veel van dit soort platforms en mogelijkheden op internet. 
Daardoor zie ik soms door de bomen het bos niet meer eigenlijk. Toen merkte ik dat ik er niks 
meer mee deed.  
R: Is dat voor jou dan ook een belangrijke reden om het niet meer te gebruiken? 
I 12:26 Ja. Ja en ik vond dat denk ik dus ook de artikelen waar ik op geattendeerd werd, dat die 
me niet voldoende aanspraken om te denken ´dit blijf ik doen´. 
R: Heb je de artikelen ook wel gelezen toen? 
I 12:47: volgens mij heb ik er 2 of 3 in ieder geval geopend.  
R: Wat vind je ervan dat je artikelen kunt lezen die verdeeld zijn op je interessegebieden? 
I13:09 Dat vind ik een goed principe, maar alleen voor mijzelf wilde ik dan toch alsnog te veel 
interessegebieden aanklikken omdat ik dan bang ben dat ik toch nog iets mis. En daardoor werd 
het aanbod misschien te groot. Maar dat is meer persoonlijk.. 
R: Oké, dan gaan we nu naar de interesses. Je zegt zelf al dat je te veel interessegebieden hebt 
aangeklikt. Wat vind je dan van het aantal interesses waar je uit kunt kiezen? 
I 13:41 Ja ik vind het dus eigenlijk te veel. Zeker als ik het nu weer zo zie. Ik zou misschien voor 
iets grotere thema´s gekozen hebben, omdat ik het nu lastig vond en er veel dingen waren 
waarbij ik dacht ´dat vind ik ook wel interessant´.  
R: ligt het dan aan de manier waarop de thema´s nu geformuleerd zijn? Dat die te breed zijn..? 
I 14:09 Ja dat is inderdaad zo. Als je grote thema´s hebt krijg je dat natuurlijk ook. Maar 
misschien zijn ze nu te breed geformuleerd? Dan zou je binnen een thema wat specifieker 
moeten kunnen selecteren... Ja.  
R: En hoeveel denk je dat er dan nog over zouden moeten blijven ongeveer? 
I 14:40 Ik denk dat als je ongeveer 5 sub thema’s binnen een groter thema hebt.. Zoiets? Of ze 
misschien dan op faculteit ordenen. Maar daar is misschien een reden voor geweest?  
R: Heb je het idee dat je dan juist de onderwerpen die bij jou eigen opleiding passen aan zou 
willen klikken of denk je dat er ook andere interessegebieden buiten jouw eigen faculteit... 
I 15:17 Nee ik denk dat ik dit dan zou gebruiken voor interessegebieden buiten mijn eigen 
werkveld, omdat ik dit meer zou zien als een niet zo heel diepgaande artikelen. Meer voor de 
populairwetenschappelijke informatie. Dus dan zou ik eerder voor thema´s buiten mijn eigen 
vakgebied kiezen.  
R: Dan sluiten we nu de interessegebieden. Je zei net al dat het meer populairwetenschappelijke 
artikelen zijn. Vind je dat positief aan het soort artikelen dat hier gedeeld wordt? 
I 16:04 Ja. Dat vind ik wel positief. Dat geeft ook jezelf de mogelijkheid om ... ik weet niet meer 
precies wat die slogan was... maar dat geeft wel de opties om meer verder te leren dan wanneer 
je hele diepgaande artikelen zou doen. 
R: ´Studeren bij de Radboud universiteit is niet tijdelijk´. 
I16:30 Ik vind dat juist wel een leuke insteek ja. Want de echt diepgaande artikelen begrijp je 
toch niet en van je eigen vakgebied weet je wel waar je die kan vinden.  
R: Dus op die manier is dat een grote toegevoegde waarde van RR? 
I 16:45 Ja dat zou ik wel zeggen ja. 
R: Dat is een van de voordelen dan die jij ziet in RR. Zou je zo nog een ander voordeel kunnen 
noemen dat jij echt positief hieraan vindt? 
I 17:02 Ik vind het ook voor de onderzoekers zelf, dus meer vanuit als je zelf onderzoek doet, 
dan lijkt het me een leuk medium om de buitenwereld meer te kunnen vertellen over je 
onderzoek. Dus dat het een mooi platform is voor een groot deel van de medewerkers van het 
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Radboud. Het is toegankelijk, makkelijk ook als je even in de trein zit om te lezen bij wijze van 
spreken.  
R: Duidelijk ja. En wat zou voor jou dan een belangrijke reden zijn dat je het juist niet zou 
gebruiken? 
I 17:47 Ik vind zelf dat je op veel verschillende manieren al behoorlijk veel informatie 
toegediend krijgt. Het valt op een gegeven moment gewoon allemaal niet meer bij te houden. Er 
zijn volgens mij wel heel veel vergelijkbare websites of platforms waar ook neo-
wetenschappelijk over onderzoek geschreven wordt en ook over veel verschillende 
onderwerpen. Dus wat dat betreft is het misschien weer één van de zoveel mogelijkheden om 
aan informatie te komen. 
R: Maak je zelf dan gebruik van een van de alternatieven hiervoor? 
I 18:36 Ja ik zit zelf op wetenschap.nu, maar dat komt ook doordat ik daar zelf actief ben als 
schrijver, blogger eigenlijk. Dus daar kijk ik nu vaak zelf op. Maar ik merk ook aan mezelf dat ik 
veel dingen bij wil houden. Ook het nieuws, dat wordt ook enigszins al op die manier aan je 
gepresenteerd.  
R: Denk je dat de artikelen, wanneer je een interessegebied hebt aangeklikt, dat die dan wel nog 
relevant zijn voor jou?  
I 19:19 Dat vind ik moeilijk te beoordelen, omdat ik niet precies goed weet wat de inhoud van de 
artikelen is. Maar ik ga ervan uit dat ze dan wel relevant zijn, of in ieder geval redelijk 
interessant. Ja. 
R: Dan gaan we nog even naar de agenda toe, die ziet er zo uit. Wat vind je van het aantal 
activiteiten dat je kunt zien? 
I 19:46 Veel haha. Er zijn er al 5 in één week geloof ik. Je bedoelt meer in de hoeveelheid aanbod 
dat er is toch? 
R: Ja. Er zijn op dit moment 5 activiteiten tot 6 november. Is er iets wat je hieraan opvalt? 
I 20:23 Er is veel geschiedenis. En het is redelijk verspreid over de dagen van de week, wat goed 
is denk ik. Het is alleen niet precies voor mij meteen duidelijk wat de activiteiten zijn. Ik zie 
alleen de thema´s. 
R: Dan gaan we even terug naar de artikelen. Heb je verder nog opmerkingen over hoe RR 
eruitziet, de uitstraling of gebruiksvriendelijkheid? 
I 21:11 Ik vind het wel een mooie vormgeving. Op zich wel overzichtelijk. Nu is het ook meer 
duidelijk. Op de hoofdpagina zie je wel het onderscheid tussen de artikelen en activiteiten. Wel 
goed. En ik vind het eigenlijk wel mooi. 
R: En het onderscheid tussen de artikelen en activiteiten. Is het positief dat het zo op de 
homepage allemaal te zien is? 
I 21:49 Nou misschien zou ik ervoor kiezen... misschien moet de Radboud bedenken waar zij de 
focus op willen leggen en die op de homepagina zetten. Dus dan meer de focus leggen op de 
activiteiten dat het dan de meeste aandacht krijgt. Of juist de artikelen, dat die dan de meeste 
aandacht krijgen. 
R: Denk je dat het waardevol is om je te registreren als je gebruik maakt van RR? 
I 22:30 Zodat je dus ook mailtjes krijgt? 
R: Ja 
I 22:38 Ja ik denk dat dat onderscheid goed is. Dat je in principe ook vrijblijvend gebruik kan 
maken, maar dat de mensen die eraan herinnerd willen worden e-mail kunnen krijgen. Dat daar 
onderscheid in is. 
R: En zie je dan toegevoegde waarde in het registreren of niet? 
I 23:00 Voor mijzelf dus eigenlijk niet. Omdat ik ook al merk dat ik al heel selectief mijn mail lees. 
En als ik dan zie dat het van RR is dat ik het dan verwijder toch. Dus dan vraag ik me af of dat 
heel effectief is. Maar het kan voor andere mensen natuurlijk heel ander werken. Dat weet ik 
niet.  
R: En wat zou voor jou een belangrijke reden zijn dan om je alsnog te registreren voor RR? 
I 23:36 Als herinnering eigenlijk. Een reminder van activiteiten die ik interessant zou kunnen 
vinden, omdat ik niet zelf standaard de website check. 
R: Wat zou voor jou een belangrijke reden zijn om het juist niet te doen? 
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I 23:49 De overload aan mails eigenlijk weer ja.  
R: Oké. En wat vind je ervan dat ze je via mail kunnen benaderen? 
I 24:03 Hoe bedoel je dat precies? 
R: Dat ze je gegevens gebruiken als je je registreert, zodat je mails ontvangt van RR.  
I 24:12 Dat vind ik geen probleem. Daar kies ik dan ook zelf voor in zekere zin.  
R: Duidelijk oké. Wat mij betreft zijn dat de vragen. Heb je verder nog vragen of opmerkingen 
over wat we tot nu toe besprokén hebben?  
I 24:32 Nou ik vraag me nu eventjes af.. Eerder had je nog die alumnikaart geloof ik? Weet jij of 
RR dat helemaal vervangt? Of dat dat nog een aparte...? 
R: De alumnikaart kun je nog apart gebruik van maken. Dan krijg je korting, voor bijvoorbeeld 
een aantal van deze lezingen ook.  
I 24:57 Oké 
R: Of als er iets via jouw eigen faculteit georganiseerd is ook. 
I 25:00 Ja.  
R: Het is een aparte service nog voor alumni. En dit platform kan ook gebruikt worden door 
professional die niet hebben gestudeerd aan de Radboud.  
I25:12 Op die manier helemaal open... Ja dan zou ik misschien nog wel willen aanvullen. Dan is 
het enige voordeel dat je als alumni hebt dat je mailtjes kan krijgen... Bij wijze van spreken. Tja, 
dan blijf ik het een mooi initiatief vinden, dat sowieso. Maar dan is het voor alumni zelf 
misschien... Dan kan eigenlijk iedereen... Dan hoef je niet specifiek aan de Radboud gestudeerd te 
hebben. Dus wat dat betreft maakt dat weer de verbondenheid met de Radboud minder als een 
speerpunt zou ik zeggen. 
R: Denk je dat het dan wel nog aansluit bij de belofte die de universiteit doet?  
I 25:56 Nee dan vind ik het dan ook wel iets minder daarbij aansluiten, want dan is het eigenlijk 
voor iedereen toegankelijk.  
R: Duidelijk ja. Heb je verder nog vragen of opmerkingen? 
I 26:14 Nee volgens mij niet nee. 
R: Heb je verder nog vragen of opmerkingen over het interview zelf? 
I 26:20 Nee 
R: Hartelijk bedankt voor jouw medewerking aan het interview.  
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Bijlage 3: Codeerschema 

Code Toelichting thema 

1 Situationele omstandigheden 

 a Studie en faculteit 

 b Tijd sinds afstuderen 

 c  Contact met universiteit 

 d  Contact met personen via de universiteit 

 e Belemmerende factoren 

   

2 Verbondenheid met universiteit 

 a Tijdens de studie 

 b Na afstuderen 

 c  Reden voor verandering 

 d Gedeelte van universiteit 

   

3 Attitude t.o.v. alumnibeleid 

 a Mening over beleid 

 b Mening over uitvoering van beleid 

   

4 Huidige kennis (vaardigheden) en gedrag 

 a Kennis over Radboud Recharge 

 b Huidig gebruik van Radboud Recharge 

   

5 Gedragsintentie 

   

6 Doelattitude t.o.v. Radboud Recharge  

 a Ontwerp 

 b Interessegebieden (positieve en negatieve evaluaties) 

 c Artikelen (positieve en negatieve evaluaties) 

 d Agenda (positieve en negatieve evaluaties) 

   

7 (Gedrags)attitude t.o.v. gebruik van RR 

 a Concept Radboud Recharge 

 b Redenen voor gebruik 

 c Redenen tegen gebruik 

   

8 (Gedrags)attitude t.o.v. registratie 

 a Redenen voor registratie 

 b Redenen tegen registratie 

   

9 Waargenomen norm 

 a Waargenomen norm 

 b Belang van waargenomen norm 

 c Inschatting van waarde RR voor anderen 

10 Praktische aanvullingen 
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Bijlage 4: Gecodeerde interviews 

1. Situationele omstandigheden 

a. Studie en faculteit 

P1: Ik heb communicatie- en informatiewetenschappen gestudeerd aan de faculteit der 
letteren. Ik heb daar een pre-master en een master gevolgd. 

P2: Ik heb aan de rechtenfaculteit internationaal Europees recht gestudeerd. 

P3: Ik heb aan de faculteit van de medische wetenschappen gestudeerd en ik heb een 
research master gedaan van biomedische wetenschappen. 

P4: Volgens mij heet dat tegenwoordig geografie, planologie en milieu gestudeerd aan de 
faculteit van de managementwetenschappen. Ik heb alleen de bachelor gedaan in 
Nijmegen. […]Ik heb een master in Wageningen gedaan. 

P5: Aan de medische faculteit heb ik geneeskunde gedaan 

P6: Ik heb psychologie gestudeerd aan de sociale faculteit. 

P7: Ik heb bedrijfskunde gedaan en dan met P1eting als specialisatie. De Bachelor heb ik 
in Groningen gedaan ja. Dus ik heb eerst 4.5 jaar in Groningen gezeten. 

P8: Ik heb biologie en medische biologie gestudeerd aan de FNWI-faculteit. 

P9: Ik studeer taalwetenschap, ik doe nu de Researchmaster Language and 
Communication, maar ik heb al de Master  General Linguistics afgerond. Dus ik ben op 
zich afgestudeerd, maar ik ben ook nog bezig. […]Nee ik heb mijn Bachelor in Utrecht 
gedaan, dus bij die van jou. 

P10: Sociale wetenschappen, daar heb ik sociologie gestudeerd. Ja en ik heb ook nog aan 
de management wetenschappen een tweede master gedaan. Dat was sociale geografie. 

P11: Ik heb communicatiewetenschap gestudeerd aan de faculteit van de sociale 
wetenschappen. 

P12: MLW, moleculaire levenswetenschappen. 

P13: Ik heb geografie gestudeerd aan de faculteit der managementwetenschappen in 
Nijmegen. 

P14: Bedrijfskunde. 

P15: Ik heb de bachelor Nederlandse Taal en Cultuur gedaan, aan de faculteit Letteren. En 
toen heb ik de onderzoeksmaster cognitive neuroscience richting language en 
communicatie aan de sociale faculteit. 

 

b. Tijd sinds afstuderen 

P1: Ik ben daar in 2017 aan afgestudeerd. In het voorjaar. 

P2: September 2017 

P3: November vorig jaar. 

P4: Dat was in 2013 

P5: februari 2016 

R: Oké, dus in 2017 afgestudeerd? 
P6: Ja. 

P7: Volgens mij in juli 2015. In juli heb ik mijn verdediging gedaan, dus mijn oktober 
gekregen in oktober 2015. Dus 3 jaar geleden. 

P8: 2011 is dat geweest. 

P9: Ik heb afgelopen zomer mijn diploma opgehaald en was in maart afgestudeerd. 
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P10: In 2011 volgens mij. 

P11: Afgelopen zomer, dus juli 2018. 

P12: Ik heb mijn bachelor gehaald in 2008 en toen ben ik verder gegaan met een master 
in Maastricht. 

P13: Ik ben in 2007 begonnen en ik ben afgestudeerd in 2012. Juli 2012. 

P14: 2013. 

P15: Volgens mij 2014. Ja. De master dan. [..] Ja twee jaar eerder dan de bachelor. 
 

c. Contact met universiteit 

P1: Ik zie contact als in dat ik er zelf op reageer en er dus een conversatie is. Heb ik dan 
nog vaak contact met de universiteit? Nee. 

P1: Ja. Ik kom nog regelmatig op het sportcentrum. Dat is onderdeel van de universiteit. 
Maar verder... Ik kom ermee in aanraking omdat ik de Radboud Universiteit volg via 
sociale media. 

P1: Wekelijks. 

P2: Dagelijks. Ik werk aan de rechtenfaculteit. 

P3: Ik kom alleen nog via het sportcentrum in aanraking en dat is denk ik één keer per 
maand. 

P4: eigenlijk nooit meer. Je was op zoek naar alumni, maar ik dacht van ´ik kom met de 
universiteit eigenlijk nooit meer in aanraking´. Ik ben nog wel vaker in Nijmegen te vinden 
voor vrienden en wat dan ook, maar met de universiteit heb ik eigenlijk helemaal niks 
meer. 

P5: Eigenlijk bijna nooit. Nou ik kan me eigenlijk niet meer herinneren wanneer ik voor 
het laatst contact heb gehad met de universiteit. 

P5: Ja ik krijg wel af en toe nog van die alumni-mailtjes, maar ik moet zeggen dat ik al die 
nieuwsbrieven... Ik open ze wel, maar ik lees ze niet echt. Ja, ik zie ze wel langskomen, 
maar ik doe er niet heel veel mee. 

P6: Ja nou ik sport nog bij het sportcentrum, dus ik heb nog een sportkaart. Ik zit heel af 
en toe nog in de bibliotheek van de Radboud. En ik gebruik soms nog oude literatuur 
waarmee ik in aanraking ben gekomen via de Radboud. 

P7: Best wel vaak. In de zin van dat ik nog lid ben bij de studenten atletiekvereniging. Dus 
veel studenten om me heen dus het gaat veel over de universiteit. Ik werk achter de 
universiteit, hier op het toernooiveld. Niet studie-gerelateerd, in ieder geval niet 
universiteits-gerelateerd, maar wel dicht bij de gebouwen. Ik zit nog op het sportcentrum, 
daar heb ik nog een sportkaart van. Dus kom ik nog wel veel op het sportcentrum. Dat is 
eigenlijk mijn fysieke binding nog met de universiteit. En verder zie ik op Facebook en 
nieuwsbrieven nog wel wat voorbij komen, dat soort dingen. 

P8: Ik krijg dus wel regelmatig emails over alumni-activiteiten. Ik ben laatst ook naar een 
activiteit geweest: naar een lezing. […] dat de enige lezing is geweest waar ik ben geweest 
in de afgelopen jaren. 

P9: Ik vind Radboud Reflects altijd heel leuk. Ik weet niet of dat los staat van de 
universiteit, maar dat is een soort lezingenorganisatie waar ik graag naar lezingen toe ga, 
om toch iets te weten te komen over iets dat buiten mijn vakgebied ligt. Dat vind ik altijd 
super leuk. En er is nu zaterdag, niet komende maar die erop, het Drongo-festival in 
Nijmegen en dat is wel gelieerd aan de universiteit, maar dat gaat helemaal over taal. Dat 
is helemaal de wetenschapscommunicatie van mijn vakgebied dus dat vind ik super leuk. 
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P9: Ja zeker. Ik denk dat de Radboud universiteit heel hard zijn best doet om met 
Radboud Reflects mensen van allerlei studies bij elkaar te brengen. Ik vind het een goede 
organisatie wat dat betreft. 

P9: Ja ik denk het sportcentrum bijvoorbeeld, dat ook een soort van onderdeel uitmaakt 
van de campus. En het cultuurcafé waar ook super veel dingen worden georganiseerd op 
cultureel vlak en een samenwerking heeft met Popronde. Ik vind de universiteit als 
campus gewoon een fijne plek met een fijne sfeer en er worden veel activiteiten 
georganiseerd. Ja ik heb het wel naar mijn zin. 

P9: Ja allebei wel denk ik. Gewoon dat ik me verbonden voel met de universiteit als 
instelling, maar ook als dat ik zie dat we allemaal bezig zijn met nieuwsgierig zijn en 
wetenschap en leren. Met ook nog de extra dingen als sport en cultuur. 

P10: regelmatig. Binnenkort ga ik naar een stageP1t. Of naar mijn werk. Af en toe zijn er 
nog alumni-activiteiten. 

P10: Ik werk als onderzoeker voor een onderzoeksbureau in Nijmegen: Research Lab. 
Daar hebben we ook regelmatig stagiaires van sociologie en vooral ook uit Nijmegen. 

R: Op welke manier hoor je daar nu van dan? 
P10: Ja de nieuwsbrief denk ik. En soms via LinkedIn volgens mij. En Facebook ook. 

P11: Niet vaak. Ik heb nog een diploma- uitreiking deze maand, maar verder ontvang ik 
alleen mailtjes nog af en toe. Verder niets. [..] De mails misschien... Van RR denk ik één 
keer in de week kort. Ja een keer in de week een mailtje. 

P11: Eigenlijk niet want ik woon niet meer in Nijmegen. Dus ik kom er eigenlijk niet. Ik 
verwacht er niet zo vaak te komen, behalve dan met mijn diploma-uitreiking komende 
maand. 

P12: Ik ga wel eens naar een lezing van Radboud Recharge of wat algemener een 
evenement op de FNW. 

P13: Eigenlijk alleen via de Radboud Recharge en de nieuwsbrief van de faculteit zelf. 
[…]En los van dat is het toevallig dat mijn broertje vorig jaar is afgestudeerd aan de 
Radboud en toen ben ik er geweest. Ik kom er fysiek ook niet meer. Dus dat is de enige 
manier waarop ik nog in contact ben met de Radboud. 

R: Oké. Je geeft aan dat de manier waarop je nu nog in aanraking komt met de universiteit 
is door middel van nieuwsbrieven van de faculteit. Heb je het idee dat je je daardoor weer 
meer verbonden voelt met de faculteit? 
P13: Jawel ja. Toch wel wat meer, want ik zie nu ook steeds meer dingen waar ze 
onderzoek naar doen. Zo blijft je toch een klein beetje op de hoogte van wat ze nog aan 
het doen zijn. Het grappige is wel dat ik laatst een blaadje van de faculteit langskomen. 
Daar stond een docent is die ik zes jaar geleden voor het laatst heb meegemaakt. Die zijn 
er nog steeds bij het Radboud verbonden dus dat is wel grappig om te zien. 

P14: Af en toe. Af en toe ga ik naar een interessante lezing en ik heb één keer een alumni-
bijeenkomst bezocht. 

P15: Ik werk zelf nu aan de Universiteit van Amsterdam als PHD student. Maar ik heb ook 
nog wel wat contacten lopen via Nijmegen aan de universiteit. Dus op die manier kom ik 
nog in aanraking met de universiteit. Ook als er op mijn vakgebied lezingen zijn aan de 
Radboud of Max Plank. Dan kom ik ook nog bij de universiteit. Verder heb ik nog best wel 
lang een sportkaart bij het sportcentrum gehad. Dat is eigenlijk dit jaar voor het eerst dat 
ik die opgezegd heb. Maar bij het sportcentrum kwam ik dus ook nog veel. En als ik de 
frequentie zou moeten noemen dan is dat één keer in de twee maanden denk ik. Soms 
werk ik ook nog wel in de bieb, maar ik weet niet of dat telt dan. 
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d. Contact met personen via universiteit 

P1: Dagelijks. Face-2-face, bP9, appen. Ja het is met name wel sociale, vriendschappelijke 
contacten. 

P1: Die heb ik tijdens mijn studieperiode leren kennen doordat we dezelfde vakken 
gevolgd hebben of omdat we dezelfde opleiding gevolgd hebben. Dat waren destijds 
studiegenoten, mensen die ik heb leren kennen via de studievereniging. 

P1: Ja. Maar die mensen heb ik dan weer leren kennen bij bestuursactiviteiten, contacten 
die je tijdens je studie opgedaan hebt omdat je actief bent geweest in commissies. Of 
omdat je bij andere verenigingen betrokken bent geweest. Dan krijg je op die manier 
contacten nog. 

P1: In dit geval wel, want als ik kijk naar mijn contacten met docenten, begeleiders.. dan is 
dat vooral professioneel contact omdat je misschien ooit nog iets aan elkaar kunt hebben. 
Met studiegenoten heb je op een andere manier contact met elkaar, meer 
vriendschappelijk. 

P2: Met de studenten niet heel veel meer. Gemiddeld een keer per maand denk ik. 

P2: Deels dus met een paar studenten nog, maar niet super vaak. Met name nu dus met 
wie toen mijn docenten waren en nu mijn collega´s zijn. Daar heb ik nu het meeste 
contact mee. 

P2: Ik moet zeggen dat het sociale gedeelte wel verwaterd. Je ziet ze niet regelmatig. De 
keren dat je met andere studenten contact opneemt is dat je het werk als aanleiding 
hebt. Daarna spreken we wel af dat we een keertje wat gaan drinken ofzo, maar de 
aanleiding is bijna altijd dat iemand een nieuwe baan heeft of dat je iets nodig hebt. 

P3: Nouja studiegenoten spreek ik regelmatig. Tenminste degenen die leuk waren dan 
natuurlijk. Via de universiteit heb ik bij de studentenvereniging Lacustris ook nog mensen 
ontmoet en die spreek ik ook nog wel elke week. Op die manier heb ik wel elke week nog 
een band met het studentenleven. 

P3: Ik had een baantje als student-assistent en de begeleider daarvan mail ik nog 
regelmatig mee. Ook omdat we nog wat publicaties hebben liggen. En verder niet denk ik. 

P4: misschien niet wekelijks, maar misschien meer maandelijks. En dat zijn met name 
mensen die ik via sportverenigingen ken moet ik zeggen. En niet degenen die ik via mijn 
studie ken. 

P5: Dat is nog wel regelmatig. Ik heb nu natuurlijk mijn taken en afspreken is met alle 
dienstroosters en reisafstanden wel wat minder, maar zeker wel meerdere keren per jaar 
nog. 

P6: Ik ben nu ook Lacustris-lid nog steeds, van de studentenschaatsvereniging. Met de 
mensen van mijn sportvereniging wel meer. Met de mensen die ik heb ontmoet op mijn 
opleiding vrij weinig. 

P6: Ja ik heb nog wel redelijk contact met de mensen die ik heb ontmoet bij de 
sportvereniging. Ik denk dat ik een deel wel wekelijks en een deel wel minder. Dat heeft 
meer te maken dat ik met die andere mensen nog meer moet. Dus dat gewoon het 
contact onderhouden lastiger wordt naarmate je meer mensen ontmoet. En qua 
studiegenoten spreek ik één nog wel regelmatig, maar dat is dan meer maandelijks dat 
we even appen. 

P7: Best wel vaak. In de zin van dat ik nog lid ben bij de studenten atletiekvereniging. 
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P7: Ik heb dus maar een jaar hier gezeten en die mensen spreek ik denk ik een keer per 
kwartaal. En dan proberen we vaak gewoon te borrelen met zijn allen. Ik vind het leuk om 
te horen wat mensen zijn gaan doen na hun opleiding. 

P7: sociaal contact met een kleine professionele insteek. Meer om te zien wat je allemaal 
met je opleiding kan doen en waar mensen terecht komen. Welke kant ik op zou kunnen 
dan, een beetje oriënterend dan. Maar wel altijd op een sociale manier, altijd met een 
biertje erbij. 

P8: Ik heb heel sporadisch nog wel eens contact met een oud stagebegeleider die nog wel 
op de universiteit werkt. Dus op die manier nog wel. 

P8: Ik heb nog een hele vriendengroep inderdaad van de universiteit, maar die zijn 
natuurlijk allemaal ook weg van de uni. Maar die spreek ik nog wel heel regelmatig ja. 

P10: Dagelijks. Mijn vriendin dus ja. En natuurlijk ook wel veel vrienden. Wel wekelijks. 
[…] Daarbuiten ook nog wel professioneel. Je komt altijd nog wel mensen tegen die je nog 
kent van de studie in mijn werk. 

P12: Ja online. Het is eigenlijk wel wat communities en ook weer via via mensen die daar 
hebben gestudeerd natuurlijk. Dan kom je toch een beetje in hetzelfde netwerk. Daar 
komen ook wel weer of zakelijke of privécontacten weer uit. De universiteit blijft toch 
altijd wel een beetje een onderdeel van ons. 

P14: Ja heel vaak. […]Ja het zijn gewoon vrienden van me, dus informeel contact. 

P15: Ik heb vooral nog contact met degenen die ik ken vanuit mijn bachelor. Dat zal één 
keer in de twee maanden zijn. En trouwens zit mijn scriptiebegeleidster van mijn master 
bij het Max Plank instituut, daar mail ik nog wel vaker mee. Zo´n twee a drie keer per 
maand. En studiegenoten: met name nog vanuit de bachelor en vriendinnen-groep zijn 
degenen die ik nog spreek. 

 

e. Belemmerende factoren 

P1: Omdat ik op een andere manier hetzelfde bereik zonder hier op te kijken of in te 
loggen. Via sociale media en contacten in je netwerk, zowel professioneel als 
vriendschappelijk, wordt je al gewezen op interessante artikelen en upcoming events in 
het eigen vakgebied. 

P5: omdat ik al best veel mailtjes krijg van vakbonden en verenigingen waar ik lid van ben. 
Daar komen ook al nieuwsberichten door binnen. Om dan nog meer artikelen te lezen 
wordt een beetje te veel. 

P5: Ja, ik lees in ieder geval van de vakvereniging. En verder algemeen nieuws natuurlijk. 

P5: Ja als je kijkt naar de voorpagina herken ik wel artikelen of onderwerpen waarover ik 
al elders heb gelezen. Dus wat dat betreft zou het niet heel veel toevoegen. 

P7: Ja, maar ik denk niet dat ik vaak naar de website zal gaan om te kijken wat er nu dan 
aan de hand is. 

P7: Maar het aanbieden is wel iets anders dan dat je er echt actief voor werft. Ik denk niet 
dat veel alumni echt op de website gaan kijken wat er allemaal georganiseerd wordt. Als 
je daar vanuit gaat ben je wel.. 
R: Wat is er volgens jou nodig om dat wel waar te kunnen maken dan? 
P7: De benadering de andere kant op, dus het actief aanbieden bij de mensen en bij de 
alumni. ´We organiseren dit speciaal voor jou, dus kom´. Dus mensen voeden met 
informatie in plaats van info aanbieden en hopen dat iemand toevallig op de website 
terecht komt en toevallig in de agenda kijkt. 
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P7: Ja ik heb het voorbij zien komen. Ik volg de Radboud ook nog op Facebook 
bijvoorbeeld. En soms hebben ze daar een overload aan berichten, dat ze een week los 
gaan. En dan scan ik het wel, maar dan doe ik er niks mee. Het is niet relevant ja. Ik ben 
niet zo van het lezen meer. Ik ga niet drie uur achter mijn computer zitten om een artikel 
te lezen ofzo. Het lezen vind ik wel interessant, maar dan moet het wel in de planning 
passen. Ik ga niet mijn werk ervoor skippen of vakantiedagen opnemen. 

P9: Wat ik wel zie in de artikelen van RR is dat ze vaak artikelen van allerlei bronnen 
nemen, zoals van VOX of de Universiteit van Nederland. Dus op die manier krijg ik 
misschien de artikelen van RR al op een andere manier op mijn tijdlijn op Facebook, 
omdat ik ook VOX volg en dat soort dingen. 

P11: Ja ik ontvang wel meer nieuwsbrieven, onder andere van de universiteit van 
Nederland. Dat zijn altijd van die korte video´s. Daar krijg ik ook een nieuwsbrief van en 
dat zijn ook wel vaak wetenschappelijke artikelen of video´s. Verder op dat gebied 
eigenlijk niet zo veel. 

P12: Ja goed we kijken allemaal wel eens naar YouTube, maar dan van de wat meer 
interessante dingen. Dat geldt toch ook wel voor dingen als.. Oké dat is dan misschien wel 
iets meer politiek gekleurd, maar de Correspondent of Follow the Money ofzo. Maar wel 
goed onderzocht. Daar kijk ik nog wel eens op. Verder niet echt. 

P13: Maar het probleem is dat we bijna allemaal aan de andere kant van het land wonen. 
De afstand is gewoon de barrière om daar aan deel te nemen. Als ik nou toevallig een 
keer in het midden of het westen van het land geweest zou zijn, dan is het makkelijker om 
deel te nemen. Maar om nou speciaal een dag vrij te nemen, want meestal zijn ze op 
donderdag of vrijdag geloof ik, en naar de andere kant van het land te gaan... Dat is voor 
veel mensen toch een hobbel. 

P14: Nou ik kijk veel op medium. En af en toe lees ik de Correspondent. 

P15: Ja, maar er zijn natuurlijk heel veel van dit soort platforms en mogelijkheden op 
internet. Daardoor zie ik soms door de bomen het bos niet meer eigenlijk. Toen merkte ik 
dat ik er niks meer mee deed. 

P15: Ja ik zit zelf op wetenschap.nu, maar dat komt ook doordat ik daar zelf actief ben als 
schrijver, blogger eigenlijk. Dus daar kijk ik nu vaak zelf op. Maar ik merk ook aan mezelf 
dat ik veel dingen bij wil houden. Ook het nieuws, dat wordt ook enigszins al op die 
manier aan je gepresenteerd. 

 

2. Verbondenheid met universiteit 

a. Tijdens de studie 

P1: Je komt er elke dag. Dus je voelt je wel een soort van verbonden met de universiteit. 
Het is een soort tweede thuis, doordat je er gewoon dagelijks bent. Als je over de campus 
loopt geeft het wel een soort van prettig gevoel, van ´kijk, dit is de plek waar ik studeer en 
waar ik me prettig voel´. 

R: Heb je in zekere zin dan ook een trots die je voelt omdat je daar onderdeel van 
uitmaakt? 
P1: 04:09 Ja, jawel. Ja ik denk dat het dan het hele plaatje is. Dat je het naar je zin hebt en 
op je plek zit. Dat je een leuke studie doet, daar leuke contacten hebt, goed onderwijs 
krijgt. En dat alles samen maakt dat je het naar je zin hebt, je blij voelt. En dat associeer je 
op dat moment met de universiteit. 

P2: Niet heel sterk. 
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P3: Ik denk zeker tijdens een Master, ik had een hele kleine studie van 20 mensen, dat je 
elkaar motiveert om te komen. Je bent ook allemaal gemotiveerd en ambitieus binnen je 
studierichting. Voor mij was dat wel een motiverende band. Ik trok niet per se met die 
mensen op voor de gezelligheid, als je zegt ´laten we vrijdagmiddag borrelen´, maar er 
was wel een goede sfeer. En dan motiveert je dat om naar de uni te gaan denk ik. 

P4: Ik voelde me op zich wel verbonden, maar ik heb natuurlijk die switch gemaakt naar 
Wageningen en voelde wel een groot verschil tussen die twee universiteiten. Het is 
allemaal een stuk grootschaliger zeg maar. 

P4: Je kent de plek, de gebouwen. Als ik bijvoorbeeld met iemand zou afspreken dan weet 
ik wel waar ik naartoe moet en in Utrecht zou ik totaal in het rond lopen en ben ik zelfs 
volgens mij nog nooit op de campus geweest. 

P6: Eerlijk gezegd niet. Niet via mijn opleiding in elk geval. Wel heel erg via de sport maar 
niet via mijn opleiding. 

P6: Nouja. Het begon op de open dag. Ze hadden daar de slogan ´you´re not  number´ op 
dat moment. En bij mijn opleiding, psychologie, was je echt wel een nummer. Ik stuurde 
een mailtje aan mijn studieadviseur dat ik ergens tegenaan liep en toen kreeg ik een 
mailtje ´wat is je studentnummer?´. Ik voelde me eigenlijk wel heel erg een nummer. 

P6: Ja en ik vind ook dat het aantal contacturen dat we hadden en de manier waarop wij 
college kregen het maakte dat ik me niet betrokken voelde bij de opleiding. Het was 
voornamelijk ´zoek het zelf maar uit´. 

P6: Met docenten eigenlijk niet, maar daarbij heb ik ook het idee dat je niet zomaar echt 
op een docent af kon stappen omdat we met zo veel waren. Ik deed het wel, maar je 
merkte bij onze faculteit dat de docenten heel druk waren. En ik merkte dat die daar ook 
niet echt voor open stonden ook. Dus met docenten heb ik eigenlijk helemaal geen 
contact. Met studenten wel, ik heb een paar vrienden waar ik nog contact mee heb. Maar 
dat is nog steeds wel veel minder dan via de sportclub. 

P8: Ja. Ja zeker wel. 

P10: Ja dat is lastig omschrijven. Maar in ieder geval heel prettig dat het gewoon naast de 
studie zo veel te bieden had. Aan lezingen, maar ook sportcentrum en theater van cultuur 
op de campus. Het is natuurlijk wel een groot deel van je leven. 

P11: Als je vertelt aan mensen wat je studeert en waar, dan noem ik wel altijd de plek. Ik 
vond het leuk als mensen naar Nijmegen kwamen. Om ze dan ook rond te leiden op de 
universiteit. Ik heb vanuit mijn studie of de faculteit om nieuwe studenten kennis te laten 
maken met de universiteit. Dat vond ik ook altijd heel leuk om te doen. Dan voelt het toch 
wel aan als jouw plek en vind je het ook wel leuk om mensen rond te leiden en kennis te 
laten maken. en ik volgde altijd wel het nieuws van de VOX of wat er op de universiteit 
breder dan mijn studie gebeurde. 

P12: Nee. Nee gek genoeg niet. Niet op de manier van.. niet via mijn studie. Maar wel via 
het project dat ik deed voor de universiteit, waarbij we als bèta-studenten naar 
middelbare scholen gingen en daar studiekeuzebegeleiding gaven. Dat bond mij eigenlijk 
meer aan de universiteit. En de vriendschappen met de mensen. Met de studie was het 
´nee´, dat was meer een studentnummer zeg maar. Zo heb ik dat in Nijmegen tenminste 
ervaren. In Maastricht bijvoorbeeld bijna het tegenovergestelde. 

P13: Wat ik bij de Radboud heel erg vond is dat je onderdeel van de Radboud bent als het 
ware. Dat gevoel krijg je wel een beetje. In Leiden was het toch allemaal wat 
afstandelijker. Het was meer een fabriek waar je colleges volgde en uiteindelijk had je een 
diploma als je alle vakjes kon afvinken. Dat was veel kouder, killer en afstandelijker, 
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terwijl ik bij het Radboud echt het gevoel had dat je onderdeel was van de Radboud. Het 
heeft er ook misschien deels mee te maken dat ik ook mijn bachelor heb gedaan bij de 
Radboud, dus dan zit je er echt jaren. 

P13: Bij de Radboud had je dat docenten die je kende aan het begin je ook echt beter 
kende aan het einde. Die konden me echt verder helpen, dus in die zin voelde ik me wel 
verbonden aan de Radboud ja. 

P14: Nou ja. Ik vond het leuk om deel te nemen aan het versterken van de 
studievereniging. Na college ging je wat drinken in de kroeg op de campus. Ik zat 
regelmatig op de uni te werken aan opdrachten. 

P15: Het klinkt een beetje stom, maar ik was altijd wel een beetje trots op dat ik aan het 
Radboud heb gestudeerd. Ik had altijd wel het gevoel dat het een goede universiteit was, 
zeker op het gebied van taalwetenschap dus. Veel mensen uit het buitenland op 
congressen kende het Radboud ook wel. Dus dat speelde wel een rol. Ik heb me altijd wel 
heel fijn gevoeld. De sfeer vond ik goed, de gebouwen waren fijn en leuk. 

P15: Ik voelde me echt op mijn plaats en ik had ook wel het gevoel dat ik deel uitmaakte 
van de universiteit. Ik was ook bij Lacustris, de schaatsvereniging, wat natuurlijk ook 
enigszins verbonden is aan de universiteit. Daar had ik heel veel van mijn sociale netwerk 
zitten. Verder vind ik het moeilijk precies te omschrijven wat dat dan is. Ik werkte als 
studentassistent via de universiteit, dus wat dat betreft voelde het ook wel een beetje als 
mijn werkgever. 

 

b. Na afstuderen 

P1: Die is wel veranderd, omdat je niet meer betrokken bent met de universiteit op 
dezelfde manier als daarvoor.  

P1: Ik voel me minder deel van de universiteit dan daarvoor. Ik vond het leuk dat ik op de 
universiteit heb gestudeerd. Ik kom nog op het sportcentrum, maar verder heb ik 
natuurlijk niet zo veel meer van doen met de universiteit. 

P2: Ja, maar dat is vanwege mijn werk. Niet zozeer als alumni. 

P3: Nee. Eigenlijk heb ik dat wel een beetje afgesloten. Ik zou het ook raar vinden om nu 
weer naar de medische faculteit te gaan, want waarschijnlijk ken ik daar niemand meer. 
Nee dus. 

P3: Jawel. Ja je hebt toch wel veel samen gedeeld. Van mijn Bachelor wat minder denk ik. 
De mensen waar ik me toen verbonden mee voelde, echt goede vrienden, die zijn wel 
gebleven. Ik merk wel dat het echt wat minder wordt, waardoor je je minder verbonden 
voelt met die hele groep. 

P4: Absoluut minder. Meer met Nijmegen als stad en niet met de universiteit..  

P4: Maar het zou in ieder geval iets zijn om dagelijks of wekelijks even een keertje te 
checken. En dat houdt voor mij wel in dat het relevant is om contact te houden met de 
universiteit. 

P5: Als je in het nieuws of gewoon zo een bericht ziet over de universiteit dan ben je daar 
wel trots op zeg maar. Omdat ik er heb gestudeerd ben ik wel meer verbonden met de 
RU. 

P10: Ja natuurlijk minder, maar ik ben wel altijd nog geïnteresseerd in wat er speelt. 

P7: In beperkte mate. Klein beetje. 

P10: Ik probeer ook af en toe nog wel naar.. hoe heet dat? Het heette het Soeterbeeck 
programma... Het is van naam veranderd. Oh ja Radboud Reflects volgens mij. 
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P10: Je blijft vooral geïnteresseerd in wat er gebeurt zou ik zeggen. 

P11: Maar op dit moment zou ik wel nog zeggen dat het echt mijn universiteit is. 

P11: Niet perse, want als het gaat om het onderzoek dat er gebeurt wordt het niet perse 
minder interessant denk ik. Dat blijft me nog steeds boeien. Als het gaat om nieuwe 
gebouwen vind ik dat ook leuk bijvoorbeeld. Ik denk dat me dat niet minder gaat boeien 
nee, ook al ben je er minder betrokken bij gewoon. Ik denk dat ik het nog steeds wel 
interessant vind ja. 

P12: Nee. Eigenlijk niet nee. Het is allemaal... nee.. Het is allemaal nog steeds zoals het is, 
het is gewoon allemaal goed. Het is een goede, degelijke opleiding geweest. Een goede 
basis waarmee ik verder het leven in heb kunnen gaan en nog steeds aan het gaan ben. 
Het was gewoon goed. Allemaal heel goed en degelijk. Maar het fijn om ergens anders die 
andere interpersoonlijke, academische vaardigheden te hebben geleerd. 

P13: Het grappige was dat ik twee jaar geleden een diplomasupplement moest halen. Dat 
kon schijnbaar alleen maar fysiek, dus toen ben ik weer op de Radboud geweest. Toen ik 
daar was voelde het wel weer als een soort van thuis. 

P13: Ja, zeker. Ja ik voel wel dat ik ´alumnus´ ben van de Radboud. Dat is nummer 1. 
Leiden komt daarna pas. Als iemand mij vraagt waar ik gestudeerd heb komt Radboud of 
Nijmegen als eerste op. Op die manier voel ik me wel nog verbonden ja. Ik merk wel... Het 
begint al tijdens je master. Tijdens je master werk je veel individueler dan tijdens je 
bachelor. Dan wordt het al lastig om die verbondenheid vast te houden en gedurende de 
jaren wordt dat natuurlijk steeds minder. Maar ik voel me op die manier wel nog 
verbonden aan de Radboud ja. 

P13: Het is wel veranderd en minder geworden. 

P14: Nee niet echt nee. […] Ja enigszins wel op papier, maar dat heeft niet heel veel te 
betekenen in de praktijk. 

P15: Ja, op zich wel. Ik vond het ook heel jammer om weg te gaan bij het Radboud en ik 
hoop ook altijd wel weer terug te komen bij het Radboud. Ik heb wat dat betreft meer 
met het Radboud dan met de UVA. Ik weet niet of ik zozeer het gevoel heb alsof ik echt 
nog met de universiteit zelf nog verbonden ben. Maar wel met in ieder geval de 
begeleider vanuit mijn master. Op die manier heb is die band er nog wel. Ik weet niet of ik 
echt nu nog heel sterk het gevoel heb alsof ik onderdeel uitmaak van het Radboud, maar 
doordat ik wel nog de contacten hier heb voelt dat wel nog een beetje. [..] Ja en ik heb 
wel het gevoel dat de weg om er nog terug te komen er nog is wat mij betreft. Maar ik 
voel me nu minder alsof ik er onderdeel van uitmaak. 

 

c. Reden voor verandering 

P1: Het is veranderd omdat je geen lessen meer volgt, je niet meer elke week of elke dag 
in de UB komt om daar te studeren. Dus het face-2-face of dagelijks contact met de 
universiteit heb je niet meer. 

P1: Ja dat is vooral aanwezigheid ja. Maar ook omdat je geen contact, of veel minder 
contact hebt met docenten. En met studiebegeleiders. 

P1: Je hoeft daar niet meer te zijn. Daarom maakt het dat je minder contact hebt met 
mensen die betrokken zijn met jouw opleiding. Die mensen faciliteren jouw opleiding en 
je hoeft met hun geen contact meer te hebben over jouw opleiding. En dat is wel vaak de 
basis van het contact geweest. Als je kijkt naar docenten, studieadviseurs, begeleiding, 
ondersteunend personeel. 
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P2: Het is gegroeid. Als student voelt het toch allemaal wat meer afstandelijk. Je volgt je 
vakken, maar ik had niet het gevoel dat ik een hele sterke band had. Nu ik zelf bij het 
onderwijs betrokken ben en bij de organisatie, dan wordt dat gevoel wel sterker. Het 
gevoel van ´ik hoor hierbij´ of ´ik draag hier aan bij´. 

P3: Omdat ik nu werk en daar nu mijn sociale contacten heb. Nijmegen is wel dichtbij, 
maar het is toch wel een uur reizen met het OV, dus het voelt toch wel weer ver weg. Als 
ik nog in Nijmegen had gewoond was het misschien wel anders geweest. 

P4: omdat ik dat toch heb afgesloten en het heel erg naar mijn zin heb gehad in 
Wageningen juist. Omdat dat zo anders was voor mij. 

P4: Dus met name de plek zelf en niet omdat ik nog mensen op de universiteit zou kennen 
denk ik. Vast nog wel een paar, maar niet dat ik ze zo weet te vinden. 

P5: Ik ben uit Nijmegen weg, dus dan ben je sowieso niet echt dichtbij meer. 

P5: Als je studeert ben je natuurlijk sowieso betrokken bij de universiteit. Je komt er vaak, 
je bent ervan afhankelijk. Als je bent afgestudeerd dan is dat contact ook niet meer zo 
nodig. Dan zou ik nu niet zo goed meer weten waarom ik nog contact zou moeten hebben 
met de universiteit. Het is ver weg, ik heb het papiertje. Dus ik zie niet echt reden om daar 
nog te komen. 

P7: ik er minder in aanraking mee ben. Omdat ik nu niet tijdens het college op de hoogte 
wordt gebracht als er een lezing is of als er vanuit de faculteit iets georganiseerd is. Dus je 
moet er ook meer actief naar op zoek. Het wordt niet automatisch aan je opgedragen. 

P8: Nou ja ik ben meteen na mijn afstuderen naar Canada verhuisd. Daar heb ik anderhalf 
jaar gewoond. Daarna ben ik wel terug gekomen naar Nederland, maar ik woon nu in 
Amsterdam. Dus het is gewoon een afstand nog. Ik kom niet zo vaak gewoon in Nijmegen. 
Dus die fysiek afstand is er al en op een gegeven moment, wat ik zei, zijn de meeste 
mensen die ik kende op de universiteit daar zelf ook weg. 

R: Dus dan is het eigenlijk een beetje tweeledig. Aan de ene kant zijn het je contacten en 
aan de andere kant is het de fysieke afstand? 
P8: Ja, jazeker. 

P9: Ik denk dat ze dat proberen met een initiatief als Radboud Recharge wel te doen, om 
je te blijven informeren over wat de universiteit doet. Maar ik denk niet per se dat je dat 
je dan op dezelfde manier verbonden blijft met de universiteit als dat je er studeert. Ik 
denk wel dat zich er een zekere afstand gaat vormen tussen de universiteit zoals die voor 
je is als je studeert of als je gaat werken en bijvoorbeeld uit Nijmegen weg gaat. 

P9: Ja ik denk dat afstand sowieso wel een rol speelt als je naar verschillende activiteiten 
wil gaan, dat je altijd wel dingen zoekt die dichtbij zijn. 

P10: Ja dat is toch als je er dagelijks rond loopt of niet, dat maakt verschil. Al je vrienden 
daar zitten er niet meer. 

P11: Nog wel maar wel minder omdat ik er natuurlijk niet meer ben fysiek. en ik denk ook 
wel dat het naar verloop van tijd wel minder gaat worden. 

P11: Ik denk dat ik minder gebruik zal maken van dingen die de universiteit aanbiedt. Dus 
dat ik straks minder nieuws zal volgen over actuele dingen die er gebeuren op de campus 
en studie. En ik denk dat ik straks ook minder mensen ken die nog actief student zijn op 
de campus. 

P13: Omdat ik aan de andere kant van het land woon en werk. Mijn ouders wonen nog 
wel in het oosten van het land, dus ik zou er wel nog een keertje heen kunnen als ik wil. 
Maar ik heb er ook niet zo veel te doen, dus ik hoef daar ook niet zo te zijn. 
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P13: Als je daar dagelijks komt sta je er niet erg bij stil, maar je voelt je wel verbonden aan 
die plek. En nu is het bijna iets nostalgisch van ´ik heb aan de Radboud gestudeerd´. 

P14: Uit het oog is dan toch een beetje uit het hart. Je gaat je op andere dingen focussen 
en je hebt nu werk. 

P15: Ik woon sowieso nog in Nijmegen, dus dat speelt denk ik ook wel een grote rol. 
Doordat ik nog wat contacten heb ook wel, en ook omdat ik nog een sportkaart had ging 
ik nog wel vaker die kant op. 

 

d. Gedeelte universiteit 

P1: Nee met mijn studie. Studie, studievereniging, docenten, ondersteuning. Wel alles 
rondom je studie. CIW valt onder de faculteit Letteren en het is goed te begrijpen dat het 
daar onder valt, omdat de opleiding een insteek heeft qua taal. In dat opzicht valt het 
onder Letteren. Maar verder is de studie een beetje een buitenbeentje in de faculteit 
Letteren. Ik voel me niet echt verbonden tot de andere opleidingen aan de faculteit of de 
algehele ondersteuning van die faculteit. Daar heb ik nooit iets mee te doen gehad. 

P1: Ja kijk dan ga je in personen denken. Dan kom ik uit op studieadviseurs, bepaalde 
docenten waar je beter contact mee had of het beter mee klikte. Waar je gezellig een kop 
koffie mee kunt drinken. Of omdat je bepaalde mensen beter kent doordat je samen op 
studiereis bent geweest. 

P1: Je bent er minder mee bezig. Nu kom ik de universiteit regelmatig nog letterlijk tegen, 
omdat ik er langs op fiets. Of omdat mensen naar de universiteit toe gaan en daar over 
vertP9. Als meer mensen dat op een gegeven moment niet meer hebben, dan denk ik dat 
dat verwatert. 

P2: Ik denk het wel ja. Ik denk dat de faculteit zelf al iets persoonlijker voelt en daar heb ik 
meer binding mee dan met de universiteit zelf. 

P3: Ik vind ik Nijmegen de faculteiten wat versplinterd, dus ik voelde wel een band met de 
medische faculteit, maar ik voelde me niet verbonden met de universiteit als geheel. 

P3: Ja toch wel meer met mijn studie. Tijdens je studie ga je natuurlijk steeds meer in je 
eigen niche zitten en wordt het steeds meer dat je met die mensen optrekt in plaats van 
met de hele faculteit. 

P4: Onderling met studiegenoten voelde ik wel verbondenheid, maar met docenten en 
management niet. Dat staat een stuk verder van je af dan in Wageningen als ik het moet 
vergelijken. 

P4: andere studenten op dat moment natuurlijk wel. Niet zo´n goede band dat ik nu nog 
met veel contact heb. Maar juist vooral docenten vond ik ver van je af staan. Er waren er 
een heleboel die je niet persoonlijk van naam kennen bijvoorbeeld, terwijl de studie niet 
heel erg groot was. Dus ik voelde daar ook niet erg persoonlijk contact in. 

P4: Dat faculteitsgevoel heb ik eigenlijk nooit gehad. Wel met de studiegroep. En je had 
wel wat vakken met de hele faculteit, maar dat waren dan meteen ook de vakken waar je 
opgedeeld was in meerdere grote collegezalen. Daar was je echt deel van een groter 
geheel en dat gaf mij niet het gevoel dat je onderdeel bent van de faculteit. Het enige zat 
het vooral dat studiezalen en voorzieningen gedeeld waren. Misschien zat daar wat 
verbondenheid is, maar zo heb ik dat niet perse gevoeld. 

P5: Ja wat meer de faculteit als geneeskundestudent. Ik heb wel het idee dat de medische 
faculteit best wel gescheiden was van de rest van de uni. Eigenlijk alles speelt zich wel af 
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bij het ziekenhuis, dus in die zin heb ik wel meer verbondenheid met het Radboud UMC 
dan met de Radboud in het algemeen. 

P5: Ja wel de faculteit in zijn geheel. Bij geneeskunde is de rest zo wisselend dat je daar 
niet echt een band mee opbouwt. 

P5: Want bij geneeskunde is je laatste jaar coschappen en dan ben je echt in het 
ziekenhuis. Het ene deel is in het Radboud en het andere deel in andere ziekenhuizen. 
Dus wat dat betreft denk ik wel dat geneeskunde heel anders is daarin. Juist omdat wij 
niet echt een afstudeerscriptie hebben. We hebben wel een onderzoeksstage, maar de 
studie is toch heel anders ingericht. 

P6: Nee echt precies zo. Wel via de sporttak voel ik me wel nog verbonden mee, maar ik 
heb met mijn faculteit nog steeds niks. 

P6: Nou ik kan me voorstP9 dat er meer betrokkenheid zit bij de bètafaculteit van de 
universiteit naar de studenten toe. Ik heb het idee dat daar dingen wat beter 
georganiseerd waren dan bij onze faculteit. Dat er bij ons heel veel studenten zitten, dat 
collegezalen gewoon heel vol zitten en dat er ook weinig betrokkenheid van docenten 
naar studenten is. 

P6: Nee ik kam me voorstP9 dat ze bij de kleinere opleidingen, aan de letterenfaculteit 
bijvoorbeeld, ook meer betrokken zijn. Maar ik heb met name het idee dat bij studies als 
psychologie en pedagogische wetenschappen, echt massale studies, waar weinig college 
wordt gegeven en je veel zelfstudie hebt minder betrokkenheid zit vanuit de universiteit. 
Ik heb het idee dat de universiteit meer investeert in de medische faculteit en de 
bètafaculteit en dat de kleinere opleidingen beter door de docenten worden ingericht. Ik 
denk wel echt dat er een verschil zit tussen zo´n letterenfaculteit zit, die meer door de 
docenten wordt gedreven, en een bètafaculteit waar de universiteit meer een rol in 
speelt. 

P7: Meer met de faculteit misschien. Ik was er natuurlijk maar een jaartje en het was ook 
mijn eerste jaar in Nijmegen, dus het was allemaal nog best veel en nieuw. Ik was me dus 
wel meer gericht op waar ik rechtstreeks mee in aanraking kwam. Dus meer de 
faculteitsgerichte dingen dan dat ik me met de hele universiteit verbonden voelde. 

P7: Wel iets breder, echt de faculteit. Ik probeerde ook wel echt buiten de studie te kijken 
wat daar aan de hand was. 
R En op welke manier kreeg je daar dan iets van mee? 
P7: Veel via Facebook denk ik. En nieuwsbrieven misschien en als er lezingen 
georganiseerd werden ging dat vaak wel faculteits-breed dan dat specifiek opleidings-
breed. De borrels en activiteiten. 

P8: Het meeste met mijn eigen faculteit. Ik ben wel actief geweest bij mijn 
studievereniging. Ik heb in het bestuur gezeten, dus op die manier wel veel gedaan. Ook 
wel naar veel activiteiten geweest. En ook wel dingen in het cultuurcafé en dat soort 
dingen. Dus ja. 

P11: Nou die verbondenheid is wel veel minder met de faculteit die veel minder van mij af 
staat. Dat is in dit geval de natuurkunde- wiskunde- en bètafaculteiten zeg maar. Dat is 
ook gewoon omdat ik daar persoonlijk geen interesse in heb en er weinig mensen ken. 
Dat is wel een groot verschil ja. En ik vind het ook niet erg dat ik niet verbonden voel met 
dat deel van de universiteit. Dat heb ik ook nooit gehad eigenlijk. […]Ja sterker met de 
sociale faculteit dan. 
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P12: Ja er waren een paar heel inspirerende docenten. Met een van hun heb ik nog steeds 
af en toe contact. Dat was Bruce Jenks van neurobiologie, een man met geweldige 
colleges en een geweldig mooie wetenschappelijke beschrijving van alles. 

R: Dus dat is dan zowel docenten als andere studenten waar je die band dan mee voelde? 
P12: Ja zeker. En met een andere, inmiddels ex-, werknemer ben ik nog goed bevriend. 
Dat is mijn oude baas. Bas Paulo. Die werkte toen op de afdeling communicatie. 

P13: Wekelijks. We hebben met oud-studiegenootjes een app-groepje. Eens in de zoveel 
tijd komen we bij elkaar en dan bespreken we stad en wereld in feite. Dat is het eigenlijk. 

P13: . Ik heb nog wel contact met een aantal docenten van wie ik les heb gehad op 
LinkedIn, dus ik zie wel wat voor een activiteiten ze hebben. Ik lees soms ook een beetje 
over hun werk, maar dat is niet dagelijks of wekelijks. Het is iets incidenteels dat ik iets 
voorbij zie komen. 

P13: Ik denk met de universiteit als geheel. De faculteit merk ik pas de laatste jaren van 
dat ze het contact met de alumni proberen aan te halen. Daarvoor gebeurde dat niet echt 
veel. In die zin heb ik qua verbondenheid met de faculteit minder. Ik heb daaraan 
gestudeerd, maar dat is het dan ook. Het Radboud is toch meer een merk waar je je aan 
verbonden voelt. In die zin is het als geheel. 

P14: Ja zeker een gedeelte. Gewoon de mensen. Alleen de mensen die ik kende. 

P15: Nee niet met andere alumni, dat sowieso niet. En ik denk eigenlijk nog wel specifiek 
met de onderzoeksgroep, de first language acquisition groep. Daar heb ik nog wel een 
soort verbondenheid mee, dus dat is specifiek binnen de afdeling Nederlands eigenlijk. De 
universiteit in zijn geheel absoluut niet meer. 

R: En hoe belangrijk is het voor jou om nog verbonden te blijven met de universiteit? 
P15: Ik vind dat bet wel belangrijk, omdat ik heel graag uiteindelijk wel weer bij de 
Radboud onderzoek willen doen als ik in het onderzoek blijf. Een van de instituten, zoals 
het Donders of Max Plank, die eraan verbonden zijn. 

 

3. Attitude t.o.v. alumnibeleid 

a. Evaluatie van beleid 

P1: Ik zou hem zelf ontkrachten. Mijn studie is afgerond en ik heb wel het idee dat dat nu 
wel voorbij is. 

P1: Ik vind het een mooie ambitie, maar het gaat erom hoe het geïnterpreteerd wordt. 
Studeren aan de Radboud universiteit is niet tijdelijk.. Gaat het om daadwerkelijk 
studeren aan de Radboud op het moment zelf? ´Ik heb gestudeerd van.. tot... Dat is 
inderdaad een bepaalde periode of een tijd. Maar als je misschien wat meer filosofisch 
denkt over ´studeren aan de Radboud universiteit is niet tijdelijk´ klopt dat. Het is een 
blijvende herinnering en een blijvend deel van je leven geweest. Het is in die zin niet 
tijdelijk, maar iets wat je de rest van je leven bij je zult dragen. In dat opzicht is het niet 
tijdelijk, dat klopt. Het is maar net hoe ze het bedoelen of hoe het geïnterpreteerd wordt. 

P3: Nee, want op een gegeven moment heb je daarin een plafond bereikt en zal je toch 
naar een andere plek moeten om verder te kunnen groeien denk ik. De universiteit biedt 
niet alles voor één bepaald vakgebied. 

P3: Ik weet het niet zo goed. Het klinkt wel goed. Aan de andere kant is het in mijn 
vakgebied ook goed om op verschillende werkplekken te werken. Dus als je in Nijmegen 
bent geweest en je hebt daar stages gedaan moet je uiteindelijk ook laten zien dat je ook 
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ergens anders aan de slag kan. Het is dus niet een plek waar je jarenlang zou moeten 
blijven hangen of tot je pensioen zou moeten werken. 

P4: Dat vind ik op zich wel goed denk ik. […] Misschien dat ik daar bij Nijmegen minder 
behoefte aan heb, maar ik vind het qua beleid wel prettig om je updates uit het wereldje 
mee te krijgen. 

P5: Ik vind het op zich wel een goede belofte. In ieder geval voor de mensen die dat 
willen, dat je de mogelijkheid biedt om door te studeren en vakken te volgen. 

P6: Ik heb het zelf wel gewoon als iets tijdelijks gezien. Ik heb eerlijk gezegd het laatste 
jaar van mijn opleiding toegewerkt naar dat ik eindelijk klaar was bij deze opleiding. En 
ook een master zou kunnen gaan doen die beter bij mij past en ook in kleinschaliger 
onderwijs. Dus wat dat betreft zegt die slogan niet heel veel voor mij eigenlijk.  

P7: Ja ik snap wel wat ze ermee bedoelen of mee willen. Ik snap dat ze mensen graag nog 
verbonden willen houden met de universiteit. Je kunt wel nog aansluiten bij de 
universiteit bij dingen, je kunt nog steeds naar lezingen toe. Nog steeds blijven verdiepen 
of verbreden, net waar je behoefte aan hebt. Het stopt inderdaad niet meteen hard 
misschien, maar de band van universiteit en student is natuurlijk wel gewoon klaar na je 
studie. 

P9: Dat vind ik echt super leuk.  
En ik waardeer het wel dat ze dat zo zeggen, dat ze je toch willen blijven verbinden met 
wat de universiteit aan het doen is. Ook al studeer ik er straks niet meer. 

P10: Ja het ligt eraan hoe je het uitlegt. Er zijn natuurlijk wel dingen die je de rest van je 
leven wel mee neemt. Maar daar heb je geen alumnibeleid voor nodig. Ik neem aan dat ze 
achter zo´n belofte wel meer bedoelen.  

P11: Het klinkt wel vrij... Ik snap het idee wel, want het vormt je wel. En de ideeën en 
kennis die je opdoet op de Radboud universiteit tijdens je studie neem je je hele leven 
mee. Dus in die zin is het niet tijdelijk. Toch denk ik dat veel mensen dat niet zo voelen 
zodra ze weg zijn op de universiteit. Ik zelf eigenlijk ook niet. Ik zou zeggen dat het deel 
wat je op doet aan kennis en informatie, gevoel en herinneringen natuurlijk blijft. Maar 
het student zijn en het studeren vind ik wel tijdelijk. Maar ik snap de stelling wel. 

P12: Als je kijkt in Maastricht.. Maastricht doet ongeveer vergelijkbare dingen op alumni-
niveau, dus ik denk dat de universiteit sowieso gebaat is bij een goed alumni-netwerk en 
vice-versa. Ik heb ook op de HBO gewerkt en daar is het een stuk minder. Is ook 
begrijpelijk. Ja maar de universiteit is nog net iets specifieker en iets meer een wereld 
waar je instapt als het ware, naast dat je gewoon naar school gaat en een dienst afneemt. 
Het klinkt bijna een beetje elitair, maar het is wel zo. Je bent en blijft een beetje Radboud, 
zo voelt dat ook wel hoor. 

P13: Het is heel grappig dat ze dat zeggen, maar op een gegeven moment stopt het 
studeren dus die belofte is niet helemaal waar. 

P14: Ja ergens is het natuurlijk waar omdat je met een diploma de zaak verlaat waar je 
later nog iets aan hebt. 

P15: Ik vind het een mooie belofte. Ik wist niet dat de belofte daadwerkelijk zo 
geformuleerd is. 

 

b. Evaluatie van uitvoering van beleid 
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P1: Nou omdat ik daar zelf niks van gemerkt heb nog. Behalve dat op het moment van 
mijn afstuderen ik een paar vouchers in de handen geduwd krijgt van ´hé kijk, je kunt nog 
drie gratis modules volgen´. 

P1: In dat opzicht weet ik het niet. Ik weet ook niet wat voor een mogelijkheden ze 
bieden. Ik heb me er ook nog nooit in verdiept. Maar ik ben het ook nooit tegen gekomen. 

P1: Nee ik ben niet op zoek geweest om me op dit moment om te scholen, bij te scholen 
of andere studies te volgen. Maar ik werk wel in de onderwijssector en ik zie het van 
andere hogescholen wel. 

P2: Nu ik erover nadenk denk ik dat zij wel hun best doen. Toen ik afgestudeerd was kreeg 
ik een voucher dat je cursussen kan volgen. En kortingen voor vervolgcursussen. […] Ik 
weet dat ze ook een platform hebben met actualiteit en bijeenkomsten en dat soort 
dingen. Ze doen wel hun best, maar ik moet eerlijk zeggen dat ik nog nooit van die dingen 
gebruik heb gemaakt. 

P2: Het initiatief is er wel maar voor mij zijn het niet de gewenste dingen. 

P3: Ze maken het ook wel deels waar, omdat je na je afstuderen een alumni-card krijgt en 
vouchers zodat je nog studiepunten kan halen aan de universiteit. Dus in principe komen 
ze die belofte wel na. Ik heb er alleen nog niet gebruik van gemaakt, dus ik weet niet in 
hoeverre dat echt het gevoel weer oproept wat je toen had, of dat het echt heel anders is. 

P4: Ik heb vast en zeker mail gehad voor alumni, maar ik moet zeggen dat ik eigenlijk op 
dit moment niet zo goed weet. Ik krijg geen post meer, geen email meer van de 
universiteit. Maar het kan ook aan mezelf liggen, omdat ik me misschien een keer heb 
uitgeschreven. Ik durf het niet zo goed te zeggen. 

P4: Ik zit toch even weer die vergelijking met Wageningen te trekken. Die universiteit 
heeft me toch meer betrokken, dus daar heb ik wel nog maandelijks een blaadje van in de 
brievenbus liggen. En dan merk ik dat ik dat in principe wel heel fijn vind en leuk vind om 
te zien waar de universiteit mee bezig is.  

P5: Ik kan me herinneren dat ik me bij het studeren een bon heb gehad waarmee ik nog 
vakken zou kunnen volgen aan de universiteit. Ik denk dat dat op zich wel een goed 
initiatief is. 

P5: Ik heb er zelf geen gebruik van gemaakt. Ik vind het lastig om te zeggen in hoeverre 
dat mogelijk was als ik daar behoefte aan had. Maar ik had wel het gevoel dat het 
mogelijk was. Dus in die zin, voor zover ik kan beoordelen, denk ik wel dat ze die belofte 
waarmaken. 

P6: maar ik heb ook niet het idee dat ze het voor mijn faculteit het heel erg waar kunnen 
gaan maken. 

P7: Ik zou niet weten hoe ze dat doen, hoe ze dat in de praktijk brengen. Ik zie het niet in 
de praktijk. Als je klaar bent ben je klaar. 

P7: Ik weet dat je nog vaker erna kan volgen. Dat ze dat als cadeautje nog aan je geven. 
Maar of ze dat echt in de praktijk kunnen brengen... Ik bedoel.. Als je echt aan het werk 
bent, hoe wil je dat dan nog combineren met vakken volgen? Misschien als je het heel 
graag wilt kan het, maar voor de grotere groep geldt dat niet denk ik. 

P7: Ik snap wel wat ze willen, maar ik denk dat het maar voor een kleine groep in de 
praktijk gebracht wordt. 

P9: Ik heb bij mijn diploma-uitreiking ook van die bonnetjes gehad om ook vakken te 
volgen. Dat vind ik ook echt een heel leuk initiatief. Dan wordt je uitgenodigd om nog 
meer te leren en verbonden te blijven met de universiteit. 
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P9: Ik denk dat ze dat proberen met een initiatief als Radboud Recharge wel te doen, om 
je te blijven informeren over wat de universiteit doet. 

P11: Nou ik den dat ze daar vooral in kunnen betekenen op het moment dat je wel nog 
studeert, om je dat mee te geven. Maar ik denk dat het heel moeilijk is om dat nog waar 
te maken als mensen eenmaal vertrokken zijn. 

P11: Ik zou niet weten hoe je dat... Wat je zou kunnen bieden om op dat moment nog 
waar te maken. Ik denk dat het het belangrijkste is dat je daar actief in bent tijdens de 
studententijd van mensen. 

P12: Ja als ik zie hoeveel input in Radboud Recharge zit. Ja daar hebben ze wel echt hun 
best op gedaan om het interessant en leuk te maken. 

P13: Het is wel grappig... Dat hebben ze wel goed gedaan... Ik weet niet hoe vaak daar 
gebruik van wordt gemaakt, maar als je afstudeert krijgt je volgens mij van die vouchers 
om in te zetten om een bepaalde cursus aan het Radboud nog een keer te volgen. Maar 
die zijn volgens mij maar een jaar geldig, dus ik weet niet hoe vaak daar gebruik van wordt 
gemaakt. Ik wilde er zelf nog een keer gebruik van maken, maar toen bleek dus dat die 
geldigheid was verlopen. Het is dus een hele leuke belofte, maar ik denk niet dat het in de 
praktijk helemaal waar is. 

P13: Nou Radboud Recharge is hartstikke leuk, omdat je nog universiteits-breed ziet wat 
er nog gaande is. Om te zeggen dat dat nou studeren is, dat gaat een stap te ver denk ik. 

P14: Maar ik vind wel dat er weinig op die belofte ingelost wordt, voor de activiteiten die 
er georganiseerd worden. 

P15: Ik weet niet precies wat ik allemaal krijg, maar ik krijg ook wel via die alumni nog 
regelmatig mailtjes over lezingen en dat soort dingen. En die spreken me altijd zeker aan. 
Maar ik ben er nog nooit naartoe gegaan, dus dat is dan uiteindelijk te groot. Maar ik zit 
nog wel in de nieuwsbrieven enzo. 

P15: Maar nu ik het zo hoor herken ik het wel in de manier waarop de universiteit 
bijvoorbeeld credits aanbiedt om nog vakken te volgen. En dus nu ook dat je via die 
nieuwsbrieven nog cursussen of in ieder geval artikelen aangeven of er interesse in is. En 
dan mailen ze met je. Dus ik herken wel dat zij hun best doen daarmee. 

P15: Ik denk het wel, maar omdat ik er zelf niet aan deelneem vind ik het moeilijk te 
beoordelen. Maar ik denk wel dat zij daarin slagen met wat ze aanbieden. 

 

4. Huidige kennis (vaardigheden) en gedrag 

a. Kennis over Radboud Recharge 

P1: Nee 
R: De naam komt ook niet bekend voor? 
P1: Nee 

P2: Ik weet dat ze ook een platform hebben met actualiteit en bijeenkomsten en dat soort 
dingen. 

P2: Ik heb er wel eens mailtjes over langs zien komen ja. De naam zegt me wel wat, maar 
ik heb er nooit iets mee gedaan. Volgens mij heb ik 1 keer in het begin inlogcodes 
gekregen en heb ik er even naar gekeken. Hoe zat het ook alweer? Volgens mij kon je 
aangeven dat je mailtjes kreeg over bepaalde onderwerpen, alleen ik vond die 
onderwerpen veel te breed. Ik dacht: dit is niet interessant voor mij en daarna heb ik er 
niet meer naar gekeken. Volgens mij kreeg je een mailtjes met inlogcodes en dan moest je 
aanvinken over welke onderwerpen je allemaal updates van wil ontvangen. En toen vond 
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ik die onderwerpen te breed of niet genoeg aansluitend specifiek op mijn interesse. Van 
wat ik me herinner. 

P2: Ja nu je het zo zegt wel. Ik had het zelf niet zo 123 in m´n hoofd, maar… 
R: Niet paraat, maar je hebt er wel van gehoord? 
P2: Ja. 

R: Oké. Ben je bekend met Radboud Recharge? 
P3: Nee. 
R: Nee, oke. Ook niet van de naam gehoord? 
P3: Nee. Sorry. 

P4: Waarschijnlijk niet dus, afgaande op de zoektocht. Nee, niet bekend mee. 
R: heb je wel ooit van de naam gehoord?  
P4: Nee ook niet. 

P5: Nee duidelijk niet haha. Nee. 

P6: Ik denk het wel, want ik heb een keer een mail gekregen waarin ze mij vroegen of ik 
interesse had in bepaalde artikelen. En toen heb ik me ook aangemeld voor de 
nieuwsbrief. Maar ik weet niet meer of dat zo heet. 

P6: De naam dus eigenlijk niet, maar ik wist wel dat Radboud iets had van alumni-
artikelen en dat ik me daar voor een nieuwsbrief kon aanmelden. Maar ik weet niet meer 
of het Recharge heette. 

P7: De naam ken ik. De website niet en wat ze doen ken ik maar een beetje. Ik heb wel 
wat uitnodigingen voorbij zien komen. Dingen die tijdens die week... Is het een week? 
Misschien is het wel geen week. Nouja, dingen die georganiseerd werden... Ik dacht dat ze 
wel iets van een... 
R: Je hebt dus wel een berichten voorbij zien komen? 
P7: Ja 
R: En je kent wel de naam?  
P7: Ja 
R: Maar je hebt er zelf niet actief iets mee gedaan? 
P7: Nee. Volgens mij is het vrij nieuw. Ik denk dat het nog niet langer dan een jaar bestaat 
en dat het eerst iets algemeens nog was. 

P7: Ik weet dat er in ieder geval veel lezingen en bijeenkomsten georganiseerd werden. 
Voor mij gevoel was dat een actieve week ofzo, maar ik kan me daar best wel in vergissen. 
Dat het een jaarlijks doorlopend programma is. Volgens mij was het iets van verbreding 
naast je studie ofzo. Ik had niet het gevoel dat dat persé op alumni gericht was, maar 
meer op iedereen. 

P15: Ja. Dit is een van de dingen die ik niet die ik niet kon noemen, maar wel mee bekend 
ben. Ik weet niet precies hoe lang geleden, maar ik heb toen wel mijn aandachtsgebieden 
aangegeven met het idee om het te gaan volgen. Dus ik ben er wel mee bekend ja. Ik doe 
er nu weinig mee. 

P15: Ja zeker, ja. Toen je het zei dacht ik ´oja zo heette het´. 
 

b. Huidig gebruik van Radboud Recharge 

P6: Ik ben gewoon niet op deze website meer geweest. Maar ik denk hooguit met de 
aanmelding. Het doet me wel denken aan die nieuwsbrief, dus ik denk wel dat het daar 
iets mee te maken heeft. 

P8: Ik moet zeggen dat ik er niet heel regelmatig op kijk, maar ik vind de.. Ja wat ik al zei. 
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P8: Nou ja ik kijk dus af en toe wel eens naar een artikeltje, maar ik krijg ook een 
nieuwsbrief af en toe. Als ik daar iets op zie waarvan ik denk ´oh dat is interessant´, dan 
klik ik door. Maar ik moet zeggen dat ik niet echt vaak naar de website toe ga. 

P9: Dus ik denk dat, ook voor mezelf, ik niet super veel gebruik maak van RR omdat ik al 
verzadigd ben met andere artikelen en dingen die ik volg. 

P10: Die website gebruik ik niet super vaak. Ik lees het wel af en toe. 

P11: Ik kijk niet zo vaak op de website nee. Maar ik weet wel dat die er is. 

P13: Nee ik blijf bij de nieuwsbrief. 

P14: Ja als ik dan per mail geïnformeerd wordt, dan klik ik wel eens op de website via de 
mail. 

P15: Ja. Dit is een van de dingen die ik niet die ik niet kon noemen, maar wel mee bekend 
ben. Ik weet niet precies hoe lang geleden, maar ik heb toen wel mijn aandachtsgebieden 
aangegeven met het idee om het te gaan volgen. Dus ik ben er wel mee bekend ja. Ik doe 
er nu weinig mee. 

 

5. Gedragsintentie 

P1: Nee vind ik niet interessant. 

P3: Ja ik vind het wel leuk.  

P4: Ja ik vind het er eigenlijk heel mooi en leuk uit zien. […]Ik zit net even rond te kijken, 
maar ik denk het wel ja. Ik zat zelfs te bedenken om mijn favorieten meteen even aan te 
klikken. Dus ja, zeker. 

P5: Ik persoonlijk niet, omdat ik al best veel mailtjes krijg… 

P6: Maar ik zal er nog wel eens een keertje op gaan kijken. 
 

6. Doelattitude t.o.v. Radboud Recharge 

a. Ontwerp 

P3: Het ziet er wel netjes uit en het idee vind ik wel goed. 

P3: Maar ik vind het wel mooi geordend. Het is niet dat je ze in een bepaalde volgorde 
moet lezen. Het is heel mooi dat je kan kiezen... ´oh dit lijkt me wel wat´. 

P4: Ja ik vind het er eigenlijk heel mooi en leuk uit zien. 

P4: En heel stom gezegd. Ik vind de originele website van de RU altijd heel ouderwets 
overkomen en dit ziet er wel heel hip en nieuw uit. Het trekt me wel meteen een stuk 
meer daardoor. 

P4: Ik ben aan het zoeken waar het verschil in zit. Op zich leest het lekker. Het geeft wel 
rustig beeld. Ik weet niet zo goed wat het verschil is tussen de blauwe, rode, grijze en 
witte blokken. Nee, daar zie ik geen verschil tussen, want rechts onder is het aantal 
leesminuten denk ik of niet? 

P4: Ik vind de homepage nu wel mooi omdat die juist lekker clean en rustig is. Hoe meer 
je erbij gaat zetten, hoe minder je dat weer hebt. 

P4: Ik zie nu niet zo goed in 1 oogopslag de datum waarop het gepubliceerd is. Dus ik 
weet niet hoe veel nieuwe artikelen er dagelijks bijkomen... 

P5: Het is wel overzichtelijk. Qua ontwerp vind ik het wel mooi in dit geval, omdat het wel 
strak is. Omdat je ook afbeeldingen erbij hebt die passen bij de artikelen. Het maakt het 
overzichtelijk voor mij. En fijn dat ze de thema´s bij de artikelen hebben staan. 
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P6: Ik denk dat ze veel met plaatjes werken, wat positief is op zich. Alleen zeggen de 
plaatjes mij nog niet zo veel, maar het spreekt op zich wel aan. En verder zijn het niet te 
veel plaatjes en artikelen in één keer. Een aantal zijn ook groter en daar blijft het denk ik 
wel bij. Ze hebben natuurlijk allemaal een titel. 

P15: Ik vind het wel een mooie vormgeving. Op zich wel overzichtelijk. Nu is het ook meer 
duidelijk. Op de hoofdpagina zie je wel het onderscheid tussen de artikelen en 
activiteiten. Wel goed. En ik vind het eigenlijk wel mooi. 

P15: Nou misschien zou ik ervoor kiezen... misschien moet de Radboud bedenken waar zij 
de focus op willen leggen en die op de homepagina zetten. Dus dan meer de focus leggen 
op de activiteiten dat het dan de meeste aandacht krijgt. Of juist de artikelen, dat die dan 
de meeste aandacht krijgen. 

 

b. Interessegebieden  

i. Positieve evaluatie 

P1: Het is een breed spectrum met verschillende soorten interesses. Ik denk wel dat dat 
positief is. 

P2: het zijn er sowieso veel. We zijn natuurlijk ook een brede universiteit dus wat dat 
betreft lijkt het me noodzakelijk wel. 

P2: Ja ik denk dat er voor iedereen wel iets is wat past bij wat die gedaan heeft in de 
opleiding. 

P3: Dat je je interesses kan aangeven. Ik zie dat ze ook best wel veel keuze hebben. 
Daardoor kan je dingen die voor jou interessant zijn samenbundelen. 

P3: Ja ik denk dat er van elk interessegebied ook wel een bijbehorende studie is op het 
Radboud. Ze bieden natuurlijk ook wel heel veel aan. 

P4: Het zijn er behoorlijk wat in ieder geval. Als eerste indruk. Behoorlijk divers volgens 
mij. Vrij diepere onderwerpen ook. Het gaat eigenlijk alle kanten op. Cybersecurity zie ik 
en hersenen, ontwikkeling robotica. Het gaat echt alle kanten op, maar dat is juist goed 
denk ik. Er zitten er wel een aantal tussen waarvan ik denk dat ik ze aan zou klikken en 
eens in de zoveel tijd voor de website zou checken. 

P4: Precies. Dan heb ik wel het idee dat het vrij compleet en divers is. Dat is wat mij 
betreft goed. 

P4: Anderzijds is mijn interesse veel breder dan dat. Ik vind het juist leuk om dingen uit 
andere vakgebieden te volgen dus dat is wat mij betreft geen enkel probleem. 

P5: Ik denk dat het wel voldoende is. Ik zou er niet veel meer doen, dan zie je door de 
bomen het bos niet meer denk ik. Ja.... het zijn niet echt dingen die overlap met elkaar 
hebben, dus wat dat betreft denk ik wel dat het een goed aantal is. 

P6: Qua thema´s zitten ze goed. Als het er minder zijn dan krijg je meer artikelen die 
minder relevant zijn. En als het er heel veel meer zijn, dan moet je echt gaan zoeken. Dit is 
denk ik wel een mooi lijstje. Het kan iets langer, maar dat hoeft eigenlijk niet naar mijn 
idee. 

P7: Ja, vooral omdat je dan gericht... Ik heb niet overal interesse in. Ik vind het niet 
interessant hoe de oude Griekse taal zich heeft ontwikkeld. Dat boeit me niet en daar wil 
ik geen informatie over krijgen. Als ik eerst door 10 van dat soort artikelen heen moet 
scrollen, dan haak ik af. Het moet wel faculteit-gerelateerd zijn, of op een andere manier 
zo interessant zijn dat het voor een breed publiek interessant is. 

P7: Ruim, maar wel overzichtelijk. Ja, ik vind het wel overzichtelijk. 



153 
 

P8: Ja dat ligt er misschien een beetje aan waar ze over gaan. De ene zal wat relevanter 
zijn dan de andere voor wat ik interessant vind. Maar over het algemeen vind ik die net zo 
interessant als die over mijn eigen vakgebied. 

P9: ik zat vanochtend nog te kijken... Ik heb mijn interesses aangepast, want ik zag dat ik 
er niet super veel had aangevinkt en ik denk dat ik juist ook buiten mijn interessegebied 
leuk vind om dingen te lezen. Dus ik heb ze nu allemaal aangevinkt. Ik ben niet per se 
geïnteresseerd in biologie, ik studeer daar niks mee, maar het is dan juist leuk om daar 
artikelen over te lezen die geformuleerd zijn voor leken. Dus ook voor mij te lezen zijn om 
een beeld te krijgen van wat er in de andere faculteiten gebeurt. 

P10: Ik ben geen heel zwaar gebruiker, maar de interessegebieden werken volgens mij 
wel oké. 

P10: Ja dat was voor mij de reden om te registreren. Ik heb de site nu ook voor me en er 
zijn ook een hoop dingen die ik niet snel zou lezen. Dus dat je daar een shifting in krijgt is 
wel prettig nu. 

 

ii. Negatieve evaluatie 

P1: Eigenlijk ga je bij jezelf na wat interessant is om hier op te halen. Iets als innovatie is 
heel breed. Dat is eigenlijk een onderwerp dat alle andere onderwerpen beslaat. Dus dan 
zou ik het alleen daarom al niet aanvinken. Je krijgt dan heel veel informatie toegezonden 
die eigenlijk totaal irrelevant is.  

P1: Alles is uiteindelijk natuurlijk breed. Maar iets als cyber-security vind ik al veel 
gerichter en duidelijker dan innovatie. Het zijn allemaal vrij grotere begrippen waar heel 
veel in valt. 

P2: …alleen ik vond die onderwerpen veel te breed. Ik dacht: dit is niet interessant voor 
mij en daarna heb ik er niet meer naar gekeken. Volgens mij kreeg je een mailtjes met 
inlogcodes en dan moest je aanvinken over welke onderwerpen je allemaal updates van 
wil ontvangen. En toen vond ik die onderwerpen te breed of niet genoeg aansluitend 
specifiek op mijn interesse. Van wat ik me herinner. 

P2: Maar rechten is bijvoorbeeld super breed. Er zit nu niet zo iets bij wat voor mij 
interessant is. Op zich heb ik wel interesse in algemene zin, maar ik had het idee dat die 
specifieke onderwerpen wel echt voor de mensen zijn die in dat veld bezig zijn. Dat het 
niet heel toegankelijk is voor de mensen die er gewoon een keertje naar willen kijken. 

P2: Misschien dat je het nodig meer kan opsplitsen in verschillende stapjes. 

P3: Ja. Je wil natuurlijk wel al je alumni tevreden houden, maar dan nog moet je wel nog 
een bepaalde focus hebben. Anders wordt het gewoon te veel denk ik. 

P3: Nee, ik heb dus geen idee wat voor een artikelen. 

P4: dat vakgebied, geografie planologie en milieu, dat ik destijds in Nijmegen volgde. Dan 
zou ik niet zo goed weten wat ik aan moet vinken. 

P7: Misschien heb ik niet zoveel met de sommige waar ik het niet van weet. Hoewel 
sommige ook wel een beetje.. hersenen en gedrag zie ik bijvoorbeeld. Er zit volgens mij 
best wel veel overlap in, dus als mijn interesse daar in zou liggen zou ik denken ´ben ik 
dan geïnteresseerd in hersenen of in gedrag? Gaat hersenen dan over hoe dat connect in 
je brein?´. 

P13: Sommige onderwerpen spreken me eenmaal minder aan dan anderen, dus je gaat 
ook wel wat selectief door die nieuwsbrief heen. Op zich werkt dat wel denk ik. Voor mij. 
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P15: Ja. Ja en ik vond dat denk ik dus ook de artikelen waar ik op geattendeerd werd, dat 
die me niet voldoende aanspraken om te denken ´dit blijf ik doen´. 

P15: Dat vind ik een goed principe, maar alleen voor mijzelf wilde ik dan toch alsnog te 
veel interessegebieden aanklikken omdat ik dan bang ben dat ik toch nog iets mis. En 
daardoor werd het aanbod misschien te groot. Maar dat is meer persoonlijk.. 

P15: Ja ik vind het dus eigenlijk te veel. Zeker als ik het nu weer zo zie. Ik zou misschien 
voor iets grotere thema´s gekozen hebben, omdat ik het nu lastig vond en er veel dingen 
waren waarbij ik dacht ´dat vind ik ook wel interessant´. 

P15: Ja dat is inderdaad zo. Als je grote thema´s hebt krijg je dat natuurlijk ook. Maar 
misschien zijn ze nu te breed geformuleerd? Dan zou je binnen een thema wat specifieker 
moeten kunnen selecteren... Ja. […] Ik denk dat als je ongeveer 5 sub thema’s binnen een 
groter thema hebt.. zoiets? Of ze misschien dan op faculteit ordenen. Maar daar is 
misschien een reden voor geweest? 

 

c. Artikelen 

i. Positieve evaluatie 

P2: Ja nu ik dit zie zou dit best interessant zijn. 

R: Een vaste structuur? 
P2: Ik denk niet dat dat noodzakelijk is. 

P2: Het is iets waar in mijn onderzoeksgebied veel discussie over is. Er staat bij politiek en 
internationaal, dus misschien dat het een iets bredere invalshoek heeft dan bij de 
juridische invalshoek. Dat zou ik op zich wel interessant vinden, want puur juridische 
literatuur hierover heb ik dan al gelezen. Een iets bredere kijk is dan wel interessant dus. 

R: Waar zou je inhoud van de artikelen volgens jou dan aan  moeten voldoen? 
P2: Als je probeert een systematisch overzicht geeft van bepaalde ontwikkelingen en niet 
alleen de interessante highlights eruit haalt. Dus een compleet beeld schetsen. Dan kan 
het meer een vorm van onderwijs hebben. Als je alleen maar de leuke dingen eruit haalt 
dan is het meer een entertainment iets.  
R: Zou het dan meer wetenschappelijk gericht moeten zijn? Of mag het wel nog 
alledaagse onderwerpen hebben? 
P2: Je kan het wel gewoon toegankelijk houden qua onderwerpen, zolang het maar niet 
alleen de leuke interessante dingetjes zijn denk ik. 

P4: Ik krijg eigenlijk wel meteen zin om te lezen, dus ik denk het van wel! 

P5: Bedoel je dat het een beetje subjectief geschreven is? 
R: Ja. 
P5: Ja ik denk dat dat voor zo iets wel prima is. 

P5: Ja als het qua structuur maar het onderwerp bij de titel past vind ik het wel prima 
eigenlijk. 

P5: Bepaalde artikelen kunnen wel relevant voor mij zijn ja. 

P6: Ik vind juist het positieve eraan dat het.. Volgens mij zijn die artikelen een 
interessantere versie van literatuur. Je hoeft niet een heel artikelen te lezen, maar ze 
geven je wel de hoogtepunten en verbinden ook. Soms staat er volgens mij een opinie bij 
of zo iets. 

P8: Kijk ik vind het voor mij specifieke werk op dit moment misschien niet zo relevant. Dat 
heb je al gauw natuurlijk, omdat je vrij gespecialiseerd bent in een baan. Maar ik vind het 
altijd interessant om een beetje te weten wat er rondom mijn vakgebied nog speelt en 
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ook in andere gebieden wel. Dus ik vind het al gauw wel relevant ja, ook een beetje qua 
bredere kennis. 

P9: Ja ze zijn soms best wel verschillend in stijl of dat ze een Youtube filmpje als artikel 
posten. Ik denk dat het wel een soort diversiteit displayed. Maar ik weet het niet. Ze 
hebben volgens mij ook aangegeven hoe lang het is of dat de leestijd er bij staat. Dat vind 
ik wel een goed initiatief, want daarin zie je ook de verschillende schrijfstijlen terug. Soms 
is het een heel diepgaand interview of artikel en soms is het een heel kort stukje van ´kijk 
dit is onderzocht, punt´. Drie alinea´s en dan ben je klaar. Dus dat is wel opvallend aan RR. 

P11: Ja goed, dat vind ik leuk. Dat geeft een iets breder perspectief en houdt je ook 
meteen wat breder geïnformeerd. Ik vind het niet erg dat het soms niet van de Radboud 
zelf komt. 

P12: Ja het sluit goed aan bij de werkelijkheid. Het is net alsof je een soort 
wetenschapsbijlage van de Volkskrant opent, maar dan meer interactief. Dus dat is heel 
leuk. 

P12: Het wordt wat populairder gebracht, zonder echt populairwetenschappelijk te 
worden. Het is wel echt wetenschappelijk. Maar het zijn wel interessante onderwerpen 
waar je echt wel wat aan hebt. 

P14: Die vind ik eigenlijk prima. 

P15: Nee ik denk dat ik dit dan zou gebruiken voor interessegebieden buiten mijn eigen 
werkveld, omdat ik dit meer zou zien als een niet zo heel diepgaande artikelen. Meer voor 
de populair wetenschappelijke informatie. Dus dan zou ik eerder voor thema´s buiten 
mijn eigen vakgebied kiezen. 

P15: Dat vind ik wel positief. Dat geeft ook jezelf de mogelijkheid om ... ik weet niet meer 
precies wat die slogan was... maar dat geeft wel de opties om meer verder te leren dan 
wanneer je hele diepgaande artikelen zou doen. […]Ik vind dat juist wel een leuke insteek 
ja. Want de echt diepgaande artikelen begrijp je toch niet en van je eigen vakgebied weet 
je wel waar je die kan vinden. 

 

ii. Negatieve evaluatie 

P2: Als het echt alleen maar de leuke artikelen zijn, dus niet systematisch onderzoek of 
overzichten, dan is het meer een vorm van entertainment dan dat het echt onderwijs is. 
Dat je er niet je kennis mee op peil houdt. Het hangt dus een beetje van de inhoud van de 
artikelen af. 

P3: Qua artikelen denk ik dat ze heel erg moeten concurreren met websites die zich echt 
heel erg op één vakgebied focussen en daar echt alles over vertellen vergeleken met dit 
platform. 

R: De artikelen zijn afkomstig van verschillende bronnen en zijn niet allemaal hetzelfde 
geschreven. Denk je dat dat positief is of juist negatief? 
P4: dat is wel positief denk ik, maar dat is voor mij niet duidelijk. Misschien moet ik even 
verder klikken hoor, maar voor mij is niet meteen duidelijk wat de bron precies is. Even 
kijken als ik een artikel aanklik... eigenlijk nog steeds niet. Dus dan ga ik ervanuit dat de 
bron altijd de universiteit zelf is. Onderaan staat wel iets trouwens. Het is niet in 1 
oogopslag op de homepage duidelijk. Dan zou een bron erbij verwachten bijvoorbeeld. 

P14: De standaard valkuil waar de universiteit vaak intrapt is dat dit soort artikelen en 
publicaties altijd redelijk theoretisch gemaakt zijn. Dat is natuurlijk ook de insteek van de 
universiteit. Maar alumni zijn heel vaak mensen die in het werkveld actief zijn, en toch in 
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een soort praktischer modus verschoven  zijn daardoor. Dus ik denk dat door de artikelen 
wat ... meer praktisch...  In ieder geval... Een soort van deel in het artikel opnemen, al is 
het maar twee paragrafen bij wijze van, die een beetje over de praktische invulling gaat, 
over de praktische toepassing van kennis of het punt dat er gemaakt wordt in het artikel. 
Dan denk ik dat ze beter gelezen zouden kunnen worden en vooral relevant zouden 
worden voor alumni die niet meer in een PHD-rol zitten of iets dergelijks. En dat is toch 
het overgrote deel. 

 

d. Agenda 

i. Positieve evaluatie 

P2: Veel als ik het zo zie. Het ziet er wel intensief uit. Elke week 2 stuks zo´n beetje. En dat 
is dan over het hele programma gezien toch? Het lijkt me een goed aanbod. Je hebt 
natuurlijk veel interessegebieden dus je moet ook veel activiteiten hebben natuurlijk denk 
ik. Dit ziet er wel uit alsof het flink gebruikt wordt. 

P3: Ja, leuk. [….]Als je denk van ´nou ik wil wel een keer weer naar een lezing in Nijmegen, 
wat is er te doen?´, dan is dit wel een goede optie. 

P4: Hij is gewoon heel bruikbaar volgens mij, dus dat is wel positief. 

P7: Ja, dus misschien de agenda langer door laten lopen, zodat je van elk ding iets aan kan 
bieden. 
R: Dat zou het voor jou dan al oplossen? 
P7: Ja, ik ga niet over 2 weken weer kijken of er dan wel wat is. Ik heb liever een agenda 
die dan wat langer door loopt. 

P8: Ja ik heb wel eens iets gezien waarvan ik dacht ´oh dat lijkt me best interessant´. 

P10: Ja ik weet niet wat dat nu is, maar bijvoorbeeld dat Radboud Reflect zijn wel 
interessante dingen. 

P12: Maar een half jaar geleden ben ik ermee begonnen en toen was ik echt onder de 
indruk van hoe veel verschillende onderwerpen er wel niet waren en wat er allemaal wel 
niet aan het gebeuren was. Dus echt een compliment. Ik hoop dat jullie dit kunnen 
vasthouden op die manier. Het lijkt mij heel erg mooi en heel erg leuk. 

P12: Ja ik krijg dan heel veel zin om er naartoe te gaan, dus dat doen jullie heel goed. 

P12: Maar het is wel leuk dat het kan en er is veel te doen. Ik heb ook het idee dat als ik 
een keertje iets mis de volgende maar er nog wel weer iets leuks is. Dat is wel goed. 

R: Oké. Krijg je ook op een andere manier over deze activiteiten te horen? 
P14: Nee. De mail alleen. 

P15: Veel haha. Er zijn er al 5 in één week geloof ik. 

P15: En het is redelijk verspreid over de dagen van de week, wat goed is denk ik. 
 

ii. Negatieve evaluatie 

P1: Bijzonder beperkt. Ik zie maar 5 blokjes. Er staat wel ´laad meer´, maar als ik dit zie... 
Nee dat doet ´ie niet. Als ik dit zo zie denk ik ´ja 5 blokjes, leuk...´. Daarvan zijn er ook nog 
eens 3 blokjes in een kleur die wit is. Het valt niet op. Ik snap dat als je er 5 verschillende 
kleuren aan geeft, dat het dan een poppenkast wordt. Ik zou het op een andere manier 
weergeven. 

P1: Nou misschien door gewoon een daadwerkelijke kalender weer te geven, met oktober 
en alle dagen daarin. Met activiteiten waar je kunt doorklikken. Ik vind het nu een 
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beetje... Het ziet er heel leeg uit. Het loopt ook maar tot begin november van wat er nu 
aan activiteiten is. Dat is vrij korte termijn, maar twee en een halve week. Is er dan nog 
verder niks gepland? Is er verder niks georganiseerd? Of is het niet bijgewerkt?  

R: Dus dan is het voor jou belangrijker dat je een beetje vooruit kunt kijken? 
P1: Ja want iedereen is druk en iedereen heeft veel dingen te doen. Dus je moet het ook 
gewoon plannen en er tijd voor vrij maken. 

P2: Ja dan moet het in mijn geval wel echt heel goed aansluiten en een goede spreker of 
iets bijzonders hebben. Want bij zon activiteit denk ik snel dat het veel tijd kost. Een 
artikel thuis lezen zou ik nog wel doen, maar een avond naar discussies of een lezing moet 
het wel echt speciaal voor zijn wil ik daar heen gaan. 

P3: Ik vind het alleen niet echt uitnodigend. Ik zie alleen maar grote dagen en dan heel 
klein wat er aan de hand is. Geen foto of iets waardoor ik er verder op wil klikken. 

P4: Ik denk dat ik even mijn interesse duurzaamheid uit moet zetten, want nu is deze leeg. 
Ja. Nu heb ik inderdaad wel het e.e.a. Even kijken, ik zag net in het hoofdoverzicht ook al 
een aantal events staan, omdat die me opvielen omdat die geen foto hadden. Dus maar 
één kleur hadden. En nu heb je die blokken. Vind ik op zich duidelijk, maar de structuur is 
weer hetzelfde. Het is niet dat je nu een agenda ziet. Het bouwt zich wel netjes op, 
doordat die van links naar rechts steeds verder gaat in tijd. dus dat klopt wel, maar nu is 
dat lange blok misschien wat verwarrend. 

P4: Ik klik nu op laad meer, maar er staan nu nog steeds 5 activiteiten. Mijn eerste 
gedachte is dat dat niet heel veel is. Aan de andere kant is dat tot 6 november aardig wat. 
Mijn enige puntje is dan dat het niet heel ver doorloopt. 

P4: Ja het is allemaal vrij korte termijn. Ik heb geen idee wat er verder dan al gepland is, 

P5: Het ziet er eigenlijk vrij beperkt uit, en ik kan er niet meer laden. Wat heel erg opvalt 
is dat het gewoon blokken zijn waar alleen maar een datum in staat met een naam. Als ik 
al interesse zou hebben voel ik me niet direct aangesproken door iets waarvan ik denk 
´goh dat is leuk en iets waar ik heen ga´. 

P5: Ja ik mis gewoon iets van een introductietekstje of een leuk plaatje, waardoor je denkt 
´oh wat interessant, ik klik erop´. 

P5: Ja niet alles is even duidelijk. Ik zie iets van Radboud in de stad lezing en debat, 
onderwerp geschiedenis en politiek. Maar ik heb dus echt geen idee waar het over gaat. 
Het geeft wel vaak meer verheldering door even een reclametekstje te geven om dat aan 
te geven. 

P5: Ik denk dat mensen die afgestudeerd zijn steeds meer vooruit aan het plannen zijn. Ik 
denk dat het wat dat betreft vrij korte-termijn is. Als je wilt afspreken met vrienden moet 
je wel vooruit plannen om met een hele groep samen te kunnen doen. Dan zit je echt al 
maanden vooruit, omdat iedereen de agenda al helemaal vol heeft. Dan zou ik denk ik 
ook wat verder in de toekomst plannen. 

P6: Ja het kan wel interessant zijn, maar ik heb op dit moment het idee... Ik ben 
gezondheidswetenschappen in Enschede gaan studeren. Dat kon ook niet in Nijmegen. 
Dus qua banen en dergelijke verwacht ik ook niet zo snel meer verbonden te zijn aan de 
universiteit. Misschien nog wel aan de stad. Ik kan me dus voorstP9 dat netwerken zin kan 
hebben, maar dan wel bij een specifiekere activiteit denk ik. Een gewone alumni-dag heb 
ik niet veel aan voor mijn netwerk. 

P7: Redelijk beperkt zal ik maar zeggen. Als je met 3 dingen geen raakvlak hebt hou je er 
maar 2 over. Redelijk beperkt ja. 
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P7: Als ik kijk naar wat er nu aangeboden wordt zit er niks of nauwelijks iets bij dat echt 
aansluit bij mijn interesses. Dus daarom vind ik het aanbod misschien beperkt. 

P8: Al moet ik eerlijk zeggen dat ik daar eigenlijk nooit heen ga, omdat dat gewoon te 
ingewikkeld is. Zeker op doordeweekse dagen. 

P8: Maar ik ga niet op een doordeweekse avond naar Nijmegen reizen voor zo iets. Daar 
vind ik het dan weer niet interessant genoeg voor. Maar ja dat zou ik voor bijna niks doen. 

P9: Ja ik denk dat afstand sowieso wel een rol speelt als je naar verschillende activiteiten 
wil gaan, dat je altijd wel dingen zoekt die dichtbij zijn. Maar zeker als er een 
wetenschapper komt die ik ken of in mijn vakgebied is, dan zou ik nog steeds wel 
geïnteresseerd zijn in de lezing. Maar dan moet je wel afwachten of je wel voor die ene 
lezing naar Nijmegen gaat. 

R: Ja. Denk je dat de afstand dan een doorslaggevende factor kan zijn in of je daar nog bij 
betrokken blijft of niet? 
P9: Ja ik denk het wel. Voor van die activiteiten waar je echt heen gaat. Misschien een 
mailing als Radboud Recharge hoeft je daar niet echt heen om er iets van mee te krijgen 
wat er gebeurt. Ik denk dat qua activiteiten waar je echt fysiek heen moet gaan, dat dat 
minder wordt als ik uit Nijmegen weg zou gaan. 

P11: Gebruikt niet zo vaak. Wel regelmatig dat ik dingen zie langskomen in de nieuwsbrief 
bijvoorbeeld of op de website over dingen op de agenda, dus lezingen of evenementen of 
een festival ofzo. Ik heb het niet zo veel bezocht. Af en toe in het kader van Radboud 
Reflects, toen ik nog student was. Die werken volgens mij ook samen. Daar kwamen af en 
toe wel evenementen voorbij. Soms ben ik daar wel naar toe gegaan. Maar niet heel vaak. 

P12: Hoewel het qua nieuwe content, ik heb net toevallig nog even gekeken, vind ik het 
nog wel wat tegenvallen. 

P12: Ik heb natuurlijk een beperkte tijd beschikbaar in mijn agenda. Ik kan ook niet altijd 
overal naartoe. Het is wel weer even twee uur ff naar Nijmegen en ook weer terug in de 
trein. 

P13: Maar het probleem is dat we bijna allemaal aan de andere kant van het land wonen. 
De afstand is gewoon de barrière om daar aan deel te nemen. Als ik nou toevallig een 
keer in het midden of het westen van het land geweest zou zijn, dan is het makkelijker om 
deel te nemen. Maar om nou speciaal een dag vrij te nemen, want meestal zijn ze op 
donderdag of vrijdag geloof ik, en naar de andere kant van het land te gaan... Dat is voor 
veel mensen toch een hobbel. 

P15: Het is alleen niet precies voor mij meteen duidelijk wat de activiteiten zijn. Ik zie 
alleen de thema´s. 

 

7. Gedragsattitude t.o.v. gebruik van Radboud Recharge 

a. Concept Radboud Recharge 

P1: ik vind het eigenlijk een te ouderwetse manier. Je moet daar naartoe komen, je 
registreren. Oke ja logisch, want je mag niet zomaar alle mensen iets toesturen. Maar als 
ik nu na ga welke dingen ik tegen komt, die dingen komen eigenlijk op mij af. Of dat ik ze 
tegen kom op mijn tijdlijn, of omdat ik ze tegenkomt in gedeelde interesses via LinkedIn. 
Of omdat het mij aanbevolen wordt via vrienden. En hier moet ik er zelf naar op zoek. Dat 
is de hele tegenstrijdigheid eigenlijk. 

P1: Misschien zou je een online platform er aan kunnen verbinden waarin.. Ik ben geen 
fan van een forum, maar dat er een soort manier is waarop alumni elkaar kunnen vinden 
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en dat ze van elkaar- en met elkaar kunnen leren. En dat dat dan wordt ondersteund door 
bijvoorbeeld de Radboud universiteit. Dat is misschien juist een betere en mooiere 
manier. 

P1: Ja dat vind je overal. Ik vind dat niet bijzonder. Niet bijzonder genoeg. 

P2: Onderzoek is heel erg gericht op juist buiten je kleine coconnetje te komen en meer 
op interdisciplinair onderzoek, zodat het voor een breder publiek aantrekkelijker is. 

P3: Het ziet er wel netjes uit en het idee vind ik wel goed…[…] Alleen vraag ik me af wat ze 
precies publiceren. Of dat dan alleen maar gaat over wat er in het Radboud gebeurd of in 
heel het land. 

P3: Ja, maar je moet wel toch ergens je focus leggen. Ze hebben natuurlijk al heel veel 
verschillende gebieden. En als je dan ook nog eens verschillende bronnen gaat gebruiken, 
hoe onderscheid Radboud Recharge zich dan? 

P4: Sowieso vind ik het interessant soms om naast normale nieuwtjes ook 
wetenschappelijk (onderbouwd) nieuws te lezen. Er staan wat events op. Meestal ga ik 
daar niet naartoe, maar ik vind het wel interessant om bij te houden. 

P4: Ja absoluut, dat denk ik wel. Het doet me een beetje denken aan Blendle, zo heet dat 
geloof ik. Alleen dan specifiek voor de universiteit. Ik vind het heel modern, een leuke 
website wel. Voor mij is het iets waar ik tussen de normale nieuws-websites wel even 
naar door kan klikken. 

P4: Maar het zou in ieder geval iets zijn om dagelijks of wekelijks even een keertje te 
checken. en dat houdt voor mij wel in dat het relevant is om contact te houden met de 
universiteit. 

P6: Toentertijd vond ik het eigenlijk wel leuk dat je zelf kon kiezen en op deze manier toch 
wel nieuwe kennis kunt lezen. En dan op een beetje toegankelijke manier. Dat vind ik 
eigenlijk wel gewoon leuk. 

P6: Ik vind het sowieso heel positief dat ze proberen om op deze manier het mogelijk te 
maken dat wij wel interessante artikelen kunnen lezen via hen. Zonder dat je gelijk op hun 
net moet gaan zoeken naar iets. Dus dit is wel gewoon toegankelijk en kan interessant 
zijn. 

P8: Ik vind het wel een leuk initiatief. 

P8: Ja ik vind het wel leuk gedaan, want daarmee krijg je natuurlijk wel direct een selectie 
van artikelen die passen bij je interesses. Dus dat filtert wat dingen uit. 

P9: Ik gebruik het zelf niet, maar vrienden van mij gebruiken wel zo´n soort service ook 
voor nieuwsberichten, zodat je echt een samenvatting krijgt van verschillende kranten. 
Daar doet het me een beetje aan denken, dat je kan aangeven wat je interessant vind en 
dan van verschillende bronnen een overzichtje krijgt van wat er gaande is. 

P9: Ja ik denk het wel ja. Ik denk dat je altijd... Ik ben nog steeds student, maar als student 
ben je vaak met iets heel specifieks bezig. Het leuke aan RR is dat je echt iets hoort van 
een heel ander vakgebied, waar je misschien ook wel interesse in hebt maar op dat 
moment niet zo mee bezig bent. Het is wel leuk om daar een artikel of een lezing 
daarover te volgen. 

P11: Nou ik denk dat het wel een belangrijk middel en kanaal is om mensen te blijven 
informeren als ze afgestudeerd zijn. Ook misschien om uit te nodigen voor evenementen 
of dat soort dingen; lezingen of bijeenkomsten. Dus ik denk dat het een hele belangrijke... 
Dat het wel helpt om inderdaad nog na je studie ervoor te zorgen dat je af en toe nog 
herinnerd wordt aan de Radboud en daar ook nog af en toe iets zou willen doen. 
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R: Oké. Heb je het idee dat RR ook een manier is om de verbondenheid met alumni te 
behouden? 
P11: Misschien in hele algemene zin wel een beetje. Maar ik denk toch, als het gaat om 
het verbinden van alumni, dat je dan iets specifiekere informatie zou willen hebben. Dus 
dat het bijvoorbeeld iets meer gaat over jouw studie of vakgebied, of studenten die net 
als jij.. Dat het meer iets gerichter is op jouw studiegebied. En dat het nu daarvoor 
misschien nog net te algemeen is. 

P11: Maar ik denk wel dat het heel goed laat zien wat er allemaal gebeurt op de 
universiteit, hoe breed het is. En als er grote veranderingen zijn kun je dat op die manier 
daar wel volgen. Ik denk dat het op die manier daar wel een grote rol in kan spelen. 

P12: Het mooiste exportproduct vanuit de universiteit is natuurlijk kennis. Daar krijg je 
gewoon een gratis hapje kennis. Zo voelt het een beetje. 

P12: Dat houdt echt de band warm en het is meer als een soort van clubblaadje waar je af 
en toe hebt van ´oké, is dat die dag, dan ga ik nog wel eens even kijken´. 

R: En je zegt dat het te maken heeft met wat er in de universiteit nog speelt. Is dat dan 
een belangrijke reden om de website van RR te gebruiken? 
P13: Ja. Ik vind niet alles interessant hoor, maar wel de meeste dingen. Dat heeft vooral 
met persoonlijke interesse te maken. 

P14: Ik vind RR best wel heel erg interessant en er komen best vaak interessante dingen 
voorbij. Maar het is mij onduidelijk hoe dat zich moet verhouden ten opzichte van de 
alumnivereniging. Ik heb geen idee hoe zich dat tot elkaar verhoudt. 

P14: Goede content is toch wel te krijgen online, dus ik vind eigenlijk de belangrijkste 
functie voor mij de lezingen van RR. 

P15: maar ik vond het wel een heel mooi initiatief. 

P15: Ik vind dat juist wel een leuke insteek ja. Want de echt diepgaande artikelen begrijp 
je toch niet en van je eigen vakgebied weet je wel waar je die kan vinden. 

P15: Nou ik vraag me nu eventjes af.. eerder had je nog die alumnikaart geloof ik? Weet jij 
of RR dat helemaal vervangt? Of dat dat nog een aparte...? 

 

b. Redenen voor gebruik 

P2: Misschien als de onderwerpen specifiek aansluiten op wat je nu doet, dat het dan 
interessant is. Als je weg gaat uit de wetenschap en meer iets in de praktijk gaat doen, dat 
je dan denkt dat het leuk is om meer up to date te blijven. 

P4: Het is heel laagdrempelig als ik het zo zie. Ik ben nog niet eens ingelogd en ik kan 
volgens mij al heel snel allerlei artikelen, video´s en noem maar op zien. Dus waarom niet 
zou ik zeggen. 

P5: Misschien meer vanuit de ogen van de Radboud Universiteit geschreven, misschien 
dat me dat dan wat meer aanspreekt, maar dat is geen reden om dat specifiek op deze 
website te lezen in plaats van op het andere platform dat ik gebruik. 

P7: Ik vind het nog steeds interessant wat er binnen de faculteit gebeurt en waar 
professors zich mee bezig houden. Welke kant het een beetje op gaat, wat de interesses 
zijn binnen de faculteit. En op welke manier het vakgebied zich ontwikkelt. Dat probeer ik 
op die manier te volgen. 

P8: Ik vind het leuk om te weten wat er aan onderzoek en onderzoeksresultaten er van de 
universiteit komen. En dat is natuurlijk een platform waar dat op komt te staan. Dus ik 
vind het wel leuk dat ze zo iets hebben. Dus het draagt wel bij. 
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P8: Voor mijn gevoel heb ik wel een iets beter idee van wat er gebeur op de universiteit. 
Ik zie ook wel wat meer over dingen die georganiseerd worden. 

R: Dus als ik het zo samen moet vatten is de belangrijkste reden dat je RR gebruikt dat het 
juist artikelen zijn die nog een beetje betrekking hebben op wat er in het Radboud speelt? 
P8: Ja. 

P9: Maar het is wel weer leuk dat het dan gaat over dingen die in het Radboud gebeuren, 
dus dat is dan wel weer het voordeel. […] Ja ik denk vooral dat het echt die link heeft met 
de universiteit. Dat het een soort van persoonlijker is dan bij een universiteit aan de 
andere kant van de wereld die iets heeft onderzocht. 

P10: . Ik lees het voor twee doelen. Ik hoop inhoudelijke stukken daar te lezen van mijn 
interessegebieden, maar ik vind ook wel de dingen over de universiteit zelf leuk om te 
weten. Zoals laatst met het nieuwe bestuursgebouw, dat soort nieuws. 

P11: Omdat het specifiek gaat om onderzoek dat wordt gedaan op de universiteit 
Nijmegen. Dat is soms herkenbaar of soms weet je dat bepaalde docenten met bepaalde 
projecten bezig waren. Omdat het soms ook gaat over Nijmegen of de omgeving van 
Nijmegen. Dan komt het dichterbij dan een ander soort nieuwsbrief of een ander soort 
informatie.  

P12: Ja en daar komt het weer.. toch die band met de universiteit. Dat volgt je toch een 
beetje. Je hebt het idee van ´dit is toch waar ik vandaag kom´. Het is heel gek. Dat is puur 
emotioneel, dat heeft niks te maken met ratio. Maar het is absoluut waar. Je denk ´goh, ik 
was ooit deel van deze community, deed ik onderzoek voor- of met deze mensen´. Dit is 
wel een soort van de wetenschap waar ik uit kom. En ik wil graag zien hoe dat verder 
gaat. 

P14: Er komt inhoudelijk interessante kennis voorbij. Er zijn regelmatig interessante 
sprekers met lezingen die ik via RR ken.  

P14: Je bent dan heel opportunistisch he. Dat artikel moet dan leuk genoeg zijn, 
interessant genoeg zijn én aansprekend genoeg zijn. Dan zou ik het wel aanklikken en 
anders niet. 

P14: Simpelweg omdat ik daar dan toch een mailtje van krijg en dan kijk ik. Dan scan je de 
koppen en als er iets aansprekend tussen zit, dan klik je dat aan. 

P15: Ik vind het ook voor de onderzoekers zelf, dus meer vanuit als je zelf onderzoek doet, 
dan lijkt het me een leuk medium om de buitenwereld meer te kunnen vertP9 over je 
onderzoek. Dus dat het een mooi platform is voor een groot deel van de medewerkers 
van het Radboud. Het is toegankelijk, makkelijk ook als je even in de trein zit om te lezen 
bij wijze van spreken. 

 

c. Redenen tegen gebruik 

P8: Ja dat is het enige.. het is me niet altijd even duidelijk wat precies het doel is. Ik zou 
dus denken dat het doel is om alumni geïnformeerd te houden over wat er gebeurt op de 
Radboud universiteit, qua onderzoek en wat daar om heen zit. Maar als daar ook andere 
artikelen bij zitten die van een andere richting komen, dan is mij niet helemaal duidelijk 
wat voor een plaats die hebben daarin. 

P14: Ja drukte, werk. Of verhuizen. […]Dan zou je wel de online kennis kunnen lezen, 
maar ik zou minder snel naar een lezing komen als ik in Amsterdam zou gaan wonen. 

P14: R: En zou dat dan voor jou een functie van RR onnodig maken? 
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P14: Ja in dat geval wel. Kijk, als een lezing leuk genoeg is zou ik het niet weten, want ik ga 
ook wel eens naar een lezing in Utrecht terwijl ik in Nijmegen woon. Maar ik vind de 
lezingen wel... Goede content is toch wel te krijgen online, dus ik vind eigenlijk de 
belangrijkste functie voor mij de lezingen van RR. 

P15: Ik vind zelf dat je op veel verschillende manieren al behoorlijk veel informatie 
toegediend krijgt. Het valt op een gegeven moment gewoon allemaal niet meer bij te 
houden. Er zijn volgens mij wel heel veel vergelijkbare websites of platforms waar ook 
neo-wetenschappelijk over onderzoek geschreven wordt en ook over veel verschillende 
onderwerpen. Dus wat dat betreft is het misschien weer één van de zoveel mogelijkheden 
om aan informatie te komen. 

 

8. Gedragsattitude t.o.v. registratie 

a. Redenen voor registratie 

P1: Als jij gewoon heel graag op de hoogte blijft van alle nieuwe wetenschappelijke 
artikelen die gepubliceerd worden rondom jouw vakgebied, of dit dan de manier is om in 
contact te blijven met of op de hoogte te zijn van upcoming event. Dan is dit misschien 
wel een goede manier. 

R: Wat zou voor jou een toegevoegde waarde zijn? 
P1: Dat er echt een netwerk achter zit. Dat er een meerwaarde in dat netwerk zit en dat je 
daar op een professionele wijze, dus niet op een sociale manier of om nieuwe mensen te 
leren kennen, gebruik kunt maken van een netwerk. En dus via via of over nieuwe 
informatie kunt beschikken of zelf een bijdrage kunnen leveren aan events, of events die 
een bijdrage voor jou kunnen leveren. Dat daar een soort wisselwerking in zit. En als ik dit 
zo zie, dan denk ik dat dit vooral een manier is van de Radboud universiteit is om vooral 
veel informatie te zenden. Er zit niet echt een wisselwerking in. 

P2: Ja als je daarmee die interessegebieden kan selecteren en steeds die updates krijgt, 
dan ja. 

R: Wat zou voor jou een reden zijn om je te registreren voor RR? 
P2: Dat je automatisch je updates krijgt en niet zelf op die site moet zoeken. Dat je eens in 
de zoveel tijd een mailtje krijgt met de nieuwe artikelen. 

P2: Ik denk dat als ik het zou willen gebruiken, dat het fijner is als je een overzicht krijgt 
van wat er is gepubliceerd dan als je zelf op de site moet kijken wat erbij gekomen is. Dus 
meer als een nieuwsalert, zodat je het zelf niet hoeft bij te houden. Om het makkelijker te 
maken 

P3: Als ik echt het gevoel heb dat ik dingen ga missen. 

P4: Het zou voor mij  prettig zijn als het gewoon mijn interesses zou onthouden. Ik weet 
niet of dat met de vrijblijvende variant ook al gebeurd, maar dat zou een inlogfunctie al 
waard zijn voor mij. 

P4: Ja, maar ik zie het wel als doorgaan met FB of LinkedIn en dat klik ik wel gewoon snel 
aan. Dus ik moet zeggen, ik registreer me altijd wel snel ergens voor. Dus ik zou dit ook 
wel snel aanklikken. 

P5: Ik denk dat het wel handig is als je de nieuwsbrief wilt, en dat je je kan aanmelden 
voor evenementen. 

P5: Als ik het zou gebruiken dan wel. Of als er iets van een app van zou zijn, dat is ook wat 
makkelijker. 
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P5: Ja kijk als je dan zelf kan bepalen waarover je het wil ontvangen en je kiest ervoor om 
mailtjes te ontvangen is het prima. 

P6: Als er een keer wel een goede kop tussen staat en ik dan de mail open klik en dan wel 
denk ´oh dat is interessant´, er staat een relevant artikelen voor mij in of een titel 
waarvan ik denk ´hé!´. 

R: Dus als we het samen moeten vatten gaat het er jou eigenlijk vooral om dat de 
informatie die je toegestuurd krijgt interessant én relevant is? 
P6: Ja 

P7: Ik ben een redelijk luie gebruiker zal ik maar zeggen. Ik zou het inderdaad eerder 
gebruiken om aan te geven waar mijn interesses liggen en het liefst heb ik dan een keer in 
de zoveel tijd dat er dan informatie op me afkomt, in plaats van dat ik er naar op zoek 
moet gaan. 

P7: Eens in de 3, 4 weken. Zo iets. Het moet super relevant zijn. Als het een maandelijkse 
mailing is met artikelen die maar een beetje raakvlak hebben, dan denk ik dat ik snel 
afhaak. Dat is juist de reden dat je je wilt registreren, zodat je alleen gerichte berichten 
krijgt. 

P8: Ja ik vind het zelf dus wel aardig, omdat dat voor mij vaak de reden is om naar een 
artikel door te klikken en dat echt te lezen. Ik zal uit mezelf niet zo snel pro-actief op de 
website kijken. 

P8: Dan denk ik ´Oh! Even kijken wat er nu speelt!´ Dan ben ik toch wel weer 
nieuwsgierig. 

P9: Ik denk dat het wel een goede manier is om mensen te bereiken. 

P9: Wel meer dat ik dan via dit initiatief hoor via de mail, dus de mail werkt dan op een 
gegeven moment wel. Ik scroll er wel even doorheen. 

P9: Ja ik denk het wel, omdat je dan dus als je wil de voorkeuren aan kan geven. En ik 
denk dat je wel verbonden blijft ermee door die mailing. Ja vooral de mailings die ik nu 
krijg, omdat je toch eraan herinnerd wordt dat het bestaat. En dat krijg je echt alleen 
maar als je ook een account hebt. 

P9: Ik heb me geregistreerd in het begin omdat ik dacht ´dat klinkt wel leuk, dat klinkt wel 
interessant, en ik wil daar wel meer van weten´. Ze brachten het op zo´n manier dat ik er 
wel nieuwsgierig naar werd wat het dan was. Daarom had ik een account gemaakt. 

P9: Ja, alleen dan wordt je er niet meer aan herinnerd dat het platform bestaat, dus dan 
denk ik dat het helemaal uit je gezichtsveld verdwijnt. 

P10: Ja dat was voor mij de reden om te registreren. Ik heb de site nu ook voor me en er 
zijn ook een hoop dingen die ik niet snel zou lezen. Dus dat je daar een shifting in krijgt is 
wel prettig nu. 

P10: Ja die interesses die je in kan voeren, dat het dan bewaard zou blijven. 

P10: Het is niet een website als Facebook, die helaas meer in je routine zit. Via e-mails 
krijg je toch wel alles, in ieder geval redelijk, voor je ogen. Dan zul je op die manier niet 
dingen missen die je eigenlijk wel had willen lezen. Dan lijkt me dat goed. 

P11: Ik moet heel eerlijk zeggen dat ik niet op ieder artikel klik en niet alles hoef te lezen. 
Maar vaak wel. Ik vind wel dat je kunt merken dat het... Ze schrijven dan geloof ik dat het 
gepersonaliseerde nieuwsbrief is. Ik vind het niet perse heel persoonlijk, maar wel in de 
zin dat het aangepast is op jouw voorkeuren. Dat kan je wel merken. Er zit altijd wel zeker 
iets leuks bij wat ik graag lees. 
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P11: misschien een stukje toegankelijkheid. De nieuwsbrief ontvang ik in mijn mailbox, 
dus dan open ik die sneller dan dat ik zelf naar de website zou gaan op internet. Ik vind de 
drempel niet groter, maar ik denk er dan gewoon niet genoeg aan. 

P13: Het zijn allemaal redenen die aan elkaar gelinkt zijn denk ik. Je voelt je namelijk 
verbonden met de universiteit, je wilt op de hoogte blijven van ontwikkelingen daar én je 
vind het persoonlijk interessant. Ik denk dat dat de drie aan elkaar gelinkte redenen zijn 
om je te registreren. 

R: En denk je dat zo´n e-mail nieuwsbrief een positieve eigenschap is van RR? 
P11: Ja zeker. Ik denk het wel. Dat zorgt echt dat het contact, of ja je hebt geen contact, 
niet verwaterd. Tenminste bij mij wel. Ik vind het nog steeds leuk om te lezen, dus ik denk 
wel dat dat positief bijdraagt ja. 

P11: Dan blijft het beter hangen en wordt je er vaker mee geconfronteerd dan dat je zelf 
naar de site gaat. 

P13: Sommige onderwerpen spreken me eenmaal minder aan dan anderen, dus je gaat 
ook wel wat selectief door die nieuwsbrief heen. Op zich werkt dat wel denk ik. Voor mij. 

P13: Nee volgens mij uit mijn hoofd, corrigeer me als ik het verkeerd heb hoor, krijg ik 
hem een keer per week. Dat is perfect. Er staan volgens mij 3 of 4 artikelen per keer in. 
Stel je hebt interesse voor alle vier de verhalen, dan ben je wel eventjes bezig om alle 
verhalen door te nemen. En één keer per week is perfect. Ik lees het altijd op weg van 
werk naar huis en andersom in de tram. Ik vind het perfect die frequentie. 

R: Oké. Krijg je ook op een andere manier over deze activiteiten te horen? 
P14: Nee. De mail alleen. 

P14: Ik denk dat die mail nodig is als kanaal of als middel om mensen te verleiden. […] 
Zonder die mail zou ik het niet meer doen. Mensen hebben het te druk om op websites te 
kijken uit eigen beweging, dus je hebt zo´n berichtgeving nodig. 

P14: Ja, want dat kun je je interesses ook aangeven.  

P15: Ja ik denk dat dat onderscheid goed is. Dat je in principe ook vrijblijvend gebruik kan 
maken, maar dat de mensen die eraan herinnerd willen worden e-mail kunnen krijgen. 
Dat daar onderscheid in is. 

P15: Als herinnering eigenlijk. Een reminder van activiteiten die ik interessant zou kunnen 
vinden, omdat ik niet zelf standaard de website check. 

 

b. Redenen tegen registratie 

P1: Uhm, ik denk dat met mij heel veel andere mensen al héél veel mail krijgen, zowel 
zakelijk als privé. En dat je privé je mail wil gebruiken voor echt interessante dingen. Als je 
dit echt wil lezen kan dat natuurlijk interessant zijn, maar ik zou dat niet in mijn mailbox 
willen, omdat ik dan zo veel dingen binnen krijg via mijn mail die niet de prioriteit hebben. 
Dan wordt het heel overzichtelijk. 

P1: Nou kijk het krijgen van die mails is niet echt een reden om het niet te doen, want dat 
kun je waarschijnlijk gewoon weer uitzetten. Dan is daarnaast de vraag wat de 
meerwaarde is van de registratie als je alleen mails krijgt en anders niks. Dan kan ik me 
dus eigenlijk net zo goed dus niet registreren. 

P2: Voor mij was de reden dat het te breed was en teveel dingen had waarvan ik dacht 
´dit is niet interessant voor mij´. Dan zit ik niet te wachten op mailtjes waar ik het 
merendeel toch van weg klik. 
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P3: Aan de ene kant wordt ik er dan wel aan herinnert als ik een email krijg. Maar ik heb 
me wel bij meerdere nieuwsbrieven aangemeld en dan merk ik dat je die toch weg klikt 
en het dan weer vergeet. 

P4: Want ik kan nu al interessegebieden selecteren, de agenda gebruiken. Wat biedt het 
meer als ik inlog? 

P4: Email hoeven voor mijn niet persé en probeer ik juist zelfs altijd te beperken. 

P4: Ik vind het juist wel heel erg goed dat het zo open is. Dat houdt het heel 
laagdrempelig, dus ik weet niet of het goed is om er meer extra functies achter een inlog 
te hebben. 

P4: Ja precies. En dat moet dan ook wel  echt een meerwaarde hebben en als dat alleen 
email-updates zijn... Ik heb het scherm net voor me... Dat hoeft dan voor mij niet perse. Ik 
zou me er nu niet snel voor aanmelden, maar vooral de vrijblijvende variant gebruiken 
denk ik. 

P5: Dat je overladen kan worden met mailtjes. Er zijn zoveel websites die mailtjes 
uitsturen tegenwoordig. Op een gegeven moment wordt je er wel een beetje gek van.  

P5: Als je registreert en je krijgt ongevraagd mailtjes en je wilt je graag afmelden, dan is 
het juist weer onhandig. 

P6: Nou in het begin wel en daarna voelde het een beetje als spam, dus daarna minder. 

P6: Ja wel redelijk ja. Alleen merkte ik dat het wat drukker werd en de koppen die 
bovenaan de brief stonden, zoals... ik pak het er even bij: ´Deze must-read´. Toen dacht ik 
echt ´ohhh, oké.. laat maar´. De kop van de nieuwsbrief maakt het dat het voelt als spam. 

P6: Ja dat is bij mij vrij snel klaar. Als ik op een gegeven moment dat iets mij spamt dan 
lees ik het niet meer. Tenzij ik echt al in de titel zie staan dat het me héél erg aan gaat. 
Maar het begon met de brede interesse die ik had ingevuld en als het dan niet persé 
relevant is, maar alleen interessant, én zulke koppen heeft, dan denk ik het niet nee. 

P6: Alleen zoals ik al zei, ik was vrij snel gestopt omdat ik het idee had dat ze me aan het 
spammen waren. Ik had misschien liever een titel gehad... ja ik weet het niet... Misschien 
hadden ze beter die simpele titel kunnen houden van ´alumni-nieuws´ ofzo. Dat is een 
beetje zakelijk. Dit staat alsof je... Van die ´must-reads´ dacht ik echt ´gaan we nu libelle-
artikelen lezen?´. 

P7: Als ik vervolgens dan elke dag een mail krijg met 30 artikelen waar ik doorheen moet 
ploeteren. 

P8: Misschien, mocht ik op een gegeven moment denken van ´nu krijg ik wel genoeg 
informatie tot me´, dan zou dat een reden kunnen zijn om te zeggen dat ik niet nog een 
nieuwsbrief en een website met informatie hoef. Maar op dit moment is dat voor mij niet 
het geval. 

P9: Ik ben altijd minder fan van nieuwsbrieven die de hele tijd binnen komen, dus ik moet 
bekennen dat ik niet altijd er op klik en niet altijd aandacht voor heb. 

P9: Eigenlijk kan ik geen reden bedenken. Misschien als je na een tijdje zo veel mails krijgt 
dat je denk ´nou doe maar niet, ik ga weg´. Dus misschien de hoeveelheid mailings kan 
dan meespelen. 

P10: Heel veel e-mails, maar ook als je e-mails krijgt die je niet interessant vind. Nu kun je 
volgens mij heel veel interessegebieden selecteren, maar er staat nog niet super veel 
content op heb ik het idee. Maar goed, volgens mij bestaat het nog niet heel lang dus. 

P11: Ja als je het niet interessant genoeg vind, de inhoud. Dat zou ik me kunnen voorstP9, 
maar dat is bij mij nog niet zo. 
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P15: Ik heb volgens mij op een gegeven moment zelf de e-mails weer uit gezet. Ik merkte 
dat ik er niks mee deed 

P15: Ja. Ja en ik vond dat denk ik dus ook de artikelen waar ik op geattendeerd werd, dat 
die me niet voldoende aanspraken om te denken ´dit blijf ik doen´. 

P15: Voor mijzelf dus eigenlijk niet. Omdat ik ook al merk dat ik al heel selectief mijn mail 
lees. En als ik dan zie dat het van RR is dat ik het dan verwijder toch. Dus dan vraag ik me 
af of dat heel effectief is. Maar het kan voor andere mensen natuurlijk heel ander werken. 
Dat weet ik niet. 

P15: De overload aan mails eigenlijk weer ja. 
 

9. Waargenomen norm 

a. Waargenomen norm 

P2: Ik heb nog nooit iemand erover gehoord. Niemand die zegt van: kijk nou wat ik voor 
een leuk artikel gevonden heb. 

P5: Ik denk dat mensen die afgestudeerd zijn steeds meer vooruit aan het plannen zijn. 

P8: Daar heb ik eigenlijk echt geen idee van. Ik heb het met mijn vriendengroep nog nooit 
echt over gehad. 

P9: Ik moet zeggen dat de meeste mensen die ik spreek nog geen alumni zijn, dus die 
weten het nog niet. Die hebben nog niet de uitnodiging gehad om daar aan mee te doen. 

P11: Ik ken een paar mensen die het ook volgen volgens mij. 

P12: Ja dat vond men leuk. Uiteindelijk zijn we nog met z´n allen naar een lezing over 
hetzelfde onderwerp geweest. Dat was hartstikke leuk ja. 

P12: Ja, want toen ik dit doorstuurde was men laaiend enthousiast. Maar men weet 
gewoon niet van het bestaan van het platform. 

P13: Ja ik weet dat die er zijn en met die oud-studiegenoten weten we er allemaal van. 
We hebben het er wel eens over gehad om deel te nemen aan zo´n activiteit. 

P14: Ik hoor er nooit iemand over in mijn omgeving. 
 

b. Belang van waargenomen norm 

P1: Het is altijd goed om je netwerk te onderhouden. 

P1: Ik vind het wel leuk om verbonden te blijven met de universiteit en een beetje op de 
hoogte te zijn van wat er speelt. Maar dat heeft er misschien dan ook mee te maken met 
dat je vrij recent afgestudeerd bent en nog in Nijmegen woont, nog veel vrienden hebt die 
wel nog studeren. Ik kan me goed voorstP9 dat ik over drie jaar, als ik misschien aan de 
andere kant van Nederland woon, dat het dan anders is. 

P2: Ik denk dat het voor mij, voor de eerste stap na mijn afstuderen, belangrijk was dat 
een aantal mensen je al goed kennen als student. Degene waar ik mijn masterscriptie bij 
heb geschreven is ook degene die deels mijn specialisatie beoordeelde. Ik denk dat het 
heel veel scheelt als je iemand hebt die jou beter kent dan alleen van je CV. Die je van 
dichtbij al heeft gezien. Dat is denk ik wel een voordeel bij je sollicitatie. 

P2: Als zij positieve ervaringen hebben, dan zou ik er ook wel naar gaan kijken. Maar niet 
direct als zij het doen, dat ik het dan ook doe. Misschien als zij zeggen ´dit is leuk en 
interessant´, dan zou ik er misschien naar gaan kijken. 
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P3: Ik denk dat de mensen waar je toen echt goed mee optrok wel blijven. En de rest zou 
misschien wel nuttig zijn later om via LinkedIn te contacten als je een baan zoekt. 

P4: Ik heb nu met studievrienden geen contact meer. Dat vind ik ook niet erg. Op de 
studie had ik niet hele goede vrienden gemaakt die ik nog jaren zal blijven zien. Als ik dat 
natuurlijk wel had vond ik het wel heel belangrijk, maar nu minder denk ik. 

P4: Ik denk dat het vooral belangrijk is als je nog in het veld van die planologie blijft 
hangen. Dan is het natuurlijk wel handig om je mensen te kennen en überhaupt te weten 
wat andere oud-studenten zijn gaan doen na de studie. Dan is het ook heel fijn als 
netwerk. Ik merk dat het voor mij minder belangrijk is, omdat je in een heel ander 
netwerk terecht komt na je master. 

P4: Ik denk dat dat voor alles altijd wel een beetje geldt. Als je hoort dat mensen het 
gebruiken of ´hee wat heb ik daar nu gelezen daar´. Dan ga je het toch sneller wel een 
keertje opzoeken. Dus ik denk het wel ja. 

R: En zou het dan voor jou iets uitmaken wie jou het platform aanbeveelt? 
P4: Ja vast en zeker. Alhoewel, geen idee. Ik neem het ook wel snel van iemand aan als 
diegene daar een goed verhaal bij heeft. Dan denk ik wel ´daar ga ik ook eens naar kijken´. 
Dan maakt het niet zo uit wie het is, maar goede vrienden of mensen in je vakgebied 
neem ik het misschien net wat eerder nog aan. 

R: En je zei zelf dat je tijdens je studie met de docenten meer een afstand hebt gevoeld. 
Als zij nou na je afstuderen hadden gezegd ´mocht je nog iets van mijn vakgebied willen 
weten, dan kun je dat hier vinden´. Hoe zou je daar dan op reageren? 
P4: Goede vraag. Ik denk dat ik het eerder van iemand anders aan zou nemen. Juist, zoals 
je zegt, voelde ik behoorlijk die afstand. Dus dan komt het voor mij misschien niet 
helemaal over. 

P5: Ja, het is niet heel intensief. Maar ik vind het wel belangrijk om er een klein beetje bij 
betrokken te blijven. Je hebt er wel 6 jaar gestudeerd en dat is een belangrijke periode 
van je leven. In dat opzicht is het wel om af en toe wat te horen. 

P5: Het is natuurlijk gewoon leuk om met je vrienden gewoon contact te houden. Qua 
professioneel gebied heb ik nog wel met een aantal artsen uit het Radboud contact 
gehouden en dat heeft mij in professionele zin wel vooruit geholpen. 

P5: Ja het ligt eraan de manier waarop ze het aanraden. Dan zou ik het misschien wel 
overwegen. Ja met name als iemand zegt dat het beter is dan wat je via de vakvereniging 
krijgt. 

R: Oke. Je zei net al dat je je meer betrokken voelde bij de faculteit tijdens je studie. Heb 
je het idee dat als de faculteit na je afstuderen hierover verteld was, dat je dan sneller 
hiervan gebruik van zou maken, of niet? 
P5: Ik denk niet dat het uitmaakt. 

P6: Ik vind eigenlijk verbonden blijven wel belangrijk, maar het hangt er wel van af hoe 
betrokken je je ergens voelt. Op plekken waar ik me wel op mijn gemak voel en waar ik 
het fijn vindt wil ik graag verbonden blijven. Ik heb gewoon niet zo veel met de Radboud 
universiteit. 

P7: Niet zo belangrijk eigenlijk. Het is meer uit interesse, maar ik zou ook wel zonder 
kunnen. Als dat is hoe je belangrijk ziet. 

P7: Ja, of misschien zelfs de opleiding zelf vanuit de professor. Hoe persoonlijker de 
benadering is, hoe beter het is denk ik. Hoe kleiner het is, hoe beter iemand het over kan 
brengen. Hoe meer je daar binding mee hebt. 
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P8: Oh ja ik heb daar eigenlijk niet zo een mening over. Ik denk dat iedereen daar zelf in 
moet beslissen of die daar tijd in wil steken om dat soort dingen nog bij te houden. Dus 
wat ik interessant vind, vinden mijn vrienden misschien niet zo interessant om te lezen. 

R: Oké en denk je dat het ook belangrijk is om in contact te blijven met degenen die je 
kent via de universiteit? 
P10: Ja dat staat niet in verhouding. Dat is natuurlijk veel belangrijker. 

P10: Volgens mij heb ik ook wel eens artikelen doorgestuurd naar vrienden, maar of zij 
het in hun eigen tijd lezen of niet moeten ze zelf weten. 

R: En heb je dan het idee dat het een effect heeft op hen als je dat doorstuurt? Of zij het 
dan interessant vinden of niet? 
P10: Ja dat hoop ik dan wel.  
R: Oké. En heb je het idee dat je de website ook vaker zou gebruiken als degene om jou 
heen dit ook vaker zouden gebruiken? 
P10: Ja als anderen mij op dingen attenderen die ik niet heb gezien. Ja dan ook ja. 

P11: Ik vind het niet noodzakelijk, maar als het kan vind ik het wel leuk of prettig. En dan 
niet alleen de mensen, je eigen vrienden zeg maar, maar ook los daarvan is het ook een 
belangrijk deel geweest van je leven. Je hebt er toch een tijd rondgelopen. Ik denk dat het 
toch wel prettig is als je je nog verbonden zou blijven voelen. Dan zou je in de toekomst 
toch mensen sneller adviseren om naar de Radboud toe te gaan of een post-master te 
gaan doen of zo iets. Dat je daar zelf misschien nog interesse in zou hebben. Ik zelf 
persoonlijk nog niet, maar wie weet. Dan zou ik wel sneller aan Nijmegen denken dan aan 
een andere plek ja. 

P11: Eerlijk gezegd maakt het me niet zo veel uit. Ik denk dat ieder zijn eigen redenen 
heeft misschien, maar zij vinden het toch ook wel leuk om af en toe wat nieuws te volgen 
over de universiteit. Of over het onderzoek. 

P13: Ja ik vind dat toch wel belangrijk. Op het moment dat je afstudeert is het heel 
makkelijk om je eigen academische achtergrond te vergeten. Ik heb persoonlijk altijd de 
neiging gehad om nog een beetje verbonden te blijven met theoretische inzichten en 
actualiteiten en dat mee te nemen naar je werk. Anders ben je een beetje onthand heb ik 
altijd het idee. Op die manier vind ik die verbondenheid en op de hoogte zijn van wat er 
gebeurd wel belangrijk ja. 

R: Oké ja. En hoe belangrijk vind je dat zij daar ook gebruik van maken? 
P13: Nou op een schaal van 1 tot 10 een 4 ofzo. Het maakt me verder echt niet uit of ze 
het wel of niet lezen, maar we voelen allemaal wel een soort van verbondenheid 
onderling met de Radboud. Dan is het wel geinig om die nieuwsbrief eens in de zoveel tijd 
te krijgen, want dan heb je weer iets om over te praten. Wat je verbindt. 

P14: Niet zo heel belangrijk moet ik zeggen. 

P15: Nee niet met andere alumni, dat sowieso niet. En ik denk eigenlijk nog wel specifiek 
met de onderzoeksgroep, de first language acquisition groep. Daar heb ik nog wel een 
soort verbondenheid mee, dus dat is specifiek binnen de afdeling Nederlands eigenlijk. De 
universiteit in zijn geheel absoluut niet meer. 

 

c. Inschatting van waarde Radboud Recharge voor anderen 

P1: Het zou interessant kunnen zijn… 

P3: Ik denk eigenlijk alleen als zij het echt heel erg interessant vinden en er niet ver voor 
hoeven te reizen. 
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P4: Ik denk het wel. Lastig te zeggen. Ik denk het op zich wel. 

P5: Ik denk met name de mensen die echt nog actief betrokken zijn bij het Radboud. Ik 
denk als zij nog studeren, of onderzoek doen. Op die manier echt er nog betrokken bij 
zijn. 

P5: Ik vind het nog niet heel duidelijk als je er naar kijkt of het puur voor alumni is. Vind ik 
lastig om te zeggen. 

P5: Ja kijk op deze manier kun je natuurlijk wel je alumni op de hoogte houden van wat er 
speelt op de universiteit. Dus ik denk dat het voor degenen die er actief naar op zoek gaan 
het wel een goed platform is. 

P7: Als het voor iedereen is wordt het wel heel breed. Als je het ook voor een 60 jarige 
bankdirecteur probeert te organiseren.. Dat is een andere doelgroep, tone of voice en 
andere interesses dan die van jongere alumni en studenten. Dus ja, je moet je wat meer 
richten op een groep. 

P7: Misschien alleen voor alumni en studenten ofzo? Het gaat toch om het idee dat je je 
zo nog verbonden voelt met de universiteit, dus dan moet je het ook aanbieden die ook 
iets met de universiteit hebben. Dus studenten, alumni, docenten. Voor die groep wil je 
het aanbieden, niet voor iedereen. Het kan, maar je wilt toch ook naar een lezing toe 
waar mensen zijn waar je iets mee hebt. Als iedereen daar zit, dan wordt het een beetje 
gek denk ik. 

P8: Ja dat denk ik wel. Ik denk dat er genoeg mensen kunnen zijn die net als ik een beetje 
bij te houden wat er speelt. 

P8: Ja in principe denk ik wel, dat er mensen zijn die wel artikelen over onderwerpen die 
natuurlijk breder zijn dan de Radboud alleen. Dus ik denk dat dat zeker voor anderen ook 
interessant kan zijn. 

P8: Ja, ik kan me voorstellen dat er mensen zijn die geïnteresseerd zijn in populair 
wetenschappelijke artikelen. Ik denk dat dit daar een bron voor is. Of dat professioneel 
zou zijn... Misschien meer uit persoonlijke interesse. 

P9: Ja het zou ook breder geadverteerd kunnen worden denk ik. Ik denk dat het wel ook 
relevant zou kunnen zijn voor andere studenten. 

P10: Ja ik denk dat er genoeg mensen zijn die na hun studie minder binding hebben met 
de universiteit. Het scheelt ook als je alleen een Master doet of alleen een schakeljaar, of 
dat je er echt zes jaar lang studeert. Dat maakt natuurlijk ook al een verschil he. 

P10: Ja zeker. Er zijn toch mensen die de website lezen over sociale vraagstukken. En 
weblogs met wetenschappelijk maatschappelijk nieuws. Ja mensen die daar in 
geïnteresseerd zijn zouden natuurlijk ook nieuws dat hier op komt kunnen lezen. 

P11: Op zich wel, alleen moet je in het algemeen wel een interesse hebben in de 
wetenschap of in onderzoek. 

R: Heb je het idee dat RR dan echt iets is voor alumni van de Radboud universiteit? 
P11: Nee niet perse. Ik ontving de nieuwsbrief ook, en ik volgde het ook, al tijdens min 
studie. Ik zou niet zeggen dat het specifiek voor alumni is. 

P11: Dat het wel een goed kanaal is om alumni nog te bereiken. Maar ik weet niet of je 
dan bestaande studenten niet vergeet, of dat die niet net zo veel interesse kunnen 
hebben in het nieuws van Recharge. Ik weet niet of ik dat duidelijk uitleg, maar het is zeg 
maar als je er een label op plakt van ´dit is alleen voor alumni´, dan weet ik niet of iemand 
het zou lezen die geen alumni is. En dat is misschien zonde. 

P12: Nee, het is wel echt een soort binding. Wel grappig dat je dat zegt, maar ik denk dat 
het juist een dingetje is dat leuk is als je er gestudeerd hebt. Het is net als zo´n... Ik was 
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ook al lid vroeger van verenigingen. En als je dan nog het clubblad thuisgestuurd krijgt 
voelt dat toch leuk, ook al ben je niet meer lid van die club. Dan ben je toch... Je wilt toch 
even weten wat er aan de hand is, wat er op dat moment gebeurt. En het is natuurlijk dat 
het bijna voelt als cadeautje ofzo. Begrijp je wat ik bedoel? Het mooiste exportproduct 
vanuit de universiteit is natuurlijk kennis. Daar krijg je gewoon een gratis hapje kennis. Zo 
voelt het een beetje. 

P13: Ja ik denk het wel. Als je je verbonden voelt met de universiteit en op de hoogte wil 
blijven van een aantal ontwikkelingen daar, dan is het wel een handig hulpmiddel ja. 
[…]Bijvoorbeeld iemand die in Nijmegen is komen werken, of iemand die helemaal aan de 
andere kant van het land woont en toevallig interesse heeft in het lezen van artikelen. 

R: En je zei net al dat je je niet perse alumni van de universiteit in het geheel voelt. Heb je 
het idee dat dit platform wel geschikt is voor alumni? 
P14: Ja op zich wel. Ja. Zeker wel. 

P14: Ik denk dat RR meer iets is voor alle alumni. De alumnivereniging is natuurlijk voor 
een specifieke studie. Alleen omdat dat nu niet heel duidelijk is, wat die alumnivereniging 
nou doet en wil... Hun communicatie moet gewoon sterker en dan kan dat van RR 
gewoon zo doorgaan wat mij betreft. 

P14: Ja. Mensen die daarin geïnteresseerd zijn zeker, maar de vraag is of je dat wel moet 
willen. Want dan maak je het wel... Ik denk dat je de verbondenheid met de Radboud 
Universiteit van de alumni wil bevorderen. Ik zou daar zelf niet zo snel voor kiezen, zeker 
omdat de activiteiten toch vaak vol genoeg zitten. 

R: Het is een aparte service nog voor alumni. En dit platform kan ook gebruikt worden 
door professional die niet hebben gestudeerd aan de Radboud.  
P15: Op die manier helemaal open... Ja dan zou ik misschien nog wel willen aanvullen. 
Dan is het enige voordeel dat je als alumni hebt dat je mailtjes kan krijgen... Bij wijze van 
spreken. Tja, dan blijf ik het een mooi initiatief vinden, dat sowieso. Maar dan is het voor 
alumni zelf misschien... Dan kan eigenlijk iedereen... Dan hoef je niet specifiek aan de 
Radboud gestudeerd te hebben. Dus wat dat betreft maakt dat weer de verbondenheid 
met de Radboud minder als een speerpunt zou ik zeggen. 

 

10. Praktische aanvullingen 

P4: Ik klik het nog een keer aan. Ik had zelf vrij snel aan dat het door mijn selectie kwam. 
Volgens mij stond er inderdaad niet... Ik mis de melding dat er geen events of agenda-
items in jouw interessegebied zijn. Het is gewoon leeg. Dat zou nog een klein puntje van 
kritiek kunnen zijn. Maar voor mezelf was het vrij logisch hoor. 

P10: Ja ik zag nu ook dat je met het inloggen eerst gevraagd wordt om te registreren. En 
dan staat er maar heel klein onder ´misschien heb je al een account´. 

P11: En je kunt ze natuurlijk ook volgen op sociale media. Dat is dan voor mij hetzelfde 
positieve. Dan zie je het ook sneller langskomen als wanneer je naar de website zou gaan. 

P12: Dan moet ik wel zeggen dat je bij de Radboud universiteit altijd één mailtje krijgt 
over dingen en dat is natuurlijk hartstikke netjes en hartstikke goed. Maar over dit soort 
dingen... Bijvoorbeeld heb ik als student ook ooit één keer een mailtje gehad dat ik 
geselecteerd was voor het Honours-programma, maar dat is geloof ik ergens aan mijn 
neus voorbij gegaan. Het was heel erg netjes dat je dan één mail krijgt, maar verder was 
het klaar. Achteraf dacht ik van ´jesus, daar had ik eigenlijk wel graag aan mee willen 
doen´. Dat zijn hartstikke leuke dingen om te doen als student, maar wat dat betreft is het 
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beleid van de universiteit van ´we sturen netjes één mailtje enzo´... Je mag best een keer 
iets meer spammen. Want ik denk echt wel dat mensen dit echt wel heel graag willen, 
maar het zit op het moment nog echt niet in hun systeem. 

P15: Nou misschien zou ik ervoor kiezen... misschien moet de Radboud bedenken waar zij 
de focus op willen leggen en die op de homepagina zetten. Dus dan meer de focus leggen 
op de activiteiten dat het dan de meeste aandacht krijgt. Of juist de artikelen, dat die dan 
de meeste aandacht krijgen. 
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Bijlage 5: Vragenlijsten 

Versie 1: wel-gebruikers 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Het onderzoek wordt onafhankelijk 

uitgevoerd door Renée van Boekel. Renée is zelf ook alumna van de Radboud Universiteit en volgt nu 

de Master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Zij onderzoekt als 

afstudeeropdracht de informatiebehoefte van alumni en hun band met de universiteit. 

Dit onderzoek gaat over hoe wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden, 

zodat je ook na je studie op de hoogte blijft van de meest recente ontwikkelingen. Jouw deelname 

aan het onderzoek is volledig anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgt er een aantal vragen over jouw 

mening over de Radboud Universiteit en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duurt 

ongeveer 6 minuten. Na de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en 

je e-mailadres opgeven om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25. 

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Hoe vaak gebruik je de service Radboud Recharge? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

3. Lees je op andere manieren, buiten Radboud Recharge, populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

4. Lees je op andere manieren, buiten Radboud Recharge, over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  
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Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

5.  Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  

o Radboud magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  

o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

Attitude t.o.v. de bron 

Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 

6. De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 

 

Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 
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Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Versie 2: niet-gebruikers, originele tekst 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Het onderzoek wordt onafhankelijk 

uitgevoerd door Renée van Boekel. Renée is zelf ook alumna van de Radboud Universiteit en volgt nu 

de Master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Zij onderzoekt als 

afstudeeropdracht de informatiebehoefte van alumni en hun band met de universiteit. 

Dit onderzoek gaat over hoe wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden, 

zodat je ook na je studie op de hoogte blijft van de meest recente ontwikkelingen. Jouw deelname 

aan het onderzoek is volledig anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgt er een aantal vragen over jouw 

mening over de Radboud Universiteit en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duurt 

ongeveer 8 minuten. Na de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en 

je e-mailadres opgeven om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25. 

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Lees je populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

3. Lees je over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

4. Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  
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o Radboud Magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  

o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

 

Uitleg Radboud Recharge + gedragsintentie 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur.  

Heb je wel eens van Radboud Recharge gehoord? 

Ja / nee 

( zo ja: ) Heb je er wel eens over nagedacht om Radboud Recharge te gebruiken? 

Ja/nee 

Ik ben van plan om Radboud Recharge te gebruiken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ga de komende drie maanden Radboud Recharge uitproberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

 

Attitude t.o.v. gebruik Radboud Recharge 

Als ik Radboud Recharge uitprobeer, dan is dat: 

Slecht 1 2 3 4 5 6 7 Goed 

Onplezierig 1 2 3 4 5 6 7 Plezierig 

Schadelijk 1 2 3 4 5 6 7 Voordelig 

Vervelend 1 2 3 4 5 6 7 Interessant 

Onverstandig 1 2 3 4 5 6 7 Verstandig 
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Attitude t.o.v. de bron 

Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 

De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 

 

Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 

Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Benieuwd geworden naar Radboud Recharge? Neem meteen een kijkje! Je kunt je meteen 

aanmelden voor Radboud Recharge. 

 

  

https://www.radboudrecharge.nl/?utm_source=enquete-renee-geenargumenten&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=neem-een-kijkje
https://www.radboudrecharge.nl/nl/auth/registeren/?utm_source=enquete-renee-geenargumenten&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=meld-je-aan
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Versie 3: niet-gebruikers, argument 1 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Het onderzoek wordt onafhankelijk 

uitgevoerd door Renée van Boekel. Renée is zelf ook alumna van de Radboud Universiteit en volgt nu 

de Master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Zij onderzoekt als 

afstudeeropdracht de informatiebehoefte van alumni en hun band met de universiteit. 

Dit onderzoek gaat over hoe wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden, 

zodat je ook na je studie op de hoogte blijft van de meest recente ontwikkelingen. Jouw deelname 

aan het onderzoek is volledig anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgt er een aantal vragen over jouw 

mening over de Radboud Universiteit en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duurt 

ongeveer 8 minuten. Na de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en 

je e-mailadres opgeven om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25. 

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Lees je populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

3. Lees je over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

4. Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  

o Radboud Magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  
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o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

Uitleg Radboud Recharge + gedragsintentie 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je zelf bepaalt wat je ontvangt en hoe vaak je iets ontvangt, bijv. dagelijks, wekelijks of 

maandelijks, doordat je de inhoud en momenten van jouw updates kunt kiezen. 

Heb je wel eens van Radboud Recharge gehoord? 

Ja / nee 

( zo ja: ) Heb je er wel eens over nagedacht om Radboud Recharge te gebruiken? 

Ja/nee 

Ik ben van plan om Radboud Recharge te gebruiken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ga de komende drie maanden Radboud Recharge uitproberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

 

Attitude t.o.v. gebruik Radboud Recharge 

Als ik Radboud Recharge uitprobeer, dan is dat: 

Slecht 1 2 3 4 5 6 7 Goed 

Onplezierig 1 2 3 4 5 6 7 Plezierig 

Schadelijk 1 2 3 4 5 6 7 Voordelig 

Vervelend 1 2 3 4 5 6 7 Interessant 

Onverstandig 1 2 3 4 5 6 7 Verstandig 

  

Attitude t.o.v. de bron 
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Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 

De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 

 

Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 

Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Benieuwd geworden naar Radboud Recharge? Neem meteen een kijkje! Je kunt je meteen 

aanmelden voor Radboud Recharge. 

 

  

https://www.radboudrecharge.nl/?utm_source=enquete-renee-angstvoorspam&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=neem-een-kijkje
https://www.radboudrecharge.nl/nl/auth/registeren/?utm_source=enquete-renee-angstvoorspam&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=meld-je-aan
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Versie 4: niet-gebruikers, argument 2 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Het onderzoek wordt onafhankelijk 

uitgevoerd door Renée van Boekel. Renée is zelf ook alumna van de Radboud Universiteit en volgt nu 

de Master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Zij onderzoekt als 

afstudeeropdracht de informatiebehoefte van alumni en hun band met de universiteit. 

Dit onderzoek gaat over hoe wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden, 

zodat je ook na je studie op de hoogte blijft van de meest recente ontwikkelingen. Jouw deelname 

aan het onderzoek is volledig anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgt er een aantal vragen over jouw 

mening over de Radboud Universiteit en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duurt 

ongeveer 8 minuten. Na de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en 

je e-mailadres opgeven om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25. 

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Lees je populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

3. Lees je over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

4. Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  

o Radboud Magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  
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o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

Uitleg Radboud Recharge + gedragsintentie 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je de interessegebieden steeds kunt aanpassen, zodat het altijd interessant en relevant is wat je 

leest. 

Heb je wel eens van Radboud Recharge gehoord? 

Ja / nee 

( zo ja: ) Heb je er wel eens over nagedacht om Radboud Recharge te gebruiken? 

Ja/nee 

Ik ben van plan om Radboud Recharge te gebruiken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ga de komende drie maanden Radboud Recharge uitproberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

 

Attitude t.o.v. gebruik Radboud Recharge 

Als ik Radboud Recharge uitprobeer, dan is dat: 

Slecht 1 2 3 4 5 6 7 Goed 

Onplezierig 1 2 3 4 5 6 7 Plezierig 

Schadelijk 1 2 3 4 5 6 7 Voordelig 

Vervelend 1 2 3 4 5 6 7 Interessant 

Onverstandig 1 2 3 4 5 6 7 Verstandig 

  

Attitude t.o.v. de bron 
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Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 

De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 

 

Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 

Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Benieuwd geworden naar Radboud Recharge? Neem meteen een kijkje! Je kunt je meteen 

aanmelden voor Radboud Recharge. 

  

https://www.radboudrecharge.nl/?utm_source=enquete-renee-interessegebieden&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=neem-een-kijkje
file:///C:/Users/u873137/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/GIL0Y9J9/:%20https:/www.radboudrecharge.nl/nl/auth/registeren/%3futm_source=enquete-renee-interessegebieden&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=meld-je-aan
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Versie 5: niet-gebruikers, argument 3 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Het onderzoek wordt onafhankelijk 

uitgevoerd door Renée van Boekel. Renée is zelf ook alumna van de Radboud Universiteit en volgt nu 

de Master Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Zij onderzoekt als 

afstudeeropdracht de informatiebehoefte van alumni en hun band met de universiteit. 

Dit onderzoek gaat over hoe wetenschappelijke kennis beter onder alumni verspreid kan worden, 

zodat je ook na je studie op de hoogte blijft van de meest recente ontwikkelingen. Jouw deelname 

aan het onderzoek is volledig anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgt er een aantal vragen over jouw 

mening over de Radboud Universiteit en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duurt 

ongeveer 8 minuten. Na de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en 

je e-mailadres opgeven om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25. 

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Lees je populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

3. Lees je over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1  

Eens in de paar maanden 2  

Eens per maand 3  

Paar keer per maand 4  

Wekelijks 5  

Dagelijks 6 

4. Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  

o Radboud Magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  
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o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

Uitleg Radboud Recharge + gedragsintentie 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je op de hoogte blijft van het onderzoek en activiteiten van de Radboud Universiteit  

Heb je wel eens van Radboud Recharge gehoord? 

Ja / nee 

( zo ja: ) Heb je er wel eens over nagedacht om Radboud Recharge te gebruiken? 

Ja/nee 

Ik ben van plan om Radboud Recharge te gebruiken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ga de komende drie maanden Radboud Recharge uitproberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

 

Attitude t.o.v. gebruik Radboud Recharge 

Als ik Radboud Recharge uitprobeer, dan is dat: 

Slecht 1 2 3 4 5 6 7 Goed 

Onplezierig 1 2 3 4 5 6 7 Plezierig 

Schadelijk 1 2 3 4 5 6 7 Voordelig 

Vervelend 1 2 3 4 5 6 7 Interessant 

Onverstandig 1 2 3 4 5 6 7 Verstandig 

  

Attitude t.o.v. de bron 

Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 
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De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 

 

Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 

Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Benieuwd geworden naar Radboud Recharge? Neem meteen een kijkje! Je kunt je meteen 

aanmelden voor Radboud Recharge. 

  

https://www.radboudrecharge.nl/?utm_source=enquete-renee-whatsinitforme&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=neem-een-kijkje
https://www.radboudrecharge.nl/nl/auth/registeren/?utm_source=enquete-renee-whatsinitforme&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=meld-je-aan


186 
 

Versie 6: niet-gebruikers, alle argumenten 

Introductie  

Beste deelnemer, 

Wat fijn dat je wilt helpen door deze vragenlijst in te vullen. Mijn naam is Renée en ik volg de Master 

Communicatie en Organisatie aan de Universiteit Utrecht. Voor mijn afstudeeronderzoek ben ik 

benieuwd naar jouw mening over Radboud Recharge en de Radboud Universiteit. Dit onderzoek voer 

ik onafhankelijk uit van de Radboud Universiteit. Jouw deelname aan het onderzoek is volledig 

anoniem en de resultaten worden vertrouwelijk behandeld. 

Wat ga je zo doen? 

Je krijgt zo eerst een aantal inleidende vragen te zien. Daarna volgen er een aantal vragen over jouw 

mening over de RU en Radboud Recharge. Het invullen van de vragen duur ongeveer 10 minuten. Na 

de laatste vraag kun je vragen of opmerkingen geven over de vragenlijst en je emailadres opgeven 

om kans te maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25.  

Nogmaals: ontzettend bedankt! 

Algemene vragen 

1. Hoe lang geleden ben je afgestudeerd? 

o 0– 2 jaar geleden 

o 3-6 jaar geleden 

o 7-9 jaar geleden 

o 10 of meer jaar geleden 

2. Lees je populairwetenschappelijke artikelen? 

Nooit 1 2 3 4 5 6 7 dagelijks 

3. Lees je over de Radboud Universiteit? 

Nooit 1 2 3 4 5 6 7 dagelijks 

4. Welke van onderstaande uitingen van de Radboud Universiteit lees je wel eens of heb je 

ontvangen? Er zijn meerdere antwoorden mogelijk: 

o Radboud magazine op papier  

o Radboud Magazine digitaal 

o Alumni nieuwsbrief 

o Social media: Facebook, LinkedIn, Twitter 

o Website Radboud Universiteit  

o Website Radboud Universiteit alumni 

o Eindejaarsgroet per e-mail 

o Andere magazines, zoals VOX, FM Focus, Radbode etc. 

o Afstudeercadeau (flyers, info) 

o Geen van bovenstaande 

Nooit 1 2 3 4 5 6 7 dagelijks 

Uitleg Radboud Recharge + gedragsintentie 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 
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enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur.  

Radboud Recharge kent een aantal voordelen. Zo ben je zelf de baas bent over wat je ontvangt en 

hoe vaak je iets ontvangt, doordat je de inhoud en momenten van jouw updates kunt kiezen. Ook 

kun je de interessegebieden steeds aanpassen, zodat het altijd interessant en relevant is wat je leest. 

Tot slot blijf je altijd op de hoogte van het onderzoek en de activiteiten van de Radboud Universiteit. 

Heb je wel eens van Radboud Recharge gehoord? 

Ja / nee 

( zo ja: ) Heb je er wel eens over nagedacht om Radboud Recharge te gebruiken? 

Ja/nee 

Ik ben van plan om Radboud Recharge te gebruiken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik zal de komende drie maanden op Radboud Recharge kijken. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ben bereid om Radboud Recharge uit te proberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

Ik ga de komende drie maanden Radboud Recharge uitproberen. 

Zeker niet 1 2 3 4 5 6 7 Zeker wel 

 

Attitude t.o.v. gebruik Radboud Recharge 

Als ik Radboud Recharge uitprobeer, dan is dat: 

Slecht 1 2 3 4 5 6 7 Goed 

Onplezierig 1 2 3 4 5 6 7 Plezierig 

Schadelijk 1 2 3 4 5 6 7 Voordelig 

Vervelend 1 2 3 4 5 6 7 Interessant 

Onverstandig 1 2 3 4 5 6 7 Verstandig 

  

Attitude t.o.v. de bron 

Er volgt nu een aantal vragen over de Radboud Universiteit. Geef op onderstaande schaal aan welke 

eigenschappen je bij de Radboud Universiteit vindt passen. 

De Radboud Universiteit lijkt mij… 

Oneerlijk 1 2 3 4 5 6 7 Eerlijk 

Niet te vertrouwen 1 2 3 4 5 6 7 Te vertrouwen 

Gemaakt 1 2 3 4 5 6 7 Oprecht 
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Incompetent 1 2 3 4 5 6 7 Competent 

Incapabel 1 2 3 4 5 6 7 Capabel 

Ondeskundig 1 2 3 4 5 6 7 Deskundig 

 

Onsympathiek 1 2 3 4 5 6 7 Sympathiek 

Onaangenaam 1 2 3 4 5 6 7 Aangenaam 

Onvriendelijk 1 2 3 4 5 6 7 Vriendelijk 

 

Verbondenheid met universiteit 

De Radboud Universiteit 

Betekent niks voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Betekent veel voor  

Is onbelangrijk voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is belangrijk voor mij 

Is nutteloos voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is nuttig voor mij 

Is irrelevant voor mij 1 2 3 4 5 6 7 Is relevant voor mij 

Bedankt etc 

Bedankt voor jouw deelname aan dit onderzoek! Hieronder kun je eventueel jouw 

vragen/opmerkingen over het onderzoek invullen.  

------------------ 

Wil je kans maken op een van de 10 cadeaubonnen t.w.v. €25? Vul dan hieronder je e-mailadres in. 

Daarmee geef je toestemming om over de prijs benaderd te worden via e-mail.  

--------------- 

Benieuwd geworden naar Radboud Recharge? Neem meteen een kijkje! Je kunt je meteen 

aanmelden voor Radboud Recharge. 

  

https://www.radboudrecharge.nl/?utm_source=enquete-renee-alleargumenten&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=neem-een-kijkje
https://www.radboudrecharge.nl/nl/auth/registeren/?utm_source=enquete-renee-alleargumenten&utm_medium=email&utm_campaign=enquete-radboudrecharge&utm_term=meld-je-aan
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Bijlage 6: Manipulatie van argumenten 

Origineel 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur.  

Argument 1: Tegenargument spam weerleggen 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je zelf bepaalt wat je ontvangt en hoe vaak je iets ontvangt, bijv. dagelijks, wekelijks of 

maandelijks, doordat je de inhoud en momenten van jouw updates kunt kiezen. 

Argument 2: Functie intessegebieden uitleggen; interessant en relevant 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je de interessegebieden steeds kunt aanpassen, zodat het altijd interessant en relevant is wat 

je leest. 

Argument 3: Voorargument onderscheidend vermogen RR 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur. Een groot voordeel is 

dat je op de hoogte blijft van het onderzoek en de activiteiten van de Radboud Universiteit.  

Combinatie argumenten. 

Radboud Recharge brengt de beste wetenschappelijke verhalen en activiteiten van de Radboud 

Universiteit samen. Van cultuur tot cyber security, van gezondheid tot geschiedenis. De inhoud is niet 

enkel toegespitst op je eigen opleiding of vakgebied. Je selecteert één of meerdere van de ruim 

dertig interessegebieden en stemt daarmee het aanbod af op jouw voorkeur.  

Radboud Recharge kent een aantal voordelen. Zo ben je zelf de baas bent over wat je ontvangt en 

hoe vaak je iets ontvangt, doordat je de inhoud en momenten van jouw updates kunt kiezen. Ook 

kun je de interessegebieden steeds aanpassen, zodat het altijd interessant en relevant is wat je 

leest. Tot slot blijf je altijd op de hoogte van het onderzoek en de activiteiten van de Radboud 

Universiteit. 
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Bijlage 7: E-mail uitnodiging vragenlijst 
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Bijlage 8: Syntax SPSS 

SPSS Syntax 

NIET-GEBRUIKERS BESTAND 
Betrouwbaarheid van meetinstrument: Crohbach´s Alpha 
RELIABILITY 
  /VARIABLES=GI_1_1 GI2_1 GI3_1 GI4_1 
  /SCALE('Gedragsintentie') ALL 
  /MODEL=ALPHA 
  /STATISTICS=DESCRIPTIVE SCALE 
  /SUMMARY=TOTAL. 
 
Items samenvoegen: compute variable 
COMPUTE Gedragsintentie=MEAN(GI_1_1,GI2_1,GI3_1,GI4_1). 
EXECUTE. 
 
GEZAMENLIJK BESTAND  
Betrouwbaarheid van meetinstrumenten: Crohbach´s Alpha  
RELIABILITY 
  /VARIABLES=Att_tov_gebruik_RR_1 Att_tov_gebruik_RR_2 Att_tov_gebruik_RR_3 Att_tov_gebruik_RR_4  
    Att_tov_gebruik_RR_5 
  /SCALE('RR_attitude') ALL 
  /MODEL=ALPHA 
  /STATISTICS=DESCRIPTIVE SCALE 
  /SUMMARY=TOTAL. 
 
RELIABILITY 
  /VARIABLES=Betrouwbaarheid_1 Betrouwbaarheid_2 Betrouwbaarheid_3 Deskundigheid_1 Deskundigheid_2  
    Deskundigheid_3 Aantrekkelijkheid_1 Aantrekkelijkheid_2 Aantrekkelijkheid_3 
  /SCALE('RU_attitude') ALL 
  /MODEL=ALPHA 
  /STATISTICS=DESCRIPTIVE SCALE 
  /SUMMARY=TOTAL. 
 
RELIABILITY 
  /VARIABLES=Verbondenheid_1 Verbondenheid_2 Verbondenheid_3 Verbondenheid_4 
  /SCALE('Verbondenheid') ALL 
  /MODEL=ALPHA 
  /STATISTICS=DESCRIPTIVE SCALE 
  /SUMMARY=TOTAL. 
 
BEIDE BESTANDEN  
Items samenvoegen: compute variable 
COMPUTE RR_attitude=MEAN 
(Att_tov_gebruik_RR_1,Att_tov_gebruik_RR_2,Att_tov_gebruik_RR_3,Att_tov_gebruik_RR_4,Att_tov_gebruik_RR_5). 
EXECUTE. 
 
COMPUTE Betrouwbaarheid_RU=MEAN (Betrouwbaarheid_1,Betrouwbaarheid_2,Betrouwbaarheid_3). 
EXECUTE. 
 
COMPUTE Deskundigheid_RU=MEAN (Deskundigheid_1,Deskundigheid_2,Deskundigheid_3). 
EXECUTE. 
 
COMPUTE Aantrekkelijkheid_RU=MEAN (Aantrekkelijkheid_1,Aantrekkelijkheid_2,Aantrekkelijkheid_3). 
EXECUTE. 
 
COMPUTE RU_attitude=MEAN (Betrouwbaarheid_RU,Deskundigheid_RU,Aantrekkelijkheid_RU). 
EXECUTE. 
 
COMPUTE Verbondenheid=MEAN (Verbondenheid_1,Verbondenheid_2,Verbondenheid_3,Verbondenheid_4). 
EXECUTE. 
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NIET-GEBRUIKERS BESTAND 
Controleren van verdeling van respondenten over condities: Chi-kwadraten niet-gebruikers 
CROSSTABS 
  /TABLES=Versie BY Tijd_afstuderen Andere_artikelen Lees_over_RU Bekend Denk_gebruik 
  /FORMAT=AVALUE TABLES 
  /STATISTICS=CHISQ  
  /CELLS=COUNT 
  /COUNT ROUND CELL. 
 
GEZAMENLIJK BESTAND  
Controleren van verdeling van respondenten over alumnisoort: Chi-kwadraten per alumnisoort 
CROSSTABS 
  /TABLES=Alumni_soort BY Tijd_afstuderen Andere_artikelen Lees_over_RU 
  /FORMAT=AVALUE TABLES 
  /STATISTICS=CHISQ  
  /CELLS=COUNT 
  /COUNT ROUND CELL. 
 
Beschrijven van respondentkenmerken: descriptive statistics 
CROSSTABS 
  /TABLES=Alumni_soort BY Tijd_afstuderen Andere_artikelen Lees_over_RU Aantal_andere_middelen 
  /FORMAT=AVALUE TABLES 
  /STATISTICS=CHISQ  
  /CELLS=COUNT ROW COLUMN TOTAL  
  /COUNT ROUND CELL. 
 
NIET-GEBRUIKERS BESTAND 
Effecten van argumentatie: MANOVA 
GLM Gedragsintentie RR_attitude RU_attitude BY Versie 
  /METHOD=SSTYPE(3) 
  /INTERCEPT=INCLUDE 
  /POSTHOC=Versie(BONFERRONI)  
  /EMMEANS=TABLES(OVERALL)  
  /EMMEANS=TABLES(Versie) COMPARE ADJ(BONFERRONI) 
  /PRINT=DESCRIPTIVE 
  /CRITERIA=ALPHA(.05) 
  /DESIGN= Versie. 
 
Samenhang tussen afhankelijke variabelen: correlatie-analyse 
CORRELATIONS 
  /VARIABLES=Gedragsintentie RR_attitude RU_attitude 
  /PRINT=TWOTAIL NOSIG 
  /STATISTICS DESCRIPTIVES 
  /MISSING=PAIRWISE. 
 
GEZAMENLIJK BESTAND  
Verschil tussen niet-gebruikers en gebruikers in verbondenheid en attitudes 
T-TEST GROUPS=Alumni_soort(1 2) 
  /MISSING=ANALYSIS 
  /VARIABLES=RR_attitude RU_attitude Verbondenheid 
  /CRITERIA=CI(.95). 
 
Verband tussen afhankelijke variabelen: verbondenheid en attitudes 
CORRELATIONS 
  /VARIABLES=RR_attitude RU_attitude Verbondenheid 
  /PRINT=TWOTAIL NOSIG 
  /STATISTICS DESCRIPTIVES 
  /MISSING=PAIRWISE. 

 


